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Διαμαντόπουλος: 
Οι εξατομικευμένες 
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το όραμα της TechIns

Συνέντευξη στον Μένιο Φουρθιώτη Συνέντευξη στον 
Μένιο Φουρθιώτη

Γανίτας Αργύρης
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Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Η εκτός σχεδίου δόμηση δημι-
ουργεί προβλήματα - Θα μπουν 
περιορισμοί και καλώ
θα μπουν

ΠΑΣΟΚ: «Ανασχηματισμός» 
στην κοινοβουλευτική ομάδα 
- Οι ρόλοι Γερουλάνου και 
Διαμαντοπούλου και η νέα 
διάταξη δυνάμεων

Στέφανος Κασσελάκης: 
Μετράει δυνάμεις, στήνει 
παράλληλο κομματικό 
μηχανισμό

Κέρκυρα: «Αν θες να μην σε 
ελέγξουμε, θα πληρώσεις» 
- Χειροπέδες σε υποδιευ-
θυντή ΔΟΥ και ελεγκτές που 
εκβίαζαν

A. Γεωργιάδης: 
Πρόστιμο €800.000 σε γιατρό 
που έγραψε χιλιάδες φάρμα-
κα σε 1 μήνα με το ΑΜΚΑ της 
μητέρας του Οι 10 πιο κραυγα-
λέες περιπτώσεις

Αυτό είναι το διαμέρισμα - 
«φιλέτο» που αγόρασε ο 
Β. Κικίλιας με €1,1 εκατ. 
μετρητά! Τα 115 τετραγωνικά 
δίπλα στα Παλαιά

Έτσι απογειώνονται οι 
τιμές από το χωράφι 
στο ράφι χωρίς… κερ-
δοσκόπους. Αναλυτικά 
παραδείγματα:

ΑΑΔΕ: Εκατοντάδες 
χιλιάδες ευρώ, 
λαθραία τσιγάρα και 
προϊόντα - μαϊμού 
κατασχέθηκαν στα 
τελωνεία σελ. 60

Νυχτερινή
κατάθλιψη:
Τι είναι και πώς 
μπορούμε να την 
αντιμετωπίσουμε;

Άρειος Πάγος: Όποιος 
αρνείται το τεστ πατρό-
τητας είναι... ο πατέρας 
του παιδιού

Η ιστορία του ληστή με 
την Aston Martin που πυ-
ροβόλησε τον Καλλίτση 
και συνελήφθη με ροζ 
κοκαΐνη

Δυτική Αττική: 
Έφοδος της ΕΛ.ΑΣ. σε 
καταυλισμούς με 16 
συλλήψεις - Από διακί-
νηση ναρκωτικών μέχρι 
ρευματοκλοπή

Οι 2 κολλητοί φίλοι και 
ο ανιψιός μαζί με την 
σύζυγο που άκουγε την 
συχνότητα της ΕΛΑΣ!
Είχαν ρημάξει την Βόρεια Ελλάδα στις 
διαρρήξεις. Η δράση του «Ψυχάκια» 
του «Ζάντα» και η βραδινή χλιδάτη 
ζωή.

Στις 6 Δεκεμβρίου η δίκη! Με πρωτόδικη κάθειρξη 
15 χρόνια στην πλάτη θα καθίσει στο εδώλιο του 
Ορκωτού Εφετείου η Έφη Κακαράντζουλα για την 
επίθεση με το βιτριόλι στην Ιωάννα Παλιοσπύρου.

Θεσσαλονίκη: Επιχειρημα-
τίας και πρώην πολιτικός 
σε απάτη τύπου «καρουζέλ» 
€35 εκατ. Έρευνα από την 
Αρχή για το Ξέπλυμα 

Ηράκλειο: Πατριός 
ξυλοκόπησε άγρια στα 
δικαστήρια 39χρονο που
κατηγορείται για σεξου-
αλική παρενόχληση της 
κόρης του
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Αποδίδουμε ευθύνες στο θεσμό της οικο-
γένειας, χωρίς όμως να υπεισέλθουμε στα 
προβλήματα που αντιμετωπίζει η σημερινή 
οικογένεια για την επιβίωση της και συγχρό-
νως αγνοούμε ότι το ⅓ του ελληνικού πλη-
θυσμού ζει στα όρια της φτώχειας και της 
κοινωνικής απομόνωσης. Κάθε φορά που 
έρχεται στη δημοσιότητα ένα σκληρό περι-
στατικό νεανικής βίας, ο δημόσιος διάλογος 
εστιάζει κατά κύριο λόγο στην αντιμετώπιση 
του φαινομένου μέσω αυστηροποίησης των 
ποινών, καθώς και των δυσμενών επιπτώσε-
ων του φαινομένου στην ευρύτερη κοινωνία. 
Και η δημόσια συζήτηση ολοκληρώνεται σχε-
δόν πάντα με την απόδοση ευθυνών στην οι-
κογένεια και στο σχολείο, μέχρι την εμφάνιση 
του επόμενου περιστατικού νεανικής βίας, 

όπου ξανά ανακυκλώνεται η ίδια δημόσια 
συζήτηση! Χρόνια τώρα η ελληνική πολιτεία 
παρακολουθεί την εξέλιξη του φαινομένου 
ανήμπορη να παρέμβει αποτελεσματικά, 
παρά μόνο με νομοθετικές παρεμβάσεις που 
εστιάζουν κυρίως στην αυστηροποίηση των 
ποινών, συνεπικουρούμενη βεβαίως και από 
αρκετά μέσα που προβάλλουν, «δικάζουν» 
και αποφασίζουν επί παντός επιστητού, ανα-
λόγως της τηλεθέασης και της ακροαματικό-
τητας! Αποδίδουμε ευθύνες στο θεσμό της οι-
κογένειας, χωρίς όμως να υπεισέλθουμε στα 
προβλήματα που αντιμετωπίζει η σημερινή 
οικογένεια για την επιβίωση της και συγχρό-
νως αγνοούμε ότι το ⅓ του ελληνικού πληθυ-
σμού ζει στα όρια της φτώχειας και της κοινω-
νικής απομόνωσης Και θεωρούμε ότι με το να 
αποστείλουμε, για παράδειγμα, τους αλκο-
ολικούς ή τους άνεργους γονείς στη φυλακή 
για το έγκλημα που διέπραξε το ανήλικο παιδί 
τους, θα επιλύσουμε το πρόβλημα της νεανι-
κής βίας! Αποδίδουμε ευθύνες στο σχολείο 
και επικρίνουμε καθηγητές και δασκάλους για 
την αδιαφορία τους για την νεανική παραβα-
τικότητα, ενώ την ίδια στιγμή αδιαφορούμε 
όταν μαθητές προβαίνουν σε καταστροφές 
της δημόσιας σχολικής περιουσίας και ακόμη 
περισσότερο επικροτούμε παρεμβάσεις γο-
νιών εναντίον δασκάλων και καθηγητών, επει-
δή επέπληξαν το παιδί τους για παραβατική 
συμπεριφορά. Και όχι μόνο. Αποφεύγουμε 

σκοπίμως να συζητήσουμε δημόσια για τα εκ-
παιδευτικά προγράμματα της πρωτοβάθμιας 
και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, διότι είναι 
ένα ζήτημα το οποίο υποκρύπτει πολλές και 
διαχρονικές πολιτικές σκοπιμότητες. Με αυ-
τόν τον τρόπο, αποφεύγουμε να αναφέρουμε 
το γεγονός ότι οι κοινωνικές επιστήμες που 
αποτελούν τον πυλώνα της κοινωνικοποίησης 
των εφήβων, απουσιάζουν παντελώς από τα 
εκπαιδευτικά προγράμματα των μαθητών. 
Έτσι, για παράδειγμα, το μάθημα της κοινω-
νιολογίας έχει εδώ και χρόνια καταργηθεί στη 
δευτεροβάθμια εκπαίδευση,  ενώ την ίδια 
στιγμή λειτουργούν τμήματα κοινωνιολογίας 
σε πολλά ελληνικά πανεπιστήμια, στα οποία 
καλούνται να φοιτήσουν οι νέοι μας μέσα 
από τις πανελλήνιες εξετάσεις, στις οποίες 
όμως δεν διαγωνίζονται στο μάθημα της κοι-
νωνιολογίας! Αποτελεί παγκόσμια πρωτοτυ-
πία! Και, τέλος, συζητάμε για το φαινόμενο 
της νεανικής βίας και αποφεύγουμε τεχνηέ-
ντως να θίξουμε έστω και ακροθιγώς ότι η βία 
διαχέεται σήμερα σε όλες τις δομές της ελλη-
νικής κοινωνίας και πολύ περισσότερο αν η 
ελληνική κοινωνία τείνει τα τελευταία χρόνια 
στην ανομία λόγω μη εφαρμογής των νόμων, 
καθώς επίσης και αν η ελληνική κοινωνία έχει 
εθιστεί στη βία! Λες και η νεανική βία είναι 
κάτι έξω από την κοινωνία μας! Εν κατακλεί-
δι, οποιοσδήποτε επιθετικός προσδιορισμός 
τεθεί στη λέξη βία, όπως νεανική βία, ενδο-

www.dole.com

Κρίνουμε την εξουσία όποια κι αν είναι

Νεανική Βία – Έχουμε αποτύχει ως κοινωνία;
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οικογενειακή βία, σωματική βία, λεκτική βία, 
ψυχολογική βία και ούτω καθεξής, η βία είναι 
ίδια σε όλες τις μορφές της. Και, δυστυχώς, 
οι επιστημονικές έρευνες συγκλίνουν στο 
γεγονός ότι η βία αποτελεί πλέον στις σύγ-
χρονες κοινωνίες ένα συστατικό στοιχείο της 
λειτουργίας τους. Κατά συνέπεια, πρόκειται 
για ένα εγκληματικό φαινόμενο η αποτελε-

σματική αντιμετώπιση του οποίου δεν έγκει-
ται στην αυστηροποίηση των ποινών, αλλά 
στις θεσμικές μορφές κοινωνικής πρόληψης. 
Με άλλα λόγια ο περιορισμός της νεανικής 
βίας θα επέλθει μέσα από την καλλιέργεια και 
την ανάπτυξη μιας διαφορετικής κοινωνικής 
κουλτούρας και παιδείας, η οποία προς το πα-
ρόν δεν διαφαίνεται στην ελληνική κοινωνία. 

Και αυτό είναι το ιδιαιτέρως ανησυχητικό. Δι-
ότι εάν δεν καταφέρουμε να παραδώσουμε 
μία καλύτερη κοινωνία στους νέους από αυτή 
που εμείς έχουμε σήμερα δημιουργήσει, τότε 
αναμφίβολα θα έχουμε αποτύχει ως ελληνική 
κοινωνία. 
Μένιος Φουρθιώτης
menios@apokaliptikanews.gr 

-Χαίρετε, λοιπόν αυτές τις ημέρες συνομίλη-
σα από κοντά, πήγα για ένα καφέ, με τη βα-
σική μου πηγή στο Μ.Μ και είχα την ευκαιρία 
για κουτσομπολιό εκ του σύνεγγυς, που λένε. 
Τώρα, στα τρέχοντα της διακυβέρνησης διέ-
κρινα ένα «άγχος», θα το αποκαλούσα δημι-
ουργικό για να γίνουν πράγματα, γιατί όσο να 
‘ναι η γκρίνια της δεύτερης τετραετίας δεν κα-
ταπολεμάται εύκολα, όπως και η βαρεμάρα 
ορισμένων στελεχών του κυβερνώντος κόμ-
ματος. Αλλά έως εκεί, γιατί όταν ερωτάται -η 
πηγή- για την αντιπολίτευση που προέκυψε 
μετά τις εξελίξεις του περασμένου weekend, 
δυσκόλως μπορεί να κρύψει τη χαρά της, 
τουλάχιστον για το ΠΑΣΟΚ. «Η Αννα καθάρι-
σε τον Γερουλάνο, ο Χάρης τον Παύλο και ο 
Ανδρουλάκης όλους μαζί, άρα εμείς θα έχου-
με ξανά αντίπαλο έως τις εκλογές αυτόν που 
ξέρουμε, αυτόν που εμπιστευόμαστε…» μου 
είπε η πηγή χαμογελώντας. Ωστόσο, πρόσθε-
σε «ο πρωθυπουργός τον πήρε τηλέφωνο να 
τον συγχαρεί και τον προσκάλεσε στο Μ.Μ 
να συναντηθούν, λαμβάνοντας την απάντη-
ση ότι θα έρθει, έστω τώρα τρία χρόνια μετά 
από την πρώτη πρόσκληση όταν έγινε ο Ν.Α 
αρχηγός του ΠΑΣΟΚ. Αν θέλει λοιπόν ας μας 
πάρει πλέον αυτός τηλέφωνο να τον δει ο 
πρωθυπουργός. Αλλά εκτός από το καφεδάκι 
τώρα θ’ αρχίσουμε να τον καλούμε ως θεσμι-
κή αντιπολίτευση -και στην ουσία αξιωματική 
αντιπολίτευση- να ψηφίζει ή να απορρίπτει 
μία σειρά από πράξεις και νομοθετήματα της 
κυβέρνησης. Ας πούμε, τι θα ψηφίσει το ΠΑ-
ΣΟΚ στο πρόσωπο του καθηγητή Σωτηρόπου-

λου ως Συνήγορο του Πολίτη που προτείναμε, 
ναι ή όχι; Τι θα πει στο νομοσχέδιο Λιβάνιου 
για τον εκσυγχρονισμό του ΑΣΕΠ;», λέει η 
πηγή μου και φυσικά αναμένω κι εγώ να δω τι 
θα κάνει ο αρχηγός Νίκος για να κρίνω.
Ο διεστραμμένος σκηνοθέτης…
-Ρώτησα την πηγή και για τις εξελίξεις στον 
ΣΥΡΙΖΑ για να πάρω την εξής ενδιαφέρουσα 
απάντηση: «Καταρχήν, ήμουν σίγουρος ότι 
θα τον καθάριζαν τον Κασσελάκη, γιατί στον 
ΣΥΡΙΖΑ έτσι σκέφτονται, αλλά παραδέχομαι 
ότι δεν μ’ άρεσε γιατί ξαναλέω ότι για την κυ-
βέρνηση το δίδυμο Ανδρουλάκης-Κασσελά-
κης είναι σιγουράντζα, αν και καταλαβαίνεις 
ότι λόγος δεν μου πέφτει. Όμως, αν έβαζες 
τον πιο… διεστραμμένο σκηνοθέτη να γράψει 
το τέλος του ΣΥΡΙΖΑ δεν θα μπορούσε ποτέ 
να φανταστεί ένα τέτοιο παρανοϊκό σενάριο 
με πρωταγωνιστή έναν τέτοιο τύπο». Ε, τώρα 
πείτε μου, ποιος φανταζόταν πέρυσι τέτοιες 
ημέρες την κατάληξη αυτή στον ΣΥΡΙΖΑ; Εγώ 
θα σας έλεγα και έχω και μάρτυρες, αλλά… 
δεν πάω για μάντης, οπότε δεν έχει σημασία.
Δένδιας…
-Ρώτησα και για τη συνέντευξη Δένδια (στην 
Καθημερινή) τι νομίζει η πηγή για την απά-
ντησή του «δεν ενδιαφέρομαι για την Προ-
εδρία της Δημοκρατίας». Μου είπε, η πηγή, 
«το ερώτημά μου είναι ποιος του το πρότεινε 
για να απαντήσει;», ενώ κάτι σχολίασε και γι’ 
αυτή την πολύ ψυχρή απάντηση του Δένδια 
«ποια είναι η σχέση σας με τον πρωθυπουρ-
γό;» στην οποία ο υπουργός απάντησε «αυτή 
ενός πρωθυπουργού με υπουργό» ή κάπως 

έτσι. Εντάξει, βάζουν και λίγο φιλοφρόνηση, 
δύο καλά ευγενικά λόγια, βρε αδελφέ, εκτός 
αν είσαι ψυχραμένος. Τέλος πάντων, μπορεί 
να μην ήταν και η καλή στιγμή που λένε.
Μέχρι τέλους οέ, οέ, οέ
-Τώρα, από προχθές φύγαμε από το «μέχρι 
τέλους» που έλεγε ο Σαμαράς στους Συρι-
ζαίους, ότι θα τους καθίσει στο σκαμνί για 
τη Novartis και πήγαμε στα χαμόγελα και τις 
χειραψίες του Σαμαρά με τους Νικοπαππά-
δες. Εχω την εντύπωση ότι αυτό το «ο εχθρός 
του εχθρού μου είναι φίλος μου» (που προ-
σωπικά δεν το κατάλαβα ποτέ στη ζωή), το 
έχει «τελικιάσει» ο Σαμαράς ο οποίος (μαζί με 
τον Ραφήνα) όπου βρει αντίπαλο της ΝΔ πάει 
πρώτος και καλύτερος. Εντάξει, δεν εξηγείται 
παρά μόνον με την ψυχολογία του καθενός 
και εδώ ειλικρινά δεν μπορεί και να πεις και 
πολλά, παρά μόνον ένα «κρίμα». Στέφανος
-Αφησε λοιπόν τα «μέχρι τέλους» ο Αντώνης 
και τα ‘πιασε ο Στέφανος που νομίζει ότι με 
τους Συριζαίους θα μιλάει με δικηγόρους, θα 
κάνει νομικά μέτρα, θα φωνάζει και θα παίρ-
νει αβάντες από τα κανάλια με μαέστρο τον 
ναύαρχο Αποστολάκη, αλλά για πόσο ακόμα; 
Εγώ πάντως αυτό που δεν καταλαβαίνω είναι 
γιατί απλούστατα, αφού πιστεύει ότι μετράει 
και είναι λαοπρόβλητος και λέει ότι έχει και λε-
φτά, δεν κάνει ένα καθαρό κόμμα να το λήξει; 
Οι ψήφοι άλλωστε δεν κληρονομούνται, οπό-
τε θα γλιτώσει και από τη φασαρία, επίσης τις 
ψευτοχορηγίες του ΣΥΡΙΖΑ -τα 4,5 εκατ. ευρώ 
κρατικό χρήμα δηλαδή- και προπαντός αυτά 
τα… μαύρα που καταγγέλλει συνέχεια. Ή όχι;

Ο διεστραμμένος σκηνοθέτης, το ερώτημα που δεν έγινε για τον ΠτΔ, ο μέχρι τέλους Στέφανος, 
«ο εχθρός του εχθρού μου» Σαμαράς και τα απλήρωτα νοίκια
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Τα δακρύβρεχτα ψέματα του Καλλιάνου για τον πατέρα του! Η ΕΔΕ - πόρισμα καταπέλτης που τον διαψεύδει και το χυδαίο 
- απειλητικό SMS που έστειλε στον γιατρό Ιωάννη Κακίση. Οι μηνύσεις που έγιναν και η συνέχεια στα δικαστήρια.

Τον περασμένο Απρίλιο ο θάνατος του πατέ-
ρα του βουλευτή της Νέας Δημοκρατίας και 
πολύ γνωστού από την τηλεόραση μετεωρο-
λόγου Γιάννη Καλλιάνου έγινε αντικείμενο 
δημόσιας συζήτησης και κριτικής αφού ο 
ίδιος έβγαινε στις τηλεοράσεις και με δά-
κρυα στα μάτια εξηγούσε ότι ο γιατρός του 
πήρε λεφτά και «σκότωσε τον πατέρα του» 
Οι καταγγελίες του Γ. Καλλιάνου, που λόγω 
βουλευτικής ιδιότητας αλλά και ως άνθρω-
πος της τηλεόρασης διαθέτει δημόσιο βήμα, 
στρέφονταν κυρίως σε βάρος του θεράπο-
ντα ιατρού του πατέρα του, καθηγητή Ιωάν-
νη Κακίση, διευθυντή της αγγειοχειρουργι-
κής κλινικής του νοσοκομείου. Οσα έλεγε ο Γ. 
Καλλιάνος, που επέλεξε να δημοσιοποιήσει 
στοιχεία από την πορεία της υγείας του πα-
τέρα του, ήταν σοκαριστικά. Μιλούσε για τον 
ασθενή πατέρα του στον οποίο ήταν συνε-
χώς δίπλα και τον έβλεπε να αργοπεθαίνει 
σε μια απλή κλίνη ενώ θα έπρεπε να είναι σε 
ΜΑΦ (μονάδα αυξημένης φροντίδας που 
δεν υπάρχει στο Αττικόν) ή ΜΕΘ, για τον για-
τρό που τον διαβεβαίωνε ότι όλα βαίνουν 
καλώς, για αμελή ιατρική περίθαλψη από ει-
δικευόμενους, ακόμη και για φακελάκι που 
έλαβε ο Ι. Κακίσης. Μάλιστα ο Γ. Καλλιάνος 
κράδαινε και το κινητό του τηλέφωνο σε τη-
λεοπτική εκπομπή για να καταδείξει τα ψεύ-
δη του γιατρού μέσω μηνυμάτων που αντάλ-
λασσαν, αλλά και για να αποδείξει ότι δεν 
τον απείλησε ποτέ μέσω μηνύματος, καθώς 
ο Ι. Κακίσης διά των συνηγόρων του κατήγ-
γειλε τότε γραπτές απειλές, όπως: «Ετοιμά-
σου να τελειώσει η καριέρα σου… Σου υπό-
σχομαι θα σ’ την τελειώσω». Εντέλει ο Γ. 
Καλλιάνος, που επί πανδημίας στήριζε αμέ-
ριστα το ίδιο σύστημα που κατήγγειλε μετά 
τον θάνατο του πατέρα του, λέγοντας τότε 
ότι «αν πράγματι υπάρχουν διασωληνωμέ-
νοι εκτός ΜΕΘ, υπάρχει κάποιος λόγος που 
υπάρχουν αυτήν τη στιγμή», προανήγγειλε 
και προσφυγή στη Δικαιοσύνη. Από τότε οι 

εξελίξεις σχετικά με την υπόθεση καταγρά-
φουν δύο ενδιαφέροντα συμβάντα: τη διε-
νέργεια και την ολοκλήρωση της ΕΔΕ τον πε-
ρασμένο Ιούλιο και την υποβολή μήνυσης 
από τον γιατρό Ι. Κακίση σε βάρος του βου-
λευτή, του αδερφού του και της μητέρας του 
για αδικήματα όπως απειλή, συκοφαντική 
δυσφήμηση κατ’ εξακολούθηση και εξύβρι-
ση. Ανυπόστατοι ισχυρισμοί, απειλές και ψέ-
ματα. Στην ΕΔΕ που διενεργήθηκε εξετάστη-
καν περισσότεροι από 70 μάρτυρες: γιατροί, 
νοσηλευτές, διοικητικό προσωπικό, η οικο-
γένεια Καλλιάνου αλλά και δύο ασθενείς 
που νοσηλεύονταν μαζί με τον εκλιπόντα το 
επίμαχο χρονικό διάστημα. Το αποτέλεσμα 
δικαιώνει απόλυτα τον Ι. Κακίση και τους 
υπόλοιπους γιατρούς που ασχολήθηκαν με 
τον ασθενή Δ. Καλλιάνο αλλά εκθέτει τον 
ίδιο τον βουλευτή. Κάποιος υποψιασμένος 
μπορεί να σκεφτεί ότι η… συντεχνία των για-
τρών οργανώθηκε για να καλύψει τα κακώς 
κείμενα. Τα συμπεράσματα όμως της ΕΔΕ 
στηρίζονται όχι μόνο σε πολλές κατηγορημα-
τικές μαρτυρίες αλλά και σε έγγραφες απο-
δείξεις για τις εξετάσεις που έγιναν στον 
ασθενή για την πορεία της υγείας του, ενώ 
ακόμη και η κατάθεση Καλλιάνου αποδομεί 
προηγούμενους δημόσιους ισχυρισμούς 
του. Ας δούμε κάποια σημαντικά σημεία: 
Στην κατάθεσή του στην ΕΔΕ ο Γ. Καλλιάνος 
φέρεται να είπε ότι επισκεπτόταν τον πατέ-
ρα του κάθε δύο με τρεις ημέρες για μια δυο 
ώρες. Στην εκπομπή «Live News» στο Μega 
(29.04.2024) είχε ισχυριστεί: «Ολοι αυτοί 
που βγάζουν τις ανακοινώσεις, κανείς δεν 
βρέθηκε μέσα στο δωμάτιο του πατέρα 
μου… Εκεί ήμουν εγώ όλη μέρα». Ας δούμε 
τι υποστήριξαν στην ΕΔΕ ασθενείς που νοση-
λεύονταν σε διπλανή κλίνη από τον εκλιπό-
ντα. Ο ασθενής Ν.Π. που νοσηλευόταν στη 
διπλανή κλίνη το διάστημα 10-18.04.24 κα-
τέθεσε ότι υπήρχε τακτική επίσκεψη από ια-
τρούς και νοσηλευτές αλλά οι συγγενείς ήταν 
φορτικοί, διευκρινίζοντας ότι αναφερόταν 
στη σύζυγο του ασθενή. Σε ερώτηση αν είχε 
δει τους γιους του ασθενή η απάντηση ήταν: 
«Οχι, δεν είδα κανέναν, άκουγα ότι ενημε-
ρώνονταν τηλεφωνικά». Ο ασθενής Β.Ζ. που 
νοσηλευόταν στη διπλανή κλίνη από 
20.04.24 και μετά, στην ερώτηση αν κατά τη 
διάρκεια της νοσηλείας του Δ. Καλλιάνου 
υπήρχε συχνή επίσκεψη από τους γιους του 
ασθενή απαντά: «Ο Ι. Καλλιάνος δεν εμφανί-

στηκε καθόλου, ο Χ. Καλλιάνος ο ιατρός ήρθε 
μια μέρα». Αναφέρει επίσης ότι η σύζυγος 
του ασθενή επικοινωνούσε τηλεφωνικά με 
τον γιο της τον βουλευτή προκειμένου να πι-
έσει μέσω της βουλευτικής του ιδιότητας το 
ιατρικό προσωπικό για ιδιαίτερη μεταχείρι-
ση. Ενδιαφέρον όμως έχει και ο ισχυρισμός 
του Β.Ζ. ότι ο βουλευτής Καλλιάνος και η 
χήρα του Δ. Καλλιάνου τον πήραν τηλέφωνο 
μετά την έξοδό του από το νοσοκομείο ενδι-
αφερόμενοι για την πορεία της υγείας του 
ενώ τον ρώτησαν κι αν θα καταθέσει στην 
ΕΔΕ του νοσοκομείου. Ακόμη, ο εν λόγω 
ασθενής μιλά για ανελλιπείς επισκέψεις ει-
δικευόμενων και ειδικευμένων γιατρών στον 
ασθενή. Επίσης, 15 ιατροί, δύο προϊσταμέ-
νες, μία αναπληρώτρια προϊσταμένη, πέντε 
νοσηλεύτριες, τέσσερις βοηθοί νοσηλευτών, 
μία βοηθός θαλάμου και μία γραμματέας 
καταθέτουν επίσης ότι ο Γ. Καλλιάνος δεν εμ-
φανίστηκε καθόλου στο νοσοκομείο. Συμπέ-
ρασμα ΕΔΕ: Η ένορκη κατάθεση του Γ. Καλ-
λιάνου αποδεικνύεται αναληθής γιατί 
ουδέποτε προσήλθε στο νοσοκομείο. Τα 
απειλητικά μηνύματα Σε τηλεοπτικές συνε-
ντεύξεις του ο βουλευτής αρνιόταν κατηγο-
ρηματικά ότι έστειλε απειλητικά μηνύματα 
στον Ι. Κακίση. Ο γιατρός όμως προσκόμισε 
δύο μηνύματα στην ΕΔΕ με τα οποία, μεταξύ 
άλλων, φέρεται να απειλεί ότι θα τους βάλει 
όλους φυλακή αν δεν γίνει καλά ο πατέρας 
του, ενώ όταν τελικά ο ασθενής απεβίωσε 
απείλησε προσωπικά πλέον τον κ. Κακίση ότι 
θα του τελειώσει την καριέρα. Στη δε κατά-
θεσή του στην ΕΔΕ ο ίδιος ο βουλευτής πα-
ραδέχτηκε ότι απείλησε τηλεφωνικά τον για-
τρό, μέσα στον πόνο του όμως και γιατί 
αισθάνθηκε ότι τον κορόιδευαν. Απ’ την 
πλευρά του βέβαια ο Γ. Καλλιάνος, δεν προ-
σκόμισε μηνύματα που να επιβεβαιώνουν 
τους δημόσιους ισχυρισμούς του ότι ο για-
τρός τον παραπλανούσε για την κατάσταση 
της υγείας του πατέρα του.Συμπέρασμα ΕΔΕ: 
«Κατά το σκέλος των αιτιάσεων ότι ο κ. Κακί-
σης διαβεβαίωνε “ότι σε λίγες ημέρες θα 
βγει” (Ι. Καλλιάνος), “ότι ο πατέρας σας είναι 
καλά και θα πάτε σπίτι” (αδερφός Καλλιά-
νου), ότι “είναι καλά και θα βγει αύριο” 
(χήρα Καλλιάνου), αυτή διαψεύδεται από τα 
δεδομένα. Ο κ. Κακίσης, παρά την επιθυμία 
του ασθενή, αρνήθηκε να δώσει εξιτήριο 
στις 22.04.24, όπως αποδεικνύεται από: Το 
έντυπο πορείας νόσου της 22.04.2024, που 
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υπογράφει η κ. Τ., σύμφωνα με το οποίο ο 
ασθενής αναφέρει ότι αισθάνεται καλά και 
επιθυμεί να λάβει εξιτήριο. Εξηγήθηκε δε 
στον ίδιο και τη σύζυγό του ότι είναι αδύνατο 
δεδομένης της γενικής κατάστασης. Τον ια-
τρικό φάκελο του ασθενή με όλες τις εξετά-
σεις που του έγιναν». Επίσης, σύμφωνα με 
το πόρισμα της ΕΔΕ μετά από αίτημα του Ι. 
Κακίση έγιναν συνολικά δέκα εκτιμήσεις από 
έντεκα ιατρούς διαφορετικών ειδικοτήτων: 
παθολόγους – λοιμωξιολόγους, πνευμονο-
λόγους, καρδιολόγους, νεφρολόγους και 
εντατικολόγους (δύο καθηγητές, έναν διευ-
θυντή ΕΣΥ, πέντε επιμελητές και τρεις ειδι-
κευόμενους). Και σε ό,τι αφορά τον ακρωτη-
ριασμό δακτύλου του ασθενή μέσα στο 
νοσηλευτικό θάλαμο, για τον οποίο έχει ανα-
φερθεί εκτενώς δημόσια ο βουλευτής Καλ-
λιάνος, τρεις καθηγητές, δύο επιμελητές, 
δύο ειδικευόμενοι, ένας διευθυντής αγγειο-
χειρουργικής ιδιωτικής κλινικής και δύο 
πραγματογνώμονες κατέθεσαν ότι η συγκε-
κριμένη πρακτική είναι συνήθης σε πολλές 
αγγειοχειρουργικές κλινικές στην Ελλάδα 
αλλά και διεθνώς. Επιπροσθέτως των μαρτυ-
ρικών καταθέσεων, στην ΕΔΕ προσκομίστηκε 

σχετική διεθνής ιατρική βιβλιογραφία. Από 
την πλευρά του ο βουλευτής στα δημόσια 
προφίλ του στο Facebook (26.04.24) είχε 
γράψει: «Ακρωτηρίασαν το μεγάλο δάκτυλο 
του ποδιού του πατέρα μου, ενός ανθρώπου 
που ανά πάσα στιγμή κινδύνευε η ζωή του, 
σε μια απλή κλίνη, τραβώντας απλά μια 
κουρτίνα δίπλα σε έναν άλλο νοσηλευόμενο 
και όχι στο χειρουργείο που θα ήταν πλήρως 
αποστειρωμένο το περιβάλλον. Ακρωτηρια-
σμός γάγγραινας σε απλή κλίνη μέσα; Είμα-
στε σε πόλεμο;». Μάλιστα ο Γ. Καλλιάνος 
είχε ισχυριστεί ότι αυτή η ιατρική πράξη έγι-
νε χωρίς τη συγκατάθεση του ασθενή ή άλ-
λου συγγενικού του προσώπου. Στο έντυπο 
όμως πορείας νόσου στις 08.04.24 που υπο-
γράφει ο καθηγητής Κακίσης σημειώνεται η 
λήψη προφορικής συναίνεσης από τον ασθε-
νή και τη σύζυγο. Το επιβεβαιώνει επιμελη-
τής Α΄, ο οποίος τονίζει ότι «ποτέ δεν λαμβά-
νουμε έγγραφη συγκατάθεση για τις 
επεμβάσεις που γίνονται υπό τοπική αναι-
σθησία σε ασθενείς με διαύγεια και δυνατό-
τητα λήψης αποφάσεων». Από τις 08.04.24 
που έγινε ο ακρωτηριασμός μέχρι και τις 
23.04.24 που ο ασθενής μεταφέρθηκε δια-

σωληνωμένος στη ΜΕΘ δεν εκφράστηκε κά-
ποια δυσαρέσκεια από το συγγενικό περι-
βάλλον για τον τρόπο εκτέλεσης του 
ακρωτηριασμού. Αντιθέτως, η χήρα Καλλιά-
νου αναφέρεται ότι ήταν ευχαριστημένη, 
όπως και ο σύζυγός της. Απευθυνόμενη δε 
στον Ι. Κακίση τού είχε εκφράσει τις ευχαρι-
στίες της γιατί με αυτό που έκανε στον σύζυ-
γό της είχε σταματήσει να πονάει. Δεν πλη-
ρούσε τα κριτήρια για ΜΕΘ Σημαντικό είναι 
και το συμπέρασμα της ΕΔΕ για τη μη εισα-
γωγή του ασθενή στη ΜΕΘ, όπως ζητούσαν 
οι συγγενείς του. Οπως αναφέρεται: «Ο 
ασθενής μέχρι και τις 22/4/2024 δεν πλη-
ρούσε τα κριτήρια εισαγωγής στη ΜΕΘ σύμ-
φωνα με όλους τους ιατρούς που τον εξέτα-
σαν». Ο κ. Τ., ως καθ’ ύλην αρμόδιος, 
καταθέτει επίσης ότι «δεν υπήρχε κάτι που 
θα μπορούσε να γίνει επιπλέον στη ΜΕΘ και 
δεν έγινε στην κλινική». Η ορθότητα αυτής 
της άποψης επιβεβαιώνεται από το γεγονός 
ότι ο ασθενής Δ. Καλλιάνος παρέμεινε στην 
πλατφόρμα του ΕΚΑΒ για τις ΜΕΘ επί τρίωρο 
και καμία ΜΕΘ δεν έκανε αποδοχή του. Αυ-
τούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

«Αρτσι μπούτσι και λουλάς»! Η συνένωση των Κασιδιαρικών βουλευτών με την Συριζαία Λινού (!) και από πίσω οι 2 που 
έφυγαν από την Κωνσταντοπούλου (μαμά και γιος) μαζί με τον Σαλμά για νέα ΚΟ με πολυθρόνες, προεδριλίκια και γραφεία.

Η επιθεώρηση του Μάρκου Σεφερλή βρήκε 
σενάριο για την χειμερινή παράσταση θα εί-
ναι εμπνευσμένη από το Σύμπλεγμα του Λα-
οκόωντος! Οι ζυμώσεις ανάμεσα στους συνο-
λικά «14» ανεξάρτητους βουλευτές, οι οποίες 
έχουν ξεκινήσει εδώ και καιρό, φαίνεται πως 
τώρα πηγαίνουν ένα βήμα παρακάτω που 
όμως προκαλούν γέλιο αφού όλα γίνονται 
για να αποκτήσουν γραφεία, πολυθρόνες 
και προεδριλίκια. Το πρώτο βήμα προς αυτή 
την κατεύθυνση είναι η συμφωνία των «9» 
στο πρόσωπο που θα τους εκπροσωπήσει 
στη Διάσκεψη των Προέδρων, με δικαίωμα 
λόγου και ψήφου. Πρόκειται για τον Μιχά-
λη Χουρδάκη, πρώην βουλευτή της Πλεύσης 
Ελευθερίας. Το σχήμα των «9» εμφανίζεται 
πολυσυλλεκτικό. Περιλαμβάνει βουλευτές 

προερχόμενους τόσο από την Πλεύση Ελευ-
θερίας όσο και από τους Σπαρτιάτες, αλλά και 
από τη ΝΔ και τον ΣΥΡΙΖΑ.  Εκτός του Μιχά-
λη Χουρδάκη, συμμετέχει και η μητέρα του 
Αρετή Παπαϊωάννου, επίσης πρώην βου-
λευτής της Πλεύσης Ελευθερίας. Στους «9» 
συγκαταλέγονται οι προερχόμενοι από τους 
Σπαρτιάτες Γιάννης Δημητροκάλλης, Κων-
σταντίνος Φλώρος, Διονύσης Βαλτογιάννης 
και Γιώργος Μανούσος. Βέβαια, τα πιο ηχη-
ρά ονόματα είναι ο πρώην υπουργός της ΝΔ 
Μάριος Σαλμάς και η πρώην βουλευτής του 
ΣΥΡΙΖΑ Αθηνά Λινού. Το κόμμα των Σπαρτια-
τών είναι ο «μέγας χορηγός» της ομάδας των 
ανεξάρτητων βουλευτών, καθώς έχασε τους 7 
από τους 12 εκλεγμένους βουλευτές του (Κ. 
Φλώρος, Γ. Μανούσος, Ι. Δημητροκάλλης, Δ. 
Σαλτογιάννης, Χ. Κατσιβαρδάς, Γ. Ασπιώτης, 
Μ. Γαυγιωτάκης). Η προέλευση των άλλων 
επτά είναι: δύο από την Πλεύση Ελευθερίας 
(Αρετή Παπαϊωάννου και Μιχαήλ Χουρδά-
κης), δύο από τη ΝΔ (Λευτέρης Αυγενάκης και 
Μάριος Σαλμάς), μία από τον ΣΥΡΙΖΑ (Αθηνά 
Λινού), ένας από το ΠΑΣΟΚ (Μπουρχάν Μπα-
ράν) και ένας από την Ελληνική Λύση (Παύλος 
Σαράκης). Μία ακόμη πρωτοτυπία σε αυτή 

την ομάδα αποτελεί το ότι οι προερχόμενοι 
από την Πλεύση Ελευθερίας, Αρετή Παπαϊω-
άννου και Μιχαήλ Χουρδάκης, είναι συγγενείς 
πρώτου βαθμού. Μάνα και γιος! Όσον αφορά 
τους προερχόμενους από τη ΝΔ, κανείς τους 
μέχρι αυτή την ώρα δεν δείχνει ότι επιθυμεί 
να ενταχθεί σε άλλη Κοινοβουλευτική Ομάδα.  
Ο έσχατος ανεξάρτητος βουλευτής Μάριος 
Σαλμάς δεν ανοίγει ακόμα τα χαρτιά του για 
το πώς θα κινηθεί στο μέλλον, ενώ ο πρώ-
ην υπουργός Λευτέρης Αυγενάκης στηρίζει 
μέχρι τώρα τα κυβερνητικά νομοθετήματα, 
κάτι που, όπως έχει δηλώσει, θα συνεχίζει να 
πράττει, με την ελπίδα η μνήμη να αποδειχθεί 
βραχεία και να είναι και πάλι υποψήφιος με 
τη Νέα Δημοκρατία. Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.com
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«Τραβάνε» τα μαλλιά τους στον Άλιμο! Η απόφαση του δικαστηρίου που δικαιώνει την ΕΤΑΔ και τον επιχειρηματία Βλάσ-
ση Σταθοκωστόπουλο και οι δεκάδες αγωγές και μηνύσεις που βαραίνουν αυτούς που «έπαιζαν» τόσα χρόνια το παιχνίδι 
της δημοτικής αρχής με τα ψέματα που έλεγε.
Δεν είναι πρώτη και προφανώς δεν θα είναι 
ούτε η δεύτερη φορά που σας ενημερώνουμε 
για τα ψέματα που λέει στα «μουγκά» ΜΜΕ 
ο δήμαρχος Αλίμου, Ανδρέας Κονδύλης περί 
του παραλιακού μετώπου και τους δήθεν 
νονούς επιχειρηματίες που καταπατούν την 
παραλία.  Το έργο αυτό, «κόβει εισιτήρια» και 
η αμάθεια των δημοσιογράφων τους μετα-
τρέπει σε άφωνους που κρατούν ένα μικρό-
φωνο και ξεχνάνε να ρωτήσουν. Ποιος είναι 
ο ιδιοκτήτης της παραλίας Αλίμου. Αν είναι 
η ΕΤΑΔ, που την μισθώνει στο επιχειρημα-
τία Βλάσση Σταθοκωστόπουλο, τότε ορθώς 
αυτός λειτουργεί τα κέντρα «Μαριδάκι» και 
Penarrubia. Είναι όμως ; Ο δήμος μέχρι χθες 
ισχυριζόταν ότι αυτός είναι ο διαχειριστής της 
έκθεσης και τότε ο επιχειρηματίας είναι κατα-
πατητής. Να, όμως, που ήρθε απόφαση δικα-

στηρίου που δικαιώνει την ΕΤΑΔ και χαρακτη-
ρίζει «ψεύτη» τον δήμαρχο. Το Μονομελές 
Πρωτοδικείο στην απόφαση 70012/2024 
αναφέρει ότι είναι η ΕΤΑΔ ο κύριος νομέας 
της έκτασης της παραλίας Ζέφυρος και έχει 
δικαίωμα διαχείρισης της περιοχής. Αναφέ-
ρει επίσης ότι η απόφαση του δημάρχου να 
τοποθετήσει παλιά οχήματα μπροστά από 
το Penarrubia στον Άλιμο για να μην έχουν 
πρόσβαση οι πελάτες είναι παράνομη. Το κυ-
ριότερο όμως είναι όπως λέει στην απόφαση 
το δικαστήριο  Ότι η από 17/03/2017 σύμ-
βαση, που είχε υπογράψει ο Δήμος Αλίμου 
με την ΕΤΑΔ για την παραχώρηση του χώρου 
(53.822,70 τ.μ.) είναι καθ’ ολοκληρία άκυρη 
και άρα ο Δήμος δεν έχει κανένα δικαίωμα 
διαχείρισης της εκτάσεως. Το ερώτημα που 
προκύπτει όμως τώρα είναι απλό αλλά ουσι-

αστικό:  Πως θα ανταπεξέλθουν οι δημοτικοί 
σύμβουλοι και οι υπάλληλοι του δήμου στις 
δεκάδες αγωγές και μηνύσεις που τους έχει 
κάνει ο επιχειρηματίας επειδή τον συκοφα-
ντούσαν και έχουν καταστρέψει την επιχείρη-
ση του ; Πότε θα καταλάβει ο υπάλληλος ότι 
δεν είναι υποχρεωμένος να εκτελεί μια διατα-
γή δημοτικής αρχής αν δεν είναι σίγουρος ότι 
αυτή είναι νόμιμη ; Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.com

Πρωτοπόρα η «Σπιτική Κουζίνα»! Η Salas International Group και ο ιδρυτής Νίκος Σαλαπατάρας με διαχρονικό έργο δί-
πλα στην εκκλησία και σε όσους έχουν ανάγκη. Η τιμιτική εκδήλωση για τα 50 χρόνια της Ιεράς Μητρόπολης N. Ιωνίας.

Όσοι γνωρίζουν την κοινωνική δράση του 
προέδρου της Salas International Group 
δεν παραξενεύονται καθόλου για την αθό-
ρυβη προσφορά του προέδρου του ομίλου 
Νίκου Σαλαπατάρα. Η Salas International 
Group έχοντας να επιδείξει διαχρονικό 
έργο στην προώθηση κοινωνικών προ-
γραμμάτων της Εκκλησίας ήταν σημαντι-
κός υποστηρικτής της τιμητικής εκδήλωσης 

για τα 50 χρόνια της Ιεράς Μητρόπολης 
Νέας Ιωνίας στο Ηρώδειο (7.10.2024), πα-
ρουσία της Προέδρου της Δημοκρατίας Αι-
κατερίνης Σακελλαροπούλου, και του Μα-
καριωτάτου Αρχιεπισκόπου Αθηνών και 
πάσης Ελλάδος κ.κ. Ιερωνύμου. Διαβάστε 
περισσότερα στο prosopakaiepixiriseis.gr 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

Στις 6 Δεκεμβρίου η δίκη! Με πρωτόδικη κάθειρξη 15 χρόνια στην πλάτη θα καθίσει στο εδώλιο του Ορκωτού Εφετείου 
η Έφη Κακαράντζουλα για την επίθεση με το βιτριόλι στην Ιωάννα Παλιοσπύρου.
Ανήμερα του Αγίου Νικολάου, στις 6 Δεκεμ-
βρίου, αναβιώνει στο Εφετείο η πρωτοφα-
νής – για τα ελληνικά δεδομένα – υπόθεση 
της επίθεσης με βιτριόλι στην Ιωάννα Παλι-
οσπύρου από την Έφη Κακαράντζουλα, στις 
20 Μαΐου 2020. Στο Μικτό Ορκωτό Εφετείο 
θα αναβιώσει όλη η φρίκη που έζησε εκείνο 
το πρωινό, η Ιωάννα Παλιοσπύρου τη στιγμή 
που πήγαινε στη δουλειά της στην Καλλιθέα. 
Η δράστης την περίμενε στην είσοδο, καθώς 

της είχε στήσει καρτέρι και της έριξε βιτριόλι 
μπροστά από το ασανσέρ. Χρειάστηκαν 22 
ημέρες για να φτάσουν οι Αρχές στα ίχνη της 
και να τη συλλάβουν, καθώς κατά την επίθε-
ση ήταν μεταμφιεσμένη ακόμα και με περού-
κα. Η Εφη Κακαράντζουλα έχει καταδικαστεί 
σε πρώτο βαθμό στην ανώτερη των ποινών, 
που προβλέπεται από τον ποινικό κώδικα, για 
το αδίκημα της απόπειρας ανθρωποκτονίας. 
Η ποινή της, που εκδόθηκε το 2021, ήταν 15 

χρόνια και τρεις μήνες, ενώ δεν δόθηκε ανα-
στολή στην έφεσή της. Αυτούσια αναδημοσί-
ευση από το edolio5.blogspot.com
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Λάρισα: Ποινή φυλάκισης σε οδηγό σχολικού λεωφορείου που παρενόχλησε σεξουαλικά μαθήτρια Λυκείου

Ο οδηγός έκλεισε τη μαθήτρια μέσα στο σχο-
λικό και στη συνέχεια την αγκάλιασε και την 
φίλησε. Ένοχος για προσβολή γενετήσιας αξι-
οπρέπειας σε βάρος ανήλικης κρίθηκε από 
το Αυτόφωρο Μονομελές Πλημμελειοδικείο 
Λάρισας ένας οδηγός σχολικού λεωφορείου, 
στον οποίο επιβλήθηκαν παράλληλα αυστη-
ροί περιοριστικοί προκειμένου να ανασταλεί 
η 10μηνη ποινή φυλάκισης που αποφάσισε 
το δικαστήριο. Όπως αναφέρεται σε δημοσί-
ευμα του larissanet.gr, η υπόθεση έφτασε στο 
ακροατήριο μετά από καταγγελία μαθήτριας 
λυκείου ότι ο κατηγορούμενος σε χωριό της 
ΠΕ Λάρισας, το πρωί της Τρίτης 8 Οκτωβρίου, 
την έκλεισε μέσα στο σχολικό και στη συνέχεια 

την αγκάλιασε και την φίλησε. Η κατάθεση 
της μαθήτριας Σήμερα, Τετάρτη 9 Οκτωβρίου, 
στο δικαστήριο η ανήλικη κατέθεσε αναλυτι-
κά όσα έγιναν εκείνο το πρωί. Συγκεκριμένα, 
είπε πως, όταν το σχολικό έφτασε στην τε-
λευταία στάση και κατέβηκαν όλα τα παιδιά 
και τελευταία η ίδια, ο κατηγορούμενος της 
είπε να επιστρέψει στο σχολικό και την τρά-
βηξε από τον καρπό για να μπει μέσα. Μετά 
έκλεισε τις πόρτες και αφού προέβη στις κα-
ταγγελλόμενες πράξεις άνοιξε την πόρτα και 
την άφησε να φύγει. Κλείσιμο Ο πατέρας της, 
όταν έμαθε για το περιστατικό από τον υποδι-
ευθυντή του σχολείου που φοιτά η κόρη του, 
κατήγγειλε τον άνδρα στην αστυνομία, ανα-
φέροντας μάλιστα πως η κοπέλα ήταν ταραγ-
μένη και σε άσχημη ψυχολογική κατάσταση. 
Αρνήθηκε τις κατηγορίες ο οδηγός Στην απο-
λογία του ο κατηγορούμενος αρνήθηκε την 
καταγγελία τονίζοντας πως τελευταίος κατέ-
βηκε από το σχολικό ένας μαθητής λυκείου με 
τον οποίο είχε και συζήτηση προκειμένου να 
του εξηγήσει κάποια πράγματα για το σχολικό 

πάσο. Μάλιστα το τελευταίο στοιχείο επικα-
λέστηκε η υπεράσπιση του κατηγορούμενου 
ζητώντας την αναβολή της δίκης προκειμένου 
να προσέλθει για να καταθέσει σχετικά ο μα-
θητής. Το δικαστήριο ωστόσο απέρριψε το 
αίτημα, απορρίπτοντας στη συνέχεια και δεύ-
τερο αίτημα του κατηγορούμενου, στο οποίο 
ζητούσε να υποβληθεί η μαθήτρια σε ψυχο-
λογική εξέταση. Τελικά εισαγγελέας και πρό-
εδρος έκριναν αμφότεροι πως τελέστηκαν οι 
καταγγελλόμενες πράξεις με το δικαστήριο 
να κηρύσσει τον κατηγορούμενο ένοχο και να 
του επιβάλει ποινή φυλάκισης 10 μηνών. Η 
ποινή έχει ανασταλεί υπό τους όρους να μήν 
συνοδεύει στο πλαίσιο της εργασίας του ανή-
λικους, να δίνει το παρόν μια φορά το μήνα 
στο Αστυνομικό Τμήμα του τόπου κατοικίας 
του και την απαγόρευση της εξόδου από τη 
χώρα - όροι που επιβάλλονται συνήθως σε 
κατηγορούμενους για κακουργηματικές πρά-
ξεις. Τέλος το δικαστήριο αποφάσισε η έφεση 
να έχει αναστέλλουσα δύναμη αλλά με τους 
ίδιους όρους.

Μόνο στο edolio5! Έκτακτος οικονομικός έλεγχος στο Επαγγελματικό Επιμελητήριο Αθηνών για τα «έργα και τις ημέρες» 
του Χατζηθεοδοσίου. Η καταγγελία - «φωτιά» του μέλους του Δ.Σ. Γεώργιου Γκόντζου για τα πάρτι χλιδής, τα τραπεζώμα-
τα σε παραλιακά μαγαζιά και τα εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ σε «φιλικά» ΜΜΕ.
Όπου υπάρχει καπνός λέει ο λαός μας υπάρ-
χει και φωτιά!  Με απόφαση του Γενικού λογι-
στηρίου του κράτους συγκροτήθηκε, ελεγκτική 
ομάδα προκειμένου να διεξάγει έκτακτο δια-
χειριστικό έλεγχο στο επαγγελματικό επιμελη-
τήριο Αθηνών.  Επειδή στους ελέγχους αυτούς 
πολλά ακούγονται, λιγότερα καταλογίζονται 
και τίποτα στο τέλος δεν προκύπτει, να σημει-
ώσουμε ότι την επιτροπή ελέγχου την αποτε-
λούν οι: Ευτέρπη Ζωή, Νικόλαος Παλάσκας 
και Βαρσάμης Μιλτιάδης. μΚαι οι τρεις, έχουν 
έδρα την περιφέρεια Θεσσαλίας προκειμένου 

όπως λέει ο νόμος να μην γνωρίζουν πρόσωπα 
και πράγματα σχετικά με τον έλεγχο.  Προϊστα-
μένη της ομάδας είναι η πρώτη (Ευτέρπη Ζωή). 
Ο έλεγχος αφορά την περίοδο 1/7/24 έως 
30/11/25.  Όλα ξεκίνησαν από μια καταγγελία - 
που έχω στην διάθεση μου - που την υπογραφή 
το μέλος το μέλος του Δ.Σ. Γεώργιος Γκόντζος. 
Περιγράφει σημεία και τέρατα υπέρογκων δα-
πανών και σπαταλών. Το γεγονός ότι η Γενική 
διεύθυνση του γενικού λογιστηρίου έκρινε ότι 
πρέπει να διεξάγει έκτακτο έλεγχο σημαίνει 
ότι έλαβαν σοβαρά υπόψιν τα όσα περιγρά-

φει το εν λόγο μέλος του Δ.Σ.. Προσπαθήσαμε 
να βρούμε τον κύριο Γιάννη Χατζηθεοδοσίου, 
πρόεδρο του επιμελητηρίου, 4 φορές αφήνο-
ντας μήνυμα στο γραφείο του αλλά προφανώς 
η αλαζονεία του δεν του επιτρέπει να μας πει 
την γνώμη του για αυτό το γεγονός. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.com
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Μητσοτάκης: Η εκτός σχεδίου δόμηση δημιουργεί προβλήματα - Θα μπουν περιορισμοί και καλώς θα μπουν

Η Ελλάδα δεν έχει πρόβλημα υπερτουρισμού 
και δεν πρέπει να αποκτήσει ανέφερε ο πρω-
θυπουργός σε εκδήλωση της πρωτοβουλίας 
«Reimagine Tourism in Greece» - Η Σαντορί-
νη χρειάζεται κατεπειγόντως ένα νέο λιμάνι 
και ήδη το δρομολογούμε. «Όχι η Ελλάδα 
δεν έχει πρόβλημα υπερτουρισμού, αντιμε-
τωπίζει ζητήματα μεγάλης συγκέντρωσης 
τουριστών σε συγκεκριμένους, λίγους προο-
ρισμούς, λίγους μήνες το χρόνο – Αλλά δεν 
έχει τέτοιο πρόβλημα και δεν πρέπει να απο-
κτήσει» ανέφερε από το Αεροδρόμιο «Ελευ-
θέριος Βενιζέλος», ο πρωθυπουργός Κυριά-
κος Μητσοτάκης, σε συζήτηση που είχε με 
τον Διευθυντή της εφημερίδας Καθημερινή 
Αλέξη Παπαχελά, στο πλαίσιο της εκδήλω-
σης της πρωτοβουλίας «Reimagine Tourism 
in Greece». «Σε κάποια νησιά του Αιγαίου κά-
ποιους μήνες το χρόνο αρχίζουμε να έχουμε 
προβλήματα εξυπηρέτησης τουριστών λόγω 
υποδομών, όπου οι αυτές δοκιμάζονται. Αν 
είχαμε καλύτερες υποδομές θα μπορούσαμε 
να έχουμε και περισσότερους τουρίστες (…) 
Το ερώτημα είναι αν θέλουμε περισσότερους 
επισκέπτες ή αν θέλουμε επισκέπτες που να 
δαπανούν περισσότερα χρήματα», είπε επί-
σης ο πρωθυπουργός, αναφερόμενος στον 
υπερτουρισμό. Ο κ. Μητσοτάκης ξεκαθάρισε 
επίσης ότι θα μπουν σταδιακά περιορισμοί 
στη δόμηση, με βάση πάντα τις αποφάσεις 
του Συμβουλίου της Επικρατείας. «Η εκτός 
σχεδίου δόμηση δημιουργεί προβλήματα... 
Θα μπουν περιορισμοί και καλώς θα μπουν» 
ανέφερε χαρακτηριστικά. Συζήτηση Κυριά-
κου Μητσοτάκη με τον Αλέξη Παπαχελά στην 
εκδήλωση «Reimagine Tourism in Greece» 
Κλείσιμο Ειδικότερα, σε ότι αφορά τις υποδο-
μές, ο Κυριάκος Μητσοτάκης ανέφερε: «Να 
διαχωρίσουμε τις υποδομές σε εθνικής εμ-
βέλειας και σε εκείνης που εξαρτώνται από 
την τοπική αυτοδιοίκηση (…) Η χώρα μας έχει 
πολύ σύγχρονα αεροδρόμια, έναν ιδιωτικό, 
εθνικό αερομεταφορέα, καινούριους αυτο-
κινητόδρομους που προσφέρουν αναπτυξι-
ακές δυνατότητες, ενώ προχωρήσαμε σε ση-

μαντικές ιδιωτικοποιήσεις στα λιμάνια μας». 
Για τη βιωσιμότητα, υπογράμμισε: «Έπρεπε 
να καλύψουμε ένα χαμένο έδαφος. Έχουμε 
προχωρήσει, αλλά δεν είμαστε εκεί που θέ-
λουμε (…) Στην ανακύκλωση χρεάζεται και η 
συμβολή των τοπικών αρχών, όπως πχ. στην 
περίπτωση της Τήλου όπου σε σχεδόν από-
λυτο βαθμό έχει γίνει πραγματικότητα. Μίλη-
σε και για το νερό, το οποίο και χαρακτήρισε 
«κρίσιμη παράμετρο», σημειώνοντας ότι η 
απάντηση πρέπει να είναι αποτέλεσμα μελέ-
της ανά περιοχή. «Προς το παρόν είμαστε στη 
λογική των προσωρινών λύσεων, αλλά σχεδι-
άζουμε και τις μακροπρόθεσμες λύσεις. Για 
παράδειγμα το να δώσουμε λύση στις αφα-
λατώσεις των νησιών, θα μπορούσε να γίνει 
πιο συνολικά, με τη βοήθεια της ΕΥΔΑΠ», 
είπε. Για την πρόβλημα με την ανοικοδόμηση 
σε ορισμένα νησιά των Κυκλάδων, σημείωσε 
ανάμεσα σε άλλα: «Γνωρίζουμε ότι Μύκονος 
και Σαντορίνη είναι δύο νησιά με πολύ ση-
μαντική προστιθέμενη αξία. Την ίδια στιγμή 
αυτές οι πιέσεις είναι αντιπαραγωγικές για 
το ίδιο το τουριστικό προϊόν και εμείς δεν 
πιστεύουμε στην αυτορύθμιση εκεί, δεν θέ-
λουμε δηλαδή να γίνει ζημιά εκεί για να προ-
σαρμοστεί η αγορά. Στην κατεύθυνση αυτή 
παρεμβαίνουμε, όπως στο ζήτημα της κρου-
αζιέρας για παράδειγμα. Το να βάλουμε ένα 
εισιτήριο στην κρουαζιέρα και να ελέγξουμε 
τον τρόπο που προσεγγίζουν τα κρουαζιερό-
πλοια αυτούς τους προορισμούς είναι λογικά 
βήματα (…) Η Σαντορίνη χρειάζεται κατεπει-
γόντως ένα νέο λιμάνι και ήδη το δρομολο-
γούμε αυτό». Ο Κυριάκος Μητσοτάκης ξεκα-
θάρισε ότι θα μπουν σταδιακά περιορισμοί 
στη δόμηση, με βάση πάντα τις αποφάσεις 
του Συμβουλίου της Επικρατείας. «Ιδιαίτερα 
για την εκτός σχεδίου δόμηση που δημιουρ-
γεί μεγάλο πρόβλημα θα μπουν περιορισμοί 
και πιστεύω ότι καλώς θα μπουν (…) Έχουμε 
επίσης ζητήματα με τον νέο οικοδομικό κανο-
νισμό, είχαμε μια σημαντική δίκη πρόσφατα 
και θέλω να σημειώσω ότι είναι σημαντικό 
εκεί να έχουμε μια ολιστική παρέμβαση στο 
ζήτημα της δόμησης… όχι μόνο το ύψος». 
Πρόσθεσε δε, ότι το ίδιο το ΣτΕ θα κρίνει τη 
συνταγματικότητα του.  Για το Airbnb είπε ότι 
υπάρχουν γειτονιές της Αθήνας που ζήτημα 
είναι και η αλλοίωση του χαρακτήρα μιας 
γειτονιάς. Γι αυτό δεν δίνονται νέες άδειες 
βραχυχρόνιας μίσθωσης στο 1ο 2ο και 3ο δι-
αμέρισμα της Αθήνας είπε. Τόνισε ότι η βρα-
χυχρόνια μίσθωση έδωσε ευκαιρία στους 

πολίτες να αξιοποιήσουν την περιουσία τους, 
αλλά δεν ξεκίνησε για να ανταγωνίζεται τον 
τουρισμό. Επισήμανε ότι το Airbnb αυξάνει 
τα ενοίκια και δεν επιτρέπει οι φοιτητές να 
βρουν στέγη και δήλωσε διατεθειμένος να 
παρέμβει. Προσέθεσε ότι τα προγράμματα 
κοινωνικού τουρισμού στρέφουν με επιτυχία 
την τουριστική κίνηση σε περιοχές που επλή-
γησαν από καταστροφές όπως π.χ. ο Έβρος 
και η Εύβοια και τόνισε ότι σίγουρα υπάρ-
χουν προορισμοί που είναι δυσπρόσιτοι για 
τη μεγάλη πλειοψηφία των Eλλήνων αλλά 
αυτό συμβαίνει παντού στον κόσμο. Υπάρ-
χουν κι άλλοι προορισμοί στη χώρα μας όπου 
μπορούν να κάνουν διακοπές με προσιτό κό-
στος, σημείωσε και προσέθεσε ότι η Ελλάδα 
παραμένει μια χώρα που κάποιος μπορεί 
να κάνει διακοπές πληρώνοντας ένα λογικό 
αντίτιμο. «Λίγοι είναι οι δυσπρόσιτοι προο-
ρισμοί αλλά συμβαίνει παντού στον κόσμο» 
τόνισε ο κ.Μητσοτάκης. Αναφερόμενος στις 
παραλίες είπε ότι έγιναν πάνω από 20 χιλιά-
δες έλεγχοι και πλέον μπήκε μια τάξη, αφού 
πάντα μπορούν να υπάρχουν ελεύθερες πα-
ραλίες. Ξεκαθάρισε ότι δεν θα έχουμε φαινό-
μενα τύπου Βαρκελώνης με διαμαρτυρίες για 
τις παραλίες, ενώ τάχθηκε υπέρ της σύμπρα-
ξης ιδιωτικού και δημόσιου τομέα για τη δη-
μιουργία μιας κορυφαίας σχολής τουριστι-
κών επαγγελμάτων ώστε να πειστούν τα νέα 
παιδιά ότι μια καριέρα στον τουρισμό μπορεί 
να έχει προοπτική και να είναι προσοδοφό-
ρα. Πάντως δεν απέκλεισε το ενδεχόμενο να 
γίνουν νέες συμφωνίες με άλλες χώρες ώστε 
να έρθουν ξένοι για να δουλέψουν στον του-
ρισμό. Τέλος ο κ.Μητσοτάκης έκλεισε διαβε-
βαιώνοντας ότι δεν θα υπάρξει άλλη έκτακτη 
εισφορά στον τουρισμό, ενώ τόνισε ότι πρέ-
πει να προστατευθεί το φυσικό κάλλος των 
νησιών και «να πατήσουμε φρένο» ώστε να 
μην γυρίσουμε σε δέκα χρόνια να πούμε «πω 
πω τι κάναμε» στο όνομα μιας βραχυπρόθε-
σμης ανάπτυξης.
Αναλυτικά η συζήτηση του πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη στην εκδήλωση 
«Reimagine Tourism in Greece» Αλέξης Πα-
παχελάς: Κύριε Πρόεδρε, θέλω να ξεκινήσω 
πρώτα απ’ όλα με έναν όρο που ξέρω ότι εί-
ναι φοβερά δημοφιλής εδώ στο ακροατήριο, 
είναι ο όρος «υπερτουρισμός» -αστειεύομαι- 
και ήθελα να σας ρωτήσω αν πιστεύετε ότι 
υπάρχει θέμα υπερτουρισμού στη χώρα. Και 
αν όχι, γιατί το πιστεύετε; Κυριάκος Μητσο-
τάκης: Καταρχάς, κ. Παπαχελά, να σας ευχα-
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ριστήσω για την πρόσκλησή σας και να σας 
συγχαρώ για την εξαιρετική ιδέα να διοργα-
νώσετε αυτή την εκδήλωση στο hangar της 
Aegean. Πρέπει να είναι από τους πιο ενδια-
φέροντες χώρους στους οποίους έχω ποτέ 
μιλήσει, οπότε πραγματικά θερμά συγχαρη-
τήρια για την επιλογή σας. Θα μπορούσαμε, 
παίρνοντας έτσι αφορμή από την εισαγωγική 
σας παρατήρηση, να μιλήσουμε για δημιουρ-
γική ή παραγωγική γκρίνια, οπότε να γεφυ-
ρώσουμε τις δύο έννοιες στις οποίες επιχει-
ρήσατε να αναφερθείτε. Αλλά, πράγματι, η 
δουλειά σας είναι να θέτετε εύλογα ερωτή-
ματα γύρω από το μέλλον του τουρισμού, αν 
λάβει κανείς υπόψη την τεράστια σημασία 
την οποία έχει για την αναπτυξιακή δυναμική 
της χώρας. Να έρθω ευθέως στο ερώτημά 
σας. Όχι, η Ελλάδα δεν έχει πρόβλημα υπερ-
τουρισμού, αντιμετωπίζει ζητήματα μεγάλης 
συγκέντρωσης τουριστών σε συγκεκριμέ-
νους, λίγους προορισμούς, λίγους μήνες τον 
χρόνο. Αλλά ζήτημα υπερτουρισμού, όπως 
τουλάχιστον αυτό ορίζεται ως ένα συστημικό 
πρόβλημα το οποίο προκαλεί ήδη αντιδρά-
σεις από τις τοπικές κοινωνίες, η Ελλάδα δεν 
έχει. Και δεν πρέπει να αποκτήσει. Άρα, νομί-
ζω ότι το ενδιαφέρον της συζήτησής μας θα 
είναι πώς θα διαχειριστούμε από εδώ και 
πέρα τις τουριστικές ροές, έτσι ώστε να μην 
βρεθούμε αντιμέτωποι με αυτό το πρόβλη-
μα. Πράγματι, σε κάποια νησιά του Αιγαίου, 
κάποιους μήνες τον χρόνο, αρχίζουμε να 
έχουμε ένα ζήτημα όπου οι υποδομές των 
νησιών δοκιμάζονται. Αν είχαμε καλύτερες 
υποδομές, θεωρητικά θα μπορούσαμε να 
υποδεχθούμε περισσότερους τουρίστες. Δεν 
υπάρχει δηλαδή, κατά την άποψή μου, ένας 
απόλυτος αριθμός, ένα απόλυτο όριο πέραν 
του οποίου δεν μπορούμε να πάμε. Αυτό 
εξαρτάται σε μεγάλο βαθμό και από τη δυνα-
τότητα των νησιών μας να διαχειριστούν τις 
τουριστικές ροές ως προς τα απορρίμματα, 
ως προς το νερό, ως προς την κίνηση η οποία 
μπορεί να δημιουργείται στους δρόμους. Θε-
ωρητικά, λοιπόν, αν βελτιώναμε κάποιες από 

τις υποδομές μας θα μπορούσαμε να δε-
χθούμε περισσότερους επισκέπτες. Το ερώ-
τημα είναι αν θέλουμε περισσότερους επι-
σκέπτες ή αν θέλουμε κατά βάση επισκέπτες 
οι οποίοι θα μπορούν να δαπανούν περισσό-
τερα χρήματα στη χώρα μας. Και αν το μέτρο 
της επιτυχίας μιας τουριστικής χρονιάς είναι 
απλά ο απόλυτος αριθμός των αφίξεων ή αν 
τελικά είναι τα έσοδα και η κατά κεφαλήν δα-
πάνη του επισκέπτη όταν αυτός έρχεται στη 
χώρα μας. Αλέξης Παπαχελάς: Ακούμε συχνά 
τα κυβερνητικά στελέχη να μας λένε ότι έχου-
με κάποιο ρεκόρ αφίξεων. Για εσάς αυτό εί-
ναι ο στόχος; Ή ο στόχος είναι ο πιο ποιοτι-
κός, αν θέλετε, επισκέπτης; Κυριάκος 
Μητσοτάκης: Ο στόχος είναι τα έσοδα. Άρα, 
με ενδιαφέρει περισσότερο να κάνουμε ρε-
κόρ στα έσοδα, το οποίο σε μεγάλο βαθμό 
συνδέεται προφανώς και με τον αριθμό των 
αφίξεων, αλλά αυτό το οποίο κοιτάζω πρωτί-
στως είναι τη συνολική συνεισφορά του του-
ρισμού ως προς την αναπτυξιακή δυναμική 
της χώρας και ταυτόχρονα την κατά κεφαλήν 
δαπάνη των επισκεπτών, η οποία και αυτή, 
βέβαια, εξαρτάται από τις τιμές τις οποίες 
χρεώνουμε. Αυτό έχει ενδιαφέρον να το δού-
με. Προφανώς θέλουμε οι επισκέπτες μας να 
δαπανούν περισσότερα χρήματα στη χώρα 
μας, πρέπει να είμαστε, όμως, πάντα ευαί-
σθητοι. Ο τουρισμός είναι ένα εξαιρετικά 
ανταγωνιστικό προϊόν και σε καμία περίπτω-
ση δεν θέλουμε αυτή η αυξημένη δαπάνη, 
αυξημένη χρέωση του επισκέπτη μας να οδη-
γήσει τελικά στη μείωση της ανταγωνιστικό-
τητάς μας. Αυτό που είναι βέβαιο είναι ότι 
θέλουμε περισσότερες επενδύσεις σε ποιοτι-
κό, βιώσιμο τουρισμό. Και όταν μιλάμε για 
ποιοτικό, βιώσιμο τουρισμό, δεν μιλάμε κατ’ 
ανάγκη για ένα υπερπολυτελές ξενοδοχείο το 
οποίο μπορεί να γίνει σε κάποιο νησί, που 
από τη φύση του θα δίνει έμφαση στη βιωσι-
μότητα γιατί πολύ απλά αυτό θα ζητά το του-
ριστικό προϊόν το ίδιο -διότι δεν νομίζω ότι 
σήμερα μπορείς να κάνεις νέα ανάπτυξη, 
ποιοτική, αν δεν δίνεις έμφαση στη βιωσιμό-

τητα. Βιώσιμος τουρισμός μπορεί να είναι και 
ένα μικρό κατάλυμα σε έναν ορεινό προορι-
σμό, με λίγα δωμάτια, που σέβεται απόλυτα 
το περιβάλλον και είναι απολύτως ενσωμα-
τωμένο με τις τοπικές παραδόσεις. Αλέξης 
Παπαχελάς: Ένα θέμα που έχει προκύψει ήδη 
από τις πρώτες κουβέντες που κάνουμε εδώ 
είναι το θέμα των υποδομών. Αυτό είναι ένα 
προφανές θέμα. Δηλαδή, αυτό το οποίο 
έχουμε δει στην Ελλάδα για πάρα πολλά χρό-
νια, με πολλές κυβερνήσεις, είναι ότι αφή-
νουν, αν θέλετε, οι πολιτικοί να γίνονται 
επενδύσεις ή να χτίζεται ένα νησί ή μια περι-
οχή και μετά να σκεφτόμαστε τι κάνουμε για 
τα σκουπίδια, την ενέργεια, το νερό, την κίνη-
ση και ούτω καθεξής. Αυτό πώς αντιμετωπί-
ζεται; Και θέλω να βάλω στην κουβέντα και το 
γεγονός ότι πολλές φορές οι Δήμοι, ακόμα 
και οι Περιφέρειες, σηκώνουν τα χέρια ψηλά, 
δεν έχουν την ικανότητα να το διαχειριστούν, 
είτε και είναι και όμηροι κάποιων τοπικών 
συμφερόντων οπότε επίσης βρίσκονται σε 
αδυναμία να τα χειριστούν αυτά. Ποια είναι 
η λύση; Κυριάκος Μητσοτάκης: Καταρχάς, ας 
διαχωρίσουμε τις υποδομές σε υποδομές 
εθνικής εμβέλειας, οι οποίες τελικά άπτονται 
της διαχείρισης της κεντρικής κυβέρνησης, 
και σε υποδομές οι οποίες σε μεγάλο βαθμό 
εξαρτώνται από την ίδια την Τοπική Αυτοδιοί-
κηση. Αν δούμε τις υποδομές εθνικής εμβέ-
λειας θα διαπιστώσει κανείς ότι η χώρα μας 
σήμερα έχει πολύ σύγχρονα αεροδρόμια, ξε-
κινώντας από το αεροδρόμιο το οποίο μάς 
φιλοξενεί σήμερα. Η παραχώρηση των 14 πε-
ριφερειακών αεροδρομίων ήταν μία πολύ 
μεγάλη ευκαιρία για να αναβαθμιστούν. Ξε-
χνάμε τώρα, που τα βλέπουμε σύγχρονα και 
λειτουργικά, ποια ήταν η κατάστασή τους 
πριν από κάποια χρόνια. Έχουμε δύο, αλλά 
πρωτίστως έναν, θα έλεγα, σε επίπεδο μεγέ-
θους, εθνικό αερομεταφορέα ιδιωτικό. Εξαι-
ρετικά σημαντικό αυτό για μία χώρα η οποία 
είναι πολύ εξαρτημένη από τις αερομεταφο-
ρές, για να μπορούν να έρχονται επισκέπτες 
στην πατρίδα μας. Έχουμε καινούργιους δρό-
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μους, καινούργιους αυτοκινητόδρομους, οι 
οποίοι με τη σειρά τους έχουν προσφέρει 
αναπτυξιακές δυναμικές σε περιοχές της πα-
τρίδας μας οι οποίες ήταν τουριστικά πλήρως 
αναξιοποίητες. Παραδείγματος χάρη, δείτε 
το δίκτυο των αυτοκινητοδρόμων στη Δυτική 
Ελλάδα. Και έπονται και άλλες υποδομές, 
όπως ο δρόμος Πάτρα - Πύργος, ο οποίος θα 
έχει ολοκληρωθεί μέσα στον επόμενο χρόνο. 
Έχουμε προχωρήσει σε σημαντικές ιδιωτικο-
ποιήσεις στα λιμάνια μας, το οποίο σημαίνει 
ότι οι υποδομές γύρω από την κρουαζιέρα 
και αυτές βελτιώνονται, και έχουμε ακόμα 
δρόμο να κάνουμε. Άρα, θα έλεγα ότι ως 
προς τις βασικές υποδομές, που άπτονται της 
κρατικής ευθύνης, έχουν γίνει πολύ σημαντι-
κά βήματα. Από εκεί και πέρα, να έρθουμε 
λίγο στο ζήτημα το οποίο θίξατε, που είναι οι 
υποδομές οι οποίες έχουν να κάνουν με τη 
βιωσιμότητα. Εκεί, πράγματι, κληθήκαμε να 
καλύψουμε μεγάλο χαμένο έδαφος, σε βασι-
κές υποδομές, ζητήματα διαχείρισης απορ-
ριμμάτων. Έχει γίνει μια πολύ μεγάλη πρόο-
δος, δεν είμαστε, όμως, ακόμα εκεί που 
θέλουμε. Και σίγουρα αυτά τα έργα είναι 
έργα τα οποία σε έναν βαθμό χρηματοδοτού-
νται από εθνικούς πόρους. Όμως, για δρά-
σεις όπως, παραδείγματος χάρη, οργανωμέ-
νες δράσεις ανακύκλωσης, χρειαζόμαστε και 
τη συμμετοχή των τοπικών κοινωνιών και τη 
συμμετοχή των τοπικών αρχών και της Αυτο-
διοίκησης. Να δώσω ένα παράδειγμα, το 
οποίο νομίζω είναι αρκετά εντυπωσιακό: η 
περίπτωση της Τήλου. Ένα μικρό νησί το 
οποίο έχει πετύχει ανακύκλωση άνω του 
90%, επειδή ακριβώς υπήρξε μεγάλος ενθου-
σιασμός από την Τοπική Αυτοδιοίκηση και 
μπορέσαμε και εφαρμόσαμε ένα πιλοτικό 
πρόγραμμα το οποίο μπορεί να αποδείξει ότι 
σε νησιά αυτού του μεγέθους η ανακύκλωση, 
σχεδόν σε απόλυτο βαθμό, μπορεί να γίνει 
πραγματικότητα. Η αλήθεια είναι ότι τα μι-
κρά νησιά έχουν και πολύ μικρότερες ανά-
γκες, μικρότερη ανάγκη σε ηλεκτρικό ρεύμα, 
άρα χρειάζονται λιγότερες υποδομές, παρα-
δείγματος χάρη ανανεώσιμων πηγών ενέρ-
γειας, λιγότερες ανάγκες σε νερό. Άρα, τα μι-
κρά νησιά είναι και αυτά τα οποία μερικές 
φορές είναι πιο εύκολα να οργανωθούν ως 
προς τις υποδομές τους και να προχωρήσουν 
πιο γρήγορα στην απανθρακοποίηση. Έχουμε 
αυτή τη στιγμή το Ταμείο Απανθρακοποίη-
σης των νησιών. Είναι κοντά στα 2 δισεκατομ-
μύρια ευρώ και αυτό θα μας δώσει τη δυνα-
τότητα να έχουμε μια πρόσθετη 
χρηματοδοτική δεξαμενή για να κάνουμε τέ-

τοιες παρεμβάσεις, παραδείγματος χάρη στα 
ζητήματα διαχείρισης του νερού. Το νερό εί-
ναι κρίσιμη παράμετρος και η απάντηση δεν 
είναι οριζόντια. Θα πρέπει να είναι αποτέλε-
σμα μελέτης ανά περιοχή, ανά νησί ενδεχο-
μένως. Και με απασχολούν ιδιαίτερα οι Κυ-
κλάδες γιατί έχουν πολύ ιδιαίτερα 
χαρακτηριστικά. Αλλού θα χρειαστούμε λι-
μνοδεξαμενές και φράγματα, αλλού θα χρει-
αστούμε αφαλάτωση, αλλού θα χρειαστού-
με, προφανώς, έναν συνδυασμό και των δύο 
αυτών λύσεων. Προς το παρόν είμαστε στη 
λογική των προσωρινών λύσεων. Ταυτόχρο-
να, όμως, σχεδιάζουμε και πιο μεσομακρο-
πρόθεσμες λύσεις, οι οποίες θα μας επιτρέ-
ψουν να μπορούμε να δρομολογούμε αυτές 
τις υποδομές, όχι κατ’ ανάγκη σε τοπικό επί-
πεδο. Παραδείγματος χάρη, το να έρθουμε 
και να δώσουμε μια λύση στις αφαλατώσεις 
των νησιών μας και να μπορέσουμε, αντί να 
κάνουμε επιμέρους συμβάσεις, ο κάθε Δή-
μαρχος ξεχωριστά, να τις κάνουμε πιο συνο-
λικά -ενδεχομένως να μας βοηθήσει η ΕΥΔΑΠ 
σε αυτή την προσπάθεια-, μου φαίνεται ότι 
έχει πολύ μεγάλη λογική. Διότι στην ΕΥΔΑΠ, 
ας πούμε, υπάρχει μια τεχνογνωσία η οποία 
μπορεί να χρησιμοποιηθεί και να αξιοποιη-
θεί πολύ εύκολα, προς όφελος των νησιών 
μας, όπου δεν έχουμε πάντα τη δυνατότητα 
και την τεχνογνωσία από τους τοπικούς Δη-
μάρχους να δρομολογήσουν τέτοια έργα. 
Αλέξης Παπαχελάς: Θέλω να σας ρωτήσω 
λίγο, γιατί αυτό που πάντα μας προβληματί-
ζει, εν πάση περιπτώσει, είναι ότι μπορεί να 
υπάρξουν πολύ μεγάλες επενδύσεις, όχι 
απαραίτητα που έχουν να κάνουν μόνο με 
τον τουρισμό. Ένα παράδειγμα είναι το Ελλη-
νικό. Ψάχνουμε πολύ καιρό να βρούμε, για 
παράδειγμα, αν υπάρχει κάποια μελέτη, τι 
αντίκτυπο θα έχει αυτή η μεγάλη και σοβαρή 
επένδυση, που όλοι θέλουμε να πετύχει, στο 
κυκλοφοριακό πρόβλημα της Αττικής. Δεν 
έχουμε καταφέρει να βρούμε ακόμα μια με-
λέτη. Κυριάκος Μητσοτάκης: Ναι, γιατί η 
αλήθεια είναι ότι οι μελέτες οι οποίες έγιναν, 
έγιναν με άλλα κυκλοφοριακά δεδομένα. Και 
είναι δεδομένο ότι χρειαζόμαστε μια επικαι-
ροποίηση και δρομολογούμε μια τέτοια με-
λέτη γιατί, πράγματι, η επένδυση η οποία γί-
νεται στο Ελληνικό είναι βέβαιο ότι θα 
επιβαρύνει την κυκλοφορία στο νότιο μέτω-
πο και μπορεί αυτό να σημαίνει την ανάγκη 
να χρειαστούν πρόσθετες υποδομές ως προς 
τα δίκτυα των δρόμων. Παραδείγματος χάρη, 
η επέκταση προς τον νότο της Περιφερειακής 
του Υμηττού και η σύνδεση της με τον χώρο 

του Ελληνικού. Ενδεχομένως να είναι ένα 
έργο το οποίο μια μελέτη θα μας υποδείκνυε 
ότι είναι πράγματι απαραίτητο. Αλλά το Ελλη-
νικό είναι ένα έργο μακράς πνοής, δεν ολο-
κληρώνεται από τη μια στιγμή στην άλλη. 
Οπότε, θεωρώ ότι έχουμε ακόμα τον χρόνο 
να μπορούμε να δρομολογήσουμε τέτοιες 
επενδύσεις, εφόσον αυτές κριθούν απαραί-
τητες. Αλέξης Παπαχελάς: Μιλήσατε για τις 
Κυκλάδες. Δύο νησιά τα οποία έχουν απα-
σχολήσει πολύ τη δημοσιότητα, και όχι μόνο 
στην Ελλάδα, είναι η Σαντορίνη και η Μύκο-
νος. Και τα δύο νησιά μοιάζουν να βρίσκονται 
σε ένα σημείο καμπής, αν θέλετε. Νιώθετε 
μία υποχρέωση σαν κυβέρνηση να κάνετε 
κάτι γι’ αυτό; Κυριάκος Μητσοτάκης: Βεβαί-
ως, γι’ αυτό και έχουμε απαγορεύσει την έκ-
δοση νέων οικοδομικών αδειών και στη Μύ-
κονο και στη Σαντορίνη έως ότου μπορέσουμε 
να αξιολογήσουμε την πραγματική επίπτωση 
αυτής της γρήγορης ανάπτυξης στις υποδο-
μές των νησιών και έως ότου ολοκληρωθούν 
τα Τοπικά Χωρικά Σχέδια, τα οποία αποτε-
λούν, κατά τη άποψή μου, την μεγαλύτερη 
αθέατη μεταρρύθμιση την οποία δρομολογεί 
αυτή η κυβέρνηση. Τα ζητήματα της οργάνω-
σης του χώρου είναι απολύτως κρίσιμα. Είναι 
ένα ζήτημα το οποίο μονίμως μας εγείρει το 
δικαστήριο, το Συμβούλιο της Επικρατείας, το 
οποίο εκφράζει πάντα μία επιφύλαξη σχετικά 
με οριζόντιες ρυθμίσεις και μας ζητά να μπο-
ρούμε να εξειδικεύσουμε τον σχεδιασμό στη 
μικρότερη δυνατή κλίμακα, εν προκειμένω 
στο επίπεδο των νησιών, και ακριβώς αυτό 
δρομολογούμε. Όμως, γνωρίζουμε πολύ 
καλά ότι η Σαντορίνη και η Μύκονος είναι νη-
σιά τα οποία έχουν πολύ σημαντική προστι-
θέμενη αξία στο τουριστικό μας προϊόν. Από 
την άλλη, γνωρίζουμε ότι οι πιέσεις οι οποίες 
ασκήθηκαν σε αυτά τα νησιά μπορεί τελικά 
να είναι αντιπαραγωγικές και για το ίδιο μας 
το προϊόν. Εγώ δεν πιστεύω μόνο στην αυ-
τορρύθμιση της αγοράς. Δεν θέλουμε να 
φτάσουμε στο σημείο τα νησιά αυτά να 
έχουν υποστεί τέτοια ζημιά ώστε οι επισκέ-
πτες που πηγαίνουν στα νησιά αυτά να μην 
αισθάνονται ότι έχουν μία ωραία εμπειρία. 
Γι’ αυτό και αναγκαζόμαστε να παρέμβουμε. 
Και όταν κάναμε την παρέμβαση και για την 
κρουαζιέρα στα νησιά αυτά, ακριβώς αυτόν 
τον σκοπό εξυπηρετούσε. Γιατί το ζήτημα της 
κρουαζιέρας, ενώ η κρουαζιέρα έχει σίγουρα 
προστιθεμένη αξία, πρέπει να μας προβλη-
ματίσει και πρέπει να το μελετήσουμε περισ-
σότερο. Όταν έχουμε, παραδείγματος χάρη, 
έναν επισκέπτη, ο οποίος έρχεται στη Σαντο-
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H Ιστορία της Dole.
Η Dole έχει γίνει συνώνυμο με τις μπανάνες, αλλάζοντας για πάντα τον τρόπο που βιώνουμε αυτό το νόστιμο και θρεπτικό φρούτο. 
Καθώς γιορτάζουμε 125 χρόνια ανάπτυξης, καινοτομίας και δέσμευσης με την καλλιέργεια του εμβληματικού κίτρινου φρούτου, σας 
προσκαλούμε να συμμετάσχετε σε ένα ταξίδι που ανιχνεύει τις ρίζες του παρελθόντος του Dole και ανοίγει το δρόμο για ένα λαμπρότερο 
μέλλον. 1899 – Φυτεύεται ένας σπόρος: Όλα ξεκίνησαν όταν  ο Joseph, ο Felix και η Lucca Vaccaro μαζί με τον Salvador D’Antoni συγκέ-
ντρωσαν τους πόρους τους και άρχισαν να εισάγουν μπανάνες στη Νέα Ορλεάνη από τη La Ceiba της Ονδούρας το 1899 (λίγους μήνες 
πριν ο Jim Dole προσγειωθεί στη Χαβάη).  Ξεκίνησαν την Standard Fruit Company, θέτοντας τα θεμέλια για αυτό που θα γινόταν Dole 
Bananas. Από το Fruit Bowl στο Global Icon: Η Dole δεν παρέδωσε απλώς μπανάνες. βοήθησαν να γίνουν ένα πανταχού παρόν μέρος της 
καθημερινής ζωής: Συνταγές και καμπάνιες μάρκετινγκ: Εμπνεύστε γενιές να απολαμβάνουν τις μπανάνες με αμέτρητους τρόπους. Δια-
τροφική έρευνα και εκπαίδευση: Προώθηση των οφελών για την υγεία αυτής της υπερτροφής. Προγράμματα αειφορίας και κοινωνικά: 
Υποστήριξη αγροτικών κοινοτήτων και περιβαλλοντικών πρωτοβουλιών. Το ταξίδι της Dole σημαδεύτηκε από πρωτοποριακές εξελίξεις. 
Περισσότερα στο https://www.dole.com

www.dole.com
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ρίνη και μπορεί να πληρώνει 1.000 και 2.000 
ευρώ το δωμάτιο και ταυτόχρονα να έχουμε 
έναν επισκέπτη ο οποίος βγαίνει για έξι ώρες, 
και δεν είναι ένας, είναι χιλιάδες, και δημι-
ουργείται ένας απίστευτος συνωστισμός στο 
περιβόητο ηλιοβασίλεμα, αυτό είναι κάτι το 
οποίο πρέπει να μας απασχολήσει.  Κατά συ-
νέπεια, να βάλουμε ένα ακριβό εισιτήριο για 
την κρουαζιέρα, να ελέγξουμε ταυτόχρονα 
και το λεγόμενο «berth allocation», τον τρόπο 
με τον οποίο τα κρουαζιερόπλοια θα προσεγ-
γίζουν τα λιμάνια αυτά ώστε να μη φτάνουν 
όλα ταυτόχρονα, μου φαίνεται ότι είναι μία 
λογική παρέμβαση για να μπορέσουμε να 
εξακολουθούμε να προσελκύουμε επισκέ-
πτες, αλλά να μπορέσουμε να εξασφαλίσου-
με και κάποιους πόρους, οι οποίοι θα πρέπει 
να επιστρέψουν στα νησιά αυτά για να μπο-
ρέσουμε να βελτιώσουμε περαιτέρω τις υπο-
δομές τους. Για παράδειγμα, η Σαντορίνη 
αναμφισβήτητα έχει ίσως περισσότερα ζητή-
ματα από τη Μύκονο. Λόγω της πολύ ιδιαίτε-
ρης γεωμορφολογίας της, έχουμε τα μεγάλα 
ζητήματα της προστασίας της Καλντέρας. Και 
έχουμε και το μεγάλο ζήτημα ότι η Σαντορίνη 
χρειάζεται κατεπειγόντως νέο λιμάνι, το 
οποίο δεν διαθέτει αυτή τη στιγμή και το 
οποίο έχουμε αποφασίσει να δρομολογή-
σουμε πια ως έργο το οποίο θα τρέξει από το 
Υπουργείο Υποδομών, γιατί είναι ένα έργο 
εθνικής εμβέλειας το οποίο πρέπει να ολο-
κληρωθεί το συντομότερο δυνατόν.  Αλέξης 
Παπαχελάς: Υπάρχει, όπως ξέρετε, κάποια 
γκρίνια γι’ αυτά τα τέλη -ξεκινώ με το τέλος 
για την κρουαζιέρα- και υπάρχει και μια αντί-
δραση από κάποια άλλα νησιά που λένε ότι 

«εμείς, εν πάση περιπτώσει, δεν έχουμε το 
πρόβλημα της Μυκόνου και της Σαντορίνης, 
άρα γιατί εμείς πρέπει να πληρώνουμε το 
ίδιο τέλος που θα πληρώσει ένα από αυτά τα 
νησιά που πραγματικά έχουν θέμα». Η απά-
ντηση σε αυτό; Κυριάκος Μητσοτάκης: Μα 
πληρώνουν περισσότερο για τη Μύκονο και 
τη Σαντορίνη, ακριβώς γιατί είναι νησιά τα 
οποία έχουν μία ιδιαίτερη επιβάρυνση. Και ο 
σκοπός μας είναι αυτή τη στιγμή να μπορέ-
σουμε να στρέψουμε την κρουαζιέρα και 
προς άλλους προορισμούς, όπου δεν υπάρ-
χουν τέτοια ζητήματα. Και βέβαια, ο μεγάλος 
μας σκοπός -δεν το είπα στην εισαγωγική μου 
τοποθέτηση- είναι πώς θα μπορέσουμε να 
διευρύνουμε την τουριστική περίοδο, ώστε 
να μην έρχονται όλοι οι επισκέπτες τον Ιούλιο 
και τον Αύγουστο, όπου έχουμε πράγματι με-
γάλη πίεση. Και, ταυτόχρονα, να επεκτείνου-
με τους τουριστικούς προορισμούς και τις 
επενδύσεις σε περιοχές της πατρίδας μας οι 
οποίες αυτή τη στιγμή παραμένουν σε μεγά-
λο βαθμό αναξιοποίητες. Εκεί έχουμε μία 
υποχρέωση ο σχεδιασμός να είναι σωστός 
και υπεύθυνος, ώστε να μην δημιουργήσου-
με στο μέλλον προβλήματα τα οποία μπορεί 
να δημιουργήθηκαν από μία πιο άναρχη ανά-
πτυξη, η οποία έγινε σε χρόνια όπου τα ζητή-
ματα της βιωσιμότητας δεν μας απασχολού-
σαν τόσο πολύ. Αλλά, για να πάμε να δούμε 
και τα απόλυτα νούμερα. Αν συγκρίνουμε την 
Ελλάδα με την Ισπανία ή την Κρήτη με τη Μα-
γιόρκα, ας πούμε, και δούμε και τους αριθ-
μούς των επισκεπτών, αλλά και το πόσο δο-
μημένες είναι αυτές οι περιοχές, η Ελλάδα 
είναι σε πολύ καλύτερη κατάσταση. Και πρέ-

πει να είμαστε σίγουροι ότι δεν θα δημιουρ-
γήσουμε στο μέλλον προβλήματα τα οποία 
άλλοι ανταγωνιστές μας καλούνται τώρα να 
αντιμετωπίσουν. Αλέξης Παπαχελάς: Να μεί-
νουμε λίγο στο θέμα της ανταποδοτικότητας, 
διότι μια ανησυχία που υπάρχει και είναι εύ-
λογη, είναι ότι αυτά τα έσοδα από τα τέλη θα 
μπουν σε μια μαύρη τρύπα ή στον κρατικό 
προϋπολογισμό και δεν θα καταλήξουν τελι-
κά στις ανάγκες της τοπικής κοινωνίας. Μπο-
ρείτε εσείς να διαβεβαιώσετε ότι αυτό δεν θα 
ισχύσει; Κυριάκος Μητσοτάκης: Για τα ζητή-
ματα των τελών από την κρουαζιέρα υπάρχει 
ξεκάθαρη πρόβλεψη ότι τουλάχιστον το εν 
τρίτον από τα έσοδα… Αλέξης Παπαχελάς: Το 
τέλος βιωσιμότητας και ούτω καθεξής; Κυ-
ριάκος Μητσοτάκης: Και το τέλος βιωσιμότη-
τας σίγουρα είναι ένα τέλος το οποίο αυτή τη 
στιγμή κατευθύνεται μέσα από τον κρατικό 
προϋπολογισμό, αλλά δεν πρέπει να ξεχνάμε 
ότι η χώρα συνολικά πρέπει να κάνει σημα-
ντικές επενδύσεις για την προστασία από την 
κλιματική αλλαγή, οι οποίες είναι απαραίτη-
τες σε μία εποχή όπου η κλιματική κρίση ήδη 
χτυπά την πόρτα μας.  Έχουμε μακροπρόθε-
σμα ζητήματα τα οποία δεν μας έχουν απα-
σχολήσει ακόμα στο βαθμό που θα έπρεπε. 
Παραδείγματος χάρη, τι σημαίνει άνοδος της 
στάθμης των θαλασσών μακροπρόθεσμα 
-και λέω πολύ μακροπρόθεσμα, γιατί δεν εί-
ναι κάτι το οποίο γίνεται από τη μια στιγμή 
στην άλλη- για τον ελληνικό τουρισμό. Τι ση-
μαίνουν τα ζητήματα της διάβρωσης των 
ακτών για τον ελληνικό τουρισμό. Πολλές φο-
ρές μπορεί να γίνονται τουριστικές επενδύ-
σεις σε παράκτιες περιοχές και η αδειοδοτική 
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διαδικασία να καθιστά εξαιρετικά δυσχερές 
να δημιουργηθεί, ας πούμε, ένα ανάχωμα ή 
να φέρει κάποιος άμμο για να ρίξει και να δη-
μιουργήσει μια παραλία, όταν αυτές οι πα-
ρεμβάσεις μπορούν να είναι τελικά οι ίδιες 
φιλοπεριβαλλοντικές, γιατί προστατεύουν 
από το φαινόμενο της διάβρωσης των ακτών.  
Οπότε χρειάζεται και ένας εξορθολογισμός 
του δικού μας κανονιστικού και νομοθετικού 
πλαισίου για να μπορούμε να αντιμετωπί-
σουμε αυτές τις προκλήσεις. Και μιας και μι-
λάμε για την κλιματική κρίση, είναι δεδομένο 
ότι θα χρειαστεί ως χώρα να δαπανούμε 
πολύ περισσότερους πόρους για αυτό το 
οποίο λέγεται «climate adaptation», για την 
προσαρμογή, δηλαδή, στην κλιματική κρίση 
-όχι μόνο για την αντιμετώπιση των αιτιών 
της, για τη μείωση των εκπομπών του αερίου 
του θερμοκηπίου. Και η χώρα θα χρειάζεται 
ολοένα και περισσότερους πόρους για τέ-
τοιες δράσεις, οι οποίες, προφανώς, είναι 
δράσεις οι οποίες πρέπει να δρομολογούνται 
και να οργανώνονται κεντρικά με τη συμμε-
τοχή των τοπικών κοινωνιών. Αλέξης Παπαχε-
λάς: Επειδή ξέρετε ότι ο τουρισμός είναι ένας 
πάρα πολύ ανταγωνιστικός κλάδος, έχει πα-
γκόσμιο ανταγωνισμό, υπάρχει μια κριτική 
από κάποια στελέχη του κλάδου, ότι ενδεχο-
μένως αυτά τα τέλη βιωσιμότητας και ούτω 
καθεξής, αυτές οι αυξήσεις καθιστούν τον 
ελληνικό τουρισμό λιγότερο ανταγωνιστικό. 
Και υπάρχει και μια κριτική ότι ο Μητσοτάκης 
που άνοιξε τον ελληνικό τουρισμό την εποχή 
που ήταν πολύ δύσκολο, δηλαδή την εποχή 
του Covid, μήπως τώρα προσπαθεί με κάποιο 
τρόπο να το κλείσει.  Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Μιας και το θυμηθήκατε, νομίζω ότι πήραμε 
ένα πολύ μεγάλο ρίσκο όταν ανοίξαμε τον ελ-
ληνικό τουρισμό το 2020, σε μια εκδήλωση 
που κάναμε σε μια τότε έρημη Σαντορίνη. Και 
νομίζω ότι το ρίσκο αυτό μας βγήκε. Και θέλω 
να ευχαριστήσω και όλους τους εκπροσώ-
πους του κλάδου του τουρισμού, διότι μαζί 
δουλέψαμε και αυτή είναι μια συλλογική επι-
τυχία, αλλά πρωτίστως είναι μια επιτυχία των 
εργαζόμενων, των επενδυτών, των εργοδο-
τών και των εργαζόμενων στον κλάδο του 
τουρισμού.  Τα αποτελέσματα, νομίζω, μας 
δικαίωσαν και θα έλεγα ότι αν γυρνούσαμε 
το ρολόι του χρόνου τέσσερα χρόνια πίσω, 
μάλλον θα είχαμε εκπλαγεί ευχάριστα σε 
σχέση με τις προβλέψεις που κάναμε για τη 
απόδοση του ελληνικού τουρισμού.  Κοιτάξ-
τε, κάθε φόρος ο οποίος μπαίνει -είμαστε μια 
κυβέρνηση η οποία βασικά έχει μειώσει τους 

φόρους-, άρα κάθε πρόσθετος φόρος ο οποί-
ος μπαίνει μας προβληματίζει πάντα πολύ. 
Θέλουμε πάντα να είμαστε σίγουροι ότι το 
κόστος το οποίο μεταφέρουμε τελικά είτε 
στον τελικό χρήστη είτε στον επιχειρηματία, 
αν επιλέξει ο ίδιος να μην περάσει αυτό το 
βάρος στον χρήστη, είναι ένα κόστος το οποίο 
δεν πρέπει να υπονομεύσει την ανταγωνιστι-
κότητα του ελληνικού τουρισμού.  Και αν δει 
κανείς το μέγεθος του κλάδου σε σχέση με 
την επιβάρυνση, θεωρώ ότι είναι πολύ μικρή 
για να ισχυριστούμε ότι αυτό θα έχει μία επι-
βάρυνση στην ανταγωνιστικότητα του ελλη-
νικού τουρισμού.  Θα σας έλεγα ότι με προ-
βληματίζει πιο πολύ η αντίληψη, 
ενδεχομένως, κάποιων επιχειρήσεων στον 
κλάδο που μπορεί πάντα να βλέπουν το βρα-
χυπρόθεσμο κέρδος και μία ευκαιρία να εκ-
μεταλλευτούν, ενδεχομένως, μία καλή συ-
γκυρία αυξάνοντας τις τιμές οι ίδιοι, πέρα 
από το επίπεδο το οποίο επιτρέπει η ανταγω-
νιστικότητα της χώρας. Άρα, πιο πολύ με 
απασχολεί η ίδια η συμπεριφορά και η τιμο-
λογιακή πολιτική όλου του κλάδου του τουρι-
σμού, ώστε πάντα να γνωρίζουμε ότι προ-
σφέρουμε υπηρεσίες οι οποίες είναι 
αντίστοιχες σε ποιότητα αυτού που χρεώνε-
ται. Μέχρι στιγμής δεν αισθάνομαι ότι έχου-
με προβλήματα. Βλέποντας, τουλάχιστον, τις 
έρευνες οι οποίες γίνονται σχετικά με το 
πόσο ικανοποιημένοι είναι οι τουρίστες οι 
οποίοι επισκέπτονται την Ελλάδα, τα στοι-
χεία είναι πολύ ενθαρρυντικά. Αυτό δεν ση-
μαίνει ότι δεν μπορούμε, προφανώς, να βελ-
τιωθούμε κι άλλο.  Εν κατακλείδι, αυτός ο 
φόρος δεν θεωρώ ότι θα δημιουργήσει ζήτη-
μα ανταγωνιστικότητας στον ελληνικό τουρι-
σμό, αν και κατανοώ απόλυτα τις όποιες αντι-
δράσεις από τον κλάδο.  Νομίζω, όμως, ότι η 
συνολική εικόνα και η συνολικά τόσο καλή 
πορεία του κλάδου μάς επιτρέπει, θα έλεγα, 
να νομοθετήσουμε αυτή την πρόσθετη επι-
βάρυνση, ακριβώς για να αντιμετωπίσουμε 
ζητήματα τα οποία γνωρίζουμε ότι χρειάζο-
νται εκ των πραγμάτων περισσότερους δημό-
σιους πόρους για να μπορέσουμε να τα αντι-
μετωπίσουμε πιο αποτελεσματικά. Αλέξης 
Παπαχελάς: Θέλω, κλείνοντας το κομμάτι της 
δόμησης και του υπερτουρισμού, η έννοια 
της φέρουσας ικανότητας είναι κάτι που είναι 
στο μυαλό σας; Και ποιος πρέπει να το απο-
φασίζει για κάθε νησί, για κάθε τόπο;  Κυριά-
κος Μητσοτάκης: Τα Τοπικά Χωρικά Σχέδια 
είναι αυτά τα οποία… Αλέξης Παπαχελάς: Τα 
οποία πότε θα είναι έτοιμα; Κυριάκος Μη-

τσοτάκης: Τα οποία θα είναι έτοιμα σε δύο 
με τρία χρόνια από τώρα, γιατί δρομολογού-
νται όχι μόνο για τα νησιά μας, κατά προτε-
ραιότητα για τα νησιά μας, αλλά και για 
όλους τους Δήμους της χώρας. Είναι αυτά τα 
οποία, τελικά, θα μπορέσουν να καθορίζουν 
σε τοπικό επίπεδο τις αντοχές κάθε περιοχής, 
τις ιδιαιτερότητες κάθε περιοχής, το πού 
μπορούμε τελικά να χτίσουμε και τι μπορού-
με να χτίσουμε σε κάθε περιοχή. Μέχρι τότε, 
όμως, είναι σαφές ότι θα χρειαστούμε να 
έχουμε κάποιους οριζόντιους κανόνες. Είναι 
επίσης απολύτως δεδομένο, με γνώμονα και 
τις πρόσφατες αποφάσεις του Συμβουλίου 
της Επικρατείας, ότι θα μπουν σταδιακοί πε-
ριορισμοί στην εκτός σχεδίου δόμηση. Γνωρί-
ζετε ότι ήδη υπάρχει μία απόφαση του Συμ-
βουλίου της Επικρατείας σχετικά με τα 
οικόπεδα, τα «τυφλά» οικόπεδα και τη δυνα-
τότητά τους να οικοδομούν αν δεν έχουν 
πρόσοψη σε δρόμο. Και πολύ σύντομα θα 
φέρουμε μια μεταβατική διάταξη -λογική, πι-
στεύω-, για να μπορούμε να προσαρμοστού-
με μεταβατικά στην απόφαση του Συμβουλί-
ου της Επικρατείας.  Αντίστοιχα, έχουμε και 
ζητήματα τα οποία αφορούν και τον Νέο Οι-
κοδομικό Κανονισμό. Όπως γνωρίζετε, έγινε 
μια πάρα πολύ σημαντική δίκη πριν από λίγες 
μέρες και χωρίς να θέλω να παρέμβω στο 
σκεπτικό του δικαστηρίου, τονίζω ότι είναι 
πάρα πολύ σημαντικό στα ζητήματα αυτά να 
έχουμε μια ολιστική προσέγγιση του τι ση-
μαίνει περιβαλλοντική επιβάρυνση της δό-
μησης. Δεν είναι μόνο το ζήτημα του ύψους, 
το οποίο επηρεάζει το περιβάλλον, είναι και 
η ποιότητα των υλικών, είναι και το πόσο φι-
λικά προς το περιβάλλον είναι τα κτήρια, 
ποια είναι η ενεργειακή τους κατανάλωση. 
Και ακριβώς σε αυτή τη λογική κινήθηκε ο 
Νέος Οικοδομικός Κανονισμός. Αλλά, από 
εκεί και πέρα, προφανώς, το ίδιο το δικαστή-
ριο θα κρίνει την συνταγματικότητα του.  
Κατά συνέπεια, δεν νομίζω ότι υπάρχει ένας 
απόλυτος ορισμός της «φέρουσας ικανότη-
τας». Είναι βέβαιο, όμως, ότι ως προς την 
εκτός σχεδίου δόμηση, η οποία σε μεγάλο 
βαθμό δημιουργεί μεγάλα προβλήματα υπο-
δομών, ειδικά στα νησιά μας, ότι θα μπουν 
περιορισμοί. Και πιστεύω ότι καλώς θα μπουν 
περιορισμοί, γιατί υπάρχουν πάρα πολλά νη-
σιά ακόμα τα οποία πρακτικά δεν έχουν οικο-
δομηθεί, υπάρχουν οικισμοί οι οποίοι πρέπει 
να προστατευθούν.  Προφανώς, αν θέλουμε 
να βάλουμε περιορισμούς στην εκτός σχεδί-
ου δόμηση πρέπει να δώσουμε εναλλακτι-
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κές. Ποιες μπορεί να είναι οι εναλλακτικές; Η 
οργανωμένη δόμηση, οι οργανωμένοι υπο-
δοχείς είναι μια επιλογή. Οι οικισμοί ή η εν-
δεχόμενη επέκτασή τους είναι μια άλλη επι-
λογή.  Προτιμώ, παραδείγματος χάρη, σε ένα 
νησί του Αιγαίου να σπρώξω τους ενδιαφε-
ρόμενους να αποκτήσουν εξοχική κατοικία 
προς τους οικισμούς, όπου έχουμε πολλά 
εγκαταλελειμμένα σπίτια, να δώσουμε κίνη-
τρα για να γίνει αυτό, παρά να μπορεί να οι-
κοδομεί ο καθένας σε ένα οικόπεδο τεσσά-
ρων στρεμμάτων, όπου θέλει, όπως θέλει, 
όπως συμβαίνει μέχρι σήμερα.  Προφανώς 
υπάρχουν και άλλες προβλέψεις του Νέου 
Οικοδομικού Κανονισμού, όπως τα υπόσκα-
φα, για τα οποία οι απόψεις διίστανται. Αλλά 
είναι κι αυτό αντικείμενο μιας συζήτησης, 
κατά το πόσο θα δώσεις παραπάνω μέτρα 
για μια κατοικία, η οποία, όμως, έχει λιγότε-
ρη όχληση, διότι δεν θα βλέπουμε πια αυτά 
τα κουτάκια τα οποία βλέπαμε παλιά, τα 
οποία σηκωνόντουσαν σε ύψος. Είναι μια συ-
ζήτηση την οποία είμαι ανοιχτός να κάνω. 
Εγώ προσωπικά πιστεύω ότι το μέτρο αυτό 
βασικά έχει λειτουργήσει θετικά, αλλά σίγου-
ρα δεν είμαι ειδικός ούτε είμαι αρμόδιος να 
το κρίνω.  Αν θα έχουμε πισίνες, παραδείγμα-
τος χάρη, παντού στα νησιά του Αιγαίου, 
όταν έχουμε πρόβλημα λειψυδρίας. Όταν 
μου τέθηκε το ζήτημα αυτό, είπα, πολύ 
ωραία, επειδή είμαι πρακτικός άνθρωπος, τι 
μέρος της κατανάλωσης του νησιού είναι τε-
λικά οι πισίνες; Εάν είναι το 20%, να το συζη-
τήσω. Εάν είναι το 1%, προφανώς η πισίνα 
από μόνη της δεν μπορεί να είναι πρόβλημα 
ως προς τη διαχείριση των νερών του νησιού.  
Άρα, πολλά από αυτά τα προβλήματα και 
πολλά από αυτά τα ζητήματα συχνά είναι 
αντικείμενα προκαταλήψεων, γι’ αυτό και 
χρειάζεται μία πιο σοβαρή αναλυτική δου-
λειά πριν κάνουμε οποιαδήποτε παρέμβαση.  
Αλέξης Παπαχελάς: Θα ρίξω λίγο το επίπεδο 
της συζήτησης για δύο λεπτά, αλλά «διαζύ-
γιο» από την είδηση δεν μπορώ να πάρω. 
Οπότε θέλω να ρωτήσω, ποια θα είναι η διά-
ταξη για την εκτός σχεδίου δόμηση;  Κυριά-
κος Μητσοτάκης: Θα τη δείτε πολύ σύντομα, 
αλλά πιστεύω ότι θα είναι μια ισορροπημένη 
διάταξη. Ένα πράγμα το οποίο γνωρίζουμε 
πια, με βάση την απόφαση του Συμβουλίου 
της Επικρατείας, είναι ότι η δουλεία, έτσι 
όπως την ξέραμε, ανήκει στο παρελθόν.  Αλέ-
ξης Παπαχελάς: Η δουλεία όπως την ξέραμε;  
Κυριάκος Μητσοτάκης: Ναι.  Αλέξης Παπαχε-
λάς: Μάλιστα, δηλαδή όποιος θα έχει πρόσο-
ψη σε δουλεία θα μπορεί να χτίζει;  Κυριάκος 

Μητσοτάκης: Ναι, το ζήτημά μας αυτή τη 
στιγμή είναι να έχει πρόσοψη σε δρόμο, αλλά 
ποιο δρόμο; Αυτό είναι το ερώτημα το οποίο 
μας απασχολεί πάντα. Γιατί, όπως ξέρετε, οι 
αναγνωρισμένοι δρόμοι είναι πολύ λίγοι και 
μέχρι που να τους αναγνωρίσουμε θα χρεια-
στεί να περάσει αρκετός χρόνος.  Αλέξης Πα-
παχελάς: Μάλιστα. Πάμε λίγο στο θέμα του 
Airbnb, που έχει γίνει μεγάλη συζήτηση. Από 
τη μία, είναι ένας θεσμός ο οποίος μπορεί να 
έσωσε και μεγάλα κομμάτια της Αθήνας, τα 
οποία βρίσκονταν σε απόλυτη παρακμή, από 
την άλλη υπάρχει μια κριτική ότι οξύνει το 
πρόβλημα της στέγης, διαλύει τον κοινωνικό 
ιστό σε ορισμένα κτήρια, πολυκατοικίες και 
ούτω καθεξής. Ποια είναι η χρυσή ισορροπία, 
να το πω έτσι, σε αυτό το θέμα; Κυριάκος Μη-
τσοτάκης: Καταρχάς, αυτό που αποκαλούμε 
«Airbnb», δηλαδή η βραχυχρόνια μίσθωση, 
γιατί το Airbnb είναι μία μόνο από τις πλατ-
φόρμες που χρησιμοποιείται, είναι μία πραγ-
ματικότητα η οποία έχει έρθει για να μείνει κι 
έχει και πολλά θετικά στοιχεία. Είναι μία δρα-
στηριότητα η οποία φορολογείται εύκολα, η 
οποία αποφέρει πολλά έσοδα στο ελληνικό 
κράτος, η οποία προσφέρει τη δυνατότητα σε 
ιδιοκτήτες να αξιοποιήσουν την περιουσία 
τους. Και η οποία, θα σας έλεγα, από μιας 
πλευράς, έχει και ένα περιβαλλοντικό αποτύ-
πωμα, διότι αξιοποιεί για περισσότερο χρόνο 
κτίσματα τα οποία ήδη υπάρχουν. Αν κάποιος 
έχει ένα κτίσμα το οποίο είναι κενό για πολ-
λές μέρες το χρόνο και το νοικιάζει για κά-
ποιες μέρες, δεν υπάρχει πρόσθετη περιβαλ-
λοντική επιβάρυνση της πρόσθετης δόμησης. 
Αξιοποιεί καλύτερα υφιστάμενα κτίσματα.  
Από την άλλη, υπάρχουν προφανώς και ζητή-
ματα. Υπάρχουν γειτονιές της Αθήνας, όπου 
το ζήτημα δεν είναι μόνο η επίπτωση στα 
ενοίκια, αλλά και η αλλοίωση του χαρακτήρα 
μιας γειτονιάς. Γι’ αυτό και προχωρήσαμε στο 
προσωρινό μέτρο, για να μπορέσουμε να αξι-
ολογήσουμε καλύτερα την έκταση του προ-
βλήματος, να μην δίνουμε νέες άδειες για 
βραχυχρόνια μίσθωση στο πρώτο, στο δεύτε-
ρο και στο τρίτο διαμέρισμα της Αθήνας, με 
δυνατότητα ενδεχομένως να επεκτείνουμε 
αυτό το μέτρο και αλλού.  Αλλά δεν πρέπει να 
ξεχνάμε ότι η βραχυχρόνια μίσθωση έχει δώ-
σει δυνατότητες σε πολλούς συμπολίτες μας 
να αξιοποιήσουν την περιουσία τους.  Όμως, 
δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι και η βραχυχρόνια 
μίσθωση ξεκίνησε όχι στη λογική τού να γίνει 
μία επιχειρηματική δραστηριότητα η οποία 
θα ανταγωνίζεται τον τουρισμό. «Έχω δέκα 
Airbnb, φτιάχνω μία πολυκατοικία και αντα-

γωνίζομαι ένα ξενοδοχείο με άνισους όρους». 
Γι’ αυτό και έχουμε προχωρήσει σε φορολο-
γικές και ρυθμιστικές παρεμβάσεις, ώστε αυ-
τοί που κάνουν αυτού του είδους τη δραστη-
ριότητα να γνωρίζουν ότι πρέπει να πληρούν 
προδιαγραφές ίδιες με αυτές ενός ξενοδοχεί-
ου. Ξεκίνησε στη λογική ότι «εγώ έχω το σπίτι 
μου, το δικό μου σπίτι, και θέλω να το μισθώ-
σω για κάποιες μέρες τον χρόνο, όταν ενδε-
χομένως δεν είμαι εκεί».  Άρα, αν επιστρέ-
ψουμε στην αρχική λογική της βραχυχρόνιας 
μίσθωσης, αυτή ήταν. Και όσο επιστρέφουμε 
σε αυτή τη λογική και δεν βλέπουμε το Airbnb 
μόνο ως μια, θα έλεγα, πιο μαζική επιχειρη-
ματική δραστηριότητα, τόσο νομίζω θα είμα-
στε ευθυγραμμισμένοι με τις απαιτήσεις των 
καιρών.  Και μπορεί να υπάρχουν και άλλες 
περιοχές όπου το Airbnb να δημιουργεί ζητή-
ματα, παραδείγματος χάρη για τη φοιτητική 
στέγη. Στη γενέτειρα μου, στα Χανιά, αν έχου-
με ζήτημα φοιτητικής στέγης και το πανεπι-
στήμιο, ας πούμε, δεν έχει αρκετές φοιτητι-
κές εστίες και ταυτόχρονα έχουμε και πολύ 
Airbnb, το οποίο δεν περιορίζεται στους τρεις 
μήνες του καλοκαιριού όπου οι φοιτητές 
μπορεί να μην είναι εκεί, αυτό όντως μπορεί 
να δημιουργεί ένα ζήτημα. Να σπρώχνει προς 
τα πάνω τα ενοίκια και το Airbnb να μην επι-
τρέπει σε φοιτητές να βρουν στέγη.  Αν υπάρ-
χουν τέτοια ειδικά προβλήματα, είμαστε δια-
τεθειμένοι να παρέμβουμε.  Αλέξης 
Παπαχελάς: Ένα ζήτημα, τώρα, είναι η εικόνα 
που υπάρχει σε ένα κομμάτι της κοινωνίας σε 
σχέση με τον τουρισμό. Ένα πρόβλημα το 
οποίο ακούω από αρκετό κόσμο είναι ότι εί-
ναι πολύ ακριβό πια για κάποιον να πάει σε 
ένα νησί, πολύ πιο ακριβό και πολύ πιο δύ-
σκολο από ό,τι ήταν παλιά, γιατί χρειάζεται 
και ένας σχεδιασμός, προγραμματισμός που 
δεν είναι ακριβώς στην κουλτούρα μας. Και 
υπάρχει ένα παράπονο, αν θέλετε, από τον 
μέσο Έλληνα. Το ακούτε εσείς αυτό; Κυριάκος 
Μητσοτάκης: Ναι, το ακούω και θα έλεγα ότι 
η απάντηση είναι πρώτα και πάνω από όλα 
τα προγράμματα κοινωνικού τουρισμού, τα 
προγράμματα «Τουρισμός για όλους», τα 
εξειδικευμένα προγράμματα τα οποία έστρε-
ψαν τουριστική κίνηση σε περιοχές οι οποίες 
δοκιμάστηκαν από φυσικές καταστροφές, 
εξαιρετικά επιτυχημένα, το πρόγραμμα της 
Βόρειας Εύβοιας, το πρόγραμμα του Έβρου. 
Πήγε κόσμος, ας πούμε, στο Σουφλί και γνώ-
ρισε το Σουφλί, που δεν θα πήγαινε υπό άλ-
λες συνθήκες. Άρα, μια απάντηση είναι, να το 
πω πολύ απλά, οι επιδοτούμενες διακοπές.  
Η δεύτερη απάντηση στο ερώτημά σας είναι 

Πολιτική
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πως, ναι, σίγουρα υπάρχουν προορισμοί που 
κάποιους μήνες τον χρόνο ή ενδεχομένως και 
όλο τον χρόνο να είναι δυσπρόσιτοι για τη με-
γάλη πλειοψηφία των Ελλήνων πολιτών. 
Αυτό, όμως, συμβαίνει, θα σας έλεγα, παντού 
στον κόσμο. Ευτυχώς υπάρχουν πάρα πολλοί 
άλλοι προορισμοί ακόμα στη χώρα μας όπου 
μπορεί κανείς να κάνει διακοπές, ωραίες δια-
κοπές, με λογικό κόστος.  Δεν σημαίνει ότι το 
κόστος των διακοπών δεν έχει αυξηθεί, γιατί 
έχουμε αυξημένες τιμές σε σχέση με το πού 
ήμασταν πριν από τρία χρόνια. Δεν έχουμε 
μόνο πληθωρισμό στα τρόφιμα, έχουμε πλη-
θωρισμό και στις υπηρεσίες. Αλλά η Ελλάδα 
παραμένει μια χώρα στην οποία κάποιος 
μπορεί να κάνει πολύ ωραίες διακοπές πλη-
ρώνοντας, θα έλεγα, ένα λογικό αντίτιμο. Γι’ 
αυτό και όταν βλέπουμε τελικά τα στοιχεία 
των συμπολιτών μας, όσοι πήγαν διακοπές, 
απολογιστικά, βλέπουμε ότι τα πράγματα 
δεν είναι τόσο άσχημα όσο όταν ρωτάμε τους 
συμπολίτες μας πριν το καλοκαίρι αν τελικά 
θα φύγουν ή όχι διακοπές. Και βέβαια, έχου-
με και πολλούς συμπολίτες μας οι οποίοι 
έχουν εξοχικά σπίτια. Δεν είναι όλοι, αλλά 
πολλοί συμπολίτες μας έχουν εξοχικά σπίτια 
και αυτό, προφανώς, διευκολύνει αρκετά.  
Άρα, ναι, είναι ένα πρόβλημα και ναι, θα 
υπάρχουν λίγοι προορισμοί οι οποίοι θα εί-
ναι δυσπρόσιτοι, πολύ ακριβοί για τον μέσο 
Έλληνα. Δεν νομίζω, όμως, ότι υπάρχει χώρα 
στον κόσμο όπου αυτό να μην συμβαίνει.  Αν 
θέλουμε πραγματικά να έχουμε προορι-
σμούς οι οποίοι χρεώνουν ένα πολύ υψηλό 
τίμημα, γιατί προσελκύουν μία συγκεκριμένη 
κατηγορία επισκεπτών, συγγνώμη, το προτι-
μώ από τη λογική του ελεύθερου κάμπινγκ 
στις παραλίες. Δεν είμαι κατά του κάμπινγκ, 
αλλά σίγουρα δεν είναι ακριβώς αυτό το προ-
ϊόν το οποίο θα φέρει μεγάλη προστιθέμενη 
αξία στη χώρα.  Αλέξης Παπαχελάς: Επίσης 
υπάρχει μια, αν θέλετε, ανησυχία σε ένα κομ-
μάτι του κόσμου στην Αττική, που θέλει να 
παραμείνουν, τουλάχιστον οι ακτές της Αττι-
κής, σε ένα βαθμό ελεύθερες για τον πολύ 
κόσμο. Υπάρχουν εκατομμύρια άνθρωποι οι 
οποίοι όντως θέλουν να πάρουν την οικογέ-
νειά τους να πάνε για μπάνιο το Σαββατοκύ-
ριακο. Από την άλλη, όλοι καταλαβαίνουμε 
ότι είναι ένας απίστευτος αναξιοποίητος θη-
σαυρός όλο αυτό, από το οποίο μπορεί να 
προέλθει μία ανάπτυξη. Πάλι, ποια είναι η 
ισορροπία εκεί;  Κυριάκος Μητσοτάκης: Να 
υπάρχουν αρκετές ελεύθερες ακτές. Και πι-
στεύω εκεί ότι η εφαρμογή «MyCoast» ήταν 
μία πολύ μεγάλη επιτυχία, η οποία έδειξε 

πώς μπορούμε να χρησιμοποιήσουμε την τε-
χνολογία για να εφαρμόσουμε τη νομιμότη-
τα. Ηλεκτρονικές δημοπρασίες και ex post 
έλεγχος από τους ίδιους τους πολίτες, ότι τα 
τετραγωνικά τα οποία μισθώθηκαν είναι 
πραγματικά αυτά τα οποία αξιοποιούνται 
από τον παραχωρησιούχο. Είχαμε παραπάνω 
από 20.000 ελέγχους οι οποίοι έγιναν από τις 
αρμόδιες υπηρεσίες. Μπήκαν πολλά πρόστι-
μα και νομίζω ότι εμπεδώθηκε αυτή η αίσθη-
ση ότι στις παραλίες μας πια υπάρχει μια 
τάξη. Το ζήτημα αυτό, ας πούμε, η Ιταλία δεν 
έχει μπορέσει να το λύσει. Στην Ιταλία υπάρ-
χει μία τεράστια μάχη για την αξιοποίηση των 
παραλιών. Εμείς μπορέσαμε σε μεγάλο βαθ-
μό να το αντιμετωπίσουμε.  Άρα, η λογική 
λέει ότι πάντα πρέπει να υπάρχουν ελεύθε-
ρες παραλίες, πάντα μπορεί να υπάρχουν πα-
ραλίες Natura, όπου η αξιοποίηση είτε να 
απαγορεύεται πλήρως είτε να είναι ακόμα 
πιο περιορισμένη από ό,τι θα επιτρεπόταν σε 
μία παραλία που δεν έχει ιδιαίτερο καθεστώς 
προστασίας. Αλλά, βέβαια, πρέπει να ανα-
γνωρίσουμε ταυτόχρονα ότι το άνοιγμα της 
πόλης της Αθήνας προς τη θάλασσα είναι μία 
τεράστια αναπτυξιακή ευκαιρία, ότι αυτό το 
οποίο γίνεται σήμερα στη ριβιέρα, από τον 
Πειραιά μέχρι το Σούνιο, είναι πρωτοφανές 
και έχουμε να δούμε ακόμα πολλές σημαντι-
κές επενδύσεις. μ  Αλέξης Παπαχελάς: Πά-
ντως, από τον Πειραιά μέχρι και τον Φλοίσβο 
που βλέπω από το γραφείο μου, δεν βλέπω 
καμία πρόοδο ιδιαίτερη. Κυριάκος Μητσοτά-
κης: Γιατί όμως το έργο του Φλοίσβου, το 
οποίο δρομολογείται αυτή τη στιγμή -και 
καλά κάνετε και το επισημαίνετε- και η ανά-
πτυξη η οποία θα γίνει γύρω από το Στάδιο 
Ειρήνης και Φιλίας, σήμερα είναι μια μαύρη 
τρύπα, σε λίγα χρόνια δεν θα είναι έτσι. Γιατί 
προφανώς το παράκτιο μέτωπο ξεκινάει από 
τον Πειραιά, όπου και εκεί έχουν γίνει σημα-
ντικές παρεμβάσεις, και καταλήγει στο Σού-
νιο. Ότι πρέπει 
και σε αυτό το 
παράκτιο μέτωπο 
να υπάρχουν 
ελεύθερες παρα-
λίες είναι κάτι το 
οποίο είναι δεδο-
μένο, γιατί η Αττι-
κή έχει 4 εκατομ-
μύρια συνολικά 
πολίτες, οι οποίοι 
πρέπει και αυτοί 
να έχουν το δικαί-
ωμα να μπορούν 

να πάνε σε μια παραλία, αν θέλουν, με την 
ομπρέλα τους και την πετσέτα τους, χωρίς να 
χρειαστεί να πληρώσουν.  Βέβαια, να πω και 
το εξής: δεν μπορούμε να τα έχουμε μονά-ζυ-
γά δικά μας. Αν περιορίσουμε τα τετραγωνι-
κά τα οποία αξιοποιούμε για να δώσουμε 
παραπάνω χώρο στο ελεύθερο τμήμα της 
παραλίας, είναι πιθανόν οι τιμές για την 
ομπρέλα και την ξαπλώστρα να ανέβουν. Για-
τί έτσι δουλεύει η αγορά. Αυτοί είναι οι κανό-
νες της προσφοράς και της ζήτησης. Προσπα-
θούμε να βρούμε μια λογική ισορροπία. 
Πιστεύω ότι στον πρώτο χρόνο εφαρμογής 
του μέτρου κάναμε πολλά θετικά βήματα και 
νομίζω ότι του χρόνου θα μπορέσουμε να το 
εφαρμόσουμε ακόμα καλύτερα.  Αλέξης Πα-
παχελάς: Άρα, δεν έχετε κάποια αγωνία ότι 
θα έχουμε φαινόμενα σαν κι αυτά που βλέ-
πουμε στην Ισπανία, την Ιταλία και αλλού, με 
πολίτες με πανό στις παραλίες και ούτω κα-
θεξής.  Κυριάκος Μητσοτάκης: Πιστεύω ότι οι 
Έλληνες είμαστε ένας φιλόξενος λαός. Ανα-
γνωρίζουμε τη μεγάλη σημασία του τουρι-
σμού. Οι πολίτες πιστώνουν, πιστεύω, και 
στην κυβέρνηση αλλά και στον κλάδο του 
τουρισμού συνολικά την επιτυχία του τουρι-
σμού. Πιστεύω ότι δεν θα έχουμε τέτοια φαι-
νόμενα και σε κάθε περίπτωση πρέπει πάση 
θυσία να τα αποτρέψουμε. Αλλά να έχουμε 
και μια αίσθηση αριθμών. Η Βαρκελώνη, 
όπου είδα κάποια τέτοια φαινόμενα, αν δεν 
κάνω λάθος -διορθώστε με οι πιο ειδικοί- 
υποδέχεται παραπάνω από 30 εκατομμύρια 
επισκέπτες τον χρόνο. Η Βαρκελώνη είναι μία 
πόλη μικρότερη από την Αθήνα και η Αθήνα 
υποδέχεται κάτω από 10 εκατομμύρια. Απλά 
για να έχουμε μια αίσθηση, γιατί πολλές φο-
ρές ακούω ότι φτάνουμε ήδη σε σημεία κορε-
σμού. Ο κορεσμός, ο επιχειρηματικός κορε-
σμός κατ’ εξοχήν, είναι μια έννοια που δεν 
μπορεί να ρυθμιστεί εύκολα από την ίδια την 
κυβέρνηση. Εγώ βλέπω, όμως, ότι η Αθήνα 
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έχει ακόμα πολύ σημαντική αναπτυξιακή δυ-
ναμική και βλέπω ότι η Αθήνα έχει ήδη μετα-
τραπεί σε έναν προορισμό 12 μήνες τον χρό-
νο. Την ίδια δυνατότητα έχουν σίγουρα και 
άλλες πόλεις. Η Θεσσαλονίκη έχει ακόμα με-
γάλη αναξιοποίητη δυναμική. Δεν νομίζω ότι 
μας έχει δείξει ακόμα, η Θεσσαλονίκη, αυτό 
το οποίο μπορεί να προσφέρει στο τουριστι-
κό προϊόν της χώρας. Και με μεγάλη χαρά 
βλέπω ότι μέχρι και στην Κρήτη έχουμε πια 
εταιρείες οι οποίες βάζουν πτήσεις όλο τον 
χρόνο και οι επισκέπτες αντιλαμβάνονται ότι 
μπορούν να έρθουν και στους νησιωτικούς 
προορισμούς μας όχι κατ’ ανάγκη για να κο-
λυμπήσουν, αλλά για να απολαύσουν το φυ-
σικό περιβάλλον, για να αθληθούν, για να 
περπατήσουν στα βουνά, για να απολαύσουν 
την ωραία μας κουζίνα και τα τοπικά ήθη και 
έθιμα.  Άρα, το πώς θα έλεγα «brand-άρου-
με» και τη χώρα ως έναν προορισμό ο οποίος 
δεν προσφέρει μόνο ήλιο και θάλασσα -αυτό 
είναι σίγουρα το «ψωμοτύρι» μας, αλλά μπο-
ρούμε να κάνουμε κι άλλα πράγματα πολύ 
καλά- έχει μεγάλη σημασία.  Και το πολιτιστι-
κό μας απόθεμα, κατά την άποψή μου, δεν 
έχει ακόμα αξιοποιηθεί πλήρως. Η Ελλάδα 
δεν είναι ένας προορισμός στον οποίο έρχο-
νται επισκέπτες μόνο για τον πολιτισμό της. 
Έρχονται και για τον πολιτισμό της. Αυτό από 
μόνο του μπορούμε να το διορθώσουμε.  Πα-
ραδείγματος χάρη, μπορούμε να ανοίξουμε 
καινούργιες αγορές. Δεν το έχουμε καταφέ-
ρει ακόμη με την αγορά της Κίνας, αλλά η 
αγορά της Ινδίας είναι μια πολύ μεγάλη ευ-
καιρία, όπου θα μπορούμε να φέρνουμε επι-
σκέπτες οι οποίοι δεν ενδιαφέρονται τόσο 
πολύ -θα έλεγα για πολιτισμικούς λόγους- για 
τον ήλιο και τη θάλασσα, αλλά μπορούν να 
έρχονται αυτό που αποκαλούμε off-season 
και να απολαμβάνουν τον πολιτιστικό μας 
πλούτο σε πολύ καλύτερες συνθήκες από ό,τι 
θα το έκαναν αν έρχονταν τον Ιούλιο ή τον 
Αύγουστο. Και βέβαια, και η προστασία των 
πολιτιστικών μας μνημείων έχει πολύ μεγάλη 
σημασία. Στην Ακρόπολη, πια, έχουμε ένα 
πλαίσιο διαχείρισης επισκεπτών, το οποίο 
λειτουργεί πολύ καλά. Ξέρουμε, ας πούμε, 
μιας και μιλάμε για φέρουσα ικανότητα, ναι, 
η Ακρόπολη έχει φέρουσα ικανότητα, δεν 
μπορείς να έχεις 50.000 επισκέπτες στην 
Ακρόπολη σε μία μέρα, αλλά μπορείς να έχεις 
περισσότερους επισκέπτες αν τους διαχειρι-
στείς πιο σωστά. Αυτό ακριβώς κάνουμε.  
Αλέξης Παπαχελάς: Εκπαίδευση. Έχω μία 
απορία: γιατί η Ελλάδα δεν έχει πραγματικά 
κορυφαίες δημόσιες σχολές τουριστικών 

επαγγελμάτων, δεν θα έπρεπε;  Κυριάκος 
Μητσοτάκης: Θα έπρεπε, αλλά θα μπορού-
σε να έχει και ιδιωτικές. Και νομίζω ότι μία 
μεγάλη πρόκληση και για τον κλάδο του 
τουρισμού είναι πώς θα μπορέσουμε να συ-
μπράξουμε, για να μπορέσουμε να δημι-
ουργήσουμε τουλάχιστον μία κορυφαία 
σχολή τουριστικών επαγγελμάτων στη χώρα 
μας.  Γιατί το ζήτημα του προσωπικού, δεν 
το θίξαμε, είναι απολύτως κρίσιμο. Και το 
ζήτημα του προσωπικού αυτή τη στιγμή 
έχει να κάνει και με το πώς ένας νέος άν-
θρωπος μπορεί να δει την καριέρα του στον 
τουρισμό, να μην είναι απλά μία ευκαιρια-
κή απασχόληση, «δουλεύω σεζόν δύο, τρία 
χρόνια και μετά κάνω κάτι άλλο».  Κι αυτό 
είναι, προφανώς, κάτι το οποίο συμβαίνει 
και είναι καλοδεχούμενο, αλλά πρέπει να 
μπορέσουμε να πείσουμε και τα νέα παιδιά 
ότι μία καριέρα στον τουρισμό είναι μια κα-
ριέρα η οποία μπορεί να είναι πολύ δημι-
ουργική και η οποία μπορεί και οικονομικά 
να είναι πολύ προσοδοφόρα. Δεν έχουμε 
φτάσει ακόμα σε αυτό το σημείο. Προφα-
νώς έχουμε ανάγκες για να καλύψουμε βα-
σικά κενά τα οποία υπάρχουν και όπου 
χρειαστεί, αυτή θα είναι η ύστατη λύση, αν 
χρειάζεται να κάνουμε και συμφωνίες με 
άλλες χώρες για να μπορούμε να φέρουμε 
εργαζόμενους με νόμιμο τρόπο που να πα-
ρέχουν υπηρεσίες στον τουρισμό μας, είμα-
στε διατεθειμένοι να το κάνουμε, σε συνερ-
γασία με τους φορείς και τους ανθρώπους 
του τουρισμού.  Αλέξης Παπαχελάς: Βέβαια, 
ένα από τα μεγάλα προβλήματα που υπάρ-
χουν είναι το πρόβλημα της στέγασης του 
προσωπικού, όπως ξέρετε. Κυριάκος Μη-
τσοτάκης: Ναι. Αλέξης Παπαχελάς: Και εν-
δεχομένως θα έπρεπε να δώσετε κίνητρα ή 
ακόμα και να αναγκάζονται σε μερικές περι-
πτώσεις να υπάρχει πρόβλεψη γι΄ αυτό. Κυ-
ριάκος Μητσοτάκης: Βεβαίως. Σωστό είναι 
αυτό το οποίο λέτε. Ή να αξιοποιούμε πα-
λιά ξενοδοχεία τα οποία μπορεί αυτή τη 
στιγμή να μην λειτουργούν για να καλύψου-
με τις ανάγκες της στέγασης.  Αυτό που 
θέλω να τονίσω είναι ότι έχουμε, μέσω του 
Υπουργείου Τουρισμού αλλά και προσωπι-
κά γνωρίζετε το ενδιαφέρον μου για τον 
κλάδο, μια εξαιρετική συνεργασία με τους 
εκπροσώπους του κλάδου, με τον ΣΕΤΕ και 
με άλλους φορείς του τουρισμού. Και είμα-
στε πάντα ανοιχτοί σε ιδέες και σε προτά-
σεις που μπορούν να κάνουν το προϊόν μας 
πιο ανταγωνιστικό.  Αλέξης Παπαχελάς: 
Λοιπόν, τελειώνω με μια συντεχνιακή ερώ-

τηση που δεν είναι δική μου: αν σκοπεύετε 
να βάλετε κάποια άλλη έκτακτη εισφορά 
κάποια στιγμή ή κάτι τέτοιο. Κυριάκος Μη-
τσοτάκης: Όχι. Τελειώσαμε. Αλέξης Παπα-
χελάς: Βλέπω μια ικανοποίηση. Και το δεύ-
τερο είναι: ο Κυριάκος Μητσοτάκης με τι 
θέλει να μοιάζει η Ελλάδα σαν τουριστικό 
προϊόν σε 10 χρόνια από τώρα και τι θα 
ήθελε να αποφύγει; Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Θα ήθελα σίγουρα να αποφύγω να γυρί-
σουμε σε 10 χρόνια και να πούμε «πω, πω τι 
κάναμε». Πως στο βωμό μιας πρόσκαιρης 
ανάπτυξης καταστρέψαμε ειδικά περιοχές 
της Ελλάδας που έχουν ένα μοναδικό φυσι-
κό και πολιτιστικό κάλλος. Αναφέρομαι ειδι-
κά στα νησιά μας εδώ, γιατί νομίζω ότι οι 
δυνατότητες της ηπειρωτικής Ελλάδας είναι 
διαφορετικές. Αυτό και σημαίνει ότι, όπως 
σας είπα πριν, μπορεί να πρέπει να πατή-
σουμε και φρένο. Και το να πατήσεις φρένο 
και να πεις σε κάποιους συμπολίτες μας ότι 
μπορεί να μην έχεις τη δυνατότητα να ανα-
πτύξεις την περιουσία σου έτσι όπως το φα-
νταζόσουν, είναι μια απόφαση η οποία 
μπορεί να έχει και κάποιο πολιτικό κόστος. 
Δεν έχω αυταπάτη γι’ αυτό.Αλλά σε καμία 
περίπτωση δεν θα ήθελα να κάνουμε αυτή 
τη συζήτηση σε 10 χρόνια από τώρα, να κοι-
τάξουμε τα νησιά μας, να δούμε μια φωτο-
γραφία του πώς είναι σήμερα και το πώς 
είναι σε 10 χρόνια και να πούμε «δεν τα 
αναγνωρίζουμε».Πρέπει να μπορούμε να 
λέμε ότι αυτά είναι τα νησιά μας, τα προ-
στατεύουμε. Η δόμηση η οποία θα προσθέ-
τουμε θα είναι πολύ προσεκτική και πολύ 
οργανωμένη. Και οι υποδομές θα είναι τέ-
τοιες που τα νησιά μας θα είναι καλύτερα 
σε 10 χρόνια από ό,τι είναι τώρα, για να 
μπορέσουμε να προσελκύσουμε και περισ-
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Με μαγευτική θέα στη μοναδική Ακρόπο-
λη, την αρχοντική Πλατεία Συντάγματος 
και τη Βουλή, τον καταπράσινο Λόφο του 
Λυκαβηττού ή το Καλλιμάρμαρο Στάδιο, το 
πολυβραβευμένο - 5 αστέρων - Ξενοδοχείο 
Μεγάλη Βρεταννία προσφέρει μια ασύγκρι-
τη προοπτική της μυθικής ιστορίας της Αθή-
νας. Αυτό το ξενοδοχείο-ορόσημο βρίσκε-
ται ακριβώς στην καρδιά της πόλης από το 
1874 και είναι σε κοντινή απόσταση με τα 
πόδια από πολυτελείς εμπορικές περιοχές, 
μουσεία και το επιχειρηματικό κέντρο της 
πόλης. Αποδράστε στο GB Spa και απολαύ-
στε ένα χαρακτηριστικό μασάζ και περιποι-
ήσεις ομορφιάς ή την απόλυτη χαλάρωση 
στο Ατμόλουτρο. Διατηρήστε τη φόρμα σας 
στο Fitness Studio, το οποίο λειτουργεί όλο 
το 24ωρο για τους επισκέπτες του ξενοδο-
χείου μας.

Η ιστορία του ξενοδοχείου 
«Μεγάλη Βρεταννία»

σότερους κατοίκους, οι οποίοι θα μπορούν 
να ζουν μόνιμα στα νησιά μας και όχι μόνο 
το καλοκαίρι. Έχουμε σήμερα μια δυνατότη-
τα να μπορούμε να δουλεύουμε από πα-
ντού. Υπάρχουν πολλά επαγγέλματα τα 
οποία δεν απαιτούν φυσική παρουσία σε 
ένα γραφείο ή σε έναν χώρο εργασίας. Γιατί 
να μην δουλεύει κάποιος από ένα νησί αν 
αισθάνεται…Αλέξης Παπαχελάς: Δεν εννο-
είτε τον κ. Κασσελάκη, υποθέτω. Την κατ’ 
οίκον εργασία, εννοώ. Αστειεύομαι. Κυριά-
κος Μητσοτάκης: Μην με βάζετε σε πειρα-
σμό τώρα, γιατί φοβάμαι πως ό,τι πω θα 
μονοπωλήσει τη συζήτηση, οπότε θα είμαι 

συγκρατημένος. Αλλά είσαι σε ένα νησί, τι 
θέλεις; Να μπορείς να έχεις υποδομές, βα-
σικές υποδομές υγείας, να ξέρεις ότι έχεις 
ένα κέντρο υγείας το οποίο θα σου παρέχει 
τις βασικές ανάγκες, να ξέρεις ότι θα έχεις 
μια καλή παιδεία.Και βέβαια, πρέπει να 
πούμε, ειδικά για τη νησιωτικότητα, ότι το 
ελληνικό κράτος έχει έναν μεγάλο αριθμό 
δασκάλων και καθηγητών ακριβώς για να 
μπορεί να καλύψει τις ανάγκες της νησιωτι-
κότητας. Αν εμείς στέλνουμε και δημιουρ-
γούμε Γυμνάσιο στη Γαύδο για δύο παιδιά, 
αύριο μπορεί να πάει μία οικογένεια ακόμα 
να ζήσει στη Γαύδο. Άρα, το ζήτημά μας εί-

ναι και ένα ζήτημα περιφερειακής ανάπτυ-
ξης και να εξασφαλίσουμε, γιατί ο τουρι-
σμός από τη φύση του έχει αυτή τη μεγάλη 
ομορφιά, ότι μπορεί να «ακουμπήσει» όλες 
τις γωνιές της Ελλάδας, ότι αυτή η περιφε-
ρειακή ανάπτυξη θα έχει και ένα αποτύπω-
μα ως προς τη συγκράτηση των πληθυσμών 
στην περιφέρεια και ως προς τα κίνητρα τα 
οποία δίνουμε και για συμπολίτες μας να 
φύγουν από το κέντρο και ενδεχομένως να 
πάνε να δουλέψουν στην περιφέρεια. Αλέ-
ξης Παπαχελάς: Κύριε Πρόεδρε, ευχαριστώ 
πάρα πολύ. Ήταν πολύ χρήσιμη η κουβέντα. 
Κυριάκος Μητσοτάκης: Εγώ ευχαριστώ.

Μητσοτάκης στο Παίδων «Αγία Σοφία»: Το ΕΣΥ αλλάζει, έχουμε στρατηγικό σχέδιο 3ετίας

Το τμήμα επειγόντων περιστατικών ανακαι-
νίζεται με έργα ύψους 1,26 εκατ. ευρώ - Το 
σχέδιο θα μας επιτρέψει παρεμβάσεις στις 
υποδομές και να αξιοποιήσουμε ιδιωτικές 
χορηγίες, τόνισε ο πρωθυπουργός. Το τμήμα 
επειγόντων περιστατικών (ΤΕΠ) του Νοσοκο-
μείου Παίδων «Αγία Σοφία», που υλοποιού-
νται έργα ανακαίνισης και αναβάθμισης 
ύψους 1,26 εκατ. ευρώ στο πλαίσιο του ευ-
ρύτερου προγράμματος για την κατασκευή 
πρότυπων ΤΕΠ και την αναβάθμιση των δη-
μόσιων δομών υγείας, επισκέφθηκε το πρωί 
ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης.Ο 
Πρωθυπουργός ξεναγήθηκε από τον διοικη-
τή του νοσοκομείου Μανώλη Παπασάββα 
στους χώρους του ΤΕΠ που έχουν ήδη ανα-
καινιστεί και παραδοθεί, εμβαδού 1.080 τε-
τραγωνικών μέτρων, και ενημερώθηκε για 
τις αναβαθμισμένες υπηρεσίες που παρέχο-
νται. Κλείσιμο Παράλληλα, επισκέφθηκε και 
το τμήμα του ΤΕΠ, έκτασης 600 τετραγωνι-
κών μέτρων, στο οποίο εκτελούνται εργασί-
ες ανακαίνισης, με παρεμβάσεις στις κτηρια-
κές εγκαταστάσεις και στον εξοπλισμό. Τα 
έργα αναμένεται να ολοκληρωθούν τον επό-
μενο μήνα. Ο Κυριάκος Μητσοτάκης είχε την 
ευκαιρία να συνομιλήσει με γιατρούς, νοση-
λευτές και γονείς παιδιών που νοσηλεύονται 
στο νοσοκομείο για τα έργα που έχουν υλο-
ποιηθεί και για την περαιτέρω βελτίωση των 

συνθηκών νοσηλείας. Στις δηλώσεις μετά 
την επίσκεψή του, ο πρωθυπουργός έστειλε 
το μήνυμα ότι «το ΕΣΥ αλλάζει». «Χωρίς να 
κρύβουμε τα προβλήματα που κληρονομή-
σαμε, έχουμε στρατηγικό σχέδιο 3ετιας που 
θα μας επιτρέψει παρεμβάσεις στις υποδο-
μές και να αξιοποιήσουμε ιδιωτικές χορηγί-
ες» πρόσθεσε ο πρωθυπουργός. Όπως είπε 
«το νοσοκομείο αυτό είναι είναι υπόδειγμα 
του πώς μπορεί να συνεργαστεί το δημόσιο 
με τον ιδιωτικό τομέα». «Η χώρα χρειάζεται 
μεγάλες ευεργεσίες που θα συνδράμουν 
τους δημόσιους πόρους για να προσφέρου-
με στους πολίτες τις υπηρεσίες που τους αξί-
ζουν» πρόσθεσε ο κ. Μητσοτάκης. Στο πλαί-
σιο αυτό υπενθύμισε ότι «αποτέλεσμα 
χορηγίας είναι και το μεγαλύτερο παιδιατρι-
κό νοσοκομείο που κατασκευάζεται στη 
Θεσσαλονίκη και θα είναι έτοιμο καλώς εχό-
ντων των πραγμάτων το 2027». Αναφερόμε-
νος, δε, στα πολύ σημαντικα έργα από το 
Ταμείο Ανάκαμψης για τα νέα τμήματα του 
παιδιατρικού νοσοκομείου και την αναβάθ-
μιση του Τμήματος Επειγόντων Περιστατι-
κών, ο πρωθυπουργός είπε ότι «όποιος επι-
σκεφθεί τα νέα τμήματα αλλά και τους 
υπόλοιπους ορόφους θα διαπιστώσει ότι το 
νοσοκομείο αυτό δεν έχει τίποτα να ζηλέψει 
από τα πιο σύγχρονα νοσοκομεία καθώς πα-
ρέχει ιατρικές υπηρσίες υψηλής ποιότητας». 
Ο Κυριάκος Μητσοτάκης είπε, ακόμα, ότι 
«συζητήσαμε και για τις ελείψεις προσωπι-
κού» προσθέτοντας πως «κάνουμε ό,τι καλύ-
τεο μπορούμε ώστε οι σύγχρονες υποδομές 
να πλαισιώνονται από το απαραίτητο προ-
σωπικό για να λειτουργούν όπως πρέπει». 
«Συγχαρητήρια σε όλο το προσωπικό γιατί 
παρά τις δυσκολίες οι γονείς ξέρουν ότι το 
ΕΣΥ για τα παιδιατρικά περιστατικά παρέχει 
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υπηρεσίες υψηλής ποιότητας» κατέληξε ο 
πρωθυπουργός. «Ενημερώσαμε τον πρωθυ-
πουργό για το εξαιρετικά καλό νοσοκομείο 
που σώζει χιλιάδες ζωές» είπε από την πλευ-
ρά του ο υπουργός Υγείας, Άδωνις Γεωργιά-
δης. «Ο λαός βλέπει ότι μέσω του Ταμείου 
Ανακάμψης τα νοσοκομεία αλλάζουν, το ΕΣΥ 
αλλάζει και θα έρθουν και οι νέες προσλή-
ψεις» συμπλήρωσε ο κ. Γεωργιάδης. Αναλυ-
τικά οι δηλώσεις του πρωθυπουργού: «Με 
μεγάλη χαρά επισκέφθηκα για μία ακόμα 
φορά το παιδιατρικό νοσοκομείο “Αγία Σο-
φία”, όπως είπε και ο Υπουργός, το μεγαλύ-
τερο παιδιατρικό νοσοκομείο της χώρας, για 
να επιβλέψω τα πολύ σημαντικά έργα τα 
οποία γίνονται από το Ταμείο Ανάκαμψης 
ως προς την πλήρη ανακατασκευή των τμη-
μάτων επειγόντων περιστατικών του νοσο-
κομείου. Πιστεύω ότι όποιος επισκεφθεί 
αυτά τα νέα τμήματα, αλλά και τους υπόλοι-
πους ορόφους και τις υποδομές του νοσοκο-
μείου, θα διαπιστώσει πια ότι το νοσοκομείο 
αυτό δεν έχει τίποτα να ζηλέψει από τα πιο 
σύγχρονα νοσοκομεία. Ένα νοσοκομείο το 
οποίο περιθάλπει τους μικρούς μας φίλους 
πάνω απ’ όλα με αξιοπρέπεια και παρέχο-
ντας ιατρικές υπηρεσίες πολύ υψηλής ποιό-
τητας. Όπως είπε και ο Υπουργός, το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας αλλάζει. Χωρίς να κρύβουμε 
τα πολλά προβλήματα τα οποία κληρονομή-
σαμε, έχουμε ένα στρατηγικό σχέδιο τριετί-
ας το οποίο θα μας επιτρέψει να κάνουμε 
πολύ σημαντικές παρεμβάσεις στις υποδο-
μές, όπως αυτές οι οποίες δρομολογούνται 
από το Ταμείο Ανάκαμψης, να αξιοποιήσου-
με επίσης στο μέγιστο τις ιδιωτικές χορηγίες. 
Και θα έλεγα ότι κατ’ εξοχήν το νοσοκομείο 
“Αγία Σοφία” είναι ένα υπόδειγμα του πώς 
το Εθνικό Σύστημα Υγείας μπορεί να συνερ-
γαστεί με τον ιδιωτικό τομέα για να μπορέ-
σει να παρέχει καλύτερες υπηρεσίες. Από το 
αντικαρκινικό νοσοκομείο “ΕΛΠΙΔΑ” μέχρι 
την πλήρη ανακατασκευή σχεδόν όλων των 
ορόφων και του νοσοκομείου “Αγία Σοφία”, 
αλλά και του “Αγλαΐα Κυριακού” με ιδιωτική 

χορηγία. Η χώρα χρειάζεται και σήμερα ακό-
μα μεγάλες ευεργεσίες, οι οποίες να μπο-
ρούν να συνδράμουν τους δημόσιους πό-
ρους για να μπορέσουμε να παρέχουμε 
στους συμπολίτες μας τις υπηρεσίες υγείας 
που τους αξίζουν. Θέλω, επίσης, να υπενθυ-
μίσω ότι το πιο σύγχρονο, το πιο νέο, μεγάλο 
παιδιατρικό νοσοκομείο το οποίο κατασκευ-
άζεται στη χώρα, στη Θεσσαλονίκη, θα είναι 
έτοιμο καλώς εχόντων των πραγμάτων το 
2027. Είναι και αυτό αποτέλεσμα ιδιωτικής 
χορηγίας, όπως είναι και το καινούργιο κέ-
ντρο ψυχικής υγείας, το οποίο θα λειτουργή-
σει σύντομα εδώ στο νοσοκομείο “Αγία Σο-
φία”. Δεν πρέπει, εξάλλου, να ξεχνάμε ότι 
σήμερα είναι η παγκόσμια ημέρα ψυχικής 
υγείας και προσωπικά έχω αναδείξει τα θέ-
ματα ψυχικής υγείας παιδιών και εφήβων ως 
απόλυτη προτεραιότητα ως προς τα ζητήμα-
τα τα οποία με απασχολούν. Συζητήσαμε με 
το εξαιρετικό προσωπικό και τη διοίκηση, 
την ηγεσία του νοσοκομείου και τους εργα-
ζόμενους, τα προβλήματα τα οποία έχουν να 
κάνουν με την έλλειψη προσωπικού. Δεν τα 
κρύψαμε ποτέ. Γνωρίζουμε ότι έχουμε ελλεί-
ψεις, ειδικά στο νοσηλευτικό προσωπικό, και 
κάνουμε ό,τι καλύτερο μπορούμε έτσι ώστε 
οι σύγχρονες υποδομές οι οποίες ήδη δρο-
μολογούνται να πλαισιώνονται και από το 
απαραίτητο ανθρώπινο προσωπικό, έτσι 
ώστε το νοσοκομείο να λειτουργεί ακριβώς 
έτσι όπως πρέπει. Και πάλι, τα συγχαρητήριά 
μου στη διοίκηση, στο ιατρικό προσωπικό, 
στο νοσηλευτικό προσωπικό, στο διοικητικό 
προσωπικό, γιατί, παρά τις δυσκολίες, οι 
γονείς πάνω απ’ όλα ξέρουν ότι το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας για τα παιδιατρικά περι-
στατικά παρέχει υπηρεσίες πολύ υψηλής 
ποιότητας. Εμπιστεύονται οι γονείς τα παι-
διατρικά νοσοκομεία της χώρας και αυτό 
είναι μια παρακαταθήκη πάνω στην οποία 
θέλουμε να χτίσουμε». Ο Υπουργός Υγείας 
Άδωνις Γεωργιάδης σημείωσε: «Ευχαριστώ 
ιδιαίτερα τον κ. Πρωθυπουργό που μας 
έκανε την τιμή να επισκεφθεί σήμερα το νο-

σοκομείο “Αγία Σοφία”, το μεγαλύτερο παι-
διατρικό νοσοκομείο της χώρας, για να δει 
ο ίδιος την εξέλιξη των έργων του Ταμείου 
Ανάκαμψης που εκτελούμε στο νοσοκομείο 
αυτό, ένα από τα μεγαλύτερα έργα του Τα-
μείου Ανάκαμψης στην Ελλάδα. Είδαμε τα 
νέα ΤΕΠ του “Αγία Σοφία”, που είναι σχεδόν 
καθ’ ολοκληρίαν έτοιμα, μένει μόνο ένα μι-
κρό κομμάτι που θα τελειώσει σε ένα μήνα 
και αμέσως μετά προχωράμε στα νέα ΤΕΠ 
στο “Αγλαΐα Κυριακού”. Είχαμε την ευκαιρία 
να ενημερώσουμε τον κ. Πρωθυπουργό για 
όλη τη δουλειά που έχει γίνει στο νοσοκο-
μείο αυτό, το οποίο είναι ένα εξαιρετικό νο-
σοκομείο. Πρέπει να το πω για άλλη μια 
φορά, γιατί πολλές φορές λαμβάνει δημο-
σιότητα για λάθος λόγους. Είναι ένα εξαιρε-
τικά καλό νοσοκομείο, που σώζει κάθε μέρα 
χιλιάδες ζωές. Θέλω να ευχαριστήσω ιδιαί-
τερα το ιατρικό, το νοσηλευτικό και το λοι-
πό προσωπικό του νοσοκομείου αυτού. Να 
πω, επίσης, ότι μέσω του Ταμείου Ανάκαμ-
ψης, κ. Πρόεδρε, έχουμε εντάξει την αγορά 
γραμμικού επιταχυντή για τις παιδικές νεο-
πλασίες, ένα μηχάνημα τελευταίας τεχνο-
λογίας 2,5 εκατομμυρίων ευρώ, ακριβώς 
διότι θέλουμε να δώσουμε στο νοσοκομείο 
αυτό μία τεχνολογική υπεροχή, με τις πιο 
σύγχρονες θεραπείες που μπορούμε να 
προσφέρουμε στους μικρούς μας φίλους, 
για να κάνουμε το πραγματικά καλύτερο 
που μπορούμε. Και πιστεύω ότι ο ελληνικός 
λαός βλέπει, πια, ότι μέσω του Ταμείου 
Ανάκαμψης πραγματικά τα νοσοκομεία αλ-
λάζουν, το ΕΣΥ αλλάζει. Τα προβλήματα έλ-
λειψης προσωπικού τα αντιμετωπίζουμε 
όσο μπορούμε περισσότερο και με τις νέες 
προσλήψεις που έχουν εγκριθεί θα έρθου-
με πολύ πιο δυνατά και το 2025. Όπως είδα-
τε, έχουμε αξιοποιήσει και ιδιωτικές χορη-
γίες όσο μπορούμε περισσότερο, για να 
παράσχουμε κοινωνικό έργο σοβαρό σε οι-
κογένειες που έχουν ανάγκη να παραμέ-
νουν στο νοσοκομείο κοντά στα παιδιά τους 
τις κρίσιμες ώρες».
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Στέφανος Κασσελάκης: «Ήμουν σε σχέση με γυναίκα, 
είχα μεγάλο άγχος να μην την απογοητεύσω, αλλά ήρθε 
ένα διαμάντι μπροστά μου που δεν έπρεπε να χάσω»

Ο Στέφανος Κασσελάκης βρέθηκε καλεσμέ-
νος στον Σταύρο Θεοδωράκη και μίλησε 
για όλα. Ο Στέφανος Κασσελάκης βρέθη-
κε καλεσμένος στον Σταύρο Θεοδωράκη 
το βράδυ της Πέμπτης, και στην πρεμιέρα 
των “Πρωταγωνιστών” στον Alpha και ανα-
φέρθηκε στην στιγμή που συνειδητοποίη-
σε πως είναι ομοφυλόφιλος, αλλά και την 
απόφαση να μοιραστεί τον σεξουαλικό 

του προσανατολισμό με την μητέρα του. 
“Πριν από τέσσερα χρόνια είπα στους γο-
νείς μου ότι είμαι ομοφυλόφιλος, 31 χρο-
νών. Το 2021 όμως, όταν ήμουν 24 χρονών, 
ήμουν σε σχέση μάλιστα με μια γυναίκα 
στη Νέα Υόρκη και είχα πολύ μεγάλο άγχος 
για το πως θα μπορούσα να μην απογοη-
τεύσω εκείνην, να μην απογοητεύσω τους 
γονείς μου και συγχρόνως να δουλεύω 
στην Goldman Sachs σε πολύ ανταγωνιστι-
κές συνθήκες. Ήταν ένα πολύ συμπιεσμένο 
μείγμα. Μίλησα πρώτα στην μητέρα μου 
για το επόμενο μου ταίρι. Με είχε δει ότι 
περνούσα δύσκολες στιγμές επαγγελματι-
κά με τεράστια πίεση και όταν μιλήσαμε 
για το ταίρι, της λέω: “Πειράζει αν είναι 
άντρας;”. Και μου λέει: “τι είπες;” και ήταν 
μια αντίδραση η οποία δεν ήταν ιδανική 
αλλά της είπα: “μα αφού ξέρεις από το Πα-

νεπιστήμιο, στο οποίο διδάσκεις, πως είναι 
τα πράγματα”. Νόμιζε ότι περνούσα μια 
φάση επειδή είχα πίεση στη δουλειά. Προς 
τιμήν της, εννοείται ότι με φίλησε και είδε 
ότι έκλαιγα μετά όλο το βράδυ, μέσα σε 
τρεις εβδομάδες είχα γνωρίσει τον Τάιλερ 
για πρώτη φορά. Δηλαδή ήταν η γνωριμία 
με τον Τάιλερ που με έσπρωξε να εκδηλω-
θώ γιατί συνειδητοποίησα ότι είχα βρει 
ένα διαμάντι μπροστά μου και, όταν βρί-
σκεις ένα τέτοιο άτομο στη ζωή σου, κάνεις 
τα πάντα για να μην το χάσεις. Δεν το είπα 
στον πατέρα μου την πρώτη νύχτα και είπα 
στη μητέρα μου να μην του πει τίποτα γιατί 
θα του το έλεγα εγώ. Για ένα μήνα θεωρού-
σα ότι δεν το ήξερε, ετοιμαζόμουν να του 
το πω και εννοείται ότι η μητέρα μου του το 
είχε πει από την πρώτη ημέρα”, εξομολογή-
θηκε ο Στέφανος Κασσελάκης.

ΠΑΣΟΚ: «Ανασχηματισμός» στην κοινοβουλευτική ομάδα - Οι ρόλοι 
Γερουλάνου και Διαμαντοπούλου και η νέα διάταξη δυνάμεων

Ο «αναβαπτισμένος» αρχηγός του ΠΑΣΟΚ 
ξεκινά σήμερα τις διαδοχικές συσκέψεις - Οι 
ρόλοι και τα πρόσωπα που θα αναλάβουν - 
Ο Χάρης Δούκας δίνει προτεραιότητα στον 
Δήμο Αθηναίων. Θέμα ελάχιστου χρόνου εί-
ναι ο «ανασχηματισμός» στην κοινοβουλευ-
τική ομάδα από το Νίκο Ανδρουλάκη ο οποί-
ος συνδέει την επανεκλογή του στην ηγεσία 
του ΠΑΣΟΚ και με την ανάγκη να υπάρξουν 
ευρύτατες αλλαγές στα πρόσωπα που θα 
αναλάβουν κρίσιμο ρόλο στη Χαριλάου Τρι-
κούπη. Ο «αναβαπτισμένος» αρχηγός του 
ΠΑΣΟΚ ξεκινά σήμερα τις διαδοχικές συσκέ-
ψεις με τους ανθρώπους που «έτρεξαν» την 
προεκλογική του καμπάνια. Δεν αποκλείεται 
ακόμη και σήμερα να ανακοινώσει τη νέα 
διάταξη δυνάμεων στην κοινοβουλευτική 
ομάδα, εφόσον καταλήξει στις τελικές επιλο-
γές, ενώ για τη δημιουργία ενιαίου πολιτικού 
κέντρου που θα αντικαταστήσει τον «πρω-
ϊνό καφέ» και για την συγκρότηση Τομέων 
που δεν λειτουργούν μέχρι τώρα στο κόμμα 

(όπως της αυτοδιοίκησης), θα καταναλώ-
σει ενδεχομένως περισσότερο χρόνο για να 
ανακατέψει την τράπουλα. Διακριτό ρόλο θα 
αποκτήσουν ο Παύλος Γερουλάνος και η Άννα 
Διαμαντοπούλου, οι δύο υποψήφιοι αρχηγοί 
του πρώτου γύρου που έχουν ήδη μιλήσει 
ανοιχτά για τις πρωτοβουλίες που πρέπει να 
αναλάβει η ηγεσία σε επίπεδο προσώπων με 
στόχο τη νίκη στις εθνικές εκλογές. Καθήκο-
ντα κοινοβουλευτικού εκπροσώπου φαίνεται 
ότι θα αναλάβουν ο Παύλος Χρηστίδης, ο 
Παναγιώτης Δουδωνής και ο Δημήτρης Μά-
ντζος, ενώ Γραμματέας της κοινοβουλευτικής 
ομάδας του ΠΑΣΟΚ (στη θέση της Ευαγγελίας 
Λιακούλη) ακούγεται ότι θα οριστεί η έμπει-
ρη βουλευτής στο βόρειο τομέα της Αθήνας, 
Μιλένα Αποστολάκη. Όλοι οι παραπάνω 
βουλευτές βρέθηκαν στην «πρώτη γραμμή» 
κατά την εσωκομματική προεκλογική περί-
οδο, όπως και άλλοι συνάδελφοί τους που 
κατά τον «ανασχηματισμό» θα αναλάβουν 
νέα «χαρτοφυλάκια» τομέων στις κοινοβου-
λευτικές επιτροπές. Σε κάθε περίπτωση ο 
υποψήφιος αρχηγός και βουλευτής Α’ Αθή-
νας, Παύλος Γερουλάνος θα διατηρήσει τα 
ηνία του Τομέα Οικονομίας και Ανάπτυξης, 
ξεκινώντας μάλιστα από σήμερα τη μάχη του 

προϋπολογισμού. Θα είναι από τους κορυ-
φαίους της «σκιώδους κυβέρνησης» που θέ-
λει να συγκροτήσει ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ. 
«Πρέπει να γίνει πολλή δουλειά σε πολιτι-
κό, οργανωτικό και επικοινωνιακό επίπεδο, 
ώστε το κόμμα να διεκδικήσει τη νίκη στις 
επόμενες εκλογές», τονίζει ο κ. Γερουλάνος 
ο οποίος μιλώντας στον ραδιοφωνικό σταθ-
μό «ΣΚΑΪ 100,3» υπογράμμισε επίσης την 
άποψή του ότι η σύνθεση των οργάνων δεν 
πρέπει να εκφράζει μηχανιστικά τις τάσεις 
στο κόμμα, αλλά την απήχηση στην κοινω-
νία. Η Αννα Διαμαντοπούλου που επιστρέφει 
αύριο από το Βερολίνο έχει επισημάνει την 
ανάγκη αξιοποίησης της «νέας ανθρωπογε-
ωγραφίας» που προέκυψε από τις εσωκομ-
ματικές εκλογές. Γερουλάνος και Διαμαντο-
πούλου συζητήθηκε στη Χαριλάου Τρικούπη 
να αναλάβουν θέσεις αντιπροέδρου, ωστόσο 
πρόκειται για ρόλους που μάλλον θα περά-
σουν – αν υπάρξει σχετική πρόταση- από το 
Συνέδριο την προσεχή άνοικη. Κλείσιμο Στη 
Χαριλάου Τρικούπη ο κ. Ανδρουλάκης προο-
ρίζει πρόσωπα (κυρίως) από τη νέα γενιά που 
στάθηκαν δίπλα του στην προεκλογική μάχη. 
Η Στεφανία Μουρελάτου παραμένει και με 
ενισχυμένο ρόλο στη θέση της Διευθύντριας 
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Επικοινωνίας, όπου ορίστηκε αμέσως μετά 
από την εκλογή στην ηγεσία του κ. Ανδρου-
λάκη το 2021. Ο Βαγγέλης Τσόγκας, ο οποίος 
είχε την μπαγκέτα» της στρατηγικής στόχευ-
σης και της επικοινωνιακής καμπάνιας κατά 
την προεκλογική μάχη θα συνεχίσει να είναι 
δίπλα στον κ. Ανδρουλάκη. Στο Πολιτικό Κέ-
ντρο, τον «πρωινό καφέ», που θα συνεδρι-
άζει καθημερινά στη Χαριλάου Τρικούπη θα 
είναι όπως όλα δείχνουν οι δύο βουλευτές 
Επικρατείας Δημήτρης Μάντζος και Πανα-
γιώτης Δουδωνής και ο Παύλος Χρηστίδης 
(δηλαδή οι τρεις κοινοβουλευτικοί εκπρό-
σωποι), οι υποψήφιοι ευρωβουλευτές Λευ-
τέρης Καρχιμάκης, Κώστας Τσουκαλάς και 
Όλγα Μαρκογιαννάκη, ο εκπρόσωπος Τύ-

που, Θανάσης Γλαβίνας καθώς και άλλα στε-
λέχη με πολιτικές και οργανωτικές ευθύνες. 
Στόχος του κ. Ανδρουλάκη- όπως δεσμεύτη-
κε διεκδικώντας την επανεκλογή του- είναι οι 
συχνές συνεδριάσεις του Πολιτικού Συμβου-
λίου και της Κεντρικής Επιτροπής, των δύο 
κομματικών οργάνων των οποίων τα μέλη 
εκλέχτηκαν με αφετηρία το προηγούμενο 
Συνέδριο του κόμματος. Τον Πολιτικό Σχεδι-
ασμό του κόμματος ενδέχεται να αναλάβει ο 
Λευτέρης Καρχιμάκης, ενώ το Συντονιστικό 
Όργανο προς το Συνέδριο, ο Κώστας Τσου-
καλάς. Εάν δεν συγκροτηθεί άμεσα Κεντρική 
Επιτροπή Οργάνωσης Συνεδρίου και έτσι συ-
νεχίσει να υφίσταται το Πολιτικό Συμβούλιο 
και η Κεντρική Επιτροπή, τότε θα παραμείνει 

Γραμματέας του κόμματος, ο Ανδρέας Σπυ-
ρόπουλος. Σε διαφορετική περίπτωση ο κ. 
Σπυρόπουλος θα αναλάβει νέα ευθύνη στη 
Χαριλάου Τρικούπη από τώρα. Ο Χάρης Δού-
κας που μονομάχησε με τον κ. Ανδρουλάκη 
στον δεύτερο γύρο για την ανάδειξη ηγεσίας 
δίνει προτεραιότητα στο έργο του στον Δήμο 
Αθηναίων. Ως υποψήφιος αρχηγός που κα-
τέγραψε βέβαια ένα 40% απέναντι στον 
κ. Ανδρουλάκη εκτιμάται ότι θα εκφράζει 
την πολιτική του άποψη για τις εξελίξεις με 
λόγο όμως – όπως σημειώνουν συνεργάτες 
του- που να συμβάλει στην προώθηση του 
συλλογικού στόχου του ΠΑΣΟΚ για την ένω-
ση των δυνάμεων, την ανοδική πορεία και τη 
νίκη του κόμματος στις εθνικές εκλογές.

Στέφανος Κασσελάκης: Μετράει δυνάμεις, στήνει παράλληλο κομματικό μηχανισμό

Ανοιξε ιστοσελίδα, καλεί τους υποστηρικτές 
του να εγγραφούν - «Αφού είμαι τόσο κακός 
πρόεδρος, γιατί δεν με αφήνετε να χάσω στις 
εκλογές»; αναρωτήθηκε, μιλώντας στο Star - 
«50 μέλη της ΚΕ πληρώνονται από το κόμμα, 
σχημάτισαν απαρτία επειδή είναι μισθωτοί 
του κόμματος» τόνισε. Κατηγορηματικός ως 
προς το στάτους του προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ 

Προοδευτική Συμμαχία εμφανίστηκε ο Στέ-
φανος Κασσελάκης στην πρώτη τηλεοπτική 
του συνέντευξη μετά την απόρριψη της υπο-
ψηφιότητάς του από την Κεντρική Επιτροπή 
του κόμματος, επιμένοντας στην τελική κρίση 
της απώλειας της προεδρίας του κόμματος 
από το επικείμενο Συνέδριο. Αίσθηση, δε, 
προκάλεσε η αποστροφή του στο κάλεσμα 
συμμετοχής της βάσης του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ στις 
εκλογές των Συνέδρων, καθώς ο Στέφανος 
Κασσελάκης κάλεσε τους φίλους της αξιωμα-
τικής αντιπολίτευσης να εγγραφούν στις κατά 
τόπους οργανώσεις, λέγοντας, ωστόσο, προς 
τον κόσμο που τον υποστηρίζει «να πάει και 
στη σελίδα «ο δικός μας ΣΥΡΙΖΑ» και να κάνει 
και εκεί εγγραφή», δημιουργώντας έτσι μια 
παράλληλη λίστα μελών. Δείτε την ιστοσελίδα 

του Στέφανου Κασσελάκη ΕΔΩ. «Εγγραφείτε! 
Γίνετε εθελοντές! Το site μας είναι στον αέρα. 
Ο δικός μας ΣΥΡΙΖΑ. Η φωνή μας είναι το Συνέ-
δριο. Δεν έχω τους μηχανισμούς. Είχα και έχω 
μόνο εσάς. Αυτήν τη στιγμή υπάρχει κάτι που 
υπερβαίνει τα πρόσωπα: Η επιστροφή της δη-
μοκρατίας στο κόμμα μας. Πάρτε τον ΣΥΡΙΖΑ 
στα χέρια σας. Πάρτε τη Δημοκρατία στα χέ-
ρια σας» έγραψε σε ανάρτησή του ο Στέφα-
νος Κασσελάκης. https://t.co/SUOZ6UMIQr
Εγγραφείτε! Γίνετε εθελοντές! Το site μας εί-
ναι στον αέρα. Ο δικός μας ΣΥΡΙΖΑ. Η φωνή 
μας είναι το Συνέδριο. Δεν έχω τους μηχανι-
σμούς. Είχα και έχω μόνο εσάς. Αυτήν τη στιγ-
μή υπάρχει κάτι που υπερβαίνει τα πρόσωπα: 
Η επιστροφή της δημοκρατίας στο κόμμα… 
Μιλώντας για την επόμενη ημέρα του κόμμα-
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τος, είπε για τους «87» ότι «δεν μπορούν εκεί-
νοι να συνυπάρξουν με μένα», ενώ για σχόλιά 
τους που αφορούν στον ίδιο, σημείωσε πως 
«όποιος εκφράζεται με τέτοιους ακραίους 
τρόπους για το πρόσωπό μου θα κριθεί από τη 
βάση». Εξαπολύοντας βολές προς την πλευρά 
της πλειοψηφίας, απέδωσε την αναγκαστι-
κή έξοδό του από την εκλογική κούρσα στην 
απήχησή του στη βάση, χαρακτήρισε «προει-
λημμένες» τις αποφάσεις των καθοδηγητικών 
οργάνων και άνοιξε παράθυρο εσωτερικού 
δημοψηφίσματος. Στον απόηχο των επεισο-
δίων στην τελευταία Κεντρική Επιτροπή, ο κ. 
Κασσελάκης καταδίκασε τις συμπεριφορές 
έξω από την αίθουσα της συνεδρίασης, ενώ 
σχολίασε για το ανώτερο καθοδηγητικό όργα-
νο της αξιωματικής αντιπολίτευσης πως «δεν 
έχει καμία αρμοδιότητα και εξουσία» η Κε-
ντρική Επιτροπή «να αποκλείσει κανένα πρό-
σωπο». «Αυτές οι ανακοινώσεις που έχουν 
βγει είναι πραγματικά σοκαριστικές» τόνισε, 
με φόντο την ανακοίνωση της Κουμουνδού-
ρου, η οποία έκανε λόγο για «αμετάκλητη» 
απόρριψη της υποψηφιότητάς του και διερω-
τήθηκε «ποιος διοικεί αυτό το κόμμα αυτή τη 
στιγμή;». Κάνοντας λόγο για «ψευδή» ανα-
κοίνωση, «αυτό είναι το κύριο ερώτημα ποιος 
είναι πρόεδρος του κόμματος» συνέχισε ο κ. 
Κασσελάκης, αν και αποδέχτηκε την ψηφο-
φορία για την μομφή, καθαιρώντας τον από 
το προεδρικό αξίωμα. Με αντιφατικό τρόπο, 
ωστόσο, ο ίδιος εξέφρασε την επιθυμία να 
ήταν ο πρόεδρος που θα οδηγούσε το κόμ-
μα σε έκτακτο συνέδριο, επικαλούμενος το 
Άρθρο 4 του Καταστατικού, αν και έκπτωτος, 
λέγοντας πως «δεν  είναι θέμα ερμηνείας, εί-
ναι θέμα απλής ανάγνωσης». «Αφήστε με να 
χάσω από εσάς» Στην ίδια κατεύθυνση, «εί-
ναι ξεκάθαρο καταστατικά ότι το επικείμενο 
συνέδριο μπορεί να αποφασίσει ό,τι θέλει» 
υποστήριξε, ενώ παρατήρησε πως γίνεται μια 
προσπάθεια, για να απογοητευθεί η βάση. 
Ωστόσο, «θα είμαστε εδώ μέχρι τέλους» δι-
αμήνυσε, σχολιάζοντας πως «αυτή τη στιγμή 
κανένας μας δεν είναι υποψήφιος», αν και ο 
Παύλος Πολάκης έχει καταθέσει ήδη τα απα-
ραίτητα δικαιολογητικά. Επιχειρώντας να πε-

ράσει στην αντεπίθεση, ο πρώην Πρόεδρος 
του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ είπε πως θα πρέπει «επιλη-
φθεί και η Επιτροπή Δεοντολογίας από εδώ 
και πέρα» για όποιον δεν τηρεί το Καταστατι-
κό και απέδωσε τις καταιγιστικές εξελίξεις στο 
γεγονός ότι οι εσωκομματικοί του αντίπαλοι 
«γνωρίζουν ότι η βάση θα εκφραστεί και δεν 
θα χάσω». «Γιατί δεν με αφήνουν να αποδο-
κιμαστώ από τη βάση του ΣΥΡΙΖΑ; Γιατί δεν με 
αφήνουν να χάσω; Αφήστε με να χάσω από 
εσάς» αν έφερε χαρακτηριστικά ο Στέφανος 
Κασσελάκης, συμπληρώνοντας πως «φοβού-
νται την οργή του κόσμου». Ερωτηθείς για το 
εξώδικο, είπε ότι «δεν είναι νομική πράξη, 
είναι έξω από τα δικαστήρια», υπογραμμίζο-
ντας πως «ήταν η αφορμή, το πρόσχημα να 
με αποκλείσουν». Αυτές είναι ξεκάθαρα προ-
ειλημμένες αποφάσεις» συμπλήρωσε, για να 
περιγράψει πως από τις Αυγούστου τα κομ-
ματικά όργανα «συνεδρίαζαν για να μπλο-
κάρουν τις καταστατικές αλλαγές που ήθελα 
να φέρω στο κόμμα». «Δεν είναι δυνατόν να 
έχουμε ανθρώπους που βιοπορίζονται επαγ-
γελματικά από το κόμμα» υποστήριξε ακόμη 
για την σύνθεση των οργάνων, ενώ «το εξώ-
δικο είναι μια διαμαρτυρία, ικανοποιήθηκε», 
σημείωσε. Ανέφερε, δε, χαρακτηριστικά, πως 
«50 μέλη της ΚΕ πληρώνονται από το κόμμα 
και σχημάτισαν απαρτία, επειδή είναι μισθω-
τοί του κόμματος».  «Θα αναβληθεί το Συνέ-
δριο» Για τους εσωκομματικούς του αντιπά-
λους, θα χάσουν την πολιτική τους καριέρα 
όσοι «το έχουν κάνει επάγγελμα» επισήμανε, 
λέγοντας ακόμη πως «τέτοιος δημοκρατικός 
συγκεντρωτισμός δεν αρμόζει στη σύγχρονη 
Αριστερά». Κληθείς να απαντήσει για το εάν 
σκοπεύει να κάνει το δικό του κόμμα, «έχουμε 
το δικό μας κόμμα. Ο ΣΥΡΙΖΑ έχει καταστατι-
κά Πρόεδρο γιατί δεν υπάρχει πρόβλεψη για 
μη Πρόεδρο» ξεκαθάρισε, ενώ «το Συνέδριο 
πρέπει να γίνει στην ώρα του» διαμήνυσε, 
αν και «η πρόβλεψή μου δυστυχώς είναι ότι 
θα αναβληθεί γιατί γνωρίζουν πολύ καλά ότι 
η βάση βράζει», πρόσθεσε. Παράθυρο δημο-
ψηφίσματος Ερωτηθείς για τις δηλώσεις της 
Όλγας Γεροβασίλη, ο κ. Κασσελάκης ισχυρί-
στηκε πως «αυτές οι απόψεις είναι ακραίες 

απόψεις και σίγουρα δεν είναι συνεπείς η μία 
προς την άλλη», ενώ άφησε για πρώτη φορά 
ο ίδιος ανοιχτό το ενδεχόμενο προσφυγής 
στη βάση μέσω δημοψηφίσματος, εάν υπάρ-
ξει δυσκολία να λάβει χώρα το Συνέδριο. «Η 
βάση έχει επιλογές να προχωρήσουν σε πρω-
τοβουλίες και θα το κάνουμε», όπως είπε, 
ενώ «δεν έχω έρθει στη χώρα μας πέρυσι, για 
να μικρύνω τον ΣΥΡΙΖΑ» σχολίασε, με φόντο 
τα σενάρια ίδρυσης δικού του κόμματος. Δυ-
ναμιτίζει το κλίμα ο Κασσελάκης με τις εγγρα-
φές μελών στην ιστοσελίδα του, λένε στελέχη 
του ΣΥΡΙΖΑ Η πρόσκληση που απηύθυνε στα 
μέλη του κόμματος, αλλά και στους υποστη-
ρικτές του ο έκπτωτος Πρόεδρος, Στέφανος 
Κασσελάκης να εγγραφούν εκτός από τις ορ-
γανώσεις μελών του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ και στην προ-
σωπική του ιστοσελίδα, άναψε φωτιές στο 
εσωτερικό του ΣΥΡΙΖΑ. Το γεγονός, μάλιστα, 
ότι η ηλεκτρονική διεύθυνση του ιστότοπου 
του κ. Κασσελάκη κοινοποιήθηκε αμέσως 
μόλις προβλήθηκε η συνέντευξη, δυναμίτισε 
ακόμη περισσότερο το τεταμένο κλίμα στο 
εσωτερικό του κόμματος, καθώς κορυφαία 
στελέχη θεώρησαν ότι υπήρξε «το κατεξοχήν 
μήνυμα» που ήθελε να εκπέμψει ο έκπτωτος 
Πρόεδρος του κόμματος, προκειμένου να με-
τρήσει εσωκομματικά δυνάμεις, αλλά και για 
να προετοιμαστεί για την επόμενη ημέρα, 
όπως επισημαίνουν. Στελέχη της πλειοψηφί-
ας σχολίαζαν πως «δεν έχει προηγούμενο» η 
εγγραφή μελών σε προσωποπαγή πλατφόρ-
μα, με τα δεδομένα να αλλάζουν στο εξής 
αναφορικά με τη στάση τους στις ραγδαίες 
εξελίξεις. Παράλληλα, θέμα προστασίας των 
προσωπικών δεδομένων ήγειρε, με ανάρτη-
σή του, ο Γιώργος Παναγιωτόπουλος, μέλος 
της Κεντρικής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ και 
της ΚΟΕΣ σχολιάζοντας ότι «ο Στέφανος Κασ-
σελάκης υιοθέτησε αυτόν τον ιστότοπο που 
χρησιμοποιεί παραποιημένο το όνομα του 
κόμματος, όσο απίστευτο και αν ακούγεται». 
Σημειωτέον ότι, όπως αναφέρεται στον ιστό-
τοπο, «ο επισκέπτης/χρήστης αναλαμβάνει 
τον σχετικό κίνδυνο και οποιοδήποτε τυχόν 
έξοδο προκύψει», σε περίπτωση «ιών» ή 
«επιζήμιων συστατικών».
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Περιστέρι: Χειροπέδες σε δύο άτομα -
Βρέθηκαν ναρκωτικά και ένα όπλο στο αυτοκίνητό τους
Ένας 25χρονος Έλληνας και ένας 27χρονος 
αλλοδαπός οι συλλφθέντες μετά από έλεγ-
χο στο Περιστέρι Συνελήφθησαν χθες το 
στην περιοχή του Περιστερίου, ένας 25χρο-
νος Έλληνας και ένας 27χρονος αλλοδαπός 
για παράβαση της νομοθεσίας περί εξαρτη-
σιογόνων ουσιών και περί όπλων. Ειδικότε-
ρα, σύμφωνα με την ΕΛΑΣ, αστυνομικοί της 
Ομάδας ΔΙΑΣ, κατά την διάρκεια περιπολί-

ας τους εντόπισαν όχημα με επιβαίνοντες 
τους κατηγορουμένους και τους κάλεσαν σε 
έλεγχο. Κλείσιμο Οι αστυνομικοί σε έρευνα 
που έκαναν στο όχημα εντόπισαν σε κρύπτη 
στο ντουλαπάκι του συνοδηγού, στο χερού-
λι της πόρτας καθώς και επιμελώς κρυμμέ-
να σε κρύπτη στον αεραγωγό του οχήματος: 
• 37 αυτοσχέδιες νάιλον συσκευασίες περι-
έχουσες 17,2 γραμμ. κοκαΐνης, • 2 αυτοσχέ-
διες νάιλον συσκευασίες περιέχουσες 3,6 

γραμμ. ακατέργαστης κάνναβης, • πιστόλι 
με γεμιστήρα και 5 φυσίγγια και • το χρη-
ματικό ποσό των 2.530 ευρώ. Οι συλληφθέ-
ντες, με τη σε βάρος τους δικογραφία από 
το Τμήμα Ασφαλείας Περιστερίου, οδηγή-
θηκαν στον Εισαγγελέα.

Έρχονται μέρες ALTER στο OPEN του Ιβάν! Τα ληξιπρόθεσμα χρέη - «βουνό», οι απλήρωτοι εργαζόμενοι, τα εσωτερικά 
δάνεια για να «βγουν» μερικές μέρες, τα 25.000.000 που χρωστάει στον Κοκλώνη και η μοναδική λύση σωτηρίας από 
τον μεγαλοεφοπλιστή Βαγγέλη Μαρινάκη.

Διαβάζουμε και ξανά διαβάζουμε ότι το 
OPEN πουλήθηκε στον Ηλιόπουλο! Παρα-
μύθια φούμαρα. Θα σας ενημερώσουμε 
λοιπόν για το ποια είναι η αλήθεια γιατί 
σε λίγες μέρες προβλέπω να ζήσουμε ημέ-
ρες Alter με κατεβασμένους διακόπτες και 
δημοσιογράφους να κάνουν κατάληψη. Η 
πώληση του τηλεοπτικού σταθμού Open 
βρίσκεται σε εξέλιξη εδώ και μήνες, χωρίς 
να έχει ολοκληρωθεί η διαδικασία καθώς 
οι δύο ισχυροί ενδιαφερόμενοι, ο Μάριος 
Ηλιόπουλος και ο Βαγγέλης Μαρινάκης, εν-
διαφέρονται ακόμη για την εξαγορά. Ο Μά-
ριος Ηλιόπουλος (Worldwide Green, Suez 
Fortune Investments και Swiss Carriers- ιδι-
οκτήτης ΑΕΚ Α.Ε.) είναι διατεθειμένος να 
καταβάλει ένα ποσό, εξαιρουμένων των 
χρεών ύψους 7 εκατ. ευρώ, ενώ ο Βαγγέ-
λης Μαρινάκης (Capital Maritime & Trading 
Corporation, Alter Ego Media) έχει εκφράσει 
ενδιαφέρον για 50 εκατ. ευρώ συμπεριλαμ-

βανομένων των χρεών. Η δεύτερη πρόταση 
δεν είναι μόνο πολύ καλύτερη αλλά είναι 
γνωστό ότι ο μεγαλοεφοπλιστής, θα κάνει 
«τριάδα» μεγατόνων μαζί με Βαρδινογιάν-
νη και Κυριακού.  : Σύμφωνα με πληροφορί-
ες του edolio5, το Open αντιμετωπίζει πολύ 
σοβαρά οικονομικά προβλήματα και ανα-
γκάζεται να συνάπτει δάνεια για να καλύψει 
τις ανάγκες του, από θυγατρικές εταιρείες 
του Σαββίδη. Δεν μπορεί να πληρώσει ούτε 
τους μισθούς των δημοσιογράφων, των τε-
χνικών και του λοιπού προσωπικού. Ένας 
από τους λόγους που 4 - 5 δημοσιογράφοι 
του OPEN διαδίδουν ότι βρίσκεται το κανά-
λι στο παρά - πέντε της πώλησης είναι ακρι-
βώς για να μην αρχίζουν να τρέχουν όλοι 
οι άλλοι προς την πόρτα της εξόδου αφού 
παραμένουν απλήρωτοι. Πρόσφατα έλαβε 
δάνειο 600.000 ευρώ από τη μητρική εται-
ρεία Dimera S.A. Το δάνειο εγκρίθηκε μέσω 
κοινού ομολογιακού δανείου και συνοδεύε-
ται από σταθερό επιτόκιο 4,2% με διάρκεια 
ενός έτους. Ωστόσο, η επιβίωση του κανα-
λιού παραμένει αμφίβολη, καθώς και άλλοι 
πιστωτές, όπως η Digea, απειλούν να στα-
ματήσουν την παροχή υπηρεσιών, αφού το 
χρέος έχει ξεπεράσει τις 600.000 ευρώ κάτι 
που θα μπορούσε να οδηγήσει ακόμα και 
σε διακοπή της μετάδοσης, γεγονός που ση-

μαίνει ότι η αξία του σταθμού θα υποτιμη-
θεί στα μέγιστα!   Ακόμη και τα χρέη προς το 
δημόσιο είναι υπέρογκα και οι δόσεις ήδη 
έχουν καταστεί ληξιπρόθεσμες.  Παράλλη-
λα, η Ραδιοτηλεοπτική Α.Ε., που ελέγχει 
το Open, βρίσκεται σε δικαστική διαμάχη  
με τις εταιρείες του Νίκου Κοκλώνη για τη 
λύση της συνεργασίας τους, η οποία αφο-
ρά παραγωγές και οφειλές ύψους 25 εκατ. 
ευρώ που συνδέονται ως οφειλές προς τις 
εταιρείες. Όποιος άλλος πάρει το κανάλι 
θα πρέπει να πληρώσει τα €25 εκατ. στον 
Κοκλώνη + αυτά που πρέπει για να αποκτή-
σει το κανάλι δημοσιογραφική οντότητα 
εκτός του τιμήματος εξαγοράς. Τον Κοκλώ-
νη τον ξέρει καλά και ο Ηλιόπουλος αφού 
τον έχουν δει αρκετές φορές στο γραφείο 
που έχει στον Πειραιά, αλλά η σχέση αυτή 
σε καμία περίπτωση δεν έχει την βαρύτητα 
της γνωριμίας που έχει ο γνωστός και πε-
τυχημένος παραγωγός με τον μεγαλοεφο-
πλιστή Βαγγέλη Μαρινάκη. Με λίγα λόγια, 
η πώληση του OPEN είναι μονόδρομος στον 
ιδιοκτήτη του MEGA και η κυβέρνηση θα 
βρεθεί μπροστά σε αδιέξοδο όταν δει τους 
εργαζόμενους να κατασκηνώνουν έξω από 
τον σταθμό και να αρχίζουν τα ξενύχτια. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com
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Συνέλαβαν «συμβολαιογράφο» σε τυχαίο έλεγχο! Οι βομβιστικές ενέργειες του παρελθόντος, το όπλο που βρέθηκε στο 
αυτοκίνητο, τα ισόβια που έγιναν 7 χρόνια και τα ξεκαθαρίσματα που αναλάμβανε. Καρέ - καρέ το βίντεο της σύλληψης.

Συναγερμός σήμανε το μεσημέρι της Παρα-
σκευής, 11 Οκτωβρίου, στο κέντρο της Αθή-
νας, επί της οδού Σωκράτους, καθώς εντο-
πίστηκε ύποπτο δέμα μέσα σε αυτοκίνητο. 
Συγκεκριμένα, το πακέτο βρέθηκε μέσα σε 
όχημα το οποίο σταμάτησαν οι αστυνομι-

κοί σε τυχαίο έλεγχο. Εντός του αυτοκινήτου 
επέβαιναν δύο άτομα αλβανικής καταγωγής, 
ένας άνδρας (39 ετών), ο Armiol Rrasa και μια 
γυναίκα (33 ετών), με το όνομα Daniela Luari. 
Ο άνδρας έφερε ένα όπλο, μάρκας Τοκάρεφ 
και όπως απεδείχθη λίγο αργότερα είναι 
γνωστός στις αστυνομικές αρχές για διακί-
νηση ναρκωτικών, μεταξύ άλλων. Από πηγές 
της αστυνομίας προκύπτει ότι ο οδηγός του 
αυτοκινήτου είχε καταδικαστεί σε ισόβια το 
2008 και αποφυλακίστηκε το 2015. Ερευνάται 
η εμπλοκή του σε υποθέσεις ξεκαθαρίσμα-
τος λογαριασμών στον κόσμο της νύχτας, με 
εμπρηστικές και βομβιστικές επιθέσεις σε νυ-
χτερινά καταστήματα. Οι ίδιες πηγές αναφέ-

ρουν πως ο Rrasa έχει απασχολήσει τις Αρχές 
και για κατοχή όπλων, ενδοοικογενειακή βία, 
αλλά και κλοπές. Το δέμα φαίνεται να περιέ-
χει πλαστική ύλη, που αναμένεται να εξετα-
στεί από τους ειδικούς για να αποσαφηνιστεί 
η επικινδυνότητά της και δύο πυροκροτητές. 
Πληροφορίες του edolio5 αναφέρουν πως πι-
θανότατα πρόκειται για TNT και πως το πακέ-
το ήταν κρυμμένο μέσα σε ειδικά διαμορφω-
μένο χώρο, κοντά στο κιβώτιο των ταχυτήτων.
Στο σημείο έσπευσαν στελέχη του ΤΕΕΜ, ενώ 
ο δρόμος είχε κλείσει μέχρι να απομακρυνθεί 
το δέμα και στη συνέχεια το αυτοκίνητο, το 
οποίο «σήκωσε» γερανός. Αυτούσια αναδη-
μοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Κέρκυρα: «Αν θες να μην σε ελέγξουμε, θα πληρώσεις» - Χειροπέδες σε υποδιευθυντή ΔΟΥ και ελεγκτές που εκβίαζαν

Ζητούσαν χρήματα από φορολογουμένους 
προκειμένου να κάνουν τα στραβά μάτια. 
Στα ίχνη νέας εγκληματικής οργάνωσης που 
φέρεται να δρούσε σε ΔΟΥ της Κέρκυρας 
εκβιάζοντας φορολογουμένους βρίσκονται 
τα στελέχη της Υπηρεσίας Εσωτερικών Υπο-
θέσεων της ΕΛ.ΑΣ. Όπως προκύπτει από το 
ρεπορτάζ του protothema.gr, τα μέλη της 
οργάνωσης, ένας υποδιευθυντής ΔΟΥ, δύο 
ελεγκτές, ένας υπάλληλος και ένας λογι-
στής φέρονται σε κάποιες περιπτώσεις να 
ζητούσαν χρήματα για «εξυπηρετήσεις» και 
σε άλλες να απαιτούσαν χρήματα από φο-
ρολογουμένους προκειμένου να κάνουν τα 
στραβά μάτια και να μην προβούν σε έλεγ-
χο. «Κυρίως εμπλέκονται σε δωροδοκίες. 
Έλεγαν σε κάποιους ότι αν θες να λάβεις την 
επιστροφή φόρου νωρίτερα τότε θα δώσεις 
τόσα. Επίσης προσέγγιζαν φορολογουμέ-

νους που επρόκειτο να ελέγξουν και τους 
έλεγαν πως αν θες να αποφύγεις τον έλεγχο 
τότε θα μας δώσεις τόσα» εξήγησαν πηγές 
με γνώση της υπόθεσης. Η αντίστροφη μέ-
τρηση για την αποδόμηση της οργάνωσης 
ξεκίνησε πριν από περίπου 4 μήνες έπειτα 
από μία καταγγελία που έφθασε στην Ανε-
ξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ). 
Τότε ανέλαβαν οι «Αδιάφθοροι», χαρτογρά-
φησαν τη δράση της ομάδας και προέβησαν 
στις συλλήψεις των εμπλεκομένων. Χατζη-
δάκης: Δεν συμβιβαζόμαστε με τη διαφθο-
ρά Κλείσιμο Για την υπόθεση διαφθοράς ο 
υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονο-
μικών Κωστής Χατζηδάκης δήλωσε: «Όπως 
φάνηκε και στη γνωστή, δυσάρεστη υπόθε-
ση της Χαλκίδας πριν από μερικούς μήνες 
το Υπουργείο Οικονομικών δεν πρόκειται 
να χαριστεί σε οποία φαινόμενα διαφθο-
ράς στις υπηρεσίες που εποπτεύει. Η ΑΑΔΕ 
αντέδρασε πολύ γρήγορα τότε, αντέδρασε 
αποφασιστικά και τώρα, στην Κέρκυρα. Ας 
το καταλάβουν όλοι: οι φορολογούμενοι 
έχουν την απαίτηση από εμάς να είμαστε 
δίκαιοι και αποτελεσματικοί. Ακόμα όμως 
περισσότερο δεν ανέχονται φαινόμενα δια-

φθοράς. Κάνουμε κάθε μέρα ότι μπορούμε 
για να ανταποκριθούμε σε αυτήν την εύλο-
γη απαίτηση τους. Δεν συμβιβαζόμαστε με 
τη διαφθορά!». Πιτσιλής: Ουδείς υπεράνω 
του όρκου που έχει δώσει να υπηρετεί το 
νόμο και το δημόσιο συμφέρον Ο διοικητής 
της ΑΑΔΕ, Γιώργος Πιτσιλής, υπογράμμισε, 
στο ίδιο μήκος κύματος ότι δεν υπάρχει πα-
ραμικρή ανοχή σε φαινόμενα διαφθοράς 
και ότι αμέσως ζητήθηκε η συνδρομή της 
ΕΛΑΣ. Αναλυτικά η ανακοίνωση: «Το έχουμε 
πει και το εννοούμε: δεν έχουμε την παρα-
μικρή ανοχή σε κανένα φαινόμενο διαφθο-
ράς. Επί της αρχής, αλλά και στην πράξη. 
Γι’ αυτό και μόλις υπέπεσαν στην αντίληψη 
μας πληροφορίες για τη δράση κυκλώματος 
διαφθοράς, ζητήσαμε αμέσως τη συνδρο-
μή της Διεύθυνσης Εσωτερικών Υποθέσεων  
της ΕΛΑΣ, ώστε να γίνει ενδελεχής έρευνα 
και η υπόθεση να πάρει το δρόμο της Δι-
καιοσύνης. Να γνωρίζουν όλοι ότι αυτός 
θα συνεχίσει να είναι ο μόνος δρόμος κάθε 
φορά που εντοπίζουμε ενδείξεις διαφθο-
ράς. Ουδείς είναι υπεράνω του όρκου που 
έχει δώσει να υπηρετεί το νόμο και το δη-
μόσιο συμφέρον».
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Οι διάλογοι της σπείρας των εκβιαστών - εφοριακών με τον λογιστή που έφερνε «πελάτες» και κατέγραψε ο κοριός! 
Ο υποδιευθυντής της ΔΟΥ που συντόνιζε τα πάντα και το «αόρατο» κλιμάκιο ΕΛΑΣ που είχε εγκατασταθεί στο νησί επί 3 
μήνες παρατηρώντας κάθε κίνηση τους.
Χειροπέδες σε πέντε συνολικά άτομα, οι οποί-
οι κατηγορούνται ότι εκβίαζαν επιχειρηματίες 
στην Κέρκυρα, πέρασαν οι αστυνομικοί της 
Υπηρεσίας Εσωτερικών Υποθέσεων. Πρόκει-
ται για τέσσερις εφοριακούς της ΔΟΥ Κέρκυ-
ρας και έναν λογιστή, που εμπλέκονται σε 
εκβιασμούς, δωροληψίες και χρηματισμό. Οι 
συλληφθέντες, που οδηγήθηκαν στον εισαγ-
γελέα, κατηγορούνται ότι εκβίαζαν φορολο-
γουμένους, κατά κύριο λόγο επιχειρηματίες 
του νησιού, οι οποίοι είχαν φορολογικές εκ-
κρεμότητες. Για τουλάχιστον πέντε μήνες, 
οι τέσσερις εφοριακοί και ο ένας λογιστής 
δρούσαν ανεξέλεγκτα, προχωρώντας σε εκ-
βιασμούς και δωροληψίες. Συγκεκριμένα, 
τον «πυρήνα» του κυκλώματος αποτελούσαν 
ο υποδιευθυντής της ΔΟΥ Κέρκυρας, τρεις 
υπάλληλοι της εφορίας και ένας λογιστής. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, στην δικογραφία 
αναφέρονται και τέσσερα ακόμη άτομα που 
δεν συνελήφθησαν με την διαδικασία του αυ-
τοφώρου. Όπως αποκάλυψε η ΕΛΑΣ, πρόκει-
ται για υπόθεση εκβίασης επιχειρηματιών και 
φορολογουμένων, που είχαν οφειλές στην 
Εφορία και το κύκλωμα τους αποσπούσε χρη-
ματικά ποσά, με την υπόσχεση να «πέσουν 
στα μαλακά» οι υποθέσεις τους. Η διάρθρω-
ση της εγκληματικής οργάνωσης έχει αρκετές 
ομοιότητες με εκείνη που εξαρθρώθηκε στην 
Εφορία της Χαλκίδας προ μηνών. Οι ίδιες 
πληροφορίες αναφέρουν ότι η έρευνα ήταν 
πολύμηνη και ξεκίνησε από συγκεκριμένες 
καταγγελίες φορολογουμένων, οι οποίοι υπέ-
στησαν εκβιασμό προκειμένου να κλείσουν 
υποθέσεις τους. Υπογραμμίζεται ότι προηγή-
θηκε καταγγελία από επιχειρηματία, ο οποί-
ος αποκάλυψε πως οι εμπλεκόμενοι ζήτησαν 
60.000 ευρώ, προκειμένου να τακτοποιήσουν 
εκκρεμή φορολογική υπόθεσή του. Άνθρωπος 
«κλειδί», υπήρξε ένας λογιστής, ο οποίος με-
τέφερε τις πληροφορίες για τις φορολογικές 
υποθέσεις τουλάχιστον δέκα επιχειρηματιών 
και ιδιωτών στους εφοριακούς, και εκείνοι 
στη συνέχεια αναλάμβαναν δράση. Εκβία-
ζαν τους επιχειρηματίες προκειμένου να μην 
κάνουν ελέγχους στις επιχειρήσεις τους, είτε 
ζητούσαν χρήματα για να επισπεύσουν τη 
διαδικασία για την επιστροφή φόρου που δι-
καιούνταν. Η δικογραφία που σχηματίζεται 
είναι ήδη πολυσέλιδη ενώ η έρευνα συνεχί-
ζεται προκειμένου να διαπιστωθεί αν υπάρ-
χουν και άλλοι που εμπλέκονται στο κύκλω-

μα. Η δικογραφία είναι -κατά περίπτωση- για 
εγκληματική οργάνωση, δωροληψία και δω-
ροδοκία υπαλλήλου, συνέργεια σε δωρολη-
ψία, παράβαση καθήκοντος και εκβίαση κατά 
συναυτουργία. Το κουβάρι άρχισε να ξετυλί-
γεται όταν καταγγελία έφθασε στην ΑΑΔΕ, η 
οποία με τη σειρά της απευθύνθηκε στην 
Υπηρεσία Εσωτερικών Υποθέσεων της ΕΛ.ΑΣ. 
Οι αδιάφθοροι έκαναν έρευνες στην Κέρκυρα 
για να ρίξουν φως στην δράση του κυκλώ-
ματος. Οι αστυνομικοί έγιναν η «σκιά» των 
εφοριακών για μήνες. Παρακολουθούσαν τις 
κινήσεις τους, αλλά και τις συνομιλίες τους. Οι 
ύποπτοι, μάλιστα, χρησιμοποιούσαν κώδικες 
στην επικοινωνία τους ώστε να μην γίνουν 
αντιληπτοί. Ακόμη, σύμφωνα με πληροφορί-
ες, ο υποδιευθυντής της ΔΟΥ απαιτούσε ακό-
μα και να μην πληρώνει τον λογαριασμό σε 
εστιατόρια που επισκεπτόταν για να δειπνή-
σει. O επικεφαλής της αρχής καταπολέμησης 
μαύρου χρήματος, πρώην αντεισαγγελέας 
του Αρείου Πάγου, Χαράλαμπος Βουρλιώτης, 
έδωσε εντολή να ελεγχθούν τα περιουσιακά 
στοιχεία των εμπλεκομένων στην υπόθεση 
του κυκλώματος των εκβιασμών φορολογου-
μένων στην Κέρκυρα. Διαλόγους των εμπλε-
κομένων εφοριακών και λογιστών, μελών του 
κυκλώματος της Κέρκυρας, φέρνει στο φως 
το edolio5. Όπως προκύπτει, έβαζαν στο μάτι 
εύπορους επιχειρηματίες, τους οποίους στη 
συνέχεια εκβίαζαν ζητώντας αντίτιμο 30 ή και 
40 χιλιάδων ευρώ. Ακολουθεί ένα χαρακτηρι-
στικό μέρος των διαλόγων: Γ.Ι.: Αυτοί έχουν 
πολλές δουλειές είναι εκατομμυριούχοι και 
θα μας έχουν εμάς στο… Ξέρεις τι φοβάμαι; 
Θέλεις; Θέλεις φίλε μου; Θέλεις. Δεν θέλεις; 
Δεν πειράζει. Κανένα πρόβλημα, Απλά και 
ωραία. Λοιπόν, μέχρι τη Παρασκευή. Μέχρι 
τέλους του μήνα, θα τον περιμένω. Θα του 
πω μετά Γρηγόρη μου να πιούμε έναν καφέ. 
Θα βρεθούμε κάπου έξω. Θα του πω τι θα κά-
νουμε τελικά; Προχωράμε; Σταματάμε; Τι κά-
νουμε; Αν μου πει περίμενε λίγο, μες την επό-
μενη εβδομάδα θα του πω να τελειώνουμε. 
Αλλιώς προχωράμε θα του πω τις υποθέσεις 
μας (ακατάληπτη φράση) Κ.Ι.: (ακατάληπτη 
φράση) Κάτι τώρα; Γ.Ι. : (ακατάληπτη φράση) 
Καθόλου. Ο πατέρας μου επειδή βγαίνει για 
καφέ απέναντι από το γραφείο, εκεί πέρα εί-
ναι μια μαλ…ία που έχει ένα, δίπλα πως λέ-
γεται, εκείνη τη μαλ…ία πέρα. Τέλος πάντων 
του τέτοιου, τον είδα μου λέει δύο φορές μου 

λέει, τη μία δεν. Δεν ήμουν σίγουρος αν με 
είδε μου λέει. Την άλλη τον είδα λέει ότι με 
είδε μου λέει, δεν με χαιρέτησε καν λέει και 
μπήκε στο γραφείο. Ντάξει μωρέ έχει τα δικά 
του ο άνθρωπος. Μήπως μου λέει έχετε τσα-
κωθεί στο γραφείο μου ‘πε. Ε, του λέω ντά-
ξει μπορεί (ακατάληπτη φράση) θα στρώσει. 
Θα στρώσει, θέλει δεν θέλει θα στρώσει τι 
να κάνει. Όταν εγώ έχω πάρει δύσκολο ρόλο 
γιατί (ακατάληπτη φράση) εδώ πέρα, οι άλ-
λοι εδώ μέσα είναι ψυχανώμαλοι όλοι είναι 
τεμπέληδες και είναι ο καθένας για τη πάρτη 
του. Που να μπλέξουμε. Αυτό όμως που κάνω 
τώρα, ουσιαστικά, δημιουργώ, είναι δύσκολη 
η αρχή. Ανοίγεις δρόμο. Γιατί όλοι είχανε μά-
θει στο έτσι και δεν ξέρανε τίποτα. (ακατάλη-
πτη φράση) του χωριάτη. Κ.Κ. : (ακατάληπτη 
φράση) Γι’ αυτό δεν σου έχουν και εμπιστο-
σύνη και δεν (ακατάληπτη φράση). Γ.Ι. : Θα 
έρθει η ώρα (ακατάληπτη φράση), θα έρθει 
(ακατάληπτη φράση) Κ.Κ. : (ακατάληπτη φρά-
ση) Γ.Ι. : Κοίτα, πρέπει να δρομολογήσουμε 
σιγά σιγά τις υποθέσεις μας. Θύμισέ μου 
(ακατάληπτη φράση) ποιος είναι ο λογιστής 
αυτού του μ….άκα; Ο Βλάσης; Κ.Κ.: (ακατά-
ληπτη φράση) Γ.Ι.: Ο Κου……ης; Κ.Κ. : Τον 
Αλέκο (ακατάληπτη φράση) μ’αυτόν μιλάει. 
Καλέ ρε και συ άστον είναι μεσημέρι. Γ.Ι. : 
Ωραία (ακατάληπτη φράση) κάνε μία συζή-
τηση. Να του πει, αν θέλεις να απαλλαγείς, 
και μπορούμε τώρα αυτή, χρονικά τώρα 
μπορούμε να βοηθήσουμε γιατί δρομολο-
γούνται τώρα, βγαίνουνε, βγαίνουν, βγαί-
νουν τα προγράμματα για το ποιοι θα ελεγ-
χθούνε ανά κύμα. Μπορούμε να βάλουμε 
άλλες υποθέσεις μπροστά από σένα και 
να μη, να παραγραφεί η υπόθεσή σου. Αν 
ενδιαφέρεσαι όντως να μην κλείσει και να 
μην ασχοληθεί η Υπηρεσία μαζί σου καλώς. 
Αλλιώς δεσμευόμαστε γι’αυτό που είχαμε 
πει, αλλάζουμε τον ελεγκτή, κάνεις άλλος 
την (ακατάληπτη φράση) αλλά δεν έχει το 
όνομα άλλων. Ενδιαφέρεσαι; Κ.Κ.: (ακατά-
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e - ΕΦΚΑ: Πότε καταβάλλονται οι συντάξεις Νοεμβρίου - Οι ημερομηνίες αναλυτικά
«Τρέχει» ο χρόνος για την καταβολή των συ-
ντάξεων μηνός Νοεμβρίου 2024 και ο e-ΕΦΚΑ 
ανακοίνωσε τις ημερομηνίες πληρωμής που 
ακολουθούν τον κανόνα του διαχωρισμού με-
ταξύ μισθωτών και μη μισθωτών.
Έτσι, όπως ανακοινώθηκε:
-Την Παρασκευή 25 Οκτωβρίου 2024 θα 
καταβληθούν οι κύριες συντάξεις από τα 
τέως ταμεία Μη Μισθωτών ΟΑΕΕ, ΟΓΑ και 
ΕΤΑΑ, οι κύριες συντάξεις που απονεμήθη-
καν από τη σύσταση του ΕΦΚΑ και μετά, με 
τον ν.4387/2016, μέσω του ΟΠΣ-ΕΦΚΑ (συ-

νταξιούχοι Μισθωτοί & Μη Μισθωτοί από 
1.1.2017 και έπειτα) και όλες οι επικουρικές 
συντάξεις του ιδιωτικού τομέα (Μη Μισθω-
τών και Μισθωτών).
-Την Τετάρτη 30 Οκτωβρίου 2024 θα κατα-
βληθούν οι κύριες συντάξεις των τέως Τα-
μείων Μισθωτών [ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, τραπεζών, ΟΤΕ, 
ΔΕΗ, ΛΟΙΠΩΝ ΕΝΤΑΣΣΟΜΕΝΩΝ (ΤΣΕΑΠΓΣΟ, 
ΤΣΠ-ΗΣΑΠ), ΝΑΤ, ΕΤΑΤ και ΕΤΑΠ-ΜΜΕ] καθώς 
και οι κύριες και οι επικουρικές συντάξεις του 
Δημοσίου.

Εγκληματική οργάνωση με βαρύτατες καταδίκες στο Εφετείο! «Ξηλώθηκαν» 6 υπάλληλοι της περιφέρειας Αττικής του 
Νότιου Τομέα που συμμετείχαν στην έκδοση πλαστών διπλωμάτων. Η ζωή που θα ζήλευαν πολλοί και τα γραφεία των 
διεκπεραιωτών που μοίραζαν τις μίζες.

Εντολή για άμεση απομάκρυνση έξι υπαλλή-
λων της Διεύθυνσης Μεταφορών, οι οποίοι 
καταδικάστηκαν αμετάκλητα για μια σειρά 
από βαρύτατα αδικήματα, έδωσε ο περιφε-
ρειάρχης Αττικής Νίκος Χαρδαλιάς. Οι κατα-
δίκες των επίορκων έχουν γίνει για σύσταση 

εγκληματικής οργάνωσης, δωρο-
δοκίες και παραβάσεις καθήκοντος 
σύμφωνα με την στήλη «ο δαίμων 
των ΔΗΜΑΡΧΕΙΩΝ». Η υπόθεση 
ανάγεται στο 2019, ωστόσο τώρα εκ-
δόθηκε η σχετική απόφαση του Τρι-
μελούς Εφετείου Κακουργημάτων. 
Υπενθυμίζεται ότι τον περασμένο 
Απρίλιο ο περιφερειάρχης είχε μετα-
κινήσει 27 στελέχη, διευθυντές και 
τμηματάρχες, με πολλούς από αυ-
τούς να βαρύνονται με πειθαρχικά 

ή ακόμα και ποινικά παραπτώματα. Πρόκει-
ται για στελέχη που υπηρετούσαν στην οδό 
Θεομήτορος του νότιου τομέα της Αθήνας, 
με χρηματισμό και χωρίς καν την παρουσία 
των μελλοντικών οδηγών που είχε αποκα-

λυφθεί μετά από μεθοδικές έρευνες της δι-
εύθυνσης εσωτερικών υποθέσεων της ΕΛΑΣ 
που ξεκίνησαν εδώ και περίπου ένα χρόνο.
Όλο το παιχνίδι το έκαναν σχολές οδηγών και 
γραφεία διεκπεραιωτών που βρίσκονται έξω 
από το κτήριο. Μαθαίνουμε όμως ότι πολλοί 
από αυτούς συνεχίζουν και σήμερα να μπαι-
νοβγαίνουν ανενόχλητοι στο αμαρτωλό κτή-
ριο και να διαφημίζουν τις σχέσεις τους με το 
γραφείο του Χαρδαλιά. Αυτούσια αναδημοσί-
ευση από το edolio5.blogspot.com

ληπτη φράση) πρέπει να το οριστικοποιή-
σουμε (ακατάληπτη φράση), να ξαναδώ τον 
Αλέκο Γ.Ι.: Σου έχει πει ότι μες το μήνα θα τα 
έχει δώσει; Κ.Κ.: Θέλει λίγο χρόνο (ακατά-
ληπτη φράση) θέλει λίγο χρόνο τώρα γιατί 
πάει και αλλάζει τη κατάσταση. Δεν βλέπω 
να νοικιάζει τα σπίτια για (ακατάληπτη φρά-

ση) Γ.Ι.: Αυτός νοικιάζει σπίτια; Κ.Κ. : Ναι 
ρε, φτιάχνει δικά του, φτιάχνει παλιά, κάτι 
φτιάχνει κάτι βγάζει. (ακατάληπτη φράση) 
έτσι. Πουλάει (ακατάληπτη φράση βγάζει 
και τα ενοίκια από βίλες που νοικιάζει. Γ.Γ.: 
και έχουμε πει σ’αυτούς 40 έτσι; Κ.Κ. : 30 
είχαμε πει. Δεν έχει οριστεί ακόμα Γ.Ι.: Είχε 

πει 30 αυτός μετά είχαμε πει να τα ανεβά-
σει λίγο πιο πάνω Απολογούνται την Τρίτη 
Προθεσμία να απολογηθούν την Τρίτη πή-
ραν οι τέσσερις εφοριακοί και ο λογιστής,  
ενώ αναμένονται και άλλες συλλήψεις τις 
επόμενες ημέρες.Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.com
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Κέρκυρα: Μου ζήτησαν €200.000 για να μου διευθετήσουν φορολογι-
κές εκκρεμότητες, λέει επιχειρηματίας για τη σπείρα εφοριακών

Επιχειρηματίες του νησιού αποκάλυψαν ότι 
τους ζήτησαν χρήματα μέσω τρίτων για να δι-
ευθετήσουν φορολογικές τους εκκρεμότητες 
- Οι διάλογοι που «πρόδωσαν» τους εφορια-
κούς. Νέα στοιχεία έρχονται στο φως της δη-
μοσιότητας σχετικά με τη δράση της εγκλημα-
τικής οργάνωσης στην Κέρκυρα, 
αποτελούμενη από εφοριακούς υπαλλήλους 
και λογιστή, που δραστηριοποιούνταν σε δι-
ευκολύνσεις, πράξεις ή παραλείψεις διαδικα-
σιών, εφοριακής αρμοδιότητας, καθώς και σε 
εκβιάσεις επιχειρηματιών, προκειμένου να 
λαμβάνουν παράνομα χρηματικά ποσά. Επι-
χειρηματίες του νησιού αποκάλυψαν ότι τους 
ζήτησαν χρήματα μέσω τρίτων για να διευθε-
τήσουν φορολογικές τους εκκρεμότητες. 
«Είχα ένα σοβαρό πρόβλημα με την επιχείρη-
σή μου. Τότε μου ανέφεραν ότι θα το λύσω 
αρκεί να δώσω σε κάποιους εφοριακούς 
50.000 ευρώ για τρεις μήνες. Ήταν αδύνατον 
να βρω τόσα χρήματα και δεν προχώρησα» 
τόνισε επιχειρηματίας μιλώντας στο Star. 
«Προκειμένου να μου διευθετήσουν φορολο-
γική εκκρεμότητά μου, ζήτησαν μέσω τρίτου 
προσώπου να τους δώσω 50.000 ευρώ. Τε-
λευταία στιγμή, άλλαξα γνώμη» ανέφερε άλ-
λος επιχειρηματίας. Κλείσιμο Παράλληλα, 
ακόμη ένας επιχειρηματίας τόνισε ότι οι συλ-
ληφθέντες τον πλησίασαν και επειδή έπρεπε 
να διευθετήσει κάποιες φορολογικές του εκ-
κρεμότητες για τέσσερις χρονιές, του ζήτησαν 
το πόσο των 50.000 ευρώ για κάθε χρόνο, συ-
νολικά 200.000 ευρώ. Σημειώνεται ότι για την 
αποδόμηση της εγκληματικής οργάνωσης 
πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη αστυνομική 
επιχείρηση στη Κέρκυρα στο πλαίσιο της 
οποίας συνελήφθησαν συνολικά 5 μέλη της, 
εκ των οποίων 4 εφοριακοί υπάλληλοι και 1 
ιδιώτης λογιστής, ενώ στη δικογραφία περι-
λαμβάνονται ακόμη 4 άτομα. Οι διάλογοι που 
«πρόδωσαν» τους εφοριακούς Την ίδια ώρα, 
αποκαλυπτικοί είναι οι διάλογοι των μελών 
της οργάνωσης. Ήδη για την υπόθεση έχουν 
συλληφθεί από τα στελέχη της Υπηρεσίας 
Εσωτερικών Υποθέσεων της ΕΛ.ΑΣ. ο υποδι-
ευθυντής της ΔΟΥ, δύο επόπτες, ένας υπάλλη-
λος και ένας λογιστής. Όπως προκύπτει από 

το ρεπορτάζ, τα μέλη της οργάνωσης σε κά-
ποιες περιπτώσεις ζητούσαν χρήματα για 
«εξυπηρετήσεις» και σε άλλες απαιτούσαν 
χρήματα από φορολογουμένους προκειμέ-
νου να κάνουν τα στραβά μάτια και να μην 
προβούν σε ελέγχους.  Η αντίστροφη μέτρη-
ση για τη σύλληψή τους ξεκίνησε μετά από 
την καταγγελία ενός επιχειρηματία από τον 
οποίο το κύκλωμα ζητούσε 60.000 ευρώ για 
την τακτοποίηση υπόθεσής του. «Ανίχνευσε 
τον χώρο πριν το ραντεβού» Σε μία από τις 
συνομιλίες που «αλίευσαν» οι αστυνομικοί 
ακούγεται ο υποδιευθυντής της ΔΟΥ να συνο-
μιλεί με έναν από τους εμπλεκόμενους επό-
πτες για ένα ραντεβού που έχει κλείσει με 
έναν φορολογούμενο σε έναν χώρο με σκοπό 
προφανώς να λάβει χρήματα. Στη συνομιλία ο 
υποδιευθυντής λέει στον επόπτη να είναι ιδι-
αίτερα προσεκτικός και να κοιτάξει πρώτα τον 
χώρο. Επόπτης: Εμένα μου πε ότι ξέρεις τι, 
πρέπει να το δω, μου το πε δηλαδή πρέπει να 
το δω, και της λέω (ακατάληπτο) δεν θα (ακα-
τάληπτο) και μου λέει, «Α μου λέει τι θα το, 
και τι θα κάνω εγώ» τίποτα, μετά εγώ δεν 
πήρα τηλέφωνο, δεν πήρα, τι να κάνω τώρα. 
Λοιπόν δεν ξέρω αλλά πιστεύω δηλαδή (ακα-
τάληπτο). Υποδιευθυντής: Να της κλείσεις ρα-
ντεβού... θα της κλείσεις ραντεβού... στο... σε 
ένα καφέ. Να σαι εσύ κανά εικοσάλεπτο, μι-
σάωρο πριν, ανιχνεύεις τον χώρο, κοιτάς να 
δεις αν θα (ακατάληπτο) μόνη της (ακατάλη-
πτο). Επόπτης: Και που να τις ξέρω δηλαδή. 
Υποδιευθυντής: Πρόσεξε με, βλέπεις πρώτα 
τον χώρο, κοιτάς. Λοιπόν, στη συνέχεια, όταν 
φτάσει η ώρα του ραντεβού, την κάνεις ένα 
τηλέφωνο, της λες «να σου πω έχεις φτάσει 
γιατί έτυχε κάτι θα καθυστερήσω», μπορεί να 
σου πει αυτή ότι «είμαι εκεί πέρα», «να σου 
πω επειδή είμαι βιαστικός» πες της «θα περά-
σω να σε πάρω, με τ’ αμάξι μου», πας δεν 
μπαίνεις μες στην καφετέρια. Επόπτης: Δεν 
καταλαβαίνω (ακατάληπτο) δεν καταλαβαίνω 
τώρα (ακατάληπτο) δεν καταλαβαίνω, αφού 
παραλίγο χθες να μου πει (ακατάληπτο). Υπο-
διευθυντής: Τι λες; Λοιπόν τίποτα. Επόπτης: 
Να τα φυλάξουμε κιόλα, άκουσε με κοπέλα 
μου, τελείωσε. «Άσε τον φάκελο στο γραφείο 
χωρίς να τον πειράξεις» Στη συνέχεια της συ-
νομιλίας το υποδιευθυντής της ΔΟΥ εξηγεί 
στον επόπτη πως θα πρέπει να αφήσει τον 
φάκελο με τα χρήματα πάνω στο γραφείο του 
για δύο ημέρες χωρίς να τον πειράξει ως μέ-
τρο ασφαλείας. Υποδιευθυντής: Λοιπόν θα 

της πει λίγο το άλλο, πες να έρθει εδώ, σε ένα 
ντοσιέ, ντοσιές τέτοιος, ο κλασσικός πες της, 
φέρε τα ισοζύγια, τα έγγραφα σου πες της 
φέρτα από το γραφείο, να τα βάλουμε στον 
φάκελο πες, να κλείσουμε την υπόθεση. Πες 
της αυτό, που έχεις (ακατάληπτο) όταν έρθει 
εκεί πέρα, πες πήγαινε δίπλα να πάρεις έναν 
καφέ, πες της, (ακατάληπτο) θα μου το αφή-
σεις εδώ, γράψε απ’ έξω «ισοζύγιο», «ισοζύ-
για-παραστατικά» από δεν ξέρω αλλού, και τα 
φέρνεις εδώ μέσα (ακατάληπτο), βάζει τα λε-
φτά της στον φάκελο στα φέρνει εκεί πέρα, 
τον αφήνεις πάνω στο γραφείο σου, δεν τον 
αγγίζεις καθόλου εσύ. Τον αφήνεις επάνω για 
δύο μέρες. Μέχρι τις τελευταίες (ακατάλη-
πτο) ο φάκελος παραμένει πάνω στο γραφείο 
σου εκεί δεν τον πειράζεις καθόλου, αν υπάρ-
χει μια στο εκατομμύριο που δεν υπάρχει 
(ακατάληπτο) θα εμφανιστούνε, όταν ο φάκε-
λος δεν έχει βρεθεί στο συρτάρι, δεν έχει 
(ακατάληπτο) είναι εκεί πέρα, που βρέθηκαν 
τα λεφτά; Που να ξέρω εγώ, «ισοζύγια» έγρα-
φε πάνω, δεε, κάθε (ακατάληπτο) χρεώνομαι 
οχτακόσια πράγματα εγώ δεν ξέρω κάτι. Ο 
φάκελος, θα τον αγοράσουμε εμείς και θα 
μας τον δώσει (ακατάληπτο) γράψε απ’ έξω 
«έγγραφα – ισοζύγια – αποδείξεις» και τα λοι-
πά (ακατάληπτο) πήγαινε μια βόλτα, βάλε 
μέσα ότι χαρτιά έχεις πες να μας φέρεις και 
φέρτα. Θα τα φέρει, όπως πάλι στα δώσει 
χέρι χέρι εντάξει δεν πειράζει άστα εκεί στο 
γραφείο πες αυτό πίσω και το αφήνεις εκεί 
δύο μέρες. Αν υπάρχει μία στο εκατομμύριο 
να μας μπει κάποιος, θα εμφανιστεί εκείνη 
την ώρα. Ποιος; Επόπτης: (ακατάληπτο). Υπο-
διευθυντής: Ρε συ δεν υπάρχει περίπτωση. 
«Το iphone είναι αυτό που είπαμε;» Σε άλλη 
συνομιλία ακούγεται και πάλι ο υποδιευθυ-
ντής να μιλά με τον έτερο εμπλεκόμενο επό-
πτη με τον τελευταίο να τον ενημερώνει πως 
συνάντησε κάποιον φορολογούμενο ο οποίος 
ήταν «κύριος» και έκανε ακριβώς «ότι είχαν 
συμφωνήσει». Επόπτης: Προϊστάμενέ μου. 
Υποδιευθυντής: Πες μου. Επόπτης: Πάω να 
πάρω υπογραφές πριν και να γυρίσω του λέω 
Σάββατο. Να μου λέει το Σάββατο, βρεθήκαμε 
Κυριακή, το άφησα μία – δύο ημέρες γι’ αυτό 
δεν σε πήρα χτες. Λέω άστον καλύτερα. Υπο-
διευθυντής: Δεν χρειάζεται. Επόπτης: Ήταν 
κύριος. Βρεθήκαμε εκτός έτσι κι αλλιώς, μου 
λέει Σπύρο, δυσκολεύτηκε μου λέει, του λέω 
κύριος όμως ότι έχουμε πει, ήταν κύριος, τον 
ευχαρίστησα και εγώ από την μεριά μας έτσι. 
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Υποδιευθυντής: Ωραία μια χαρά, μια χαρά. 
Άστα μέσα εκεί. Επόπτης: Ε; Υποδιευθυ-
ντής: Α. Επόπτης: Είναι, τα έχω έτοιμα. Υπο-
διευθυντής: Το iphone είναι αυτό που είπα-
με; Επόπτης: Ναι το δεκαοχτώ, δεκαπέντε, 
δεκαπέντε. Εκατό τοις εκατό. Υποδιευθυ-
ντής: Αυτό είναι το δεκατέσσερα των εργα-
ζόντων, των εργαζόντων. Επόπτης: Προϊ-
στάμενε 100% σίγουρος δεν υπάρχει 
περίπτωση. Υποδιευθυντής: Το δέκα δεν εί-
ναι το iphone αυτό; Το δέκα; Επόπτης: Εεε, 
μείον.. το εννιά. Υποδιευθυντής: Το εννιά 
έχεις δίκιο Επόπτης: Ναι μπράβο Υποδιευ-
θυντής: Την άλλη τη φιλενάδα μας. Την εί-
δες; Επόπτης: Όλοι σιγά σιγά Υποδιευθυ-
ντής: Θα την φάει την ψ... και αυτή. Επόπτης: 
Απλώς φοβόταν πολύ ο Β. Μου άλλαξε δύο 
τοποθετήσεις. Του χα πει κάτω στο γήπεδο 
εκεί στον (ακατάληπτο) μου λέει σε έναν 
καφέ μου λέει μετά απ’ έξω. Του λέω καλύ-
τερα στο γήπεδο. Μετά μου λέει δεν πάμε 
προς Κασσιόπη. Ω ρε φίλε του λέω πάμε 
όπου θέλεις. Υποδιευθυντής: Μας γαμ... 
Επόπτης: Μετά πήγαμε στην παραλία που 
ήταν εκεί και τα παιδιά του. Υποδιευθυντής: 
Κοίταγε δηλαδή μήπως τον ακολουθεί κα-
νείς; Επόπτης: Ναι φοβόταν. Σταμάτα ρε 
του λέω. Υποδιευθυντής: Δεν υπάρχει περί-
πτωση. Επόπτης: Ναι αυτό του είπα και εγώ. 
Μου λέει αυτά που άκουγα μου λέει. Υποδι-
ευθυντής: Αυτά γίνονται πάνω αλλά και να 
σου πω και κάτι; Αυτός που είναι επικίνδυ-
νος πες του, είναι αυτός που λες. Αυτός εδώ 
κέρδισε δέκα και έδωσε ένα. Επόπτης: Ναι. 

Υποδιευθυντής: Είναι μαλάκας άμα δεν κά-
νει κάτι. Γιατί μετά θα πέσει, θα βρέξει 
πουτ... Λοιπόν άμα ο άλλος που είναι να 
κερδίσει δύο του ζητάς 1,5 τώρα μπαμ αυτό 
είναι επικίνδυνο, αν ο άλλος είναι ο κώλος 
του ορθάνοικτος παντού και του κατασχέ-
τουν το σπίτι και έχει να πληρώσει κάτι άμε-
σα αλλά και εσύ του λες εγώ θέλω τόσα για-
τί θα σε γαμ... είναι επικίνδυνος. 
Περιπτώσεις τέτοιες το ξέρει μήνες πριν συν 
ότι το κερδίσει επί δέκα επί δεκαπέντε. Επό-
πτης: Και έψαχνε την πρόσβαση και δεν την 
είχε. Φοβόταν λόγω του αλλουνού περιστα-
τικού έτσι; Έχει τρελαθεί. Υποδιευθυντής: 
Δεν υπάρχει περίπτωση, δεν σκάει ποτέ 
πρόβλημα μην αγχώνεσαι. «Αν με εκθέσεις 
τελείωσες» Σε άλλη συνομιλία ακούγεται 
και πάλι ένας από τους επόπτες να μιλά με 
τον υποδιευθυντή για έναν λογιστή και για 
τις επιπτώσεις που θα έχει σε περίπτωση 
που αποκαλύψει τη δράση τους. Υποδιευ-
θυντής: Τι μιλάμε τώρα, μαλακίες λέμε 
τώρα του λέω; Μου λέει για τι λες; Εγώ 
θέλω να τον ενημερώσω. Όχι όχι μου λέει 
να τα πούμε. 20 τον χρόνο του λέω. Πολλά 
λέει. Τι πολλά ρε, είσαι καλά του λέω; Επό-
πτης: 600 τον χρόνο είναι πολλά; (ακατάλη-
πτο). Υποδιευθυντής: Είναι πολλά λέω, μας 
δουλεύεις του λέω; Είσαι καλά του λέω; Εσύ 
κλέβεις καλά τόσα χρόνια. Επόπτης: (ακα-
τάληπτο) Υποδιευθυντής: Μόνο τα πρόστι-
μα να σφίξουν οι κώλοι, δεν πειράζει πιά-
νεις το μεγάλο ψάρι σου έρχονται άλλα 
δέκα μικρά (ακατάληπτο) εσύ λέω (ακατά-

ληπτο). Εσύ ένα πράγμα σου λέω, εάν λέω 
ακουστεί το οτιδήποτε, αλλού ακουστεί το 
οτιδήποτε, επειδή ξέω λέω (ακατάληπτο) 
εκεί κάτω της Μυκόνου, αν ακουστεί οτιδή-
ποτε λέω και με εκθέσεις, δύο είναι οι επι-
πτώσεις. Πρώτη επίπτωση λέω να του βγά-
λω εντολή τα επόμενα χρόνια που να ναι 
έλεγχος για όλα, θα τα ελέγξω όλα και για 
(ακατάληπτο). Η πρώτη επίπτωση. Η δεύτε-
ρη επίπτωση του λέω δεν θα ξαναπεράσεις 
την πόρτα της Εφορίας, έχει κοπεί σαν λογι-
στής, τελείωσες. «Εγώ να γεμίσω την τσέπη 
μου θέλω» Επίσης ενδιαφέρον παρουσιάζει 
και μία συνομιλία στην οποία ακούγεται ο 
υποδιευθυντής της ΔΟΥ να λέει ότι αυτό 
που θέλει είναι να «γεμίσει την τσέπη του». 
Υποδιευθυντής: Και έχουμε πει σ’ αυτούς 
40 έτσι; Επόπτης: 30 είχαμε πει. Δεν είχε 
οριστεί ακόμα. Υποδιευθυντής: Είχε πει 30 
αυτός μετά είχαμε πει να τα ανεβάσει λίγο 
πιο πάνω. (...) Υποδιευθυντής: Εγώ να γεμί-
σω την τσέπη μου θέλω, το έχω πει και. Εγώ 
της έχω πει, έχω πει και στην Ν. της λέω Ν. 
μου να παέι το μαγαζί καλά θέλω, θέλει η 
άλλη να να μια ζωή Διευθυντής στα @@ 
μου της λέω. Ξέρεις τι με ενδιαφέρει; Η ου-
σία. Δεν με ενδιαφέρει λέω κάντε ότι θέλε-
τε στα @@ μου της λέω. Εγώ να χω τα παι-
διά τα δικά μου θέλω ευχαριστημένα και να 
μια και εγώ ευχαριστημένος συνεννοηθή-
καμε; Μου λέει απόλυτα. Λοιπόν. Χέστηκαν 
ας το παίζει διευθύντρια δεν με απασχολεί. 
Από τη στιγμή που μας αφήνει κάνουμε τη 
δουλειά μας.

Θεσσαλονίκη: Συνελήφθη ιδιοκτήτης γυμναστηρίου που παρενοχλούσε σεξουαλικά 17χρονη
Κατήγγειλε ότι αυνανιζόταν μπροστά της - Ο 
31χρονος, με τη δικογραφία που σχηματίστη-
κε σε βάρος του, θα οδηγηθεί στον αρμόδιο 
Εισαγγελέα Στη σύλληψη ενός 31χρονου ιδι-
οκτήτη γυμναστηρίου, μετά από καταγγελία 
ανήλικης για πράξεις γενετήσιου χαρακτήρα 
σε βάρος της, προχώρησαν το Σάββατο αστυ-
νομικοί της Υποδιεύθυνσης Προστασίας Ανη-
λίκων σε περιοχή του δήμου Ωραιοκάστρου. 

Σύμφωνα με την καταγγελία, ο 31χρονος, 
κατά το χρονικό διάστημα από 27-09-2024 
έως και 11-10-2024, σε γραφείο γυμναστηρί-
ου ιδιοκτησίας του, προέβη κατ’ επανάληψη 
σε πράξεις γενετήσιου χαρακτήρα σε βάρος 
της 17χρονης ημεδαπής, ενώ φέρεται να αυ-
νανιζόταν παρουσία της. Ο 31χρονος, με τη 
δικογραφία που σχηματίστηκε σε βάρος του, 
θα οδηγηθεί στον αρμόδιο Εισαγγελέα.
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Πολιτική

Οι θαμώνες του Μαξίμου που ξηλώνονται και η παλιά φρουρά που επανέρχεται! Με ηγετικό ρόλο σε όλα επιστρέφει ξανά 
ο Γρηγόρης Δημητριάδης, εξαφανίζονται Μυλωνάκης, Πατέλης και Σκέρτσος ενώ ο Παπασταύρου περνάει ξανά το κατώφλι 
τουa Τους ενημέρωσε κάποιος για την «γίδα» ; Ο έκτακτος διαχειριστικός έλεγχος στο ΕΕΑ του Γιάννη Χατζηθεοδοσίου και 
οι «αγκαλιές» Σαμαρά και Καραμανλή μαζί του σε λίγες μέρες σε εκδήλωση βραβείων. πρωθυπουργικού Μεγάρου.

Μετά την απομάκρυνση του ταμείου ουδέ 
ένα λάθος αναγνωρίζεται. Με αποκλειστικό 
ρεπορτάζ το edolio5, αποκάλυψε τον έκτα-
κτο διαχειριστικό έλεγχο του γενικού λογι-
στηρίου του κράτους του χρηματοδοτούμε-
νου από το δημόσιο προϋπολογισμό ΕΕΑ.  
Ο πρόεδρος του Γιάννης Χατζηθεοδοσίου 
προφανώς επειδή θέλησε να στείλει μήνυ-
μα δύναμης προς τα έξω προσκάλεσε Κα-
ραμανλή και Σαμαρά σε μια εκδήλωση που 
θα κάνει το επιμελητήριο.  Συγκεκριμένα, οι 

δύο πρώην πρωθυπουργοί και πρώην πρό-
εδροι της γαλάζιας παράταξης θα παρευρε-
θούν στην εκδήλωση του Επαγγελματικού 
Επιμελητηρίου Αθηνών (ΕΕΑ) για την απο-
νομή των βραβείων «Βιώσιμης – Καινοτό-
μου και Υπεύθυνης Επιχειρηματικότητας», 
που θα πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 14 
Οκτωβρίου 2024, στις 18:30, στο Κέντρο 
Πολιτισμού Ίδρυμα «Σταύρος Νιάρχος» και 
σύμφωνα με την ανακοίνωση του ΕΕΑ, με-
ταξύ των βραβευθέντων θα είναι αθλητές 
που διακρίθηκαν στους Ολυμπιακούς και 
Παραολυμπιακούς Αγώνες, η ποδοσφαιρι-
κή ομάδα του Ολυμπιακού που κατέκτησε 
το Conference League και η ομάδα μπά-
σκετ του Παναθηναϊκού που κατέκτησε την 
Euroleague, ενώ θα βραβευθεί μία μαθή-
τρια που πρώτευσε στις εισαγωγικές εξετά-
σεις σε Ανώτατο Εκπαιδευτικό Ίδρυμα, ως 

παράδειγμα αριστείας. Είναι αντιληπτό ότι 
πρόκειται για μια εκδήλωση για να περνά-
ει η ώρα και προφανώς για να δημιουργη-
θεί προεκλογικό κλίμα ενόψει των εκλογών 
για νέο Δ.Σ. στο ΕΕΑ το επόμενο διάστημα. 
Το ερώτημα που δημιουργείται όμως είναι 
ποιος παγιδεύει τους καλεσμένους και κυ-
ρίως τους 2 πρώην πρωθυπουργούς σε μια 
τέτοια εκδήλωση όταν είναι σε εξέλιξη ένας 
έκτακτος διαχειριστικός έλεγχος! Οι φω-
τογραφίες και οι «αγκαλιές» την ώρα που 
τρεις εκλεκτές κάνουν φύλο και φτερό το 
λογιστήριο του ΕΕΑ μόνο καλό δεν θα τους 
κάνουν αν βρουν... «λαβράκια»! Η καταγγε-
λία που είχε κάνει το μέλος του Δ.Σ. Γεώργι-
ος Γκόντζος που εξαιτίας αυτής διατάχθηκε 
ο έλεγχος περιγράφει σημεία και τέρατα. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

Τα διαμερίσματα στο Riviera Tower που χτίζονται με τον αραμπά! Οι δικαστικές προσφυγές όσων έχουν προπληρώσει τα 
διαμερίσματα τους και οι καθυστερήσεις στις παραδόσεις που θα λυθούν με δικαστικές εμπλοκές και κατασχέσεις.

Το έργο του Riviera Tower στο Ελληνικό, που 
αποτελεί έναν από τους σημαντικότερους 
και πιο εμβληματικούς πύργους κατοικιών 
στην Ελλάδα, που εντάσσεται στο πολυδια-

φημισμένο έργο - μαμούθ του Ελληνικού 
μάλλον δεν πάει καλά. Αντιμετωπίζει μεγά-
λες καθυστερήσεις, προκαλώντας ανησυχία 
και εκνευρισμό σε όσους έχουν προπληρώ-
σει για τα διαμερίσματα. Όποιος περάσει 
από την παραλιακή θα δει 5 εργάτες διά-
σπαρτους στις ταράτσες και κρεμασμένα 
κίτρινα γιλέκα στα κτήρια για να φαίνονται 
από μακριά. Το ίδιο μπορεί να διαπιστώ-
σει κάποιος με τους δεκάδες γερανούς που 
υπάρχουν παρκαρισμένοι αλλά «κινούνται» 
2 - 3. Παρά το αρχικό χρονοδιάγραμμα για 

ολοκλήρωση το 2026, φαίνεται ότι υπάρ-
χουν προβλήματα που επιβραδύνουν την 
πρόοδο του έργου που όλα δείχνουν ότι 
δεν υπάρχει περίπτωση να ολοκληρωθεί. Οι 
ιδιοκτήτες φοβούνται ότι τα διαμερίσματά 
τους δεν θα παραδοθούν στην ώρα τους, 
κάτι που έχει προκαλέσει αυξημένη ανησυ-
χία και νομικές κινήσεις φαντάζουν πιθανές 
αφού ήδη πολλοί έχουν στείλει εξώδικα και 
προειδοποιούν ότι θα τα δώσουν στην δη-
μοσιότητα. Αυτούσια αναδημοσίευση από 
το edolio5.blogspot.com
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Μητσοτάκης: Τα κίνητρα για τις Στρατιωτικές Σχολές, η ανάταξη 
του ΕΣΥ και η Εθνική Ελλάδος στην εβδομαδιαία ανασκόπηση

Ειδική αναφορά του πρωθυπουργού στον θά-
νατο του Τζορτζ Μπάλντοκ και στη νίκη της 
Εθνικής Ελλάδας στην Αγγλία Την καθιερωμέ-
νη του Κυριακάτικη ανάρτηση έκανε ο Κυριά-
κος Μητσοτάκης αναφερόμενος σε αρκετά 
ζητήματα των τελευταίων ημερών. Μεταξύ 
άλλων ο πρωθυπουργός αναφέρεται στις 
Ένοπλες Δυνάμεις και την έμφαση που δίνε-
ται στην προσέλκυση αξιόμαχου προσωπι-
κού. «Η μεγάλη πτώση του αριθμού των ει-
σερχομένων στις ανώτατες στρατιωτικές 
σχολές της χώρας μας μας προβλημάτισε και 
μας κινητοποίησε», αναφέρει σχετικά. Όπως 
σημειώνει επίσης, παρά το ταραγμένο διε-
θνές περιβάλλον η ελληνική οικονομία «απο-
δεικνύεται ανθεκτική και θα σας πω δύο στοι-
χεία που το επιβεβαιώνουν. Το πρώτο είναι το 
προσχέδιο του προϋπολογισμού για το 2025 
που κατατέθηκε στην αρμόδια επιτροπή της 
Βουλής με τρεις πολύ σημαντικές θετικές «ει-
δήσεις»: την αύξηση του διαθέσιμου εισοδή-
ματος των πολιτών, την ταχύτερη ανάπτυξη 
από τον μέσο όρο της Ε.Ε και την αποκλιμάκω-
ση του δημοσίου χρέους» Μάλιστα, η ανάρ-
τηση του πρωθυπουργού έκλεισε με μια ανα-
φορά στον χαμό του Τζορτζ Μπάλντοκ, με τον 
Κυριάκο Μητσοτάκη να αναφέρει: «Δεν το 
συνηθίζω αλλά, όπως θα διαπιστώσατε, αυτή 
η ανασκόπηση έχει και μια φωτογραφία. Μια 
φωτογραφία της Εθνικής μας που μας συγκί-
νησε όλους, προς τιμήν του Τζορτζ Μπάλντοκ 
που έφυγε από τη ζωή. Παρά τον πόνο της 
απώλειας, οι διεθνείς μας επικράτησαν της 
Αγγλίας, σε έναν αγώνα που δεν ήταν απλά 
για το αποτέλεσμα, αλλά για τη μνήμη του συ-
μπαίκτη τους. Μεγαλείο ψυχής». Αναλυτικά η 
ανάρτηση του Κυριάκου Μητσοτάκη: Καλημέ-
ρα! Ακόμα μία εβδομάδα με σημαντικές κυ-
βερνητικές πρωτοβουλίες ήταν η εβδομάδα 
που μας πέρασε. Από τις Ένοπλες Δυνάμεις, 
την ενίσχυση του ΕΣΥ, μέχρι και το ακριτικό 
Αγαθονήσι, ας δούμε τι ξεχώρισε αυτήν την 
εβδομάδα. Με μεγάλη προσοχή εξακολου-
θούμε να παρακολουθούμε τις εξελίξεις στα 
θερμά μέτωπα της περιοχής μας, συμμετέχο-
ντας ταυτόχρονα σε όλες τις Συνόδους Κορυ-

φής που έγιναν τις τελευταίες ημέρες -με δια-
φορετικές συνθέσεις στο Ντουμπρόβνικ και 
την Πάφο- για την επισκόπηση της κατάστα-
σης αλλά και τη στήριξη των διπλωματικών 
προσπαθειών να μπει ένα τέλος στις πολεμι-
κές συγκρούσεις που πέρα από τις μεγάλες 
και οδυνηρές ανθρώπινες απώλειες, κρατούν 
ψηλά τον δείκτη της αβεβαιότητας στο διε-
θνές οικονομικό περιβάλλον. Περνάω στα 
αμιγώς εσωτερικά μας, ξεκινώντας από τις 
Ένοπλες Δυνάμεις μας και την έμφαση που δί-
νουμε στην προσέλκυση αξιόμαχου προσωπι-
κού. Η μεγάλη πτώση του αριθμού των εισερ-
χομένων στις ανώτατες στρατιωτικές σχολές 
της χώρας μας μας προβλημάτισε και μας κι-
νητοποίησε. Και γι’ αυτό ζήτησα συγκεκριμέ-
νες λύσεις από τα δυο αρμόδια Υπουργεία 
Εθνικής Άμυνας και Παιδείας, Θρησκευμάτων 
και Αθλητισμού, οι οποίες λύσεις παρουσιά-
στηκαν την Πέμπτη. Ανακοινώνουμε, λοιπόν, 
ότι διευρύνουμε σε 3 τα πεδία (2ο, 3ο και 4ο) 
από τα οποία μπορούν να εισέρχονται στις 
στρατιωτικές σχολές οι υποψήφιοι φοιτητές, 
αναγνωρίζοντας ειδική ποσόστωση 10% και 
για τους αποφοίτους των επαγγελματικών λυ-
κείων. Επιπλέον τετραπλασιάζουμε τη μηνι-
αία αποζημίωση των φοιτητών από τα 165 
στα 609 ευρώ και διπλασιάζουμε την αποζη-
μίωση για τους υπαξιωματικούς. Επενδύουμε 
σχεδόν 40 εκ. ευρώ σε αναβάθμιση των κτιρι-
ακών υποδομών των σχολών, ενώ καθιερώ-
νουμε νέες δυνατότητες για μετεκπαίδευση 
και επαγγελματική αριστεία για τους αποφοί-
τους των σχολών. Προσφέρουμε τέλος έως το 
2030 ένα πιο αναβαθμισμένο πακέτο παρο-
χών στους ενστόλους μας και τις οικογένειές 
τους που περιλαμβάνει δωρεάν στέγη, παιδι-
κούς σταθμούς, βελτιωμένη ιατροφαρμακευ-
τική περίθαλψη, ειδικές δομές για άτομα με 
αναπηρία και μονάδα φροντίδας αποστρά-
των. Στόχος μας είναι οι ελληνικές Ένοπλες 
Δυνάμεις να γίνουν ένας ελκυστικός προορι-
σμός σταδιοδρομίας, ώστε να διαθέτουν στε-
λέχη στην πρώτη γραμμή με υψηλό φρόνημα 
και ηθικό. Παρά το ταραγμένο διεθνές περι-
βάλλον, η ελληνική οικονομία αποδεικνύεται 
ανθεκτική και θα σας πω δύο στοιχεία που το 
επιβεβαιώνουν. Το πρώτο είναι το προσχέδιο 
του προϋπολογισμού για το 2025 που κατατέ-
θηκε στην αρμόδια επιτροπή της Βουλής με 
τρεις πολύ σημαντικές θετικές «ειδήσεις»: την 
αύξηση του διαθέσιμου εισοδήματος των πο-

λιτών, την ταχύτερη ανάπτυξη από τον μέσο 
όρο της Ε.Ε και την αποκλιμάκωση του δημο-
σίου χρέους. Για να γίνω πιο συγκεκριμένος, 
κάνει «καλό στην τσέπη μας» διότι περιλαμ-
βάνει 12 αυξήσεις αποδοχών και 12 μειώσεις 
φόρων, νοικοκυρεύει κι άλλο το δημόσιο χρέ-
ος, κάνει πιο ισχυρή και ανθεκτική την οικονο-
μία μας, κλείνοντας παράλληλα το επενδυτι-
κό κενό που άφησε στη χώρα μας η κρίση. 
Είναι ένας προϋπολογισμός με κοινωνικό 
πρόσημο: οι παρεμβάσεις μόνιμου χαρακτή-
ρα το 2025 σε σχέση με το 2024 θα είναι αυξη-
μένες κατά 1,1 δισ. ευρώ και συμπληρώνο-
νται από σειρά θεσμικών μέτρων που 
εστιάζουν στη στήριξη του διαθέσιμου εισο-
δήματος, στην ενίσχυση των επενδύσεων και 
της καινοτομίας, στην αντιμετώπιση του δη-
μογραφικού και του στεγαστικού ζητήματος, 
στις δαπάνες για την Εθνική Άμυνα, καθώς και 
στην αντιμετώπιση των προκλήσεων της κλι-
ματικής αλλαγής. Ταυτόχρονα είναι ένας προ-
ϋπολογισμός δημοσιονομικά υπεύθυνος, 
εναρμονισμένος με το νέο ευρωπαϊκό πλαί-
σιο οικονομικής διακυβέρνησης όπως αποτυ-
πώνεται και στο Μεσοπρόθεσμο Δημοσιονο-
μικό Σχέδιο που καταθέσαμε στην ΕΕ. 
Επιδίωξή μας είναι η διασφάλιση της ισχυρής 
ανάπτυξης της ελληνικής οικονομίας, η περαι-
τέρω αναβάθμιση του αξιόχρεου της χώρας 
και η ευημερία των πολιτών. Γι’ αυτό, η διοχέ-
τευση των πεπερασμένων δημοσιονομικών 
πόρων γίνεται με σύνεση αλλά και με τη μέγι-
στη δυνατή οικονομική και κοινωνική αποτε-
λεσματικότητα. Το δεύτερο στοιχείο είναι μια 
ακόμη διάκριση που έλαβε η πατρίδα μας 
από την έγκυρη διεθνή έκδοση του Economist 
Intelligence Unit, ο οποίος μας τοποθετεί με-
ταξύ των 10 χωρών που θα δουν παγκοσμίως 
τη μεγαλύτερη βελτίωση του επιχειρηματικού 
τους περιβάλλοντος μέσα στην επόμενη 
5ετία. Σύμφωνα με τον Economist αυτό συμ-
βαίνει χάρη στις μεταρρυθμίσεις που υλοποί-
ησε η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας εδώ 
και 5 χρόνια, για μια Ελλάδα πιο φιλική στις 
επενδύσεις. Η Ελλάδα ξεχωρίζει μαζί με την 
Ινδία και την Κένυα και η διάκρισή μας αυτή 
είναι ιδιαίτερα σημαντική αν σκεφτούμε πως 
ο Εconomist διαβάζεται από όλους τους σο-
βαρούς θεσμικούς επενδυτές ανά τον κόσμο 
που σχεδιάζουν και λαμβάνουν αποφάσεις 
για τις επόμενες επενδύσεις τους. Όμως, η πε-
ρασμένη εβδομάδα ήταν εβδομάδα διακρίσε-
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ων για τη χώρα μας και σε άλλα πεδία. Ο ψη-
φιακός μετασχηματισμός του ελληνικού 
κράτους αναγνωρίζεται πλέον και επιβραβεύ-
εται διεθνώς. Πρόσφατο παράδειγμα τα βρα-
βεία που λάβαμε στα «ψηφιακά όσκαρ» από 
τον παγκόσμιο οργανισμό WITSA Global 
Innovation & Tech Excellence Awards 2024 για 
το ψηφιακό πορτοφόλι του gov.gr το wallet 
που δημιούργησε η Γενική Γραμματεία Πλη-
ροφοριακών Συστημάτων και Ψηφιακής Δια-
κυβέρνησης του Υπουργείου Ψηφιακής Δια-
κυβέρνησης, υπό τον Δημοσθένη 
Αναγνωστόπουλο. Επειδή όμως η ψηφιακή 
καινοτομία είναι και γένους θηλυκού, το ειδι-
κό βραβείο για την κορυφαία γυναίκα επικε-
φαλής φορέα ψηφιοποίησης παγκοσμίως, το 
κέρδισε η δική μας Διευθύνουσα Σύμβουλος 
της ΗΔΙΚΑ ΑΕ, Νίκη Τσούμα, η οποία έχει συμ-
βάλλει αποφασιστικά στον ψηφιακό μετα-
σχηματισμό της Υγείας, της Κοινωνικής Ασφά-
λισης και της Πρόνοιας. Στην ίδια διοργάνωση, 
διάκριση απέσπασε και μια ελληνική εταιρεία 
του ιδιωτικού Τομέα, η Intracom Telecom, για 
την επιτυχή χρήση της τεχνητής νοημοσύνης 
στην ενεργειακή αποδοτικότητα των δικτύων 
5G. Θέλω να συγχαρώ και να ευχαριστήσω 
όλη την ομάδα του Υπουργείου Ψηφιακής δι-
ακυβέρνησης για τη δουλειά που κάνει υπό 
τον Δημήτρη Παπαστεργίου, και αναμένουμε 
κι άλλες πολλές εφαρμογές που θα κάνουν 
ευκολότερη τη ζωή μας -και γιατί όχι θα φέ-
ρουν κι άλλα βραβεία. Επόμενο θέμα: ολο-
κληρώθηκαν οι πληρωμές των ειδικών σχημά-
των στήριξης στη Θεσσαλία και στον Έβρο 
που υλοποιήθηκαν μέσα από την πλατφόρμα 
της ΑΑΔΕ, «mybusinesssupport». Αφορούσαν 
επιχειρήσεις πλην αγροτικών εκμεταλλεύσε-
ων που υπέστησαν οικονομικές απώλειες από 
τις πλημμύρες του Daniel στη Θεσσαλία και 
τις πυρκαγιές στον Έβρο. Διατέθηκαν σχεδόν 
13 εκ. ευρώ σε 1.314 επιχειρήσεις των δύο πε-
ριοχών. Η επιχορήγηση ήταν από 3.000 έως 
300.000 ευρώ.   Αλλάζουμε σταδιακά το παρα-
γωγικό μοντέλο της οικονομίας μας και σε 
αυτό καταλυτικό ρόλο μπορεί να παίξει ο 
αγροτικός τομέας, ο πιο ευάλωτος στην κλι-

ματική κρίση. Η στροφή στις θερμοκηπιακές 
καλλιέργειες, ένα πεδίο στο οποίο υστερούμε 
ως χώρα παρά τα συγκριτικά μας πλεονεκτή-
ματα, μπορεί να κάνει τη γεωργία μας να αυ-
ξήσει την παραγωγικότητα της κατά 10 φορές 
και να μειώσει τις ανάγκες κατανάλωσης νε-
ρού στο 1/10. Με άλλα λόγια, τα θερμοκήπια 
μπορούν να στηρίξουν και τα αγροτικά εισο-
δήματα αλλά και το περιβάλλον. Και πιστεύω 
ότι το μεγάλο επενδυτικό πρόγραμμα ύψους 
600 εκ. ευρώ που εξήγγειλα στη ΔΕΘ, θα συμ-
βάλει καθοριστικά στη μαζική επέκταση των 
θερμοκηπίων στη χώρα. Το 50% της χρηματο-
δότησης θα προέρχεται από ίδια κεφάλαια με 
φθηνό δανεισμό, ενώ το υπόλοιπο 50% θα 
αποτελείται από κρατικές επιχορηγήσεις προς 
επιχειρήσεις, συνεταιριστικά σχήματα ή με-
μονωμένους αγρότες που θα επενδύσουν 
στις θερμοκηπιακές καλλιέργειες. Προς αυτήν 
την κατεύθυνση κινείται και ο τραπεζικός το-
μέας, ο οποίος παρουσίασε πρόσφατα στη 
Λάρισα ένα ανάλογο πρόγραμμα που διευκο-
λύνει τους Έλληνες παραγωγούς να επενδύ-
σουν σε θερμοκηπιακές εγκαταστάσεις μεγά-
λης κλίμακας. Συμβαίνει ήδη σε αρκετές 
περιοχές, αλλά ξεχωρίζει το πρώτο semi-
closed θερμοκήπιο που ξεκίνησε να δημιουρ-
γεί μια ελληνική εταιρεία, η Wonderplant 
στην Πετρούσα Δράμας, ένα έργο πρωτοπορι-
ακό όχι μονο λόγω μεγέθους του, αλλά και 
εξαιτίας της προηγμένης τεχνολογίας που 
εφαρμόζεται για πρώτη φορά και σε τόσο με-
γάλη κλίμακα στην Ελλάδα. εξασφαλίζοντας 
τις ιδανικές συνθήκες καθ’ όλη τη διάρκεια 
του έτους, ανεξαρτήτως εξωτερικών περιβαλ-
λοντικών αλλαγών. Το θερμοκήπιο, το μεγα-
λύτερο της χώρας, θα εξασφαλίζει ιδανικές 
συνθήκες όλο το χρόνο, ανεξάρτητα από τις 
εξωτερικές περιβαλλοντικές αλλαγές, και θα 
καλύπτει μεγάλο μέρος των αναγκών της ελ-
ληνικής αγοράς σε ντομάτες υψηλής ποιότη-
τας. Πρόκειται για μια καινοτόμα επένδυση 
με σημαντικά οφέλη για την τοπική κοινωνία, 
την αγορά εργασίας και την ελληνική γεωρ-
γία. Περνάω στις ενισχύσεις στους λογαρια-
σμούς ηλεκτρικού ρεύματος του Οκτωβρίου 

για 700.000 ευάλω-
τα νοικοκυριά. Το 
συνολικό κόστος 
ανέρχεται σε 4,8 
εκ. ευρώ και καλύ-
πτεται από το Τα-
μείο Ενεργειακής 
Μετάβασης. Δικαι-
ούχοι της στήριξης 
είναι τα νοικοκυριά 

που είναι ενταγμένα στο Κοινωνικό Οικιακό 
Τιμολόγιο και με την παρέμβασή μας απορρο-
φάται σχεδόν το σύνολο του αυξημένου κό-
στους, όπως αυτό προκύπτει από τις προ κρί-
σεως τιμές του ηλεκτρικού ρεύματος. Το 
φετινό Κατασκηνωτικό Πρόγραμμα του 
Υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογέ-
νειας ολοκληρώθηκε με μεγάλη επιτυχία στις 
30 Σεπτεμβρίου. Αυξήσαμε τον προϋπολογι-
σμό στα 4 εκ. ευρώ, επιτρέποντας σε περισ-
σότερα παιδιά, άτομα με αναπηρία και ηλικι-
ωμένους να συμμετέχουν. Συνολικά, 7.414 
άνθρωποι βρήκαν φιλοξενία στις 14 παιδικές 
εξοχές και κατασκηνώσεις, από τους οποίους 
1.742 ήταν άτομα με αναπηρία και 1.044 ηλι-
κιωμένοι, ενώ φροντίσαμε να διευρύνουμε 
τις κατασκηνωτικές περιόδους με υποχρεωτι-
κό έλεγχο της λειτουργίας τους μια φορά ανά 
περίοδο. Δόθηκαν επίσης κονδύλια στους δή-
μους για να βελτιώσουν τις υποδομές τους 
και να ανοίξουν και άλλες παιδικές εξοχές. 
Από τώρα μπορώ να πω ότι το κατασκηνωτικό 
πρόγραμμα του 2025 θα είναι ακόμα μεγαλύ-
τερο ώστε να ωφεληθούν ακόμα περισσότε-
ρα άτομα! Όπως έχω πει, η στήριξη του Εθνι-
κού Συστήματος Υγείας είναι για εμάς 
προτεραιότητα. Χωρίς να κρύψουμε ποτέ τα 
πολλά προβλήματα που το ταλανίζουν και 
στα οποία εγκύψαμε από την πρώτη στιγμή 
που αναλάβαμε, πιστεύω ότι το ΕΣΥ αλλάζει. 
Η συνολική ανάταξη του γίνεται με βάση ένα 
στρατηγικό σχέδιο τετραετίας με πολύ σημα-
ντικές παρεμβάσεις και στις υποδομές, αξιο-
ποιώντας πόρους από το Ταμείο Ανάκαμψης 
αλλά και ιδιωτικές χορηγίες. Ενδεικτικό παρά-
δειγμα τα έργα ανακαίνισης και αναβάθμισης 
στο Νοσοκομείο «Αγία Σοφία», το μεγαλύτε-
ρο αυτή τη στιγμή παιδιατρικό νοσοκομείο 
της χώρας. Κατά την επίσκεψή μου την περα-
σμένη Πέμπτη είδα από κοντά τις εντυπωσια-
κές αλλαγές, καθώς το Τμήμα Επειγόντων Πε-
ριστατικών μετατρέπεται σε πρότυπο ΤΕΠ, 
ένα έργο ύψους 1,26 εκ. που θα ολοκληρωθεί 
τους επόμενους μήνες. Η βελτίωση των υπο-
δομών του δεν θα σταματήσει εκεί: όπως επι-
σήμανε ο Υπουργός Υγείας, μέσω του Ταμεί-
ου Ανάκαμψης θα αγοραστεί ένας 
υπερσύγχρονος γραμμικός επιταχυντής για 
τις παιδικές νεοπλασίες κόστους 2,5 εκ. ευρώ, 
ακριβώς διότι θέλουμε να δώσουμε στο νο-
σοκομείο αυτό μία τεχνολογική υπεροχή 
ώστε να προσφέρουμε στα παιδιά ό,τι καλύ-
τερο υπάρχει για την περίθαλψή τους. Θα σας 
μιλήσω για ένα από τα «αθέατα θαύματα» 
του ΕΣΥ: το Πρόγραμμα για την Πρόληψη και 
τον Έλεγχο των Νοσοκομειακών Λοιμώξεων 

Πολιτική
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και της Μικροβιακής Αντοχής, που ξεκίνησε 
το 2021 σε 10 νοσοκομεία με ενθαρρυντικά 
αποτελέσματα. Μέσα σε λιγότερο από ενάμι-
ση χρόνο, εκτιμάται ότι αποφεύχθηκαν του-
λάχιστον 60 θάνατοι, 500 περιστατικά λοιμώ-
ξεων και πάνω από 5.000 ημέρες νοσηλείας. 
Το πρόγραμμα, χρηματοδοτούμενο από το 
Ίδρυμα Σταύρος Νιάρχος, εφαρμόστηκε από 
τον Οργανισμό Διασφάλισης της Ποιότητας 
στην Υγεία από το CLEO και με τη συμβολή και 
του έγκυρου στον τομέα του Institute for 
Healthcare Improvement. Ξεκίνησε με ψηφια-
κή καταγραφή των πιο συχνών λοιμώξεων σε 
10 νοσοκομεία (σε Αττική, Θεσσαλονίκη, Αλε-
ξανδρούπολη, Λάρισα, Ρίο και Ηρακλειο), στη 
συνέχεια δόθηκαν οι οδηγίες στο ιατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό, έγινε η κατάλληλη 
εκπαίδευση και μετά από ένα εύλογο χρονικό 
διάστημα μετρήθηκε το αποτέλεσμα αυτής 
της προσπάθειας. Το πρόγραμμα λήγει το 
2026 και θα επιδιώξουμε να επεκταθεί σε όλα 
τα νοσοκομεία της χώρας με στόχο οι καλές 
πρακτικές, αυτό το σωτήριο πρωτόκολλο στη 
διαχείριση των ασθενών να εδραιωθεί πα-
ντού. Κάθε ζωή μετράει. Έχω αναφερθεί και 
σε πρόσφατη κυριακάτικη ανασκόπηση στις 
πολιτικές μας για να επαναπατρίσουμε Έλλη-
νες του εξωτερικού προκειμένου να εργα-
στούν εδώ, αξιοποιώντας τις επενδυτικές και 
εργασιακές ευκαιρίες που προσφέρει η οικο-
νομική ανάπτυξη. Οι πολιτικές αυτές φέρνουν 
αποτέλεσμα. Μία στις τέσσερις επιχειρήσεις 
έχουν προσλάβει Έλληνες και Ελληνίδες που 

επέστρεψαν στη χώρα την τελευταία τριετία. 
Ιδιαίτερα χρήσιμη έχει αποδειχθεί η πλατ-
φόρμα Rebrain Greece του Υπουργείου Εργα-
σίας, μέσω της οποίας οι εταιρείες του ιδιωτι-
κού τομέα δημοσιοποιούν τις θέσεις εργασίας 
που θέλουν να καλύψουν και Έλληνες που 
ζουν στο εξωτερικό υποβάλλουν αίτηση για 
μια θέση απασχόλησης ανάλογη των προσό-
ντων τους. Στον έναν χρόνο λειτουργίας της, 
200 επιχειρήσεις προσέφεραν 450 θέσεις ερ-
γασίας και υπήρξαν 1.500 αιτήσεις ενδιαφέ-
ροντος. Αντιστοίχως, έγιναν 2.100 εγγραφές 
αναζήτησης θέσεων εργασίας στην Ελλάδα, 
στη συντριπτική πλειονότητα τους με «γερό» 
βιογραφικό και υψηλές δεξιότητες. Θα συνε-
χίσουμε τις προσπάθειες για να θα φέρουμε 
πίσω το πολύτιμο ανθρώπινο κεφάλαιο υψη-
λής εξειδίκευσης που έφυγε στα χρόνια της 
κρίσης, ενισχύοντας έτσι όχι μόνο τις ελληνι-
κές εταιρείες, αλλά τελικά την ίδια τη χώρα. 
Από τα μικρά που όμως κάνουν τη διαφορά: 
στο ακριτικό Αγαθονήσι, ένα πανέμορφο κομ-
μάτι ελληνικής γης στο Ανατολικό Αιγαίο, θα 
επαναλειτουργήσει το δημοτικό πρατήριο 
καυσίμων, υψίστης σημασίας υποδομή για τη 
διαβίωση των ντόπιων κατοίκων, τον τουρι-
σμό, αλλά και την Εθνική Άμυνα. Από τον Ιού-
λιο που είχε λήξει η μίσθωση του πρατηρίου, 
όποιος χρειαζόταν καύσιμα έπρεπε να πάει 
στην κοντινή Σάμο για να προμηθευτεί. Ο δή-
μαρχος Αγαθονησίου Ευάγγελος Κόττορος 
πήρε ζεστά το θέμα και με τη συνδρομή του 
Υφυπουργού Εσωτερικών βρέθηκε λύση. 

Υπογράφηκε νέα μίσθωση και είναι θέμα χρό-
νου να ανοίξει πάλι το δημοτικό πρατήριο. Με 
λύπη αποχαιρετήσαμε την Τετάρτη τον Μίμη 
Πλέσσα, ένα εκλεκτό μέλος από το πάνθεον 
των Ελλήνων δημιουργών, σπουδαίο μουσι-
κοσυνθέτη, επιστήμονα και γλυκό άνθρωπο. 
Μας άφησε παρακαταθήκη υπέροχες μελω-
δίες που άφησαν εποχή στο θέατρο και τον 
κινηματογράφο, κερδίζοντας μια θέση στην 
καρδιά μας. Εναλλαγή συναισθημάτων. Με-
γάλη χαρά -και με αυτό θα κλείσω την σημερι-
νή ανασκόπηση- μας έδωσε η ανακοίνωση 
της βράβευσης του -κατά το ήμισυ- Κύπριου 
Ντέμη Χασάμπη με το φετινό Νόμπελ Χημεί-
ας για την ανακάλυψή του στη δομή των πρω-
τεϊνών με τη βοήθεια της τεχνητής νοημοσύ-
νης. Αυτό είναι το δεύτερο Νόμπελ της 
Κύπρου, με τον Χριστόφορο Πισσαρίδη να 
έχει προηγηθεί στον τομέα των Οικονομικών. 
Μας θύμισαν τα δικά μας δύο Νόμπελ, με τον 
Σεφέρη το 1963 και τον Ελύτη το 1979. Μακά-
ρι στο μέλλον να ακολουθήσουν κι άλλα. Δεν 
το συνηθίζω αλλά, όπως θα διαπιστώσατε, 
αυτή η ανασκόπηση έχει και μια φωτογρα-
φία. Μια φωτογραφία της Εθνικής μας που 
μας συγκίνησε όλους, προς τιμήν του Τζορτζ 
Μπάλντοκ που έφυγε από τη ζωή. Παρά τον 
πόνο της απώλειας, οι διεθνείς μας επικράτη-
σαν της Αγγλίας, σε έναν αγώνα που δεν ήταν 
απλά για το αποτέλεσμα, αλλά για τη μνήμη 
του συμπαίκτη τους. Μεγαλείο ψυχής. Κάπου 
εδώ θα σας αφήσω. Να περάσατε μια όμορ-
φη Κυριακή, ό,τι κι αν κάνετε!

Πήρε «φωτιά» το διαδίκτυο! Η εκπομπή της Μπέττυ Γιάννα στο κανάλι Betty Direct στο Youtube και η (δεύτερη) συνέ-
ντευξη που έδωσε ο Άρης Σπίνος και «ισοπεδώνει» τον «πατριώτη» Βελόπουλο αποκαλύπτοντας ανατριχιαστικές λεπτο-
μέρειες για μια θαμμένη υπόθεση ενδεχόμενης εμπλοκής βουλευτή της «Ελληνικής Λύσης» σε βιασμό παιδιού.

Εμείς είμασταν σίγουροι, επειδή τον ξέρουμε 

καλά ότι αυτά που υποσχέθηκε ο δημοσιογρά-
φος Άρης Σπίνος στην εκπομπή Betty Direct 
στο youtube θα τα τηρήσει στο ακέραιο. Το 
2ο μέρος της συνέντευξης - φωτιά που έδωσε 
στην δημοσιογράφο Μπέττυ Γιάννα ήδη εδώ 
και λίγες ώρες είναι στον αέρα. Κύριο θέμα 
της εκπομπής είναι η μηνυτήρια αναφορά 
που έχει κάνει ο Άρης Σπίνος στην δικαιοσύ-

νη και αφορά την ενδεχόμενη εμπλοκή πασί-
γνωστου βουλευτή της «Ελληνικής Λύσης» σε 
υπόθεση βιασμού παιδιού. Όλα με ονόματα! 
Να σημειώσουμε ότι το πρώτο μέρος της συ-
νέντευξης σε 7 ημέρες ακούμπησε τους 100 
χιλιάδες θεατές. Σύμφωνα με όσα γνωρίζου-
με έχουν γυριστεί 4 εκπομπές. Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.com



σελ. 33

06/10/2024

Ρεπορτάζ

Από τον εμπρησμό του ξενοδοχείου «Athenaeum» της Συγγρού στα εγκαίνια του νέου Athenaeum στην Λεωφόρο 
Βουλιαγμένης! Νέο βούλευμα - «φωτιά» που παραπέμπει σε κακούργημα την Παναγιώτα Κελέση, την ίδια μέρα (!) που 
δικάζεται ως υπαίτια για την φωτιά. Η πλαστογραφία, η πρωτόδικη κάθειρξη των 9 ετών και οι «γαλάζιες» γνωριμίες.

 Τα περίεργα που συμβαίνουν με την διαχειρί-
στρια ξενοδοχείων Παναγιώτα Κελέση μαζεύ-
ονται πολλά και πρέπει το κουβάρι να ξεμπερ-
δευτεί. Ένα από τα πιο γνωστά ξενοδοχεία 
της Αθήνας, το 4στερο «Athenaeum Palace 
& luxury suites» στη λεωφόρο Συγγρού, απα-
σχόλησε στις  6/3/24 το Μικτό Ορκωτό Εφε-
τείο αλλά η υπόθεση αναβλήθηκε λόγο ξαφ-
νικής εισαγωγής σε ιδιωτικό νοσοκομείο των 
Νοτίων Προαστίων της βασικής κατηγορου-
μένης Παναγιώτας Κελέση. Η δίκη έχει προσ-
διοριστεί για τις 2/12. Ιδιοκτήτης του ξενοδο-
χείου είναι ο Έλληνας επιχειρηματίας από τη 
Γερμανία Γιώργος Καλαθάκης ο οποίος το είχε 
μισθώσει για να γίνει ξενοδοχείο Athenaeum. 
Τον Δεκέμβριο του 2019 στο ξενοδοχείο ξέ-
σπασε φωτιά με αποτέλεσμα να καούν τρεις 
όροφοι ενώ είχαν τραυματιστεί και τρία άτο-
μα. Το γεγονός ότι δεν θρηνήσαμε θύματα 
αποτελεί θαύμα. Έπειτα από έρευνες της Πυ-
ροσβεστικής και της Αστυνομίας αποδείχθηκε 
ότι δύο υπάλληλοι πακιστανικής καταγωγής 
είχαν βάλει τη φωτιά κατ’ εντολήν των συνδι-
αχειριστών του ξενοδοχείου και με αφορμή 
την κόντρα με τον ιδιοκτήτη. Πριν από 2,5 χρό-
νια οι εμπρηστές καταδικάστηκαν πρωτόδικα 
σε εννέα χρόνια φυλακή ενώ ανάλογη ποινή 
επιβλήθηκε και στους ηθικούς αυτουργούς. 
Την Τετάρτη 6/3/24 στο Μικτό Ορκωτό Αθη-
νών ήταν προγραμματισμένο να καθίσουν 
οι επιχειρηματίες Παναγιώτα Κελέση και Αν-
δρικόπουλος Ιωάννης μαζί με τους 2 αλλοδα-
πούς που έβαλαν την φωτιά και ομολόγησαν 
ότι 2 προηγούμενοι ήταν οι εντολείς τους. Ο 
συνήγορος υπεράσπισης όμως των 2 βασικών 
κατηγορουμένων, έγκριτος και γνωστός ποι-
νικολόγος Θ. Παναγόπουλος ζήτησε αναβολή 
εξαιτίας ξαφνικής εισαγωγής σε νοσοκομείο 
για εγχείρηση της Παναγιώτας Κελέση προ-
σκομίζοντας και την ανάλογη βεβαίωση από 
ιδιωτικό θεραπευτήριο των Νοτίων Προαστί-

ων. Η αναβολή δόθηκε και η νέα εκδίκαση της 
υπόθεσης θα γίνει στις 2/12 στο Α’ Μικτό Ορ-
κωτό Εφετείο Αθηνών. Το ξενοδοχείο δεν μπό-
ρεσε να λειτουργήσει ξανά και είναι άγνωστο 
το ποσό που θα απαιτηθεί για να αποκατα-
σταθούν οι ζημιές.  Η φωτιά ξέσπασε νωρίς 
το μεσημέρι της 5ης Δεκεμβρίου του 2020. 
Από την πρώτη στιγμή τα στοιχεία έδειχναν 
εμπρησμό με τους επιχειρηματίες που διαχει-
ρίζονταν το ξενοδοχείο να μπαίνουν στο «μι-
κροσκόπιο» των αρχών καθώς ήταν σε εξέλιξη 
η διαδικασία εξώσεως που είχε ενεργοποιή-
σει ο ιδιοκτήτης λόγω των οφειλών τους. Από 
τις καταθέσεις, την ανάλυση των διαθεσίμων 
βίντεο, το ότι οι ξενοδόχοι είχαν απενεργοποι-
ήσει από την προηγούμενη ημέρα της φωτιάς 
τις κάμερες ενώ είχαν απομακρύνει και τα πο-
λυτελή τους αυτοκίνητα, οι αρχές έφτασαν τε-
λικώς σε αυτούς. Όπως απεδείχθη, είχαν δώ-
σει εντολή στους δύο αλλοδαπούς να βάλουν 
φωτιά σε δωμάτια του πρώτου και δεύτερου 
ορόφου με σκοπό να διακοπεί η διαδικασία 
έξωσης, η οποία ολοκληρωνόταν εκείνη τη 
μέρα. Φωτό από τα εγκαίνια του νέου ξενο-
δοχείου Σε αυτή τη διαπίστωση οδήγησαν οι 
περισσότερες από τις καταθέσεις των υπαλ-
λήλων αλλά και των ίδιων των Πακιστανών 
οι οποίοι ομολόγησαν ότι λίγες ώρες πριν το 
συμβάν οι διαχειριστές τους έδωσαν χρήμα-
τα με σκοπό να αγοράσουν βενζίνη για να 
βάλουν τη φωτιά. «Προδόθηκαν» όμως και 
από την άρση των τηλεφωνικών επικοινω-
νιών. Όπως προέκυψε, η συν διαχειρίστρια 
του ξενοδοχείο Παναγιώτα Κελέση είχε μεγά-
λη συχνότητα τηλεφωνικών επαφών με τους 
δύο αλλοδαπούς λίγο πριν τον εμπρησμό. Οι 
καταθέσεις των 2 αλλοδαπών ομολογούν με 
απόλυτο τρόπο τον εμπρησμό και από ποιους 
πήραν εντολές. Να σημειώσουμε στο πρω-
τόδικο δικαστήριο συνήγορος υπεράσπισης 
των Κελέση και Αν-
δρικόπουλου ήταν ο 
γνωστός ποινικολόγος 
Αλέξης Κούγιας. Ας 
έρθουμε στο σήμε-
ρα. Πριν λίγες μέρες 
εγκαινιάστηκε ένα 
νέο ξενοδοχείο με το 
όνομα «Athenaeum» 
στην αρχή της Λεω-
φόρου Βουλιαγμένης. 
Όλοι μιλούν για την 

Παναγιώτα Κελέση που κάνει κουμάντο εκεί! 
Οι φωτογραφίες που δημοσιεύει το edolio5 
από τα εγκαίνια την δείχνει «μέσα σε όλα» 
και με χαμόγελο πλατύ να στέκεται δίπλα 
στους καλεσμένους της. Αυτό που προκύπτει 
όμως, όπως πληροφορηθήκαμε είναι ένα νέο 
κατηγορητήριο σε βαθμό κακουργήματος για 
πλαστογραφία, που αποτελεί «ουρά» νέας 
μήνυσης που κατατέθηκε από τον ιδιοκτήτη 
του ξενοδοχείου στην Λ. Συγγρού Γιώργο Κα-
λαθάκη. Σύμφωνα με το κατηγορητήριο, που 
περιγράφεται στο βούλευμα με αρ. 730/2024 
η Παναγιώτα Κελέση πλαστογράφησε την 
υπογραφή του σε έγγραφο που θεωρήθηκε 
ως γνήσιο στο ΚΕΠ Κηφισιάς που ήθελε να 
χρησιμοποιήσει προκειμένου να μην έχει ζη-
τήματα με το Τειρεσία αφού θα αποσκοπού-
σε σε κάποιο οικονομικό όφελος. Το πλαστό 
έγγραφο σύμφωνα με το κατηγορητήριο βε-
βαίωνε ότι ο Καλαθάκης δεν έχει καμία οικο-
νομική απαίτηση από την Κελέση. Η μεγάλη 
ειρωνεία είναι ότι η υπόθεση αυτή εκδικάζε-
ται στο 5ο Τριμελές Εφετείο Κακουργημάτων 
την ίδια μέρα με την δίκη στο Μικτό Ορκωτό. 
Τυχαίο ; Συγκατηγορούμενος μαζί της είναι και 
ο Ιωάννης Ανδρικόπουλος που έχει εμπλοκή 
και στην πρώτη υπόθεση ενώ συμμετέχει και 
στην διαχείριση του νέου Athenaeum. Σήμε-
ρα, σύμφωνα με πληροφορίες η Παναγιώτα 
Κελέση διατηρεί και μονάδα φιλοξενίας στην 
Περιοχή των Αχαρνών. Οι φωτογραφίες που 
δημοσιεύουμε, είναι από την ώρα που προ-
σέρχεται με χειροπέδες στο δικαστήριο και 
από κοινωνικές εκδηλώσεις όπου βρίσκεται 
αγκαλιά ως «γαλάζιο» παιδί με τον υπουργό 
Εθνικής Άμυνας Νίκος Δένδια. Οι «μαυρισμέ-
νες» φωτογραφίες είναι το αποτέλεσμα του 
εμπρησμού στο ξενοδοχείο της Λ. Συγγρού. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com
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Φιλοδώρημα: Αφορολόγητο και χωρίς κρατήσεις μέχρι τα 3.600 ευρώ - Έρχεται τροπολογία

Με τροπολογία η κυβέρνηση θα «αμβλύ-
νει» την απόφαση του Αρείου Πάγου, που 
έκρινε ότι πρέπει να φορολογηθούν στο σύ-
νολό τους τα φιλοδωρήματα - Όποιος εργο-
δότης μειώσει τις αποδοχές (πληρώνοντας 
«μαύρα»), θα επιβαρύνεται με εισφορά 
22%. Αφορολόγητο έως 300 ευρώ τον μήνα 
για τα tips που λαμβάνουν οι εργαζόμενοι 
σε καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέρο-
ντος (καφενεία, καφετέριες, εστιατόρια, 
μπαρ κ.λπ.) δρομολογεί η κυβέρνηση, με 
νομοθετική διάταξη που πρόκειται να έρθει 
μέσα στο επόμενο διάστημα προς ψήφιση 
στη Βουλή, με πρωτοβουλία του υπουργού 
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστή 
Χατζηδάκη. Η ρύθμιση αυτή θα απαλλάσσει 
τα φιλοδωρήματα όχι μόνο από φόρο αλλά 
και από ασφαλιστικές κρατήσεις, έως 3.600 
ευρώ τον χρόνο. Σε τέτοιου ύψους φιλο-
δωρήματα δεν θα γίνεται καμία απολύτως 
κράτηση, δίνοντας ανάσα στη συντριπτική 
πλειονότητα των εργαζομένων (και κυρίως 
στους νέους που πιάνουν δουλειά ως σερ-
βιτόροι, διανομείς delivery κ.λπ.) οι οποίοι 
προσλαμβάνονται με έναν πολύ χαμηλό μι-
σθό (τον κατώτατο ή μερικής απασχόλησης 
σαν part timers) και περιμένουν να συμπλη-
ρώσουν το εισόδημά τους με 100 ή 200 
ευρώ κάθε μήνα από τα tips. Ανατροπή... 
και διεθνώς! Με τη νέα διάταξη, το υπουρ-
γείο Οικονομικών έρχεται να ανατρέψει την 
πρόβλεψη του νόμου που ίσχυε διαχρονι-
κά στην Ελλάδα σχετικά με τη φορολόγηση 

των φιλοδωρημάτων. Η πρόβλεψη έμενε 
ουσιαστικά ανεφάρμοστη επί δεκαετίες, 
αλλά ήρθε τώρα στην επιφάνεια λόγω της 
ραγδαίας αύξησης των ηλεκτρονικών συ-
ναλλαγών και της μαζικής διασύνδεσης των 
ταμειακών με τα POS, η οποία αναγκάζει 
τους εργοδότες να δηλώνουν -όπως είχαν 
πάντα υποχρέωση- τα tips που λαμβάνουν 
οι εργαζόμενοί τους, ώστε να φορολογού-
νται αυτά όπως ο μισθός τους. Κλείσιμο 
Είναι χαρακτηριστικό ότι ο Αρειος Πάγος 
επιβεβαίωσε με σειρά αποφάσεων τη θέση 
ότι τα φιλοδωρήματα αποτελούν εισόδημα 
από μισθό. Και άρα πρέπει να φορολογού-
νται όπως οι «κανονικοί» μισθοί. Οι ίδιοι οι 
εργαζόμενοι, μάλιστα, δικαιώνονται δικα-
στικά όταν διεκδικούν προς το συμφέρον 
τους να θεωρούνται μισθός τα φιλοδω-
ρήματα, προκειμένου να εισπράξουν π.χ. 
από ασφαλιστικές εταιρείες μεγαλύτερες 
αποζημιώσεις για απώλεια εισοδήματος, 
μετά από ατύχημα που τους εμποδίζει να 
εργαστούν (βλ. απόφ. ΑΠ 838/2019). Η Ελ-
λάδα γίνεται έτσι πρωτοπόρος στο θέμα της 
φορολόγησης των φιλοδωρημάτων και διε-
θνώς, αφού το ίδιο ζήτημα απασχολεί αρκε-
τές χώρες της Ευρώπης, αλλά και τις ΗΠΑ. 
Είναι θέμα μάλιστα που συζητιέται και στο 
πλαίσιο των αμερικανικών εκλογών, με τους 
δύο υποψήφιους Αμερικανούς προέδρους 
να συμφωνούν ότι θα πρέπει να αλλάξει 
ο τρόπος φορολόγησης των tips.  Τι ισχύει 
στην Ελλάδα Τα φιλοδωρήματα φορολο-
γούνται ως εισόδημα από μισθωτή εργασία 
στη χώρα μας, ήδη εδώ και τουλάχιστον 30 
χρόνια, με βάση τον Κώδικα Φορολογίας Ει-
σοδήματος (Ν.2238 του 1994), αλλά και σε 
συνδυασμό με τη νομολογία που προκύπτει 
από αποφάσεις ανωτάτων δικαστηρίων. Με 
σειρά αποφάσεων του Αρείου Πάγου (από 
το 1992 ήδη) κρίθηκε ότι «τα προαιρετικώς 

καταβαλλόμενα στον εργαζόμενο 
από τους πελάτες του εργοδότη 
φιλοδωρήματα, έναντι της παρε-
χόμενης σ’ αυτούς εξυπηρέτησης, 
αποτελούν μέρος του μισθού μό-
νον όταν, βάσει ρητής ή σιωπηρής 
συμφωνίας μεταξύ εργοδότη και 
εργαζομένου, ο πρώτος παρέχει 
στο δεύτερο τη δυνατότητα να λαμ-
βάνει τα φιλοδωρήματα και αυτά 
εισπράττονται τακτικά, έτσι ώστε 
να επαυξάνουν τις αποδοχές του». 
Με βάση το πλαίσιο που ισχύει, 

κάθε εργαζόμενος μισθωτός φορολογείται 
για το σύνολο των ετήσιων φιλοδωρημά-
των που λαμβάνει και τα οποία δηλώνονται 
στην Αναλυτική Περιοδική Δήλωση-ΑΠΔ 
από τον εργοδότη του (στο πεδίο «πρό-
σθετες παροχές»). Μάλιστα, με τη ραγδαία 
αύξηση των ηλεκτρονικών συναλλαγών, τη 
διασύνδεση των POS με τις ταμειακές μηχα-
νές, τα ηλεκτρονικά βιβλία myDATA και την 
εντατικοποίηση των ελέγχων από την ΑΑΔΕ 
αποκαλύφθηκε ότι φιλοδωρήματα πολλών 
εκατομμυρίων ευρώ πέρασαν μέσω POS 
και έπρεπε να φορολογηθούν όπως και το 
εισόδημα. Για παράδειγμα, σερβιτόροι που 
εργάζονται σεζόν σε μπαρ ή εστιατόρια πο-
λυτελείας (π.χ. στη Μύκονο ή άλλους VIP 
προορισμούς) δήλωσαν ότι πήραν μισθό 
πέρυσι 5.000 ευρώ. Αποκαλύφθηκε όμως 
ότι εισέπραξαν και επιπλέον 50.000 ευρώ 
από tips μέσω POS! Ετσι, για πρώτη φορά 
φορολογήθηκαν για εισόδημα 55.000 ευρώ 
και όχι μόνο 5.000 που ήταν ο μισθός τους. 
Τι αλλάζει Σύμφωνα με πληροφορίες το 
«Πρώτου Θέματος», με τη ρύθμιση που 
προωθεί το υπουργείο Εθνικής Οικονομίας 
και Οικονομικών εισάγεται για πρώτη φορά 
στην Ελλάδα πρόβλεψη για αφορολόγητο 
300 ευρώ τον μήνα (3.600 ευρώ τον χρόνο) 
για φιλοδωρήματα που αφορούν τους ερ-
γαζομένους σε καταστήματα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος. Το ποσό αυτό θα απαλλάσ-
σεται και από τις αντίστοιχες ασφαλιστι-
κές εισφορές. Ωστόσο, το απαλλασσόμενο 
ποσό δεν μπορεί να υπερβαίνει το 30% του 
ονομαστικού μισθού. Η νέα ρύθμιση κρί-
νεται ισορροπημένη, διότι το όριο των 300 
ευρώ τον μήνα ευνοεί μεν τους εργαζόμε-
νους στην εστίαση, αλλά δεν αδικεί τους 
υπόλοιπους, αφού δεν απαλλάσσει από 
φόρους και εισφορές όσους αποκομίζουν 
μεγάλα ποσά. Αντιθέτως, ένα μεγαλύτερο 
αφορολόγητο ποσό (της τάξης των 500, 800 
ή 1.000 ευρώ tips τον μήνα) θα ήταν άδικο 
για άλλους εργαζόμενους που εργάζονται 
σε άλλες επιχειρήσεις και δεν λαμβάνουν 
φιλοδωρήματα (λιανεμπόριο, λευκών ει-
δών κ.λπ.), ή λαμβάνουν μπόνους για τα 
οποία φορολογούνται κανονικά (όπως π.χ. 
υπάλληλοι σε εταιρείες). Μπλόκο στους 
«πονηρούς» Ταυτόχρονα εισάγεται και μια 
αντικαταχρηστική διάταξη για τους εργοδό-
τες εκείνους που τυχόν σκεφτούν να μειώ-
σουν τεχνητά τους μισθούς και να μετατρέ-
ψουν (μέσω τροποποίησης της σύμβασης) 
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Φοβούνται νέα Ricomex! Οι εργαζόμενοι στο Υπουργείο Ανάπτυξης στην πλατεία Κάνιγγος καταγγέλλουν με εξώδικο ότι το 
κτήριο είναι ετοιμόρροπο και αποτελεί εστία επικινδυνότητας για όποιον μπαίνει.
Ποιος θα περίμενε ότι ένα δημόσιο κτίριο 
στο κέντρο της Αθήνας αποτελεί κίνδυνο 
για τους υπαλλήλους που εργάζονται σε 
αυτό; Δεν πρόκειται για ένα τυχαίο κτίριο 
αλλά για το Κεντρικό κτίριο του Υπουργείου 
Ανάπτυξης στην πλατεία Κάνιγγος το οποίο 
στεγάζει το μεγαλύτερο μέρος των Υπηρεσι-
ών του και μάλιστα των πιο νευραλγικών. Οι 
Σύλλογοι του Υπουργείου Ανάπτυξης πήραν 
την κατάσταση πλέον στα χέρια τους και 
απέστειλαν εξώδικο στην πολιτική και διοι-
κητική ηγεσία του Υπουργείου Ανάπτυξης 
ενημερώνοντας για την άθλια κατάσταση 
συνθηκών υγιεινής και ασφάλειας του κτι-
ρίου – η οποία πραγματικά τρομάζει – και 
η οποία επιβεβαιώνεται από την αρμόδια 
Επιθεώρηση Εργασίας με σχετικό πόρισμα 
που αναφέρεται σε: • έλλειψη τεχνικού 
ασφαλείας • κλειστές εξόδους κινδύνου • 
έλλειψη σήμανσης και φωτισμού ασφαλεί-

ας • έλλειψη μελέτης πυρασφάλειας και μη 
σύνδεση με δίκτυο ύδρευσης • αδιαφορία 
για την εκπαίδευση υπαλλήλων σε ζητήμα-
τα σεισμού/φωτιάς κτλ. • δεν έχει πραγμα-
τοποιηθεί ολοκληρωμένος προσεισμικός 
έλεγχος και δεν έχει υπάρξει νεότερη μελέ-
τη στατικής επάρκειας • το σύνολο των ηλ/
κων πινάκων και διακόπτων δεν τηρούν τα 
στάνταρ ασφαλείας • η εξωτερική τοιχοποι-
ία έχει ριγματωθεί και τμήματα της έχουν 
υποχωρήσει • οι υαλοπίνακες στα παράθυ-
ρα είναι σπασμένοι σε πολλά σημεία και δεν 
τηρούν στάνταρ ασφαλείας • η λειτουργία 
των ανελκυστήρων είναι επικίνδυνη λόγω 
των πολλών τεχνικών προβλημάτων • το 
ταβάνι του 6ου ορόφου έχει υποστεί διά-
βρωση και δεν έχει πραγματοποιηθεί συ-
ντήρηση όπως και σε ολόκληρο το κτίριο • 
μετά από κάθε βροχή τα νερά φθάνουν έως 
και μέχρι τον τρίτο όροφο λόγω των ριγμα-

τώσεων • φωλιές περιστεριών και περιττώ-
ματα σε πάρα πολλά σημεία του κτιρίου • 
κλιματιστικά, μπρίζες, καλώδια, απογυμνω-
μένα καλώδια, λαμπτήρες, φωτιστικά χωρίς 
στανταρ ασφαλείας • και πολλά άλλα που 
καταμαρτυρά το πόρισμα των Επιθεωρητών 
Αν πραγματικά συμβεί ένας σεισμός (που 
είναι πολύ πιθανό) ή μια πυρκαγιά μικρής 
κλίμακας με κλειστές εξόδους κινδύνου, χω-
ρίς σήμανση, χωρίς φωτισμό ασφαλείας και 
χωρίς πυρόσβεση πραγματικά η Ricomex 
θα είναι απλώς παραμύθι. Διαβάστε όλο το 
εξώδικο (ΕΔΩ) . Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com

ένα μέρος του μισθού σε αφορολόγητο 
φιλοδώρημα για να γλιτώνουν εργοδοτικές 
εισφορές. Συγκεκριμένα η διάταξη θα προ-
βλέπει: • Φιλοδωρήματα που λαμβάνουν 
μισθωτοί από πελάτες σε χώρους υγειονο-
μικού ενδιαφέροντος, απαλλάσσονται από 
φόρο εισοδήματος και ασφαλιστικές εισφο-
ρές, μέχρι του ποσού των 300 ευρώ μηνι-
αίως. • Το απαλλασσόμενο ποσό δεν μπο-
ρεί να υπερβαίνει το 30% του «επίσημου» 

μισθού. • Σε περίπτωση που διαπιστωθεί 
μείωση τακτικών αποδοχών με παράλληλη 
αύξηση πρόσθετων αποδοχών (δηλαδή των 
φιλοδωρημάτων που δηλώνονται στο πε-
δίο «τακτικές αποδοχές» της ΑΠΔ), ο εργο-
δότης θα κληθεί να πληρώσει εισφορά 22% 
επί της μείωσης των τακτικών αποδοχών. • 
Σύμφωνα με πληροφορίες του «ΘΕΜΑτος», 
ήδη ετοιμάζονται έλεγχοι και διασταυρώ-
σεις για να αποτρέψουν «πονηρούς» ερ-

γοδότες να αποκομίσουν όφελος από τη 
συγκεκριμένη φοροαπαλλαγή, μειώνοντας 
πλασματικά τον μισθό και βαφτίζοντας ένα 
μέρος αυτού «φιλοδώρημα». Bάζοντας αυ-
τόν τον «κόφτη» η κυβέρνηση επιδιώκει να 
αποφύγει τον κίνδυνο να δεχθεί κριτική ότι 
«με βάση τα επίσημα στοιχεία έπεσαν οι μι-
σθοί», ενώ στην πραγματικότητα ένα μέρος 
των μισθών θα είχε μετατραπεί σε φιλοδω-
ρήματα.

Αναβλήθηκε η δίκη του νταή αξιωματικού της πυροσβεστικής που υπηρετεί στον ΓΕΕΘΑ! Ο «Γλυκούλης» που σακάτεψε 
στο ξύλο την π. σύντροφο του αλλά την μέρα της εκδίκασης «μπήκε στο Λαϊκό».
Αναβολή λόγω νοσηλείας πήρε η δίκη του 
ανώτερου αξιωματικού του Πυροσβεστικού 
Σώματος, του επονομαζόμενου ως “Γλυκού-
λης” που κατηγορείται για τον ξυλοδαρμό 
της, πρώην σήμερα, συντρόφου του. Αυτό 
που δημιουργεί όμως εντύπωση είναι ότι η 
Ένορκη Διοικητική Εξέταση (ΕΔΕ) βρίσκεται 

ακόμη στο μηδέν, γεγονός που δημιουργεί 
προβληματισμό για αυτή την περίεργη κα-
θυστέρηση. 
Υπενθυμίζουμε ότι ο εν λόγω ανώτερος 
αξιωματικός υπηρετεί στο ΓΕΕΘΑ και είναι 
σύνδεσμος μεταξύ του Πυροσβεστικού Σώ-
ματος και του Γενικού Επιτελείου Εθνικής 

Άμυνας. Τελικώς η δίκη αναβλήθηκε σήμε-
ρα γιατί ο δικηγόρος του ανώτερου αξιωμα-
τικού του ΠΣ προσκόμισε έγγραφο από το 
Λαϊκό Νοσοκομείο ότι πάσχει από γαστρε-
ντερίτιδα.
Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com

Παρέμβαση - καταπέλτης του Πρόδρομου Εμφιετζόγλου για τις διαπραγματεύσεις ένταξης της Αλβανίας στην Ευρωπαϊκή 
Ένωση! «Μάθαμε να σκύβουμε και θα το πληρώσουμε, πως τα ξεχνάει όλα αυτά ο Μητσοτάκης; Φυλάκισαν τον Μπελέρη!»
Ηχηρό μήνυμα έστειλε από τον προσωπι-
κό του λογαριασμό στο «X» ο πρόεδρος των 
«Πατριωτών» Πρόδρομος Εμφιετζόγλου όσον 
αφορά τις διαπραγματεύσεις για την ένταξη 
της Αλβανίας στην Ε.Ε. «1. Επειδή υπάρχει 
στην Αλβανία δικαιοσύνη; 
2. Επειδή φυλάκισαν επί ένα χρόνο τον νόμι-
μο Δήμαρχο Χειμάρρας; 3. Επειδή ο Ράμα με 

φίλους του ολιγάρχες κατακλέβουν τις Ελλη-
νικές περιουσίες στην Βόρειο Ήπειρο; 
4. Επειδή τηρεί η χώρα αυτή την υπογρα-
φή της όπως έκανε με την Ελληνο-αλβανική 
συμφωνία για οριοθέτηση της ΑΟΖ ; 5. 
Ή επειδή είναι όργανο του Ερντογάν και κα-
πηλεύεται τους Μπεχτατζήδες και θέλει να 
τους ιδρύσει ανεξάρτητο κράτος μέσα στα 

Τίρανα ; Και πως τα ΞΕΧΝΑΕΙ όλα αυτά ο Μη-
τσοτάκης και… τώρα συμφωνεί για έναρξη 
διαπραγματεύσεων ; ΚΑΙ ΤΙ ΚΥΡΟΣ ΕΧΕΙ ΜΙΑ 
ΧΩΡΑ ΟΤΑΝ ΔΕΝ ΤΙΜΑ ΤΙΠΟΤΑ! 
Μάθαμε να σκύβουμε, και θα το πληρώσου-
με !!!» 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com
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Φρίκη στη δίκη με την 10χρονη που ξυλοκόπησε μέχρι θανάτου ο πατέ-
ρας της - Την έκαψαν με σίδερο, τη δάγκωναν, τη χτυπούσαν για μήνες

Θύμα βασανιστηρίων για πολλές εβδομά-
δες πριν από τον θάνατό της ήταν η μικρή 
Σάρα. Κατάγματα ακόμη και στην σπονδυ-
λική στήλη αλλά και σημάδια από καψί-
ματα και δαγκώματα είχε στο σώμα της η 
Σάρα, ένα κορίτσι 10 ετών που ξυλοκόπη-
σε μέχρι θανάτου ο πατέρας της ο οποίος 
είχε διαφύγει στο Πακιστάν. Στη δίκη που 
συνεχίζεται στη Βρετανία έρχονται στο φως 
λεπτομέρειες για τα μαρτύρια που υπέστη 
η μικρή γιατί, όπως έλεγε ο 42χρονος πα-
τέρας της, ήταν «άτακτη». Ένας ατελείωτος 
κατάλογος από τραυματισμούς, εγκαύματα 
και κατάγματα έδειξε η ιατροδικαστική εξέ-
ταση, αναφέρει η Daily Mail. Ο Ουρφάν Σα-
ρίφ, η σύζυγός του και μητριά της Σάρας Σα-
ρίφ, Μπεϊνάς Μπατούλ, 30 ετών και ο θείος 
του παιδιού Φαϊζάλ Μαλίκ, ηλικίας 29 ετών 
δικάζονται στο Λονδίνο με την κατηγορία 
της ανθρωποκτονίας. Συνελήφθησαν και 
οι τρεις στις 13 Σεπτεμβρίου. Οι τρεις ενα-
γόμενοι κατηγορούνται επίσης για το ότι 
προκάλεσαν ή επέτρεψαν τον θάνατο ενός 

παιδιού. Και οι τρεις αρνούνται τις κατηγο-
ρίες σε βάρος τους και επιρρίπτουν ευθύνες 
ο ένας στον άλλο για τον θάνατό της, λένε 
οι εισαγγελείς. Η Σάρα Σαρίφ είχε καψίματα 
με σίδερο, την είχαν δέσει σε σωλήνα θέρ-
μανσης και είχε σημάδια από δαγκωματιές 
και μώλωπες. Είχε συγκεκριμένα πέντε δα-
γκωματιές στο κάτω αριστερό χέρι της και 
μία στο εσωτερικό του αριστερού μηρού 
της, που έδειχναν ότι τα δόντια είχαν «συρ-
θεί» το δέρμα της, άκουσε το δικαστήριο. 
Ο πατέρας και ο αδελφός του έδωσαν δείγ-
ματα οδοντικού αποτυπώματος αλλά δεν 
ταιριάζει με τα ίχνη. Η μητριά της δεν έδω-
σε δείγμα. Το κορίτσι είχε ακόμη σοβαρά 
εγκαύματα στους γλουτούς, με το τραύμα 
στον δεξιό γλουτό να είναι περίπου 50x60 
χιλιοστά. Το δέρμα έχει χαθεί εντελώς κα-
θώς την έκαψαν με αναμμένο σίδερο που 
πίεσαν με δύναμη στο σώμα της μικρής. 
Αυτό συνέβη τουλάχιστον δύο εβδομάδες 
πριν πεθάνει η Σάρα. Δεν υπάρχουν ίχνη ότι 
περιποιήθηκαν την πληγή, που άφησε στο 
κορίτσι ένα εξαιρετικά οδυνηρό έγκαυμα. 
Η εξέταση έδειξε, τέλος, ότι είχε 11 διαφο-
ρετικά κατάγματα στη σπονδυλική της στή-
λη τις εβδομάδες πριν από το θάνατό της. 
Υπέστη ακόμη κατάγματα στη δεξιά κλείδα, 
στις δύο ωμοπλάτες, στα δύο χέρια, σε τρία 
δάχτυλα, σε οστά κοντά στον καρπό σε κάθε 

χέρι και σε δύο πλευρά. Ορισμένα από τα 
κατάγματα ήταν τουλάχιστον έξι εβδομά-
δων, ενώ άλλα είχαν γίνει τις τελευταίες 
10 ημέρες πριν από τον θάνατο στις αρχές 
του Αυγούστου.Τα πολλαπλά κατάγματα 
στο υοειδές οστό της Σάρα υποδηλώνουν 
μάλιστα ότι υπήρξαν περιστατικά κατά τα 
οποία είχαν αποπειραθεί να τη στραγγαλί-
σουν τις εβδομάδες πριν από τον θάνατό 
της. Ο πατέρας της Σάρα, ο Ουρφάν Σαρίφ, 
διέφυγε στο Πακιστάν μετά τον μέχρι θανά-
του ξυλοδαρμό της κόρης του. Φέρεται να 
είχε πει στην αστυνομία ότι «ήταν άτακτη». 
Παραδέχτηκε ότι την χτύπησε πάρα πολύ 
αλλά είπε ότι «δεν ήταν πρόθεσή μου να τη 
σκοτώσω». «Την τιμώρησα νόμιμα και πέ-
θανε» είπε στο τηλεφωνικό κέντρο της Άμε-
σης Δράσης. Τηλεφώνησε στην αστυνομία 
από το Πακιστάν, για να βεβαιωθεί ότι δεν 
θα τον συλλάμβαναν. Η αστυνομία έσπευ-
σε στο σπίτι της οικογένειας στο Σάρεϊ στις 
10 Αυγούστου όπου βρήκε το κορίτσι νεκρό 
κάτω από τα σκεπάσματα στη κουκέτα της. 
Δίπλα στο κακοποιημένο σώμα της υπήρχε 
ένα σημείωμα που φέρεται να ήταν γραμ-
μένο από τον Σαρίφ: «Εγώ είμαι ο Ουρφάν 
Σαρίφ που σκότωσα την κόρη μου χτυπώ-
ντας την. Ορκίζομαι στο Θεό ότι η πρόθεσή 
μου δεν ήταν να τη σκοτώσω. Αλλά το έχα-
σα. Τρέχω μακριά γιατί φοβάμαι».

Οι αυθαιρεσίες με τους τόνους τσιμέντο στην Ακτή του Ήλιου στον Άλιμο «πήραν» το κεφάλι της Κόλλια από το Υπουργείο 
Οικονομικών! Η ΚΕΔ που έμεινε... χωρίς προϊστάμενο για να μην υπογραφούν τα πρωτόκολλα κατεδάφισης. Τι συμβαίνει ;

Να σας πληροφορήσω αγαπητοί αναγνώ-
στες για μια «αθόρυβη» αποχώρηση από το 
υπουργείο Οικονομικών που έχει όμως πολύ 
παρασκήνιο. Εντός του Σεπτεμβρίου αποχώ-
ρησε από τη θέση της Γενικής Γραμματέως 
Δημόσιας Περιουσίας, η Νάγια Κόλλια. Σας 
έχουμε ξανά γράψει για αυτή! Τελευταία 
φορά ένα πουλάκι μου είπε ότι έπινε το ποτό 
της στην Ακτή του Ήλιου στον Άλιμο. Εδώ αρ-
χίζουν τα παρατράγουδα και προφανώς η ίδια 
δεν ήθελε να πάρει στην πλάτη της αυτά που 

έρχονται ή κάποιοι φρόντισαν να την απαλ-
λάξουν για αυτά που ξέρουν.  Πριν από λίγες 
μέρες κλιμάκιο της ΚΕΔ Πειραιά όπως μας 
ενημέρωσε στο edolio5, αφού είχαμε υπο-
βάλλει σχετικό αίτημα πήγε και κατέγραψε τις 
αυθαιρεσίες που υπάρχουν εντός του χώρου.  
Κατά περίεργο τρόπο όμως μόλις ήρθε η ώρα 
να εκδοθούν τα πρωτόκολλα κατεδάφισης ο 
προϊστάμενος της ΚΕΔ Πειραιά μετακόμισε 
για άλλη καρέκλα με συνέπεια η υπογραφή 
να μείνει ορφανή. Μαθαίνω ότι στη θέση της 
Κόλλια τοποθετήθηκε προ ημερών ο Αθα-
νάσιος Τσιούρας, νομικός σύμβουλος του 
υπουργού Οικονομικών, Κωστή Χατζηδάκη. 
Επειδή τον γνωρίζω να σας πω  Να σας πω ότι 
πρόκειται για έναν ικανότατο δικηγόρο με βα-
θιά γνώση των θεμάτων ακίνητης περιουσίας, 
δασικών χαρτών, αυθαιρέτων κ.λπ. Υπήρξε 
νομικός σύμβουλος του Δημάρχου Αθηναίων 

Γεώργιου Καμίνη. Είναι επίσης ιδρυτής της 
ομάδας μελέτης του Κέντρου Φιλελεύθερων 
Μελετών και των Students for Liberty της Νο-
μικής Αθηνών. Θα περιμένω να ενημερωθεί 
για τις αυθαιρεσίες που το edolio5 έχει κατα-
γράψει σε πολλά ρεπορτάζ και θα επανέλθω 
κρίνοντας την δράση του. Είμαι σίγουρος ότι 
δεν θα ακολουθήσει τα βήματα της Κόλια δεν 
ξέρω - δεν είδα - δεν άκουσα. Να σημειώσω 
ότι πρόσφατα η δικαιοσύνη δικαίωσε την 
ΕΤΑΔ στην αντιδικία που είχε με τον Δήμο Αλί-
μου επισφραγίζοντας το γεγονός ότι ο δεύτε-
ρος δεν έχει καμία αρμοδιότητα στην παρα-
λία. Παρ’ όλα αυτά όμως διαπιστώνω, ότι η 
κρατική εταιρεία δεν κάνει όσα πρέπει για να 
προασπίσει τα συμφέροντα της αφού ανέχε-
ται συμπεριφορές που βλάπτουν την αξιοπι-
στία της. Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com
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Δημήτρης Κικλής! Ο πορτιέρης μαγαζιών που κυκλοφορούσε με Jaguar και έγινε μέτρ φοροδιαφυγής €10 εκατ. αλλά και 
«βιομήχανος» εικονικών τιμολογίων. Τα καταστήματα εστίασης και οι εταιρείες που ξέπλενε το μαύρο χρήμα. Ο αόρατος 
«Βασίλης» της καφετέριας «DEOS» που ήταν «πλυντήριο» της σπείρας και οι γνωριμίες που φτάνουν μέχρι το Μαξίμου.

Η τεράστια υπόθεση δεκάδων εταιρειών κα-
ρουζέλ που αποκαλύφθηκε πριν λίγες μέρες 
σύμφωνα με πληροφορίες του edolio5 δεν θα 
σταματήσει μόνο στους 62 κατηγορουμένους 
και τις συλλήψεις που έγιναν από τις οποίες 
κάποιες μετατράπηκαν σε προσωρινές κρα-
τήσεις αλλά... τώρα αρχίζει.  Τα περισσότερα 
πρόσωπα μπορεί να είναι άγνωστα στο ευρύ 
κοινό αλλά η έρευνα μου έφτασε σε ζουμί!  
Για την υπόθεση αυτή θα σας γράψω πολ-
λές φορές αλλά σήμερα λέω να μείνουμε σε 
ένα πρόσωπο το οποίο έχει προφυλακιστεί 
και σύμφωνα με την ογκώδη δικογραφία των 
9.000 σελίδων έχει «παίξει» πρωταγωνιστι-
κό ρόλο. Πρόκειται για τον 47χρονο Δημή-
τρη Κικλή, ο οποίος ξεκίνησε την «καριέρα» 
του ως πορτιέρης νυχτερινών μαγαζιών και 
DJ.  Φαίνεται όμως ότι οι γνωριμίες του ήταν 
μεγάλες και ικανές και τον οδήγησαν να γίνει 

αποκλειστικός μέτοχος αλλά και συμμέτοχος 
σε δεκάδες καταστήματα και εταιρείες που 
χρησιμοποιούσε η σπείρα για να ξεπλένει 
μαύρο χρήμα που προερχόταν από Φ.Π.Α. 
που δεν αποδιδόταν αλλά και την έκδοση 
εικονικών τιμολογίων πολλών δεκάδων εκα-
τομμυρίων ευρώ. Με την υπόθεση αυτή έχει 
ασχοληθεί η ευρωπαϊκή εισαγγελία και στην 
Ελλάδα την χειρίστηκε ο Ευρωπαίος ενταλμέ-
νος εισαγγελέας Διονύσης Μουζάκης μαζί, με 
την συνάδελφο του Χαρίκλεια Θάνου.  Η οι-
κονομική αστυνομία με διοικητή τον Ταξίαρ-
χο Γεώργιο Μάγκα, έκανε εξαιρετική δουλειά 
καθημερινά και επί μήνες προκειμένου να 
βγάλει άκρη στην υπόθεση αυτή αφού η πολ-
λαπλότητα των εταιρειών (ξεπερνούν τις 100) 
δημιουργούσε δυσχερές περιβάλλον έρευ-
νας.  Σύμφωνα με την δικογραφία ο Κικλής 
οδηγούσε μια πολυτελέστατη Jaguar F-Pace 
5. Όπως προκύπτει, από την πολύμηνη έρευ-
να της ΕΛΑΣ τα στοιχεία της οποίας παρατί-
θενται στην δικογραφία, ο ίδιος ξεκίνησε την 
καριέρα του ως «πορτιέρης». Σύντομα όμως 
συμμετείχε σε δεκάδες καταστήματα εστία-
σης αλλά και εταιρείες με την τελευταία συμ-
μετοχή του στην πολυτελέστατη καφετέρια 
«DEOS» στην οδό Ριανκούρ. Η συμμετοχή του 
ήταν με την εταιρεία «Kuvem Limited» που 
έχει έδρα την Κύπρο επί της οδού Ιφιγενείας 

17 και συμμετείχε στην εταιρεία «ART GREEK 
Ε.Ε.». Συμμέτοχος στην εταιρεία αυτή είναι 
και μια γυναίκα που όπως αποδείχθηκε όμως 
από την έρευνα της ΕΛΑΣ είχε παραχωρήσει 
κάθε αρμοδιότητα της στον Κίκλη.  Το περίερ-
γο είναι ότι στην καφετέρια αυτή όποιον και 
αν ρωτήσεις θα σου υποδείξει τον κύριο «Βα-
σίλη» ως κουμανταδόρο. Κάθε βράδυ και ένα 
τραπέζωμα σε υπουργό ή βουλευτή. Οι φωτο-
γραφίες του ακόμη και με τον πρωθυπουργό 
Κυριάκο Μητσοτάκη είναι αυτές που κρατάει 
ανά χείρας και τις επιδεικνύει σε όλους προ-
φανώς για να δείξει την δύναμη του. Αυτό 
ίσως έχει αξία για την πορεία των ερευνών. 
Ένας από τους πολλούς καλεσμένους του σε 
ανάλογο τραπέζωμα ήταν και ο Χάρης Θεο-
χάρης που την περίοδο που γινόταν η έρευνα 
ήταν υφυπουργός Οικονομικών, χωρίς φυσι-
κά να προκύπτει οποιαδήποτε ανάμειξη του 
για την συγκάλυψη της υπόθεσης, ούτε γνώ-
ση του για αυτήν. Να σημειώσουμε όμως ότι ο 
«Βασίλης» δεν αναφέρεται στην δικογραφία 
ούτε είναι κατηγορούμενος με οποιοδήποτε 
τρόπο. Αξίζει να δούμε όμως την συμμετοχή 
του νέοκοπου Δημήτρη Κίκλη σε διάφορες 
εταιρείες και εστιατόρια όπως αναφέρονται 
στην σελίδα 134 του διαβιβαστικού της οικο-
νομικής αστυνομίας. Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.com

Κλείνει ο κύκλος για τους 7 ελεγχόμενους για «μαύρο χρήμα», της περιφέρειας Αττικής! Ο Κορυδαλλιώτης Νικολάκης, 
οι δύο «κοντοί», ο διαμερισματάρχης στην Κύπρο, η ξανθιά μούσα και τα «παιδιά». Οι φιλοδοξίες για προεδριλίκια και 
εξουσία σε επιμελητήρια, ο λογιστής που κάνει κουμάντο και τα κακουργήματα.

Είπα σήμερα να πάω για ένα καφεδάκι μέχρι 
την οδό Πειραιώς (όχι στην ΝΔ) για να δω κα-
νέναν φίλο και να πούμε τα δικά μας.  Σας έχω 
ενημερώσει ήδη για έναν έλεγχο - «φωτιά» 
που γίνεται εξ αφορμής ανώνυμης καταγγε-
λίας για στελέχη τοπικής αυτοδιοίκησης που 
ήταν... «βουτηγμένα» στην μίζα. Σήμερα θα 
μείνω όμως σε πρώην και νυν περιφερεια-

κούς συμβούλους της Αττικής. Εφτά πρόσω-
πα, ελέγχονται για την δράση τους, σε προη-
γούμενη διοίκηση αφού βουτούσαν το χέρι 
στο μέλι.  Αυτό που προέκυψε όμως από τις 
συνομιλίες που έχουν καταγραφεί με αιτία 
αυτόν τον έλεγχο είναι και η δράση σε το-
κογλυφίες και στημένους πλειστηριασμούς, 
κυρίως στην περιοχή του Πειραιά αλλά όχι 
μόνο.  Σύμφωνα με το πόρισμα που έχει συ-
νταχθεί, από την αρχή ξεπλύματος μαύρου 
χρήματος κουμάντο κάνει ένας λογιστής με 
σοβαρές άκρες στην ΝΔ που πολιτεύεται ως 
υποψήφιος Βουλευτής. Στην εταιρεία που 
έχει δημιουργήσει μέτοχος είναι και ο Κο-
ρυδαλλιώτης «Νικολάκης» που με όσα λέει 
σε συνομιλητές του μάλλον δεν θα γλιτώσει 
αυτά που έρχονται. Ενεργό ρόλο έχει και ένας 
μεσίτης. Επειδή όμως η υπόθεση αυτή είναι 

διαφορετική από την διαφθορά στην τοπική 
αυτοδιοίκηση που αποτελεί το κύριο έργο της 
έρευνας να σας πω ότι σε δύσκολη θέση είναι 
και δύο «κοντοί» πρώην περιφερειακοί σύμ-
βουλοι Αττικής όπως και μια νυν σύμβουλος 
που την φωνάζουν «ξανθιά μούσα».  Ενεργό 
ρόλο στο βούτηγμα του μελιού έχει και ένας 
που απέκτησε πολυτελέστατο διαμέρισμα 
στην Κύπρο. Υπάρχουν και άλλα πρόσωπα 
που εμπλέκονται. Έχουν ανοιχτεί τραπεζικοί 
λογαριασμοί και όλα δείχνουν ότι οι δεσμεύ-
σεις που θα γίνουν είναι θέμα χρόνου! Έμα-
θα ότι ένας εκ των εμπλεκομένων έχει προε-
δρικές φιλοδοξίες για ένα επιμελητήριο στις 
επικείμενες εκλογές που θα γίνουν.  Για άλλα 
ξεκίνησε η έρευνα και άλλα γεννιούνται μέσα 
από αυτήν. Συμβαίνει συχνά αυτό. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.com
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Οι διάλογοι της σπείρας των εκβιαστών - εφοριακών και οι συμβουλές που έδινε ο «εγκέφαλος» υποδιευθυντής της ΔΟΥ 
στα μέλη της σπείρας! Οι οδηγίες για το πως θα εισπράττουν τα χρήματα και πως θα προσέχουν αν τους παρακολουθούν.
Σοκάρουν οι διάλογοι που έρχο-
νται στο φως της δημοσιότητας, 
ανάμεσα στα μέλη του κυκλώμα-
τος των εφοριακών που εκβίαζαν 
επιχειρηματίες στην Κέρκυρα σε 
συνεργασία με λογιστές. Όπως 
προκύπτει από τις συνομιλίες, 
τα μέλη του κυκλώματος είχαν 
μεγάλη εξουσία στο νησί, ενώ σε 
περίπτωση που κάποιος δεν συ-
νεργαζόταν, δεχόταν έλεγχο που 
συνοδευόταν με πολύ υψηλά 
πρόστιμα. Υπενθυμίζεται ότι οι 
αστυνομικοί της Υπηρεσίας Εσω-
τερικών Υποθέσεων ήδη έχουν 
περάσει χειροπέδες σε τέσσερις εφορια-
κούς της ΔΟΥ Κέρκυρας και έναν λογιστή, 
που εμπλέκονται σε εκβιασμούς, δωρολη-
ψίες και χρηματισμό, ενώ συνεχίζονται οι 
έρευνες και σε νέους υπόπτους, οι οποίοι 
εφόσον προκύψουν νέα στοιχεία θα οδη-
γηθούν στη Δικαιοσύνη. Εν τω μεταξύ οι 
τέσσερις συλληφθέντες εφοριακοί και ο 
λογιστής έχουν κληθεί για συμπληρωμα-
τική απολογία στον ανακριτή, αύριο Τρίτη 
15/10. ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Εγώ να γεμίσω 
την τσέπη μου θέλω. Εγώ έχω πει και στην 
Ντίνα… Ντίνα μου, να πάει το μαγαζί καλά 
θέλω, θέλει η άλλη να ‘ναι μια ζωή Διευθυ-
ντής; Στ αρ….ια μου της λέω. Ξέρεις τι με 
ενδιαφέρει; Η ουσία… Ναι, ξέρω μου λέει. 
Δεν με ενδιαφέρει, λέω, κάντε ότι θέλετε 
στ αρ…ια μου της λέω. Εγώ να χω τα παιδιά 
τα δικά μου θέλω ευχαριστημένα, θέλω να 
μαι και γω ευχαριστημένος, συνεννοηθή-
καμε; Μου λέει απόλυτα. Βέβαια ανεβάζω 
τις τιμές και με κράζουν οι έξω, στ αρ…ια 
μου ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ΔΟΥ: Προϊστάμενε εντάξει 
τώρα, αυτό είναι λίγο που με φοβίζει εμέ-
να… ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Μη σε φοβίζει, 
μη σε φοβίζει, γιατί όταν ο άλλος… ΥΠΑΛ-
ΛΗΛΟΣ ΔΟΥ: Είχα μάθει του έλεγες πέντε 
και σου έλεγε τίποτα ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: 
Τίποτα. Ο Ρ…ας για τον Χι…λο; Δυο χιλιάδες 
έχει πληρώσει, τρία αυτός. Σε δυο χρόνια. 
ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ΔΟΥ: Ναι. Δεν τα βγάζουν ρε 
προϊστάμενε, δεν τα βγάζουν οι π…δες από 
την τσέπη τους. Έρχονται και σου κλαίγο-
νται. ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Της κλείνεις ένα 
ραντεβού κάπου μετά για καφέ, βγες έξω 
να σε πάρω με το αμάξι να πάμε μια βόλ-
τα. Την παίρνεις βόλτα ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ΔΟΥ: Το 
θέμα είναι… ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Κάνεις 

βόλτα, πρόσεξε, κάνεις βόλτα, πίσω σου αν 
σε ακολουθεί κανείς. Θα πάει κατευθείαν. 
ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ΔΟΥ: Και θα φέρει. ΠΡΟΙΣΤΑ-
ΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Θα της πει. ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ΔΟΥ: 
Τι ρε παιδί μου; ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Λοι-
πόν, να έχεις κάτι για τον πατέρα μου να… 
έχεις κάτι να του δώσεις; Ήρθα εγώ, ήμουν 
στο δρόμο και τα λοιπά. Ο πατέρας μου 
είναι κολλημένος, έχει πήξει στο γραφείο, 
είπε να περάσω εγώ. ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: 
Η λογίστρια πάλι να στήσει την ιστορία και 
να πει ότι συμμετέχω σε αυτό αποκλείεται. 
ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ΔΟΥ: Αυτό δεν το κάνει κανέ-
νας λογιστής. Άστο, αυτό είσαι εσύ και ο τέ-
τοιος. ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Ναι, δεν μπορεί 
να το κάνει αυτό. Ξέρει μετά ότι τελείωσε. 
ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ΔΟΥ: Δεν το κάνει. ΠΡΟΙΣΤΑ-
ΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Η εναλλακτική του λέω. Πάρε 
την λογίστρια, πες της, επειδή μου λες ότι 
είσαι απασχολημένη και δεν προλαβαίνεις, 
στείλε με ένα παιδί τα «ισοζύγια» και την 
«τεχνική έκθεση» που σου ζητήσαμε. Στείλ-
τα σε έναν φάκελο, να τα αφήσει εδώ πέρα 
να τα δώσω στον ελεγκτή, αυτή την στιγμή 
λείπει, έχει πεταχτεί έξω. Θα της τα δώσω 
εγώ. Εσύ θα βάλεις τα χρήματα στο φάκελο 
εκεί πέρα, θα τα αφήσεις στο γραφείο σου 
επάνω του λέω και φεύγεις. Τα έχει πάνω 
στο γραφείο σου. Αν λέω, γίνει εκεί, μεση-
μέρι ή οτιδήποτε, δεν έχεις τίποτα πιάσει 
εσύ, δεν έχεις τίποτα και μάλιστα υπήρχε 
ένας φάκελος εκεί στη γωνία, ο οποίος τον 
άφησε ο λογιστής. «Οδηγίες» του προϊστα-
μένου στον υπάλληλο της ΔΟΥ… Σε άλλο δι-
άλογο καταγράφονται ακόμη και… οδηγίες 
του προϊσταμένου προς τον υπάλληλο της 
ΔΟΥ, αναφορικά με την είσπραξη των χρη-
μάτων: ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Δεν βάζεις 
ποτέ χοντρό πακέτο μες στο σπίτι. Ή κλεί-

νεις ένα ραντεβού κάπου μετά την 
(ακατάληπτη φράση), να σου πω επει-
δή δεν (ακατάληπτη φράση) για καφέ, 
βγες έξω να σε πάρω με το αμάξι να 
πάμε μια βόλτα. Την παίρνεις βόλτα. 
ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ: Το θέμα είναι… ΠΡΠΟ-
ΣΤΑΜΕΝΟΣ ΔΟΥ: Κάνεις βόλτα, πρόσε-
ξε, κάνεις βόλτα (ακατάληπτη φράση), 
πίσω σου αν ακολουθεί κανείς. Όπως 
προκύπτει, έβαζαν στο μάτι εύπορους 
επιχειρηματίες, τους οποίους στη συ-
νέχεια εκβίαζαν ζητώντας αντίτιμο 30 
ή και 40 χιλιάδων ευρώ. Ακολουθεί 
ένα ακόμη  χαρακτηριστικό μέρος των 
διαλόγων: Γ.Ι.: Αυτοί έχουν πολλές 

δουλειές είναι εκατομμυριούχοι και θα μας 
έχουν εμάς στο… Ξέρεις τι φοβάμαι; Θέ-
λεις; Θέλεις φίλε μου; Θέλεις. Δεν θέλεις; 
Δεν πειράζει. Κανένα πρόβλημα, Απλά και 
ωραία. Λοιπόν, μέχρι τη Παρασκευή. Μέ-
χρι τέλους του μήνα, θα τον περιμένω. Θα 
του πω μετά Γρηγόρη μου να πιούμε έναν 
καφέ. Θα βρεθούμε κάπου έξω. Θα του πω 
τι θα κάνουμε τελικά; Προχωράμε; Σταμα-
τάμε; Τι κάνουμε; Αν μου πει περίμενε λίγο, 
μες την επόμενη εβδομάδα θα του πω να 
τελειώνουμε. Αλλιώς προχωράμε θα του 
πω τις υποθέσεις μας (ακατάληπτη φράση) 
Κ.Ι.: (ακατάληπτη φράση) Κάτι τώρα; Γ.Ι. 
: (ακατάληπτη φράση) Καθόλου. Ο πατέ-
ρας μου επειδή βγαίνει για καφέ απέναντι 
από το γραφείο, εκεί πέρα είναι μια μαλ…
ία που έχει ένα, δίπλα πως λέγεται, εκείνη 
τη μαλ…ία πέρα. Τέλος πάντων του τέτοιου, 
τον είδα μου λέει δύο φορές μου λέει, τη 
μία δεν. Δεν ήμουν σίγουρος αν με είδε μου 
λέει. Την άλλη τον είδα λέει ότι με είδε μου 
λέει, δεν με χαιρέτησε καν λέει και μπήκε 
στο γραφείο. Ντάξει μωρέ έχει τα δικά του 
ο άνθρωπος. Μήπως μου λέει έχετε τσακω-
θεί στο γραφείο μου ‘πε. Ε, του λέω ντάξει 
μπορεί (ακατάληπτη φράση) θα στρώσει. 
Θα στρώσει, θέλει δεν θέλει θα στρώσει 
τι να κάνει. Όταν εγώ έχω πάρει δύσκολο 
ρόλο γιατί (ακατάληπτη φράση) εδώ πέρα, 
οι άλλοι εδώ μέσα είναι ψυχανώμαλοι όλοι 
είναι τεμπέληδες και είναι ο καθένας για τη 
πάρτη του. Που να μπλέξουμε. Αυτό όμως 
που κάνω τώρα, ουσιαστικά, δημιουργώ, 
είναι δύσκολη η αρχή. Ανοίγεις δρόμο. Γιατί 
όλοι είχανε μάθει στο έτσι και δεν ξέρανε 
τίποτα. (ακατάληπτη φράση) του χωριάτη. 
Κ.Κ. : (ακατάληπτη φράση) Γι’ αυτό δεν σου 

Ρεπορτάζ



σελ. 39

06/10/2024

έχουν και εμπιστοσύνη και δεν (ακατάληπτη 
φράση). Γ.Ι. : Θα έρθει η ώρα (ακατάληπτη 
φράση), θα έρθει (ακατάληπτη φράση) Κ.Κ. 
: (ακατάληπτη φράση) Γ.Ι. : Κοίτα, πρέπει 
να δρομολογήσουμε σιγά σιγά τις υποθέ-
σεις μας. Θύμισέ μου (ακατάληπτη φράση) 
ποιος είναι ο λογιστής αυτού του μ….άκα; 
Ο Βλάσης; Κ.Κ.: (ακατάληπτη φράση) Γ.Ι.: 
Ο Κου……ης; Κ.Κ. : Τον Αλέκο (ακατάληπτη 
φράση) μ’αυτόν μιλάει. Καλέ ρε και συ 
άστον είναι μεσημέρι. Γ.Ι. : Ωραία (ακατά-
ληπτη φράση) κάνε μία συζήτηση. Να του 
πει, αν θέλεις να απαλλαγείς, και μπορούμε 
τώρα αυτή, χρονικά τώρα μπορούμε να βοη-
θήσουμε γιατί δρομολογούνται τώρα, βγαί-
νουνε, βγαίνουν, βγαίνουν τα προγράμματα 

για το ποιοι θα ελεγχθούνε ανά κύμα. Μπο-
ρούμε να βάλουμε άλλες υποθέσεις μπρο-
στά από σένα και να μη, να παραγραφεί η 
υπόθεσή σου. Αν ενδιαφέρεσαι όντως να 
μην κλείσει και να μην ασχοληθεί η Υπηρε-
σία μαζί σου καλώς. Αλλιώς δεσμευόμαστε 
γι’αυτό που είχαμε πει, αλλάζουμε τον ελε-
γκτή, κάνεις άλλος την (ακατάληπτη φράση) 
αλλά δεν έχει το όνομα άλλων. Ενδιαφέρε-
σαι; Κ.Κ.: (ακατάληπτη φράση) πρέπει να το 
οριστικοποιήσουμε (ακατάληπτη φράση), 
να ξαναδώ τον Αλέκο Γ.Ι.: Σου έχει πει ότι 
μες το μήνα θα τα έχει δώσει; Κ.Κ.: Θέλει 
λίγο χρόνο (ακατάληπτη φράση) θέλει λίγο 
χρόνο τώρα γιατί πάει και αλλάζει τη κα-
τάσταση. Δεν βλέπω να νοικιάζει τα σπίτια 

για (ακατάληπτη φράση) Γ.Ι.: Αυτός νοικιά-
ζει σπίτια; Κ.Κ. : Ναι ρε, φτιάχνει δικά του, 
φτιάχνει παλιά, κάτι φτιάχνει κάτι βγάζει. 
(ακατάληπτη φράση) έτσι. Πουλάει (ακατά-
ληπτη φράση βγάζει και τα ενοίκια από βί-
λες που νοικιάζει. Γ.Γ.: και έχουμε πει σ’αυ-
τούς 40 έτσι; Κ.Κ. : 30 είχαμε πει. Δεν έχει 
οριστεί ακόμα Γ.Ι.: Είχε πει 30 αυτός μετά 
είχαμε πει να τα ανεβάσει λίγο πιο πάνω 
Συγκεκριμένα, τον «πυρήνα» του κυκλώμα-
τος αποτελούσαν ο υποδιευθυντής της ΔΟΥ 
Κέρκυρας, τρεις υπάλληλοι της εφορίας και 
ένας λογιστής. Σύμφωνα με πληροφορίες, 
στην δικογραφία αναφέρονται και τέσσερα 
ακόμη άτομα. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com

Είμαι δήμαρχος Αλίμου, κάνω ότι θέλω! Η δικαστική απόφαση που παραβιάστηκε με την «σιωπή» της ΕΤΑΔ και την ύποπτη 
ανοχή της. Η συγκέντρωση με 50 (!) υπαλλήλους του δήμου και προμηθευτές που παρίσταναν τους μέγα - ακτιβιστές.

 Όπως φαίνεται ο δήμαρχος Αλίμου Ανδρέας 
Κονδύλης θεωρεί ότι είναι υπεράνω του νόμου 
, παραβιάζοντας δικαστικές αποφάσεις και 
κυρίως ότι μπορεί να κοροϊδεύει αυτούς που 
δεν γνωρίζουν. Στο Αστυνομικό Τμήμα Αλίμου 
παρουσιάστηκε ο νόμιμος εκπρόσωπος της 
ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ ΑΛΙΜΟΣ ΨΥΧΑΓΩΓΙΚΗ ΙΚΕ και υπέ-
βαλε μήνυση κατά του Δημάρχου Αλίμου ,για 
παραβίαση δικαστικής απόφασης και φθορά 
ξένης ιδιοκτησίας. Συγκεκριμένα, το μεσημέρι 
του Σαββάτου ο Δήμαρχος Αλίμου, συνοδεία 
αντιδημάρχων και υπαλλήλων του Δήμου, εμ-
φανίστηκε στον χώρο της παραλίας που σύμ-
φωνα με την υπ’ αριθμόν 700012/2024 από-
φαση του Πρωτοδικείου Αθηνών ανήκει στην 
ΕΤΑΔ και παρά το γεγονός ότι με την ως άνω 
απόφαση απαγορεύεται κάθε παρέμβαση 
στον χώρο, προξένησε φθορές και τοποθέτη-
σε σιδερένια κιγκλιδώματα που αποκλείουν 
την πρόσβαση στο κατάστημα. Στην υπόθεση 
αυτή υπάρχουν πολλά ερωτήματα. Το σημα-

ντικότερο όμως είναι ένα: η 
ΕΤΑΔ ως ιδιοκτήτης του χώρου, 
που τόσα χρόνια εκμεταλλεύ-
εται αυθαίρετα ο Δημος χωρίς 
σύμφωνα με πληροφορίες να 
έχει εισπράξει απο τον κύριο 
Κονδύλη ούτε ένα ευρώ, τι κά-
νει για όλα αυτά; Για ποιον λόγο 
ανέχεται η ΕΤΑΔ τις παράνομες 
αυτές συμπεριφορές; Τι παι-
χνίδια παίζονται και ποιος φο-
βάται ; Μήπως άραγε κάνει το 
ίδιο και σε άλλους δημάρχους 
ή ο κύριος Κονδύλης απολαμ-
βάνει μίας ανεξήγητης ασυλίας; 

Τι συμβαίνει τελικά με την ΕΤΑΔ η οποία αμέ-
τοχη παρακολουθεί τους βανδαλισμούς και 
την παραβίαση δικαστικών αποφάσεων; Που 
είναι το κράτος δικαίου ; Το edolio5, με συνε-
χή ρεπορτάζ έχει αναφερθεί στις εξόφθαλμες 
καταπατήσεις συγκεκριμένων καταστημάτων 
της παραλίας και η διοιίκηση του δήμου  αλλά 
και η ΚΕΔ Πειραιά κοιτάνε τα περιστέρια που 
πετάνε. Το απόγευμα του Σαββάτου μια συ-
γκέντρωση φιάσκο με 50 (!) άτομα που όλοι 
ήταν υπάλληλοι του δήμου ή προμηθευτές 
αυτού προκειμένου να παραστήσουν τους 
αγανακτισμένους πολίτες ενάντια στα συμ-
φέροντα που καταπατούν την παραλία. Εκεί 
μάλιστα ήταν και υπάλληλος του δήμου που 
κατέγραφε ποιος είχε πάει και ποιος όχι. Κά-
τοικοι της περιοχής που μας ενημέρωσαν και 
μας έστειλε την σχετική φωτογραφία μας επι-
σημαίνουν συγκεκριμένα ερωτήματα όπου 
μας ζήτησαν να τα θέσουμε δημόσια.  «1) 
γιατί όταν θέλαμε δημοτικό κοιμητήριο ο Δή-

μαρχος δεν έκλεισε συμβολικά την λεωφόρο 
Ποσειδώνος; 2)όταν υπάρχει δυσοσμία στην 
Ποσειδώνος από τις αποχετεύσεις χρόνια 
τώρα ο Δήμαρχος δεν έκανε κάτι συμβολικά.
λέει μόνο ότι έχει στείλει έγγραφα στην ΕΥ-
ΔΑΠ.,3) όταν ο Δήμαρχος γνωρίζει ότι χρό-
νια τώρα δεν λειτουργούν οι ανελκυστήρες 
στην πεζογέφυρα δεν έκλεισε συμβολικά την 
Ποσειδώνος ώστε να αναγκάσει ή να πιέσει 
την περιφέρεια να προβεί στις απαιτούμενες 
ενέργειες ώστε να αποκατασταθεί η βλάβη 
και οι Αλιμιώτες να πηγαίνουν στην παραλία, 
με ασφάλεια,4) όταν δεν κατάφερε να κερδί-
σει την ιδιοκτησία του δημοτικού κολυμβητη-
ρίου πάλι δεν έκανε κάτι συμβολικό. Πληρώ-
νει ενοίκιο ο Δήμος για το κολυμβητήριο και 
όταν θελήσει η εταιρεία να κάνει κάτι εκεί 
μετά από χρόνια τα παιδιά των Αλιμιωτών 
θα πηγαίνουν στα κολυμβητήρια του Δήμου 
Π.Φαλήρου ή άλλων Δήμων; Γιατί για τις πα-
ραπάνω περιπτώσεις δεν έκανε συμβολικά 
κάτι; Κλείνει την Ποσειδώνος για 10 λεπτά; το 
ασθενοφόρο που θα πηγαίνει τον ασθενή στο 
νοσοκομείο της Βούλας τι θα κάνει; Το πυρο-
σβεστικό όχημα που μπορεί να μεταβαίνει σε 
κάποια φωτιά για να απεγκλωβίσει έναν ηλι-
κιωμένο,έναν παραπληγικό τι θα κάνει;» Τα 
ερωτήματα είναι εύλογα και η απορία όλων 
είναι για την αιτιολόγηση του μένους που έχει 
ο δήμαρχος με την συγκεκριμένη επιχείρηση 
ενώ οι τόνοι τσιμέντου που έχουν πέσει σε 
αυθαίρετες κατασκευές σε διπλανά καταστή-
ματα δεν «υπάρχουν» για την διοίκηση του 
δήμου. Ο καθένας βγάζει τα συμπεράσματα 
του αρκετά εύκολα. Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.com
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Και εγγύηση 5.000 ευρώ - Η σύλληψη έγινε το 
απογευμα της Κυριακής όταν διαπιστώθηκε 
ότι σε βάρος του έχει εκδοθεί διεθνές ένταλ-
μα σύλληψης. Στη σύλληψη του Μπένι Στάιν-
μετζ, μετά από αίτημα της Ρουμανίας, προχώ-
ρησαν την Κυριακή αστυνομικοί στο 
αεροδρόμιο «Ελεύθεριος Βενιζέλος». Ο Στάιν-
μετζ έφτασε στην Ελλάδα λίγο μετά τις 7 το 
απόγευμα της Κυριακής με ιδιωτική πτήση 
από το Τελ Αβίβ και κατά τον έλεγχο διαπι-
στώθηκε ότι σε βάρος του υπήρχε διεθνές 
ένταλμα σύλληψης. Ο Ισραηλινός δισεκατομ-
μυριούχους, ο οποίος είναι γνωστός και ως 
«βασιλιάς των διαμαντιών» διώκεται από τις 
ρουμανικές αρχές, μεταξύ άλλων, για συμμε-
τοχή σε εγκληματική οργάνωση. Κατά πληρο-
φορίες ο Στάινμετζ παραπέμφθηκε σήμερα, 
Δευτέρα, στο Συμβούλιο Εφετών για να αξιο-
λογηθεί εκ νέου η υπόθεση του, καθώς η Ελ-
λάδα έχει αρνηθεί να εκτελέσει το ένταλμα 
έκδοσής του μετά την καταδίκη του, το 2020, 
από τις ρουμανικές αρχές σε πέντε χρόνια φυ-
λάκιση για υπόθεση διαφθοράς. Οι ίδιες πλη-
ροφορίες αναφέρουν ότι ο Στάινμετζ αφέθη-
κε ελεύθερος με εγγύηση 5.000 ευρω και τον 
περιοριστικό όρο της απαγόρευσης εξόδου 
από τη χώρα. Ο Μπένι Στάινμετζ αποχωρεί 
από το δικαστήριο της Γενεύης, όπου ήταν κα-
τηγορούμενος για διαφθορά σε υπόθεση εκ-
μετάλλευσης δικαιωμάτων ορυχείου στη Γου-
ινέα, συνοδευόμενος από τη συνήγορό του Οι 
μπελάδες με τη δικαιοσύνη της Ρουμανίας Η 
εμπλοκή του Ισραηλινού δισεκατομμυριού-
χου σε υποθέσεις δωροδοκίας οδήγησε στην 
αποκαθήλωσή του, με τις υπόγειες διαδρομές 
του χρήματος να απασχολούν τις δικαστικές 
αίθουσες και να γίνονται αντικείμενο ζωηρού 
σχολιασμού από τα πιο γνωστά μέσα ενημέ-
ρωσης στον κόσμο. Ο επιχειρηματίας έχει 
βρεθεί ψηλά όχι μόνο στη λίστα του «Forbes», 
αλλά και στη λίστα των Panama Papers και οι 
τριγμοί από τη σκοτεινή επιχειρηματική του 
δραστηριότητα έγιναν αισθητοί σε τρεις ηπεί-
ρους: Ευρώπη, Αφρική και Αμερική. Το 2020, 
το Ανώτατο Δικαστήριο της Ρουμανίας απο-
φάσισε την επιβολή ποινής φυλάκισης πέντε 
ετών για υπόθεση εκμετάλλευσης ακίνητης 
περιουσίας, με την Interpol να εκδίδει σε βά-
ρος του Στάινμετζ «ερυθρά αγγελία». Σύμφω-
να με την ετυμηγορία της ρουμανικής Δικαιο-

σύνης, στον Στάινμετζ επιβλήθηκε πενταετής 
ποινή φυλάκισης για σύσταση εγκληματικής 
οργάνωσης και ενεργό ρόλο σε αυτή. Οι δικα-
στικές περιπέτειες Δεν είναι λίγα τα μέσα ενη-
μέρωσης ανά τον κόσμο που έχουν ασχοληθεί 
επισταμένα με τον Στάινμετζ, επιχειρώντας να 
διεισδύσουν στα άδυτα της ζωής του μεγιστά-
να. Το όνομά του έχει απασχολήσει κυβερνώ-
ντες και επιχειρηματίες, με τη δραστηριότητά 
του να προκαλεί αϋπνία στις δικαστικές αρ-
χές. Εχει αντιμετωπίσει μέχρι και κατηγορίες 
χρηματισμού σε υπόθεση εκμετάλλευσης δι-
καιωμάτων ορυχείου στη Γουινέα. Σύμφωνα 
με την ετυμηγορία δικαστηρίου της Γενεύης, 
στις 22 Ιανουαρίου του 2021, ο επιχειρηματί-
ας καταδικάστηκε για υπόθεση δωροδοκίας 
σε πέντε χρόνια φυλάκιση. Η πλοκή της υπό-
θεσης άρχισε να εκτυλίσσεται στις αρχές του 
2000 και στη συνέχεια το κουβάρι περιπλέ-
χτηκε όταν αποκαλύφθηκε η καταβολή εκα-
τομμυρίων από την εταιρεία του Στάινμετζ 
στην πρώην σύζυγο του αποβιώσαντα προέ-
δρου της Γουινέας Λανσάνα Κοντέ. Η παρου-
σία του Ισραηλινού μεγιστάνα στο δικαστήριο 
είχε σχολιαστεί ποικιλοτρόπως από τα ΜΜΕ, 
τα οποία εστίασαν στο ψύχραιμο προφίλ το 
οποίο φιλοτέχνησε και στις σημειώσεις που 
κρατούσε, ενώ φορούσε μάσκα για τον κορω-
νοϊό σε μια δίκη διάρκειας άνω των δύο ωρών 
που εκτυλίχθηκε στην πανδημική εποχή. Η 
οσμή σκανδάλου έφτασε μέχρι το Ρίο ντε Τζα-
νέιρο, όπου είχαν αρχίσει οι εξονυχιστικές 
έρευνες, όταν ο Στάινμετζ κατηγόρησε τη 
βραζιλιάνικη εταιρεία παραγωγής μαγγανίου 
Vale για απόκρυψη στοιχείων αναφορικά με 
την εξόρυξη ενός από τα μεγαλύτερα κοιτά-
σματα σιδηρομεταλλεύματος στον κόσμο. Ο 
Στάινμετζ είχε κατηγορήσει τους επικεφαλής 
της Vale για απόκρυψη πληροφοριών με δόλο 
από τους μετόχους της εταιρείας του σχετικά 
με το πραγματικό ρίσκο που ενείχε η εξόρυξη. 
Οι εταιρείες Vale και BSG Resources Ltd του 
Στάινμετζ, που είχαν προχωρήσει σε συμφω-
νία το 2010 για την εξόρυξη του τεράστιου 
κοιτάσματος στη Γουινέα, ενεπλάκησαν σε 
μια μακροχρόνια δικαστική διαμάχη. Η εται-
ρεία του BSG Resources ενεπλάκη και σε υπό-
θεση διαφθοράς με εκμετάλλευση του ορυ-
χείου Koidu στη Σιέρα Λεόνε, που προμηθεύει 
διαμάντια, μεταξύ άλλων, την εταιρεία κο-

σμημάτων Tiffany & Company. Δεν μπορεί να 
περάσει στα ψιλά το γεγονός ότι η χώρα αυτή 
της δυτικής Αφρικής έχει κατά κεφαλήν ΑΕΠ 
1.600 δολάρια και προσδόκιμο ζωής τα 58 
έτη. Τα Panama Papers Θύελλα είχε ξεσπάσει 
και όταν το όνομα του Ισραηλινού μεγιστάνα 
βρέθηκε στη λίστα των Panama Papers λόγω 
των απατηλών επιχειρηματικών του δράσεων 
με τη δικηγορική εταιρεία Mossack Fonseca. 
Υπενθυμίζεται ότι η παναμαϊκή δικηγορική 
εταιρεία Mossack Fonseca βρέθηκε στην καρ-
διά του σκανδάλου φοροδιαφυγής που απο-
κάλυψαν τα Panama Papers το 2016. Ανατα-
ράξεις στο διεθνές δικαστικό σύστημα 
προκάλεσαν και οι μυστικοί τραπεζικοί λογα-
ριασμοί που διατηρούσε ο Στάινμετζ σε υπο-
κατάστημα της HSBC στη Γενεύη και μάλιστα 
επί σχεδόν δύο δεκαετίες, από το 1988 έως το 
2007. Ο κρυμμένος θησυαρός στο υποκατά-
στημα της τράπεζας ξερνούσε τα 100 εκατ. 
δολάρια. Στο ενεργητικό του επιχειρηματία 
βρίσκονταν και ισχυρές γνωριμίες. Οι στενές 
σχέσεις που διατηρούσε με τους πρώην Ισρα-
ηλινούς πρωθυπουργούς Εχούντ Μπάρακ και 
Εχούντ Ολμέρτ είχαν στρέψει τα φώτα του 
σχολιασμού ακόμη περισσότερο επάνω του. 
Τα περιουσιακά στοιχεία του Στάινμετζ είχαν 
εκτεθεί στη δημοσιότητα: ένα από τα πιο 
ακριβά ακίνητα του Ισραήλ, μία θαλαμηγός 
και ένα ιδιωτικό αεροπλάνο για μετακινήσεις 
ανάμεσα σε Ισραήλ, Ελβετία και Λονδίνο. Η 
λίστα Forbes και ο πόλεμος με τον Σόρος Η οι-
κονομική επιφάνεια του Ισραηλινού τού είχε 
δώσει μια θέση στη λίστα Forbes, τη στιγμή 
που τα οικονομικά δίκτυα εμβάθυναν στην 
επιχειρηματική του δραστηριότητα. Το διε-
θνές πρακτορείο Bloomberg, βάσει δεδομέ-
νων του 2013, αποτίμησε σετην περιουσία 
του 8 δισ. δολάρια, ανεβάζοντας τον Στάιν-
μετζ στο βάθρο του πλουσιότερου Ισραηλι-
νού. Ωστόσο, ύστερα από έξι χρόνια τα δεδο-
μένα άλλαξαν και ο επιχειρηματίας βρισκόταν, 
το 2019, στη λίστα Forbes με 1 δισ. δολάρια. 
Κάτω από τα στοιχεία του αναγραφόταν και η 
αγωγή των 10 δισ. δολαρίων που είχε καταθέ-
σει το 2017 στον Τζορτζ Σόρος, κατηγορώντας 
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τον για συκοφαντική εκστρατεία σε βάρος 
του. Το χτίσιμο και η διάλυση μιας αυτοκρατο-
ρίας Διαβάζοντας κανείς για την ταραχώδη 
και γεμάτη ανατροπές και ριψοκίνδυνες κινή-
σεις επιχειρηματική διαδρομή του, εύλογα 
αναζητά το ξεκίνημα του φιλόδοξου Ισραηλι-
νού που έμελλε να γίνει ένας από τους πιο 
γνωστούς επιχειρηματίες, καταλαμβάνοντας 
μια θέση στον αστερισμό των πιο εύπορων 
του κόσμου. Ο πλούτος συνόδευε τη ζωή του 
από μικρή ηλικία. Ο Στάινμετζ μεγάλωσε με 
γονείς επιχειρηματίες διαμαντιών, με την 
εταιρεία τους να φέρει την επωνυμία Rubin 
Steinmetz & Sons. Τη δεκαετία του ’90 προχώ-
ρησε, με τη συνδρομή του αδερφού του Ντά-
νιελ, στη σύσταση της επιχείρησης Steinmetz 
Diamonds Group. Η εταιρεία αναπτύχθηκε και 
τελικά ανήκε σε εκείνες που είχαν το δικαίω-
μα να αγοράζουν πολύτιμους λίθους από τον 
διεθνή όμιλο De Beers, ο οποίος δραστηριο-
ποιείται στην εξόρυξη, την επεξεργασία, την 
εμπορία και την πώληση διαμαντιών. Το χτίσι-
μο της αμύθητης περιουσίας του Ισραηλινού 
οφείλεται σε μεγάλο βαθμό στις συμφωνίες 
που έκλεινε στις πιο φτωχές οικονομίες του 
πλανήτη. Η αποκαθήλωσή του, ωστόσο, ήταν 
σταδιακή και η μετάβαση στην εποχή των δι-
ώξεων σκληρή. Το 2013 η βρετανική εφημερί-
δα «Guardian» έγραφε για έναν επιχειρημα-
τία που επέλεγε να κρατά χαμηλούς τόνους, 

αποφεύγοντας τα φώτα της δημοσιότητας. 
Τον είχε, ωστόσο, χαρακτηρίσει μυστικοπαθή, 
καθώς, όπως είχε αναφέρει, απέφευγε με μα-
εστρία την έκθεση στα μέσα ενημέρωσης, με 
τον ίδιο να το «καμουφλάρει» λέγοντας ότι 
δεν έχει ανάγκη από προβολή και πως τα έργα 
μιλούν από μόνα τους. Στο αφιέρωμα του 
«Guardian» είχαν φιλοξενηθεί και δηλώσεις 
του επιχειρηματία στη μεγαλύτερη, τότε, σε 
κυκλοφορία ισραηλινή εφημερίδα «Yedioth 
Ahronoth». Σε αυτήν ο Στάινμετζ κατέρριπτε 
κάθε κατηγορία περί διαπλοκής και διατρά-
νωνε τη θέση ότι ουδεμία σχέση έχει με πολι-
τικούς. Απέρριπτε, την ίδια στιγμή, τις όποιες 
κατηγορίες περί φοροδιαφυγής, ισχυριζόμε-
νος ότι δεν ζούσε μόνιμα στο Ισραήλ, ενώ για 
την εταιρεία BSGR, που ο ίδιος είχε ιδρύσει 
και η οποία ενεπλάκη στο σκάνδαλο εκμετάλ-
λευσης ορυχείου στη Γουινέα, υποστήριζε 
πως εργαζόταν εκεί απλώς υπό τον ρόλο του 
συμβούλου, χωρίς να κατέχει επιτελική θέση 
που να του επιτρέπει τη λήψη αποφάσεων. 
Οκτώ χρόνια αργότερα, τα σύννεφα πάνω 
από το όνομα του επιχειρηματία είχαν πυ-
κνώσει. Ο «Guardian» έγραφε πια, το 2021, 
αναλυτικά για την κάθειρξη του μεγιστάνα 
μετά τις κατηγορίες για δωροδοκία και πλα-
στογράφηση εγγράφων στην υπόθεση του 
ορυχείου της Γουινέας. Στο ίδιο δημοσίευμα 
γινόταν αναφορά και στην πορεία του μαύ-

ρου χρήματος μέσω Ελβετίας και στις προε-
κτάσεις μιας υπόθεσης που ήταν υπό διερεύ-
νηση σε Ευρώπη, Αφρική και ΗΠΑ. Ο Στάινμετζ 
επέλεγε, με χειρουργική ακρίβεια, να δώσει 
στον εαυτό του τον χαρακτηρισμό «διεθνής 
Ισραηλινός», ενώ παρά την ισραηλινή του 
υπηκοότητα είχε αποκτήσει γαλλικό διαβατή-
ριο. Το σπίτι του βρίσκεται στο Αρσούφ, σε 
μια περιοχή με θέα τη Μεσόγειο και με τα πιο 
ακριβά ακίνητα στο Ισραήλ. Η ακίνητη περι-
ουσία του εκτείνεται και στη Γενεύη, όπου 
επίσης κατέχει πολυτελή κατοικία, ενώ η 
εντυπωσιακή θαλαμηγός του είναι αγκυρο-
βολημένη στη νότια Γαλλία. Ο Στάινμετζ γεν-
νήθηκε το 1956 στην πόλη Νετάνια του Ισρα-
ήλ και ήταν το τέταρτο παιδί οικογένειας που 
ίδρυσε μια επιτυχημένη επιχείρηση εμπορί-
ας διαμαντιών. Σε ηλικία 21 ετών, αφότου 
ολοκλήρωσε τη στρατιωτική του θητεία, 
έφυγε από το Ισράηλ για το Βέλγιο, συγκε-
κριμένα για την Αντβερπ. Στη συνέχεια ίδρυ-
σε με τον αδερφό του την επιχείρηση Beny 
Steinmetz Group. Με τη σύζυγό του Ανιες 
γνωρίστηκαν στα εφηβικά τους χρόνια, πα-
ντρεύτηκαν και απέκτησαν τέσσερα παιδιά. 
Είχαν ιδρύσει φιλανθρωπική οργάνωση που 
επικεντρωνόταν σε θέματα εκπαίδευσης και 
επιμορφωτικών προγραμμάτων για νέους, 
ωστόσο το μαύρο χρήμα επισκίασε όλη την 
πορεία του Στάινμετζ.

Η δίκη για την κακοποίηση παιδιών στην «Κιβωτό του Κόσμου»! Την ενοχή του πατρός Αντώνιου και των υπολοίπων κατη-
γορουμένων πρότεινε η εισαγγελέας για 5 πράξεις αφού... «οι ισχυρισμοί τους δεν κρίθηκαν επαρκείς». Όλη η αγόρευση.
Την ενοχή του πατρός Αντωνίου για πέντε 
επιμέρους πράξεις του κατηγορητηρίου, οι 
οποίες αφορούν σε σωματικές κακοποιήσεις 
παιδιών (πλημμελήματα) σε δομές της Κιβω-
τού του Κόσμου, ζήτησε σήμερα με πρότασή 
της προς το Τριμελές Πλημμελειοδικείο της 
Αθήνας η εισαγγελέας της έδρας. Ακόμη, η 
εισαγγελέας πρότεινε να κηρυχθούν ένοχοι 
για πλημμεληματικές πράξεις πέντε ακόμη 
κατηγορούμενοι της υπόθεσης, πρώην εργα-
ζόμενοι σε δομές της ΜΚΟ. Αντίθετα, πρό-
τεινε αθωωθούν δυο εκ των κατηγορουμέ-
νων. Η συγκεκριμένη δίκη που βρίσκεται σε 
εξέλιξη εδώ και μήνες αφορά σε κατηγορίες 
για σωματικές και ψυχολογικές κακοποιή-
σεις παιδιών σε διάφορες δομές της Κιβωτού 
του Κόσμου όταν σε αυτή ηγούνταν ο πατέ-
ρας Αντώνιος. Συγκεκριμένα, η εισαγγελέας 
ζήτησε: - Ενοχή πατρός Αντωνίου για πέντε 
αδικήματα του κατηγορητηρίου και απαλλα-
γή του για τις υπόλοιπες πράξεις. Κλείσιμο-Ε-
νοχή για τον δεύτερο κατηγορούμενο για μια 

πράξη και απαλλαγή του για όλες τις υπόλοι-
πες - Ενοχή για τον τρίτο κατηγορούμενο για 
τέσσερα αδικήματα και απαλλαγή του για 
τις υπόλοιπες πράξεις. - Πλήρη αθώωση για 
τον τέταρτο κατηγορούμενο. - Ενοχή για τον 
πέμπτο κατηγορούμενου για μια πράξη και 
απαλλαγή του για όλες τις υπόλοιπες. - Ενοχή 
για τον έκτο κατηγορούμενο για δυο πράξεις 
και απαλλαγή του για τις υπόλοιπες. - Πλήρη 
αθώωση για τον έβδομο κατηγορούμενο και
- Ενοχή για τον όγδοο κατηγορούμενο για 
ένα αδίκημα και απαλλαγή του για τα υπό-
λοιπα. Οι αξιόποινες πράξεις για τις οποίες 
η εισαγγελέας εισηγήθηκε την ενοχή των κα-
τηγορουμένων αφορούν τις δομές της Κιβω-
τού σε Βόλο και Χίο ενώ αντίθετα η εισαγγε-
λέας ανέφερε πως διατηρεί αμφιβολίες και 
ως εκ τούτου εισηγήθηκε την απαλλαγή για 
τις καταγγελίες πρώην φιλοξενούμενων που 
αφορούν τις δομές σε Καλαμάτα, Αθήνα και 
Πωγωνιανή. «Ο πρώτος κατηγορούμενος 
(σ.σ. ο πατέρας Αντώνιος) αρνήθηκε τη συμ-

μετοχή του στις παραπάνω πράξεις και είπε 
στην απολογία του ότι έλαβε γνώση εκ’ των 
υστέρων. Οι ισχυρισμοί του, ομως, αυτοί δεν 
κρίνονται επαρκείς», είπε κατά την αγόρευσή 
της η εισαγγελέας, επισημαίνοντας πως ο πα-
τέρας Αντώνιος είχε γνώση για όλα όσα συνέ-
βαιναν σε δομές της ΜΚΟ και ελάμβανε στρα-
τηγικές αποφάσεις. Παρόντες στο δικαστήριο 
ακούγωντας την εισαγγελέα να αγορεύει 
είναι ο πατέρας Αντώνιος και τρεις εκ’ των 
επτά συνολικά συγκατηγορουμένων του και 
πρώην συνεργατών του σε δομές της ΜΚΟ. 
Να σημειωθεί ότι η αγόρευση συνεχίζεται και 
μέχρι στιγμής η εισαγγελέας έχει προτείνει 
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Η επίσκεψη του Βασίλη Στίγκα στο Αρχηγείο Στόλου. «Στηρίζουμε ολόψυχα την καθημερινή επίπονη προσπάθεια των 
ενόπλων δυνάμεων και ειδικότερα του Πολεμικού Ναυτικού».

Μια ακόμη ουσιαστική αλλά και συμβολι-
κή επίσκεψη επίσημης αντιπροσωπείας των 
«Σπαρτιατών» με επικεφαλής τον πρόεδρο 
της Κ.Ο. Βασίλη Στίγκα πραγματοποιήθηκε 

πριν λίγες μέρες. Την 8η Οκτωβρίου 2024 ο 
Πρόεδρος της Κ.Ο. «ΣΠΑΡΤΙΑΤΕΣ» Βασίλειος 
Στίγκας συνοδευόμενος από τον Παναγιώτη 
Παναγιωτόπουλο αντιστράτηγο ε.α. διευθυ-
ντή οργανωτικού, την Δήμητρα Μπεναρδή 
Υπεύθυνη Δημοσίων Σχέσεων, την Μαρία Στί-
γκα Υπεύθυνη Επικοινωνίας και την Ιωάννα 
Δήμου Συντονίστρια του Κοινοβουλευτικού 
Έργου, επισκέφθηκε το Αρχηγείο Στόλου στο 
Ναύσταθμο Σαλαμίνας. Τον Πρόεδρο και τη 
συνοδεία του υποδέχθηκε ο Αρχιεπιστολέ-
ας του στόλου και μετά ακολούθησε γενική 
ενημέρωση περί της οργάνωσης και των απο-
στολών του πολεμικού ναυτικού όπου διαπι-

στώθηκε το ηθικό και ετοιμότητα του προσω-
πικού και των ναυτικών όπλων. Όπως δήλωσε 
ο ίδιος σε δημοσιογράφους μετά την επίσκε-
ψη του:  «Η επίσκεψη του Προέδρου και της 
συνοδείας του στην ανωτάτη επιχειρησιακή 
διοίκηση του στόλου αποτέλεσε κατάθεση 
φόρου τιμής στην ιστορία και τους αγώνες 
του ελληνικού πολεμικού ναυτικού. Εμείς οι 
Σπαρτιάτες στηρίζουμε ολόψυχα την καθημε-
ρινή επίπονη προσπάθεια των ενόπλων δυνά-
μεων και ειδικότερα του Πολεμικού Ναυτικού 
για την προάσπιση των ελληνικών θαλάσσιων 
συνόρων και συμφερόντων.» Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Το συμβόλαιο θανάτου για επιχειρηματία της νύχτας από π. συνέταιρο του! Οι 8 Αλβανοί μπράβοι από «σκληρή» ομάδα και 
ο πρώην συνεργάτης του που ψάχνει να βρει «τρύπες» στις μετακινήσεις του.
Για όποιον θυμάται, παλαιότερα είχα αναφερ-
θεί σε γνωστό επιχειρηματία που δραστηριο-
ποιείται σε μαγαζιά εστίασης όπως νυχτερινά 
κέντρα και Clubs. Συγκεκριμένα, σύμφωνα 
από εγκυρότατη πηγή που «περπατάει» αρ-
κετά το βράδυ..., υπάρχει «συμβόλαιο θα-
νάτου» σε βάρος του διότι σύμφωνα με όσα 
διαρρέουν ο επιχειρηματίας έχει ρίξει τον 
συνέταιρο του αρκετές φορές σε «δουλειές» 
που είχαν κάνει με αποτέλεσμα να έχει υπο-
στεί οικονομική ζημία. Το συμβόλαιο εκκρε-

μεί εδώ και περίπου 1 χρόνο χωρίς ο εντολέας 
να έχει εντοπίσει ακόμα που είναι «κενός» ο 
επιχειρηματίας στις μετακινήσεις του αφού 
πλέον ενώ πριν δεν είχε ούτε κλητήρα για 
φύλαξη, κυκλοφορεί με 10 Αλβανούς μπρά-
βους εξπέρ στην δουλειά τους. Μακάρι να 
τα βρουν οι 2 παλιοί φίλοι και να μην έχουμε 
αίματα μέσα στον χειμώνα... αλλά βλέπω ότι 
ο πόλεμος τους ήδη είναι στο απροχώρητο. 
Υπήρχε μάλιστα και έντονο επεισόδιο με ξυ-
λοδαρμό πριν αρκετούς μήνες.  *Το Club που 

απεικονίζεται στην φωτογραφία είναι φωτό 
αρχείου. Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com

απαλλαγή μερίδας των κατηγορουμένων για 
κάποιες πράξεις των κατηγορητηρίου, λόγω 
αμφιβολιών. Ειδικότερα κατά την αγορευσή 
της η εισαγγελέας δέχθηκε πως κάποια από 
τα διερευνώμενα περιστατικά απομόνωσης 
παιδιών, πράγματι έλαβαν χώρα με τη γνώση 
του ιερέα και μερίδας εκ των συγκατηγορου-
μένων του. Τι είπε για τους κατηγορούμενους 
Ξεκινώντας την αγόρευσή της η εισαγγελέας 
αναφέρθηκε στον κάθε κατηγορούμενο ξεχω-
ριστά για να επισημαίνει ενδεικτικά τα εξής: 
-Για τον πατέρα Αντώνιο: «Ο πατέρας Αντώνι-
ος έχει ταυτιστεί με τη Κιβωτό του Κόσμου. Τα 
παιδιά τον χαρακτήριζαν ως πατέρα τους. Με-
τέβαινε σε τακτική βάση στις δομές και γνώ-
ριζε για όλα. Έπαιρνε στρατηγικές αποφάσεις. 
Αναμφισβήτατα βρίσκονταν στην κορυφή της 
ιεραρχίας». Για τον δεύτερο κατηγορούμε-
νο: «Είχε εκτελεστικό ρόλο και εμφανίζονταν 
μετά τον πατέρα Αντώνιο στην ιεραρχία. Πε-
ριγράφεται ως δεξί χέρι του πατρός Αντω-
νιου». Για τον τρίτο καγηγορούμενο: «Είχε 
σημαντικό ρόλο στη λειτουργία της δομής. 
Ήταν επίσης δεξί χέρι του πατρός Αντωνίου, 

τον οποίο συνόδευε στις επισκέψεις του στις 
δομές. Ήταν στενός συνεργάτης του ιερέα και 
άνθρωπος της απόλυτου εμπιστοσύνης του». 
Για τον τέταρτο κατηγορούμενο: «Εργάζονταν 
στα γραφεία της Κιβωτου του Κόσμου» Για 
τον πέμπτο κατηγορούμενο: «Είχε τη θέση 
του παιδαγωγού σε δομές του Βόλου» Για 
την έκτη κατηγορούμενη: «Ήταν διευθύντρια 
της δομής Βόλου, όπως και οι δυο τελευταίοι 
κατηγορούμενοι που ήταν στελέχη της δο-
μής της Χίου» Στη δομή του Βόλου Για τα όσα 
συνέβαιναν σε δομές της ΜΚΟ η εισαγγελέ-
ας αναφέρθηκε εκτενώς σε δομή του Βόλου 
για να επισημάνει ενδεικτικά τα εξής: «Τα 
παιδιά στη δομή αυτή είχαν διαχωριστεί ως 
εξής: Μικροί, μεσαιοι και μεγάλοι. Κάθε ομά-
δα είχε το δικό της πρόγραμμα. Όλα τα παι-
διά τελείωσαν το Γυμνάσιο. Το πρόγραμμα 
περιελάμβανε δύο ώρες εργασία καθημερινά 
(γεωπονικές και κτηνοτροφικές εργασίες). Τα 
παιδιά που δεν πήγαιναν σχολείο δούλευαν 
από το πρωί μέχρι το μεσημεριανό. Όποιος 
είχε σταματήσει το σχολείο έκανε εξωτερικές 
δουλειές. Οι μεγαλύτεροι εργάζοντα 4 με 5 

ώρες στα ζώα». Η εισαγγελέας έκανε εκτενή 
αναφορά σε περίπτωση παιδιού σε δομή του 
Βόλου, το οποίο, όπως είπε, ήταν απομακρυ-
σμένο από τα άλλα παιδιά, τελώντας σε ένα 
καθεστώς απομόνωσης. «Το ανώτερο μέτρο 
είχε ένα καθαρά τιμωρητικο χαρακτήρα» είπε 
η εισαγγελέας για να προσθέσει πως το μέτρο 
αυτό σκόπευε στη πρόκληση ψυχικού πόνου 
στον ανήλικο. «Η πόρτα του ήταν κλειδωμένη 
και όλα αυτό διήρκησε δυο μήνες», ανέφερε, 
μεταξύ άλλων, η εισαγγελέας για να προσθέ-
σει: «Η απόφαση αυτή πάρθηκε σε συνεννό-
ηση με τη κεντρική διοίκηση στην Αθήνα..». 
Ακόμη η εισαγγελέας αναφέρθηκε σε περι-
στατικό ξυλοδαρμού παιδιού το 2022 από 
τον δεύτερο και τρίτο κατηγορούμενο, τους 
οποίους χαρακτήρισε ως στενούς συνεργάτες 
του πατρός Αντωνίου. «Κάποιες από τις κατα-
θέσεις των παιδιών υποστηρίζονται και από 
τις καταθέσεις παιδαγωγών», είπε ακόμη η 
εισαγγελέας αναφερόμενη σε άλλο περιστα-
τικό ξυλοδαρμού παιδιού στη δομή της ΜΚΟ 
στο Διμήνι Βόλου. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com
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Στο μικροσκόπιο των εισαγγελικών αρχών 
τίθεται η δράση του αυτοαποκαλούμενου 
«Ποιμένα». Σύμφωνα με το nonpaper.eu, η 
Εισαγγελία Βόλου διέταξε προκαταρκτική 
έρευνα για τον δήθεν ιερομόναχο που υπό-
σχεται ότι λύνει μάγια και διώχνει το κακό, 
έναντι πλουσιοπάροχης αμοιβής.bΣύμφωνα 
με τις πληροφορίες, η έρευνα ανατέθηκε στον 
προανακριτή Βόλου, ο οποίος θα αναλάβει 
να διερευνήσει κάθε πτυχή της υπόθεσης. Το 
ενδιαφέρον εστιάζει κυρίως στα αυτεπαγγέλ-
τως διωκόμενα αδικήματα, που αφορούν στα 
πολεοδομικά. Συγκεκριμένα, στο μικροσκόπιο 
μπαίνει το παράνομο ναΐδριο που βρίσκεται 
κοντά στη συνοικία του Αγίου Γερασίμου 
και το οποίο φέρεται να είχε ως «βιτρίνα» ο 
«μαϊμού» ρασοφόρος. Θα αναζητηθούν στοι-
χεία αν όντως πρόκειται για αυθαίρετη κατα-
σκευή, πότε κτίστηκε από ποιον και ποιος συ-
νεχίζει να το διατηρεί μέχρι σήμερα.bΓια τις 
υπόλοιπες πτυχές της υπόθεσης, που δεν πα-
ρουσιάζουν ποινικό ενδιαφέρον, από τη στιγ-
μή που ούτε η Ιερά Μητρόπολη Δημητριάδος, 
ούτε πιστοί έχουν προχωρήσει σε μηνύσεις 
σε βάρος του «μη κανονικού ιερέα», θα γίνει 
μεν εισαγγελική έρευνα, δεν συνιστούν όμως 
αυτεπαγγέλτως διωκόμενα αντικείμενα Χθες, 
σχολιάζοντας την ανακοίνωση της Μητρό-
πολης Δημητριάδος, ο αυτοαποκαλούμενος 
«Ποιμένας» ανάφερε στο Nonpaper: «Δεν 
πειράζει, εντάξει, εφόσον έχουν καταγγελίες 
να συνεχίσουν το έργο τους. Εγώ παλαιοημε-
ρολογίτης είμαι, ένα φτωχό εκκλησάκι είναι 
εδώ πέρα. Τι να πω; Να υπερασπιστώ τον 
εαυτό μου; Μπορώ να πω ότι δεν είμαι ελέ-
φαντας; Παλαιότερα έχουν πει ότι έχω 3.000 
εραστές. Ας πούνε ο καθένας ό,τι θέλει. Δεν 
μπορούμε να τα βάλουμε με τον Σεβασμιότα-
το, εγώ είμαι το αυγό και εκείνος είναι η πέ-
τρα». Αναφορικά με τις καταγγελίες ότι εκμε-
ταλλεύεται πιστούς, ο «Ποιμένας» δηλώνει: 
«Ούτε εκμεταλλεύομαι κανέναν ούτε τίποτε, 

είμαι άνθρωπος της αγάπης και της προσφο-
ράς. Δεν έχω πιστούς, εδώ είναι ένα φτωχό 
εκκλησάκι, εγώ έρχομαι μια φορά το χρόνο 
στη γιορτή, τίποτε άλλο». Για τις καταγγελίες 
περί ρευματοκλοπής, ο ρασοφόρος απαντά: 
«Μας δανείζουνε ρεύμα, δεν έχουμε». Για τις 
αναφορές κατοίκων της περιοχής περί «βλά-
σφημου ιερέα, με κόκκινα ράσα», ο «Ποιμέ-
νας» δηλώνει: «Δεν είναι κόκκινα, είναι βυσ-
σινί, φόρεσα στη ζωή μου και εγώ μια φορά 
ένα βυσσινί και το εκμεταλλευτήκανε αυτό». 
Σε αυτούς που τον χαρακτηρίζουν «λύκο με 
ένδυμα προβάτου», ο ρασοφόρος απαντά: 
«Μακάρι όλοι οι λύκοι να ήταν σαν κι εμένα». 
O αυτοαποκαλούμενος «Ποιμένας», φέρεται 
να αντλεί μεγάλα ποσά από ανυποψίαστους 
πιστούς, οι οποίοι πιστεύοντας πως θα τους 
διαβάσει μία ευχή για τα μάγια ή ότι θα έχουν 
την ευλογία της Παναγίας καταβάλουν «χρυ-
σά» τάματα, με τον Ποιμένα να έχει κόψει τα-
ρίφα από 500 έως 800 ευρώ την ευχή. Επιπρο-
σθέτως, λέγεται πως ο συγκεκριμένος μαϊμού 
ρασοφόρος έχει πλευρίσει ηλικιωμένους, 
προκειμένου να τους πείσει να προβούν σε 
δωρεές ακινήτων στη μνήμη του Αγ. Κυπρια-
νού, κι όλα αυτά με «βιτρίνα», ένα παράνομο 
ναΐδριο, το οποίο βρίσκεται κοντά στη συνοι-
κία του Αγ. Γερασίμου, μέσα στους μπαξέδες, 
χτισμένο χωρίς οικοδομική άδεια, σύμφωνα 
με μία πρώτη έρευνα της τοπικής εκκλησίας, 
Δίπλα από το ναΐδριο, στη μνήμη δήθεν του 
Αγίου Κυπριανού, χωρίς καμία πολεοδομι-
κή άδεια ο μαϊμού ιερομόναχος έχει φτιάξει 
του κονάκι του, δηλαδή, δωμάτιο δίπλα στην 
εκκλησία, με κρεβάτια καλυμμένα με ροζ και 
λευκά σκεπάσματα. Το ναΐδριο διαθέτει και 
σελίδα στα social media, όπου επισημαίνεται 
πως αποτελεί μετόχι της Μονής Μυρελαίου 
Ευβοίας, το οποίο επιχειρήθηκε κάποια στιγ-
μή να εμφανιστεί πως ανήκει στον » αυτο-
νακηρυχθέντα Πατριάρχη Κιέβου Φιλάρετο, 
όμως διαψεύστηκε από την «εξαρχία» του 

στην Ελλάδα. Το τελευταίο όνειρο του «Ποι-
μένα», που θέλει να το υλοποιήσει στον Βόλο, 
είναι να φτιάξει οικοδομή Airbnb, την οποία 
θα αξιοποιήσει νοικιάζοντας τα δωμάτια σε 
πιστούς από την υπόλοιπη Ελλάδα που θα 
επισκέπτονται τον Αγ. Κυπριανό. Κάτι αντί-
στοιχο επιχείρησε να κάνει και σε μοναστήρι 
στη Χαλκίδα αλλά και στην Παιανία παλαιό-
τερα, όμως εκδιώχθηκε κακήν κακώς. Γείτονες 
των οποίων τα σπίτια απέχουν λίγα μέτρα από 
το ναΐδριο καταγγέλλουν πως όταν βρίσκεται 
στον Βόλο «εξομολογεί» σε κοινή θέα γυναί-
κες και άνδρες, ενώ σε κάποιας περιπτώσεις 
τον άκουσαν βροντόφωνα να εκθέτει γυναί-
κες, τις οποίες προηγουμένως εξομολογούσε. 
Ο «Ποιμένας» το 2013 έκανε εκπομπή live σε 
μοναστήρι. Ο ίδιος εμφανιζόταν τότε στην τη-
λεοπτική εκπομπή του Alpha «Κάτι Ψήνεται». 
Όσοι παρακολούθησαν την εκπομπή απο-
ρούσαν με τα όσα έβλεπαν στις οθόνες τους: 
Έναν μοναχό, ο οποίος μαγείρευε θαλασσινά 
χρησιμοποιώντας -κοροϊδευτικά- χριστιανι-
κές ρήσεις από το ιερό μυστήριο του γάμου 
(«παντρεύεται ο δούλος του Θεού χταπόδι, 
τη δούλη του Θεού γαρίδα»), να δίνει «θεϊκά» 
ονόματα σε πιάτα που έχει εμπνευστεί ο ίδιος 
(«ο μόσχος ο σιτευτός», «ο αμνός του Θεού 
σε λευκή γαλήνη»), αλλά και να τραγουδά 
«Αν είναι να κολαστώ» την ώρα που έφτιαχνε 
γαλακτομπούρεκο. Η προβολή της εκπομπής 
προκάλεσε την παρέμβαση τότε του μητροπο-
λίτη της Ιεράς Μητροπόλεως Μεσογαίας και 
Λαυρεωτικής, που χαρακτήρισε τον Ποιμένα 
«λύκο με ένδυμα προβάτου». Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Θεσσαλονίκη: Τράπερ καταδικάστηκε με ποινική διαπραγμάτευση - Παρήγγειλε κάνναβη μέσω εταιρίας ταχυμεταφορών
Οι αρχές έφτασαν στα ίχνη του όταν το δέμα 
με τα ναρκωτικά έφτασε στη Θεσσαλονίκη 
από την Αθήνα και ανέγραφε τα στοιχεία του 
παραλήπτη. Σε φυλάκιση 2 ετών, με 3ετή 
αναστολή, καταδικάστηκε γνωστός τράπερ, 
που κρίθηκε ένοχος για αγορά ποσότητας 
περίπου 500 γραμμαρίων κάνναβης, μέσω 
εταιρίας ταχυμεταφορών. Η συγκεκριμένη 

ποινή ήταν αποτέλεσμα «συμφωνίας» με 
την εισαγγελέα, στο πλαίσιο του θεσμού 
της ποινικής διαπραγμάτευσης. Προς αυτή 
την κατεύθυνση, υπέβαλε προηγουμένως 
αίτημα προς το Μονομελές Εφετείο Κα-
κουργημάτων Θεσσαλονίκης όπου παρα-
πέμφθηκε να δικαστεί. Αφού ομολόγησε 
την πράξη του, συντάχθηκε το πρακτικό δι-

απραγμάτευσης και συμφωνήθηκε το ύψος 
της ποινής που επικυρώθηκε με τη «βούλα» 
του δικαστηρίου. Ο ίδιος φέρεται να ανέφε-
ρε ότι παρήγγειλε την ναρκωτική ουσία εν 
μέσω «καραντίνας» και ενόψει των περιο-
ρισμών που ίσχυαν εκείνη την περίοδο. Τό-
νισε δε, ότι προοριζόταν για ιδία χρήση. 

Αυτός είναι ο Ιερέας που έκανε «μάγια» και «έδιωχνε το κακό» έναντι παχυλών αμοιβών! Το παράνομο ναΐδριο - βιτρινά 
που είχε, o τιμοκατάλογος του, το παρόν που είχε δώσει σε πασίγνωστο tv show γελοιοποιώντας τον χριστιανισμό και η 
διαταγή για προκαταρτική έρευνα σε βάρος του δήθεν ιερομόναχου.
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Βαριά ατμόσφαιρα στη ΝΔ για τη διακυβέρνηση – Βουλευτές, πρώην αρχηγοί και υπουργοί 
απεργάζονται διάδοχη κατάσταση το 2027
 Υπερδραστήριος Σαμαράς - Βολές και προ-
σωπικές κόντρες απέναντι στον Χατζηδάκη 
- Συνασπισμοί υπουργών υπέρ άλλων
Κάτι τρέχει με την κυβέρνηση και τη ΝΔ και 
δεν είναι για καλό του Κυριάκου Μητσοτά-
κη. Η αλήθεια είναι ότι με τις μεγάλες φα-
γωμάρες στο ΠΑΣΟΚ και τις εσωκομματικές 
εκλογές αλλά και την τραγική κατάσταση 
στο στρατόπεδο του ΣΥΡΙΖΑ, έμειναν κάτω 
από το ραντάρ οι μεγάλες διεργασίες και 
γκρίνιες που συμβαίνουν στην κυβέρνηση.
Υπερδραστήριος ΣαμαράςQ Καταρχάς, βλέ-
πουμε μία υπερδιέγερση του Αντώνη Σαμα-
ρά που σήμερα μιλάει στην Κύπρο σε εκ-
δήλωση και η προσοχή είναι στραμμένη σε 
αυτά που θα πει για τα ελληνοτουρκικά και 
το κυπριακό. Όμως, οι συχνές εμφανίσεις 
του μαζί με τον Κώστα Καραμανλή, οι χαιρε-
τούρες ακόμα και με σκληρούς αντιπάλους 
του όπως ο Νίκος Παππάς, η θελημένη του 
απουσία από τα γενέθλια της ΝΔ δείχνουν 
ότι έχει κόψει κάθε σχέση με τον Κ. Μητσο-
τάκη και ότι έχει απασφαλίσει επικίνδυνα. 
Ουσιαστικά «εργάζεται» για να πέσει ο Μη-
τσοτάκης. Παράλληλα, υπάρχουν σοβαρές 
εκτιμήσεις ότι και αυτός συμφωνεί, όπως ο 
κ. Καραμανλής, σε μία διάδοχη κατάσταση 
στη ΝΔ με την προώθηση του Νίκου Δένδια.
Ο υπουργός Εθνικής Άμυνας δεν είχε καλές 
σχέσεις με τον Α. Σαμαρά αλλά φτιάχτηκαν 
και σε αυτό συνέβαλε ο Κ. Καραμανλής με 
τον οποίο ο υπουργός μιλάει συχνά.
Βολές και προσωπικές κόντρες απέναντι 
στον Χατζηδάκη Την ίδια ώρα, βλέπου-
με οι γκρίνιες των βουλευτών προς τους 
υπουργούς να είναι έντονες και συχνές. Ο 
βουλευτής Γιώργος Βλάχος είναι βέβαιο ότι 
έχει βάλει στο στόχαστρό του τον υπουργό 
Οικονομικών Κωστή Χατζηδάκη καθώς έχει 
υπογράψει ερωτήσεις προς αυτόν και είναι 
ιδιαίτερα καυστικός δημοσίως για τον συ-
γκεκριμένο υπουργό.
Η εμμονή του υπουργού με συγκεκριμένα 

θέματα όπως τα κόκκι-
να δάνεια και το φόρο 
στα φιλοδωρήματα 
δημιουργούς αποστά-
σεις. Μεγάλες γκρί-
νιες από τον Γ.Βλάχο 
και άλλους βουλευτές 
(Μπουκώρος, Μαρ-
κόπουλος) ακούστη-
καν από τον ίδιο σε 
ενημέρωση που έγινε 
από τον υπουργό Ανά-
πτυξης Τάκη Θεοδω-
ρικάκο για τα θέματα 
της ακρίβειας και της 
αγοράς. Αυτές οι γκρίνιες είναι πλέον εν-
δεικτικές της βαριάς ατμόσφαιρας που έχει 
δημιουργηθεί στην κοινοβουλευτική ομά-
δα της ΝΔ για συγκεκριμένους υπουργούς 
αλλά και για το Μέγαρο Μαξίμου που μέχρι 
τελευταία στιγμή επέμενε να θέλει να δια-
τηρήσει στην θέση της την Κατερίνα Σακελ-
λαροπούλου. Ευτυχώς που έβαλε μυαλό 
και πλέον προσανατολίζεται στον Κωνστα-
ντίνο Τασούλα για τη θέση. Αλλαγές στη 
κυβέρνηση:  Η ατμόσφαιρα που αποπνέει 
το Μαξίμου δείχνει ότι ο Κ. Μητσοτάκης 
θέλει να κάνει αλλαγές στο κυβερνητικό 
σχήμα προκειμένου να ηρεμήσει τα πράγ-
ματα. Κυρίως, θεωρεί ότι έχει έρθει η ώρα 
να μείνει εκτός Μαξίμου ο Άκης Σκέρτσος 
αφού είναι ο υπουργός που έχει συγκε-
ντρώσει πάνω του όλη την δυσαρέσκεια. 
Όμως, ο Μητσοτάκης τον στηρίζει και θέλει 
να τον δοκιμάσει σε υπουργικό θώκο. Θέ-
λει να επιστρέψει στο Μαξίμου πρόσωπα 
με δεξιό πρόσημο (Παπασταύρου) και με 
γνώση του νομοθετικού έργου (Γεραπετρί-
της). Συνασπισμοί υπουργών υπέρ άλλων. 
Όμως, αυτό που συμβαίνει στην κυβέρνηση 
τώρα ξεπερνάει τον ίδιον τον Πρωθυπουρ-
γό. Υπουργοί που πλέον δεν είναι στην ομά-
δα των ευνοουμένων του Μητσοτάκη έχουν 

συνασπιστεί κοιτώντας την επόμενη μέρα 
στη ΝΔ. Και δείχνουν να είναι πιο κοντά 
στον Νίκο Δένδια. Τα πρόσωπα που απαρ-
τίζουν αυτή την ομάδα θα σας εκπλήξουν 
όταν πούμε τα ονόματά τους και κυρίως αυ-
τόν που εμφανίζεται ως ο διοργανωτής της 
ομάδας. Πάντως, είναι ενδεικτικό ότι για 
παράδειγμα ο Άδωνις Γεωργιάδης που δέ-
χεται πυρά για τις εκρήξεις του στα θέματα 
υγείας, είναι από αυτούς που βλέπουν ότι η 
υπόθεση Μητσοτάκη τελειώνει το 2027 και 
κοιτάζει την επόμενη μέρα. 4 κόμματα στα 
δεξιά της ΝΔ: Τέλος, το σκληρό μαρκάρισμα 
της Αφροδίτης Λατινοπούλου με την βοή-
θεια σαμαρικών στελεχών στη ΝΔ έχει επι-
φέρει ζημιές σε τοπικό επίπεδο. Βουλευτές 
της ΝΔ, πλέον, έρχονται αντιμέτωποι με μία 
κατάσταση αποστροφής από τους τοπικούς 
πληθυσμούς, ειδικά στην Βόρεια Ελλάδα ή 
εκεί που έχουν δοκιμαστεί από καταστρο-
φές πυρκαγιές-πλημύρες. Πλέον από τα δε-
ξιά υπάρχουν 3 κόμματα που κάνουν ζημιά. 
Η Ελληνική Λύση κυρίως στη Βόρεια Ελλάδα 
αλλά και στην Αττική, η Φωνή Λογικής στην 
Θεσσαλονίκη αλλά και σε τοπικό επίπεδο 
και η ΝΙΚΗ στους εκκλησιαστικούς χώρους.
Και μπορεί να δούμε και 4ο κόμμα στην πα-
τριωτική δεξιά που μπορεί να κινηθεί ακό-
μα πιο αντισυστημικά.

Τέμπη: Σύσταση προανακριτικής για το μπάζωμα ζητεί ο ΣΥΡΙΖΑ
«Καλούμε τα κόμματα του προοδευτικού 
χώρου να συνηγορήσουν και να συνυπο-
γράψουν αυτήν την πρωτοβουλία», τόνισε 
ο Ν. Παππάς.  «Καλούμε καταρχάς τα κόμ-
ματα του προοδευτικού χώρου να συνηγο-
ρήσουν και να συνυπογράψουν αυτήν την 

πρωτοβουλία. Έχουμε κατά καιρούς δημό-
σιες δηλώσεις και από άλλους χώρους ότι 
το θέμα της διερεύνησης των ευθυνών τούς 
απασχολεί. Πιστεύουμε πως εδώ υπάρχει 
ένα πεδίο συνεννόησης. Προσδοκούμε», 
κατέληξε ο κ. Παππάς.
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Κλείδωσε ο Κωνσταντίνος Τασούλας για Προεδρία της Δημοκρατίας – 
Το ΠΑΣΟΚ και ο Ανδρουλάκης θα προτείνουν τον Βενιζέλο
Τον Τασούλα μπορεί να τον στηρίζουν και 
βουλευτές από τα άλλα κόμματα, έχει δημι-
ουργήσει συμπάθειες στο ΠΑΣΟΚ, όχι όμως 
στον ΣΥΡΙΖΑ Mετά την παγίωση των μεγά-
λων διαφορών που υπάρχουν μετα-
ξύ του Κυριάκου Μητσοτάκη και των 
δύο πρώην αρχηγών της ΝΔ Αντώνη 
Σαμαρα και Κώστα Καραμανλή, το 
Μαξίμου προχωράει στον σχεδια-
σμό του στον οποίο εντάσσεται και 
το νέο πρόσωπο για τη Προεδρία 
της Δημοκρατίας. Ο Πρόεδρος πρέ-
πει να είναι του χεριού του Μαξίμου 
Ο σχεδιασμός πλέον είναι σαφής, 
πρέπει να μπει ένα πρόσωπο που να 
μπορεί να ψηφιστεί και από τη ΝΔ 
και από το ΠΑΣΟΚ αλλά κυρίως από 
τους βουλευτές της ΝΔ. Και αυτόν 
τον σχεδιασμό τον υπηρετεί τέλει ο πρόε-
δρος της Βουλής Κωνσταντίνος Τασούλας. 
Ο Κυριάκος Μητσοτάκης καταλήγει στο συ-
γκεκριμένο πρόσωπο διότι όσα άλλα του 
προτάθηκαν δεν «κολλάνε» με την στρατη-
γική του αλλά και με τον εξής απαράβατο 
κανόνα: «ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας θα 
πρέπει να είναι ακολούθημα της κυβέρνη-
σης, δηλαδή να είναι του χεριού του». Οι ει-
σηγήσεις και η εμμονή Μητσοτάκη με Δέν-
δια Υπήρξαν πολλές εισηγήσεις. Προτάθηκε 
ο Κώστας Καραμανλής ώστε να υπάρξει μία 
ισορροπία με την δεξιά πτέρυγα του κόμ-
ματος. Όμως, ο πρώην πρόεδρος μιλάει και 
δεν δέχεται να είναι σιωπηρός την ώρα που 
η κυβέρνηση παίρνει λάθος δρόμο ή στρί-

βει το τιμόνι προς την Κεντροαριστερά. Ο 
Μητσοτάκης ήθελε διακαώς να στείλει στην 
θέση αυτή τον Νίκο Δένδια και για να τον 
αποστρατεύσει και για να τον αποκλείσει 

από τις επόμενες διεργασίες για την αρχη-
γία της ΝΔ όποτε γίνουν. Όμως, ο Δένδιας 
κατάλαβε την παγίδα και δεν θέλει να πάει 
κάτι που τόνισε εκ νέου ο πρώτος στο πρό-
σφατο ταξίδι στα Χανιά στο σπίτι Μητσοτά-
κηΠοιοι προτάθηκαν Προτάθηκε ο Γιάννης 
Στουρνάρας που κοιτάζει ποιος θα είναι 
ο επόμενος θεσμικός ρόλος του μετά της 
Τράπεζα της Ελλάδας. Όμως, είναι γεγονός 
ότι δεν είναι πλήρως ελεγχόμενος για τον 
Κ. Μητσοτάκη. Εξάλλου ποτέ δεν υπήρχαν 
πολύ καλές σχέσεις Στουρνάρα-Μητσοτά-
κη. Επίσης, μαθεύτηκε ότι ο Στουρνάρας 
είχε μία μικρή εμπλοκή στα εσωκομματι-
κά του ΠΑΣΟΚ, στηρίζοντας την Άννα Δια-
μαντοπούλου. Υπήρξαν και άλλα ονόματα 

που πέρασαν και δεν ακούμπησαν όπως ο 
Παναγιώτης Πικραμένος, ο Βαγγέλης Μει-
μαράκης κ.α. Αιφνιδιασμός ΠΑΣΟΚ με τον 
Βενιζέλο Από την πλευρά του το ΠΑΣΟΚ, 

είναι σίγουρο ότι θέλουν να 
προταθεί ένα πρόσωπο δικής 
του προελεύσεως. Πηγές από 
την Χαριλάου Τρικούπη λένε 
ότι ο Νίκος Ανδρουλάκης εάν 
επανεκλεγεί ξανά στο ΠΑΣΟΚ 
θα θελήσει να αιφνιδιάσει 
το Μέγαρο Μαξίμου και να 
προτείνει τον Βαγγέλη Βενι-
ζέλο για την Προεδρία. Δεν 
θα συμφωνήσει φυσικά το 
Μαξίμου σε μία τέτοια υπο-
ψηφιότητα καθώς ο Βαγγέλης 
Βενιζέλος είναι ένα πρόσωπο 

αφενός φθαρμένο και αφετέρου δεν «μα-
ζεύεται». Σας θυμίζω πόσο είχε δυσκολέψει 
την κυβέρνηση με τις παρεμβάσεις του για 
τις υποκλοπές… Η περίπτωση του Κωνστα-
ντίνου Τασούλα δημιουργεί μία ισορροπία 
στην Κ.Ο της ΝΔ που είχαν στείλει το μή-
νυμα ότι δεν θα δεχτούν ξανά ως ΠτΔ την 
Κατερίνα Σακελλαροπούλου, πόσο μάλλον 
όταν εκείνη μετά την ψήφιση του νομοσχε-
δίου για τα ομόφυλα ζευγάρια πανηγύριζε 
εις βάρος της βάσης της ΝΔ. Τον Τασούλα 
μπορεί να τον στηρίζουν και βουλευτές από 
τα άλλα κόμματα, έχει δημιουργήσει συ-
μπάθειες στο ΠΑΣΟΚ, όχι όμως στον ΣΥΡΙΖΑ.
Και έτσι κλείνει για το Μαξίμου ένα  ακόμα 
κεφάλαιο.

«Κόντυνε» τον δήμαρχο Αθηναίων ο Πρόδρομος Εμφιετζόγλου! «Το ΠΑΣΟΚ έχασε τον Γερουλάνο που 
είναι άξιος και ο Μητσοτάκης έκανε Party. Ο Χ. Δούκας έπεισε ότι μπορεί να τα κάνει όλα και οι Γιαν-
νιώτες τον έβγαλαν πρώτο.»

Ευθεία επίθεση του προέδρου των «Πατρι-
ωτών» Πρόδρομου Εμφιετζόγλου έγινε στον 
δήμαρχο Αθηναίων Χάρη Δούκα που άφησε 
Αθήνα και έτρεξε στα Γιάννενα ενώ επαινεί 
τον άξιο πολιτικό όπως τον χαρακτηρίζει Γε-
ρουλάνο. «ΑΝ ΠΗΓΑΙΝΕ… ΣΤΑ ΓΙΑΝΝΕΝΑ ! Ο 
Δήμαρχος της Αθήνας Χ. Δούκας άφησε την 
Αθήνα και πήγε στα Γιάννενα. Έπεισε με τα 
ωραία λόγια του ότι μπορεί να τα κάνει… όλα 
και οι Γιαννιώτες τον πίστεψαν και τον έβγα-
λαν… πρώτο μεταξύ των υποψηφίων για την 
Προεδρία του ΠΑΣΟΚ ! Ο Γερουλάνος - ένα 

ικανός και αξιοπρεπής πολιτικός - δεν πήγε… 
στα Γιάννενα. Και… έχασε τη δεύτερη θέση ! 
Αν… πήγαινε θα έπειθε τους Γιαννιώτες – για-
τί οι άνθρωποι μυαλό έχουν – πληροφόρηση 
δεν είχαν. Και τότε ο Γερουλάνος θα έβγαινε 
δεύτερος στην πρώτη Κυριακή και πιθανότα-
τα πρώτος στη δεύτερη. Έτσι το μεν ΠΑΣΟΚ 
έχασε ένα σοβαρό, άξιο Πρόεδρο και ο Μη-
τσοτάκης έκανε party. Ιδιαίτερα μετά τα χάλια 
του… street party ! Τελικά δεν έχασε μόνο το 
ΠΑΣΟΚ – ΧΑΣΑΜΕ ΟΛΟΙ ! Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το edolio5.blogspot.com
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«Χαστούκι» της Αφροδίτης Λατινοπούλου στην κυβέρνηση και τον εκπρόσωπο της! «Πονάει και μάλιστα πολύ η ΝΔ γιατί 
μιλάμε την γλώσσα της αλήθειας, μόνο ένας αληθινός ακροδεξιός θα δήλωνε : «Τσίπρα αν ζούσαμε στον Εμφύλιο από 
μένα θα πήγαινες»».
Ο κυβερνητικός εκπρόσωπος  Μαρινάκης 
χτες ασχολήθηκε με τη ΦΩΝΗ ΛΟΓΙΚΗΣ και 
την πρόεδρό της, Αφροδίτη Λατινοπούλου. 
Συγκεκριμένα η «Φωνή Λογικής» αναφέρει:  
«Καταλαβαίνουμε απόλυτα τον λόγο, γιατί η 
ΦΩΝΗ ΛΟΓΙΚΗΣ και η πρόεδρός της ”πονάνε” 
την κυβέρνηση. Την ”πονάνε” και μάλιστα 
πολύ, γιατί μιλάνε τη γλώσσα της αλήθειας. 
Δεν κοροϊδεύουν τους πολίτες όπως καθημε-
ρινά κάνει η Ν.Δ. με τα θέματα της ακρίβειας, 
των καρτέλ, των λαθρομεταναστών, της ανο-
μίας, των τιμών της ενέργειας, των ρεκόρ των 
απευθείας αναθέσεων. Ακόμα και υπουργοί 
της, την ίδια ώρα που ο κόσμος υποφέρει, 
αγοράζουν σπίτια φιλέτα, άλλοι υπουργοί 
της διακοσμούν τα γραφεία τους και ταξιδεύ-
ουν με χρήματα των Ελλήνων φορολογούμε-
νων, κάνοντας ζωάρα, ξεχνώντας γιατί ψηφί-
στηκαν. Αν και κλέβουμε εκκλησία, πάμε να 
δούμε αναλυτικά τι ψέματα ή μισές αλήθειες 
μας είπε χτες ο κυβερνητικός εκπρόσωπος, κ. 
Μαρινάκης: 1ον ”Πανηγυρίζει” χωρίς αιδώ 
λέγοντας πως η κυβέρνηση της Ν.Δ. μείωσε 
τις δομές από 133 σε 30. ”ΞΕΧΑΣΕ” όμως να 
μας πει πως Α) Με το που ανέλαβε άνοιξε τις 
δομές και έστειλε χιλιάδες λαθρομετανάστες 
ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΣ στην ενδοχώρα (κόντρα στο 
πρόγραμμά της), Β) πως άλλαξε τη διαδικα-
σία ασύλου του ΣΥΡΙΖΑ (που τότε κατηγορού-
σε ως απαράδεκτη για την Ελλάδα) και την 
έκανε τρεις φορές χειρότερη αφού αν είναι 
δυνατόν τους έδωσε το δικαίωμα για νέα αί-
τηση ασύλου, δηλαδή με το ΖΟΡΙ να πάρουν 
όλοι μετά από τελεσίδικη αρνητική απόφαση. 
Γ) Τα κλειστά κέντρα που είχε ο Σαμαράς τα 
έκανε κανονικά μοτέλ φιλοξενίας με τους λα-

θρομετανάστες να μπαινοβγαίνουν όποτε θέ-
λουν (Επίσης κόντρα στο πρόγραμμά της). Για 
να μην αναφέρουμε τη χαρά της κας Βούλτε-
ψη που ”πανηγυρίζει” στα κανάλια λέγοντας: 
“Μα εμείς τους δίνουμε (στους λαθρομετανά-
στες) σπίτια, ΑΦΜ, ΑΜΚΑ και πάει λέγοντας”!
Όσο για το ότι υπάρχουν μόλις 21.000 λαθρο-
μετανάστες στη χώρα μας ή μας κάνει πλάκα 
ή δεν ξέρει τι του γίνεται. Μόνον 21.000 μπο-
ρεί να έχει ο Άγιος Παντελεήμονας. Αν θέλει 
τον προ(σ)καλούμε να κάνει μία βόλτα μαζί με 
την πρόεδρό μας στις περιοχές αυτές που έξι 
τώρα έτη η Ν.Δ. έχει εγκαταλείψει στη μοίρα 
τους, να δούμε τι θα τους πουν οι κάτοικοί 
τους. Γιατί από την Εκάλη, τη Φιλοθέη, το Κο-
λωνάκι και το Ψυχικό όλα ωραία φαίνονται. 
2ον Ψεύδεται επίσης όταν λέει πως οι πολι-
τικές που προτείνει η κα Λατινοπούλου θα 
μας έβγαζαν εκτός Ε.Ε. Τεράστιο ψέμα. Γιατί 
αυτές τις πολιτικές και πολύ πιο σκληρές, ακο-
λουθούν ήδη οι Πολωνία, Ιταλία, Ουγγαρία 
και σιγά σιγά και άλλες χώρες. Έδιωξαν κα-
μία χώρα από την Ευρωπαϊκή Ένωση; Ούτε 
για αστείο. Απλά άλλες χώρες έχουν ηγέτες 
στο τιμόνι τους που λατρεύουν τα έθνη τους 
και τιμούν τις πατρίδες τους και άλλοι έχουν 
ανθρώπους με όνειρα για πολυπολιτισμικές 
κοινωνίες και χάρτινα καλαμάκια. 3ον Ψέμα 
πως ανήκουμε σε ακροδεξιό σχηματισμό 
στην Ευρωβουλή. Ανήκουμε στους Patriots for 
Europe που είναι η τρίτη δύναμη στην Ευρω-
βουλή με συνεχώς αυξανόμενη τάση και απή-
χηση. Αλήθεια, αποκαλεί τη Λεπέν και το 37% 
των Γάλλων ακροδεξιούς; Βέβαια λογικό να 
το κάνουν αφού πια η Ν.Δ. έχει μεταλλαχθεί 
σε ένα κεντροαριστερό κόμμα. Μην ξεχνάμε 

πως αρκετά στελέχη της μέχρι και την Κάμαλα 
υποστηρίζουν στις Αμερικάνικες εκλογές. Ό,τι 
πιο αριστερό υπάρχει στην Δύση σήμερα δη-
λαδή. Όσο για το ποια είναι σήμερα η Ν.Δ. το 
έδειξε ξεκάθαρα και η ίδια αφού δεν τόλμησε 
να βάλει στην επετειακή γιορτή των 50 ετών 
της (αν και σε ”κηδεία” εξελίχθηκε με τόσο 
λίγη συμμετοχή κόσμου παρά τους τόσους 
υπουργούς και τους χιλιάδες μετακλητούς 
τους), ούτε καν τον ύμνο με τα λόγια του κόμ-
ματος. Μόνο τη μουσική άφησε. Ίσως γιατί το 
ΖΗΤΩ Η ΕΛΛΑΔΑ, ΖΗΤΩ Η ΘΡΗΣΚΕΙΑ, ΖΗΤΩ Η 
Ν.Δ. που λένε οι στίχοι τους φέρνει αλλεργία. 
Για να μην αναφέρουμε το γεγονός πως και οι 
τρεις προηγούμενοι αρχηγοί της απείχαν (Κα-
ραμανλής, Μεϊμαράκης, Σαμαράς). Μάλλον 
σύμπτωση θα ήταν! Κλείνοντας θα θέλαμε να 
υπενθυμίσουμε στον κ. Μαρινάκη πως μόνον 
ένας αληθινά ακροδεξιός θα έκανε την πα-
ρακάτω δήλωση στα μέσα κοινωνικής δικτύ-
ωσης στις 12/02/2012: ”Τσίπρα αν ζούσαμε 
στον Εμφύλιο από μένα θα πήγαινες”. Οπότε 
αν ψάχνει για ακροδεξιούς ας κοιτάξει λίγο 
στον καθρέπτη του. Στη ΦΩΝΗ ΛΟΓΙΚΗΣ τέ-
τοιες ακροδεξιές δηλώσεις δεν θα βρείτε, όχι 
από την πρόεδρό μας φυσικά, αλλά ούτε από 
το πλέον χαμηλόβαθμο στέλεχός μας. Είναι 
θέμα ήθους και παιδείας.» Αυτούσια αναδη-
μοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Οι θαμώνες του Μαξίμου που ξηλώνονται και η παλιά φρουρά που επανέρχεται! Με ηγετικό ρόλο σε όλα επι-
στρέφει ξανά ο Γρηγόρης Δημητριάδης, εξαφανίζονται Μυλωνάκης, Πατέληςκαι Σκέρτσος ενώ ο Παπασταύρου 
περνάει ξανά το κατώφλι του πρωθυπουργικού Μεγάρου.
Σας έχω φρέσκα νέα για τον ανασχηματισμό 
Ιανουαρίου – Φεβρουαρίου σε κυβέρνηση 
και Μέγαρο Μαξίμου υπάρχουν μια σίγουρη 
αποχώρηση και μια σίγουρη επιστροφή! Οι 
πληροφορίες μου λένε ότι ο κύκλος του Άκη 
Σκέρτσου (που έγινε ευρύτερα γνωστός από 
τα κλάματα συγκίνησης μετά την ψήφιση του 
γάμου των ομοφύλων και τα τρελά του κέφια 
σε πάρτι σε γκέι κλαμπ που επακολούθησε) 
έχει κλείσει, καθώς ο πρωθυπουργός έχει πια 
αντιληφθεί και συνειδητοποιήσει πολλά και 

διάφορα, όπως λένε στη στήλη πηγές εκ των 
έσω που δεν επιδέχονται αμφισβήτησης! Δεν 
θα μείνει όμως εκτός υπουργικού θώκου. Τον 
δρόμο της απομόνωσης ακολουθεί ο Γιώργος 
Μυλωνάκης. Με ενεργητικό ρόλο επιστρέφει 
ο Γρηγόρης Δημητριάδης ύστερα και από την 
ολοκληρωτική απεμπλοκή του από τις υπο-
κλοπές με δικαστική βούλα. Οι ίδιες πηγές 
επισημαίνουν ότι όσο σίγουρη είναι η απο-
χώρηση Σκέρτσου, άλλο τόσο βέβαιη είναι η 
επιστροφή του Στ. Παπασταύρου, που 100% 

θα είναι στην κυβέρνηση, είτε σε προβεβλη-
μένο υπουργείο, είτε στο Μ. Μαξίμου! Τον 
δρόμο της εξαφάνισης παίρνει και ο Πατέλης 
αφού η κυβέρνηση θέλει να αλλάξει λίγο το 
προφίλ του αντιδεξιού και του φιλοΛΟΑΤΚΙ.  
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com
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Ο Σκυλακάκης καταργεί πράσινα τιμολόγια, νυχτερινό ρεύμα που προσφέρει μόνο η ΔΕΗ... εξυπηρετώντας συμφέροντα

Τα νοικοκυριά δεν πρόκειται να έχουν φθηνά 
τιμολόγια...Το διζωνικό τιμολόγιο που θέλουν 
οι προμηθευτές Ο υπουργός κ Θόδωρος Σκυ-
λακάκης επιλέγει τους συνομιλητές για να 
είναι σε θέση να συνομιλεί ανώδυνα με το 
ακροατήριο το οποίο πρέπει να ελπίζει  ότι τα 
τιμολόγια θα γίνουν πιο φθηνά αλλά αυτή η 
προσδοκία δεν εκπληρώνεται. Η έλευση του 
διζωνικού τιμολογίου θα ευνοήσει τα μέγιστα 
τις μονάδες των φωτοβολταϊκών μονάδων οι 
οποίες ξαφνικά θα αποκτήσουν αυξημένη πε-
λατεία που θα ζητάει ρεύμα προς κατανάλω-
ση. Η κατάργηση του νυκτερινού τιμολογίου 
στην πράξη από τους προμηθευτές ενέργειας 
εκτός από τη ΔΕΗ  που το διατηρεί ως πρό-
γραμμα με χαμηλή τιμή και το προσφέρει στα 
νοικοκυριά. Το ΥΠΕΝ θα κλείσει οριστικά το 
νυκτερινό τιμολόγιο το οποίο είναι ακριβό για 
να έρθει στη θέση του το διζωνικό που θεω-

ρητικά θα προσφέρει «φθηνό» ρεύμα από τις 
10 το πρωί έως τις 3 το μεσημέρι και θα παρέ-
χεται και τα Σαββατοκύριακο από την ανατο-
λή έως τη δύση του ηλίου. Το ΥΠΕΝ καταργεί 
το νυχτερινό τιμολόγιο το οποίο το προσφέρει 
μόνο η ΔΕΗ Η στροφή του ΥΠΕΝ στο διζωνικό 
τιμολόγιο δικαιολογείται από την προσδοκία 
ότι είναι πιο φθηνό αφού η ενέργεια έρχεται 
από το ήλιο σε σχέση με την τιμή της MWh 
που τις βραδινές ώρες τετραπλασιάζεται. Η 
θεωρία του ΥΠΕΝ έχει  βάση αλλά στο στάδιο 
της εφαρμογής θα υπάρξουν ανατροπές διότι 
η αυξημένη ζήτηση σε ενέργεια την ημέρα θα 
ανεβάσει τις ωριαίες τιμές στο Χρηματιστήριο 
Ενέργειας. Οι μηδενικές τιμές που διαφημίζο-
νται στην αγορά της ενέργειας είναι αποτέλε-
σμα της παραγωγής ενέργειας από φωτοβολ-
ταϊκές μονάδες. Οι χαμηλές τιμές ανά MWh 
σημειώνονται την ημέρα, αλλά το ΥΠΕΝ ξεχνά 
ότι η ζήτηση θα ανεβάσει τις ημερήσιες τιμές 
όταν οι καταναλωτές μετακινηθούν με αντί-
στοιχα προγράμματα τις πρωινές ώρες. Τα 
νοικοκυριά με τα νέα διζωνικά τιμολόγια θα 
πρέπει να βάζουν πλυντήριο ρούχων,  όπως 
και το μαγείρεμα από τις 10 το πρωί έως τις 3 
το μεσημέρι. Σήμερα οι ΑΠΕ είναι σε θέση να 
παράγουν από 3.500 MWh έως 4.500 MWh 
ανά ώρα στο Χρηματιστήριο Ενέργειας. Με 

την εφαρμογή των διζωνικών τιμολογίων  οι 
τιμές  θα ενισχυθούν λόγω της αυξημένης ζή-
τησης. Τι δεν λέει το ΥΠΕΝ για την εφαρμογή 
του διζωνικού τιμολογίου Η πολιτική ηγεσία 
του ΥΠΕΝ αυτό που δεν λέει ότι  το νομοθετι-
κό πλαίσιο 4414 του 2016  το άρθρο 5 παρά-
γραφος 10 αναφέρει ρητώς ότι οι φωτοβολ-
ταϊκές μονάδες που δύο συνεχόμενες ώρες 
λάβουν μηδενικές τιμές  στο Χρηματιστήριο 
Ενέργειας θα λάβουν  καμία αποζημίωση για 
την παραγόμενη ενέργεια. Έτσι οι αντίστοιχες  
επενδύσεις δεν είναι αποδοτικές διότι η ζήτη-
ση σε ενέργεια τις πρωινές ώρες είναι χαμηλή 
και πιέζει τις τιμές. Το ΥΠΕΝ προσπαθεί να αυ-
ξήσει τη ζήτηση για να έχουν  καλύτερες αμοι-
βές οι παραγωγοί των μονάδων με παράγουν 
ενέργεια από τον ήλιο. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι το διζωνικό σύστημα αναφέρεται στους 
μετρητές ρεύματος που έχουν δύο μετρήσεις. 
Μια την ημερήσια και μία τη νυχτερινή. Η μία 
ένδειξή από το νέο έτος θα αφορά την κατα-
νάλωση ενέργειας τις ώρες τις αιχμής για να 
λαμβάνει ξεχωριστή  τιμολόγηση ενώ η άλλη 
ένδειξη θα καταγράφει τη κατανάλωση ενέρ-
γειας μετά τις 4 το απόγευμα έως την άλλη 
μέρα στις 10 το πρωί. Στην πράξη θα έχουμε 
νυχτερινή τιμολόγηση πιο ακριβή αλλά δεν 
θα το λέμε.

Και δεύτερος λογιστής στη συμμορία των Εφοριακών

Σάλος στην Κέρκυρα από τις αποκαλύψεις 
- Στον εισαγγελέα οδηγούνται ο υποδιευθυ-
ντής της Δ.Ο.Υ. και τρεις ακόμη Εφοριακοί. 
Τουλάχιστον 10 περιπτώσεις εκβίασης ερευ-
νούν οι αρχές στην Κέρκυρα, με την εμπλοκή 
κυκλώματος Εφοριακών και Λογιστών, που εί-
χαν συγκροτήσει εγκληματική οργάνωση στο 
νησί. Ανάμεσα στους συλληφθέντες είναι ο 
υποδιευθυντής της Εφορίας και τουλάχιστον 
δύο λογιστές, όπως γράφει το kerkyrasimera.
gr. Μάλιστα ο ένας εκ των λογιστών που συνε-
λήφθη, είναι πάρα πολύ γνωστός στην κοινω-
νία της Κέρκυρας. Πρόκειται για τον λογιστή 
που είχε βασικό ρόλο στην δράση του κυκλώ-
ματος. Τα αρχικά του ονοματεπωνύμου του 
είναι Ν.Τ. και διατηρεί ένα από τα μεγαλύ-

τερα λογιστικά γραφεία στο νησί. Σύμφωνα 
μάλιστα με έγκυρες πηγές από την Κέρκυρα, 
οι επιχειρηματίες του νησιού γνώριζαν πως 
οποτεδήποτε αντιμετώπιζαν κάποιο πρόβλη-
μα οικονομικής φύσεως, που θα έπρεπε να 
διευθετηθεί καταλλήλως, ήταν ο άνθρωπος 
που θα τους έβρισκε την καλύτερη λύση, αρ-
κεί να πληρωνόταν με το ανάλογο ιδιαίτερα 
υψηλό αντίτιμο. Οι αστυνομικοί της Υπηρεσί-
ας Εσωτερικών Υποθέσεων προχώρησαν το 
πρωί της Παρασκευής 11/10 σε συλλήψεις 
τεσσάρων εφοριακών (ενός υποδιευθυντή, 
δύο ελεγκτών και ενός υπαλλήλου της ΔΟΥ), 
αλλά και ενός (αρχικά) λογιστή, που εμπλέκο-
νται σε εκβιασμούς φορολογούμενων, δωρο-
ληψίες και χρηματισμό υπαλλήλων. Η έρευνα 
των Αρχών βρίσκεται σε εξέλιξη, ενώ γίνεται 
ταυτόχρονα έλεγχος στα σπίτια και τα γρα-
φεία των συλληφθέντων. Η δικογραφία που 
σχηματίζεται, είναι ήδη πολυσέλιδη και αργά 
το απόγευμα σήμερα (11/10) αναμένεται οι 
συλληφθέντες να οδηγηθούν στον Εισαγγε-
λέα Κέρκυρας, όπου αναμένεται να ζητήσουν 

προθεσμία για να απολογηθούν. Η δομή και 
η δράση του κυκλώματος – Ο ρόλος του λο-
γιστή Πληροφορίες της «Ζούγκλας» αναφέ-
ρουν ότι τα μέλη του κυκλώματος εκβίαζαν 
επιχειρηματίες, που είτε είχαν φορολογικά 
χρέη, είτε δικαιούνταν επιστροφές φόρων, 
με έμφαση σε επιχειρήσεις υγειονομικού 
ενδιαφέροντος. Το κύκλωμα φέρεται να λει-
τουργούσε διαθέτοντας ένα δίκτυο επιρροής 
στην τοπική κοινωνία, με υψηλόβαθμα στε-
λέχη της Εφορίας και λογιστές με παρελθόν 
στην αυτοδιοίκηση. Οι επίορκοι Εφοριακοί 
φέρεται να ζητούσαν από τα θύματά τους να 
δώσουν «γρηγορόσημο». Η σχετική έρευνα 
ξεκίνησε πριν από μήνες, μετά από καταγγε-
λίες φορολογούμενων, που δέχονταν εκβι-
ασμό, προκειμένου να κλείσουν υποθέσεις 
τους ή να πάρουν επιστροφές εισφορών που 
είχαν καταβάλλει. Μάλιστα, υπάρχουν πλη-
ροφορίες ότι η σπείρα χρησιμοποιούσε κωδι-
κές ονομασίες για όσα έκνομα έκανε και αυτό 
δυσκόλεψε το έργο των αρχών, που παρακο-
λουθούσαν για μεγάλο χρονικό διάστημα τα 
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Εικονικά τιμολόγια 8 εκατ. ευρώ από εργολάβο που πιάστηκε πρόσφατα με την «γίδα στην πλάτη» σε κατασκευαστική 
εταιρεία... εφοπλιστών! Ο άγριος καυγάς του «Νίκου» με τον πατέρα του «Γ*****» για εκατομμύρια ευρώ και η μαύρη 
τρύπα που βάζει σε ατέλειωτη περιπέτεια τους 2 πετρελαιάδες συνέταιρους.
Για τα έργα του γνωστού εργολάβου που 
αλώνιζε την περιφέρεια Αττικής τα έχετε μά-
θει. Μπορεί ο ίδιος να διαψεύδει ότι ελέγχε-
ται αλλά  η αλήθεια είναι εντελώς διαφορε-
τική. Σήμερα όμως δεν μας ενδιαφέρει αυτό 
αλλά το τι έγινε σε μια μεγάλη κατασκευα-
στική εταιρεία που βρίσκεται στα χέρια δύο 
εφοπλιστών. Γης μαδιάμ έχει γίνει τις τελευ-
ταίες μέρες ανάμεσα στα μέλη πανίσχυρης 
και πασίγνωστης εφοπλιστής οικογένειας με 
κυρία δραστηριότητα - ναυτιλιακή - στο εξω-
τερικό και συγκεκριμένα παρά πολύ μακριά 
από την Ελλάδα. Πρόσφατα έγινε ένας πολύ 
μεγάλος καυγάς με τον γιο «Νίκο» ενός εκ 
των 2 συνεταίρων. Πολλά εικονικά τιμολό-
για του εργολάβου που βρίσκεται αυτές τις 
ημέρες στο στόχαστρο της ΑΑΔΕ βρέθηκαν 

στο λογιστήριο της εταιρείας.  
Όπως μαθεύτηκε για αυτό, είχε 
φροντίσει ο «Νικολάκης». Ο 
πατέρας «Γ*****» τρελάθηκε 
και άρχισε τα γαλλικά. Μαθαί-
νουμε ότι ο «Νίκος» είναι καλό 
παιδί, ευγενής και απλός.  Με 
απλά λόγια δεν κάνει για το 
έργο που έχει αναλάβει και 
μάλλον δημιουργεί περισσό-
τερους εχθρούς παρά φίλους. 
Τώρα αυτό που επείγει για την 
μεγάλη κατασκευαστική εταιρεία είναι να μην 
μπουν στο στόχαστρο του ελέγχου. Είχε γίνει 
και στο παρελθόν κάτι παρόμοιο και οι παλαι-
ότεροι μέτοχοι ακόμα τρέχουν και δεν φτά-
νουν.  Μου λένε ότι τα εικονικά τιμολόγια που 

βρέθηκαν στο λογιστήριο είναι 8 εκατ. ευρώ. 
Δεν ξέρω όμως εάν βγήκαν από το λογιστήριο 
τα χρήματα αυτά γιατί τότε πάμε σε άλλα μο-
νοπάτια.Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com

μέλη της. Κομβικό ρόλο στην υπόθεση είχε ο 
λογιστής που συνελήφθη, ο οποίος εκτελού-
σε χρέη μεσάζοντα. Στη δικαιοδοσία του ήταν 
να εντοπίζει καταστηματάρχες, με ανοιχτές 
υποθέσεις στην Εφορία, και στη συνέχεια το 
κύκλωμα τους εκβίαζε, ζητώντας τους μεγάλα 
χρηματικά ποσά, προκειμένου να τους παρέ-
χουν διευκολύνσεις και να μην προχωρήσουν 
σε ελέγχους. Η υπόθεση αποκαλύφθηκε από 
την ΑΑΔΕ, η οποία σε συνεργασία με την 
Υπηρεσία Εσωτερικών Υποθέσεων της ΕΛ.ΑΣ 
έκαναν φύλλο και φτερό συναλλαγές, λογα-
ριασμούς αλλά και κλειστές υποθέσεις. Από 
τα έως τώρα στοιχεία φαίνεται πως έχουν 
ταυτοποιηθεί 10 περιπτώσεις, ενώ φέρεται 
να υπάρχουν και ηχητικά που «καίνε» τους 
εμπλεκόμενους. Οι ίδιες πηγές αναφέρουν 

ότι έχουν εντοπιστεί και χρήματα στα σπίτια 
των εμπλεκομένων. Η ανακοίνωση της ΑΑΔΕ 
για το κύκλωμα «Το έχουμε πει και το εννο-
ούμε: δεν έχουμε την παραμικρή ανοχή σε 
κανένα φαινόμενο διαφθοράς. Επί της αρχής, 
αλλά και στην πράξη. Γι’ αυτό και, μόλις υπέ-
πεσαν στην αντίληψή μας πληροφορίες για 
τη δράση κυκλώματος διαφθοράς, ζητήσαμε 
αμέσως τη συνδρομή της Διεύθυνσης Εσωτε-
ρικών Υποθέσεων της ΕΛ.ΑΣ, ώστε να γίνει εν-
δελεχής έρευνα και η υπόθεση να πάρει τον 
δρόμο της Δικαιοσύνης. Να γνωρίζουν όλοι 
ότι αυτός θα συνεχίσει να είναι ο μόνος δρό-
μος κάθε φορά που εντοπίζουμε ενδείξεις 
διαφθοράς. Ουδείς είναι υπεράνω του όρκου 
που έχει δώσει να υπηρετεί τον νόμο και το 
δημόσιο συμφέρον». Επίσης, ο υπουργός 

Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής 
Χατζηδάκης, έκανε την ακόλουθη δήλωση: 
«Όπως φάνηκε και στη γνωστή, δυσάρεστη 
υπόθεση της Χαλκίδας πριν από μερικούς μή-
νες, το υπουργείο Οικονομικών δεν πρόκειται 
να χαριστεί σε όποια φαινόμενα διαφθο-
ράς στις υπηρεσίες που εποπτεύει. Η ΑΑΔΕ 
αντέδρασε πολύ γρήγορα τότε, αντέδρασε 
αποφασιστικά και τώρα, στην Κέρκυρα. Ας 
το καταλάβουν όλοι: Οι φορολογούμενοι 
έχουν την απαίτηση από εμάς να είμαστε 
δίκαιοι κ αι αποτελεσματικοί. Ακόμα όμως 
περισσότερο δεν ανέχονται φαινόμενα δια-
φθοράς. Κάνουμε κάθε μέρα ό,τι μπορούμε 
για να ανταποκριθούμε σε αυτή την εύλογη 
απαίτησή τους. Δεν συμβιβαζόμαστε με τη 
διαφθορά».

Ένας Γιώργος Πατούλης από τα ίδια! Είναι λαλίστατος στα κανάλια για τον νέο του θυελλώδη έρωτα αλλά κουβέντα δεν 
λέει για τις μεγάλες «δουλειές» δεκάδων εκατομμυρίων ευρώ που έκαναν επί 5 χρόνια στην περιφέρεια οι δύο γνωστοί 
εργολάβοι και τα άλλα «καλόπαιδα».
Τον Γιώργο Πατούλη τον ξέραμε, τον ξέρουμε 
και η αλήθεια είναι ότι έχουμε ασχοληθεί αρ-
κετές φορές με τον βίο και την πολιτεία του.  
Προ λίγων ημερών, σας είχαμε ενημερώσει 
δια σχετικής αναρτήσεως για τον έλεγχο που 
γίνεται αυτές τις ημέρες από την αρχή για το 
ξέπλυμα μαύρου χρήματος σε 5 συμβούλους 
πρώην και νυν. Το λογικό θα ήταν να είχε πα-
ρέμβει ο π. περιφερειάρχης και γιατρός που 
το ιατρείο του έχει γίνει νυχάδικο και να δι-
αψεύσει ή να επιβεβαιώσει τα όσα αναφέ-
ρουμε. Φυσικά και δεν έγινε αυτό! Βέβαια 

και δεν είπε ούτε κουβέντα ούτε για τον φίλο 
του Χρήστο Πρίτσα ή τον άλλον εργολάβο τον 
Χρυσοσπάθη που έπαιρναν ότι κολουμπούσε 
και πετούσε στην περιφέρεια Αττικής. Ο Γιώρ-
γης αποφάσισε να βγει στα κανάλια και αντί 
να επιβεβαιώσει ή να διαψεύσει - όπως θα 
έπρεπε - το ρεπορτάζ του edolio5, επιβεβαί-
ωσε την σχέση του... με την κατά 30 χρόνια 
μικρότερη Νάνσυ Κοίλου. Λες και αυτό απα-
σχολεί την κοινωνία. Μέχρι μπουνιές έπαιξαν 
στο γραφείο του οι δύο εργολάβοι όπως είχε 
γράψει το edolio5. Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.com
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Ο φωτογραφικός διαγωνισμός των €10 εκατ. και το υπουργείο μεταναστευτικής πολιτικής! Ο άνθρωπος του Μαξίμου 
που προωθεί την δουλίτσα σε καλούς φίλους «συμβούλους» που ήδη ελέγχονται από την Ευρωπαία εισαγγελέα Λόρα 
Κοβέσι για έργο 40 εκατ. ευρώ που εισέπραξαν αλλά δεν παρέδωσαν ποτέ.
Η φωτογραφία της κονόμας που ετοιμά-
ζουν κάποιοι φαίνεται από 1000 μέτρα. Οι 
πληροφορίες μου κάνουν λόγο για μια δια-
δικασία διάτρητη που προωθείται για τρίτη 
συνεχή φορά, καθώς τις δύο προηγούμενες 
που προωθήθηκε επί Καιρίδη, πριν και μετά 
τις Ευρωεκλογές, ακυρώθηκε καθώς κρίθη-
κε ως «φωτογραφική» την μεν πρώτη φορά 
από το Μαξίμου, την δε δεύτερη από τον 
νέο τότε υπουργό Νίκο Παναγιωτόπουλο, ο 
οποίος επαναφέρει τώρα την φωτογραφική 
διαγωνιστική διαδικασία ελαφρά βελτιωμέ-
νη, η οποία ωστόσο είναι κομμένη και ραμ-
μένη στα μέτρα συγκεκριμένης εταιρείας, 
που διατηρεί ειδικές σχέσεις με κεντρικό 
πρόσωπο στο Μαξίμου με καταβολές από 
την Κεντροαριστερά! Οι καλά γνωρίζοντες 
εκ των έσω πρόσωπα και πράγματα λένε 
πως ο διαγωνισμός των 10 εκατ. ευρώ, από-

λυτα φωτογραφικός για την κοινοπραξία 
που δεν παρέδωσε τη δουλειά των 40 εκατ. 
και διερευνάται από την Ευρωπαία Εισαγγε-
λέα Λόρα Κοβέσι, ουσιαστικά αποσκοπεί να 
καλύψει εκ των υστέρων «την τρύπα» της 
μη παράδοσης των συμβουλευτικών υπη-
ρεσιών, «βάζοντας πλάτη» σε όλους όσοι 
ενθυλάκωσαν τα λεφτά του Δημοσίου και 
των Βρυξελλών! Καθώς, πέραν πάσης αμφι-
βολίας, η ανάθεση των 40 εκατ. ευρώ στην 
προνομιακή εταιρία του Big 4 με τις άκρες 
στο Μαξίμου, προέβλεπε την πλήρη και 
απόλυτη συμβουλευτική παροχή υπηρεσι-
ών στο Υπ. Μεταναστευτικής Πολιτικής για 
τα επόμενα 10 χρόνια! Υπό αυτή την έννοια, 
η διάτρητη και φωτογραφική διαδικασία 
που προωθείται τις επόμενες ημέρες από 
τον Ν. Παναγιωτόπουλο είναι εκ του περισ-
σού και λαμβάνει χώρα αποκλειστικά επει-

δή η προηγούμενη διαδικασία των 40 εκατ. 
ευρώ δεν έχει παραδοθεί και αποσκοπεί να 
«καλύψει» εκείνους που δεν ήταν συνεπείς 
στις υποχρεώσεις τους και αφού ενθυλάκω-
σαν 40 εκατ. ευρώ, τώρα τους δίνει και ένα 
bonus 10 εκατ. ευρώ, στις πλάτες του Έλλη-
να φορολογούμενου πολίτη και σε βάρος 
του Δημοσίου και των κοινοτικών χρημάτων 
που έχουν ήδη διασπαθιστεί! Το ρεπορτάζ 
συνεχίζεται με ονόματα... Αυτούσια αναδη-
μοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Οι 2 κολλητοί φίλοι και ο ανιψιός μαζί με την σύζυγο που άκουγε την συχνότητα της ΕΛΑΣ! Είχαν ρημάξει την Βόρεια 
Ελλάδα στις διαρρήξεις. Η δράση του «Ψυχάκια» του «Ζάντα» και η βραδινή χλιδάτη ζωή.

Ο «Ψυχάκιας» με την εντυπωσιακή σωμα-
τοδομή και ο «Ζάντας», όπως ήταν τα πα-
ρατσούκλια τους, ήταν τα δυο βασικά μέλη 
της σπείρας διαρρηκτών που «αλώνιζαν» 
εδώ και μήνες στη βόρεια Ελλάδα. Ένα πα-
λιό αυτοκίνητο καθημερινό ήταν το όχημα 
που επέβαιναν για να πηγαίνουν στην περι-
οχή της Σίνδου και της Αλεξάνδρειας Ημα-
θίας, ώστε να αρπάζουν κοσμήματα από 
ανυποψίαστες ηλικιωμένες γυναίκες. Μαζί 
τους είχαν και έναν νεαρό ανιψιό τους. 
Φρόντιζαν όμως πάντα να έχουν φυλαγμέ-
να τα νώτα τους και να παίρνουν όλες τις 
απαραίτητες προφυλάξεις. Αυτόν τον ρόλο 
είχε αναλάβει η γυναίκα του αποκαλούμε-
νου «Ψυχάκια», η οποία είχε στο σπίτι της 
σύστημα ασυρμάτου και παρακολουθού-
σε τις επικοινωνίες της αστυνομίας. Κάθε 
φορά που άκουγε ότι ενδεχομένως κάποιος 
πολίτης είχε αντιληφθεί κάποιο περιπολικό, 

κατευθυνόταν προς την περιοχή όπου είχαν 
πάει τα μέλη της συμμορίας και ειδοποιού-
σε τον άντρα της να γυρίσουν στο ασφαλές 
καταφύγιο τους, έναν καταυλισμό στη Σίνδο 
Θεσσαλονίκης. Τα τέσσερα μέλη της σπεί-
ρας εφάρμοζαν το συνηθισμένο κόλπο των 
υπαλλήλων της ΔΕΗ, που δήθεν ήθελαν να 
κάνουν έναν έλεγχο στην ηλεκτρική εγκα-
τάσταση του σπιτιού. Για να μην υπάρξει 
πρόβλημα, έλεγαν στα θύματα τους να συ-
γκεντρώσουν τα χρυσαφικά σε ένα σημείο. 
Μάλιστα, για να γίνουν πιο πειστικοί ο ένας 
από τους δύο, έδινε το τηλέφωνο στο θύμα 
να μιλήσει με τον «προϊστάμενο» του, μέ-
χρι εκείνος να κάνει μια πλήρη κατόπτευση 
του σπιτιού ώστε να εντοπίσει την «διαρ-
ροή ρεύματος». Σε χρόνο ρεκόρ έκλεβαν τα 
κοσμήματα και εξαφανίζονταν. Επίσης, αν 
διαπίστωναν ότι οι ένοικοι κάποιου διαμε-
ρίσματος έλειπαν τότε εισέβαλαν στο εσω-
τερικό του, παραβιάζοντας ένα παράθυρο 
ή μια μπαλκονόπορτα. Σε λίγα λεπτά, είχαν 
τελειώσει με την επιδρομή τους, αρπάζο-
ντας χρήματα και κοσμήματα. Όλα αυτά 
όμως, όπως και η καλή ζωή που έκαναν, τέ-
λειωσαν χθες το πρωί (9 Οκτωβρίου) όταν 
αστυνομικοί της Υποδιεύθυνσης Ασφάλειας 
Αγρινίου έκαναν επιχείρηση στη Σίνδο και 
την Αλεξάνδρεια και έπιασαν στον ύπνο τα 

μέλη της ομάδας των κακοποιών. Μάλιστα, 
τον αποκαλούμενο «Ζάντα» τον εντόπισαν 
σε ένα από τα πολλά ξενοδοχεία όπου έμε-
νε καθώς δεν είχε σταθερή διεύθυνση δι-
αμονής. Μια καταδικαστική απόφαση που 
είχε στο ποινικό του μητρώο, γνώριζε ότι σε 
περίπτωση σύλληψης του, θα τον οδηγούσε 
στη φυλακή. Αξίζει να σημειωθεί ότι στην 
πόλη του Αγρινίου ή στην ευρύτερη περιοχή 
της Αιτωλοακαρνανίας δεν έχει διαπιστω-
θεί, μέχρι σήμερα, δράση της συμμορίας. 
Παρόλα αυτά, μια πληροφορία που έφτασε 
στο κτήριο της οδού Κυριαζή αξιοποιήθη-
κε και οδήγησε, αρχικά στο τμήμα Ασφα-
λείας Αλεξάνδρειας Ημαθίας που γνωρίζει 
την περιοχή όπου είχε το «στρατηγείο» της 
η σπείρα, και στη συνέχεια στα σπίτια των 
συλληφθέντων. Σύμφωνα με πληροφορί-
ες, έχουν εξιχνιαστεί περισσότερες από 20 
περιπτώσεις κλοπών και διαρρήξεων με την 
λεία να ξεπερνά το μισό εκατομμύριο ευρώ. 
Κατασχέθηκαν οχήματα, χρήματα, κοσμή-
ματα αλλά και δύο όπλα τα οποία θα μετα-
φερθούν στα εγκληματολογικά εργαστήρια. 
Οι τέσσερις συλληφθέντες αναμένεται να 
οδηγηθούν σήμερα στα δικαστήρια Θεσ-
σαλονίκης για να τους απαγγελθούν κατη-
γορίες Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com
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Δυτική Αττική: Έφοδος της ΕΛ.ΑΣ. σε καταυλισμούς με 16 συλλήψεις - Από διακίνηση ναρκωτικών μέχρι ρευματοκλοπή
Δείτε πλάνα από την έφοδο της Αστυνομίας 
σε σπίτια στη Δυτική Αττική - Επιχείρηση της 
ΕΛ.ΑΣ. και σε Πατησίων, Άγιο Παντελεήμονα 
και Ομόνοια. Αστυνομικές επιχειρήσεις στη 
Δυτική Αττική και στο κέντρο της Αθήνας 
σημειώθηκαν χθες, Τετάρτη για την πρόλη-
ψη και την καταπολέμηση της εγκληματικό-
τητας. Κατά τη διάρκεια των αστυνομικών 
επιχειρήσεων συνελήφθησαν 12 άτομα στη 
Δυτική Αττική και 5 μετά από ελέγχους σε 
Πατησίων, Άγιο Παντελεήμονα και Ομόνοια. 
10102024 Αστυνομικές επιχειρήσεις στη Δυ-
τική Αττική και το κέντρο της Αθήνας Κλείσι-
μο Για ναρκωτικά, ρευματοκλοπή, διατάραξη 
κοινής ησυχίας και άλλα αδικήματα οι συλ-
λήψεις στη Δυτική Αττική, ενώ στην Αθήνα 
οι συλλήψεις ήταν για παράβαση του νόμου 
περί αλλοδαπών  Η ανακοίνωση της Αστυ-
νομίας Σε εφαρμογή βρίσκεται η υλοποίηση 
του ευρύτερου επιχειρησιακού σχεδιασμού 
για την πρόληψη και καταπολέμηση της 
εγκληματικότητας σε περιοχές και εστίες που 
διαπιστώνεται έντονη παραβατικότητα, ενώ 
οι επιχειρησιακές δράσεις θα συνεχιστούν 
με τον ίδιο ρυθμό προς αυτή την κατεύθυν-
ση. Στο πλαίσιο αυτό, οργανώθηκε και υλο-
ποιήθηκε, χθες, Τετάρτη, 9 Οκτωβρίου 2024, 
εκτεταμένη αστυνομική επιχείρηση στην πε-

ριοχή της Δυτικής Αττικής και συγκεκριμένα 
στο Δήμο Αχαρνών, από αστυνομικούς της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Δυτικής Αττικής, με 
τη συνδρομή αστυνομικών της Διεύθυνσης 
Ασφάλειας Αττικής, της Διεύθυνσης Τρο-
χαίας Αττικής, της Διεύθυνσης Αστυνομικών 
Επιχειρήσεων Αττικής, Ε.Κ.Α.Μ., Ο.Π.Κ.Ε., 
ομάδας ΔΙ.ΑΣ., καθώς και μη επανδρωμένου 
αεροσκάφους, -2- αστυνομικών σκύλων με 
συνοδούς και συνεργείου Δ.Ε.Δ.Δ.Η.Ε. Ειδι-
κότερα, κατά τη διάρκεια της αστυνομικής 
επιχείρησης ελέγχθηκαν -88- οχήματα και 
-128- άτομα, ενώ προσήχθησαν -14- άτομα, 
συνελήφθησαν -12- για -κατά περίπτωση- 
παράβαση του νόμου περί ναρκωτικών, περί 
προσωπικών δεδομένων, ρευματοκλοπή 
και διατάραξη κοινής ησυχίας, βεβαιώθη-
καν -67- παραβάσεις Κ.Ο.Κ, -10- για ρευμα-
τοκλοπές, -3- για παράβαση του νόμου για 
τα ναρκωτικά, -2- για παράβαση του νόμου 
για τα προσωπικά δεδομένα και -1- για δι-
ατάραξη κοινής ησυχίας, ακινητοποιήθηκαν 
-5- οχήματα και μεταφέρθηκαν -3- οχήματα 
με γερανό, αφαιρέθηκαν -10- άδειες ικανό-
τητας οδήγησης και -13- άδειες κυκλοφορί-
ας και πραγματοποιήθηκαν -80- αφαιρέσεις 
καλωδίων από πυλώνες της ΔΕΗ. Επίσης, 
πραγματοποιήθηκαν, παρουσία εισαγγελι-

κού λειτουργού, -4- έρευνες σε οικίες, στις 
οποίες βρέθηκαν, συνολικά και κατασχέθη-
καν: -12,4- γραμμάρια ηρωίνης, -4- επιδα-
πέδια ηχεία μεγάλης ισχύος, -5- κάμερες 
και το χρηματικό ποσό των -2.380- ευρώ. 
Παράλληλα, κατά το ίδιο χρονικό διάστημα, 
σε συνεργασία με τη Διεύθυνση Αστυνομί-
ας Αθηνών πραγματοποιήθηκε αστυνομική 
επιχείρηση από αστυνομικούς της Υποδιεύ-
θυνσης Περιπολιών στην ευρύτερη περιοχή 
των Πατησίων, του Αγίου Παντελεήμονα και 
της Ομόνοιας, κατά τη διάρκεια της οποίας 
ελέγχθηκαν -45- άτομα και -7- οχήματα, προ-
σήχθησαν -33- άτομα και συνελήφθησαν -5- 
για –κατά περίπτωση- παράβαση του νόμου 
περί αλλοδαπών και περί ναρκωτικών, ενώ 
κατασχέθηκαν -2- γραμμάρια μεθαμφετα-
μίνης. Οι ειδικές επιχειρησιακές δράσεις 
της Ελληνικής Αστυνομίας θα συνεχιστούν 
με αμείωτη ένταση αποσκοπώντας στην 
εμπέδωση του αισθήματος ασφάλειας των 
πολιτών.

Το διαζύγιο που «χτυπάει την πόρτα» του Μαξίμου! Η κατάσταση ανάμεσα στο ζευγάρι δεν έχει δρόμο επιστροφής και η 
συμφωνία για έναν όμορφο χωρισμό με κοινό δικηγόρο. Το νέο διαμέρισμα του συζύγου στα Νότια Προάστια.

Δεν είναι καλό να χωρίζουν τα ζευγάρια. 
Άλλωστε το έχουν πει και οι Γραφές. Αλλά 

αν δεν γίνεται κι αλλιώς, δεν υπάρχει τίπο-
τε καλύτερο από ένα… καλό και ήρεμο δια-
ζύγιο. Γιατί σας τα λέω όλα αυτά και σας… 
μαύρισα την ψυχή; Διότι μου λένε ότι ο 
«ιός» του διαζυγίου θα χτυπήσει οσονού-
πω το Μέγαρο Μαξίμου. Μαθαίνω ότι η 
κατάσταση ανάμεσα στο ζευγάρι έχει φτά-
σει στο απροχώρητο αλλά με σοβαρότητα 

και όχι με πρωτοσέλιδα και κερατιάτικα θα 
καταλήξουνε σε κοινό δικηγόρο. Και μη βια-
στείτε να πείτε ότι είναι ο πρωθυπουργός.  
Κάποιο άλλο στέλεχος είναι που μαθαίνω 
ότι το έχει πάρει απόφαση να χωρίσει από 
τη σύζυγό του. Έχει ήδη σπιτωθεί στα Νότια 
Προάστια..  Αυτούσια αναδημοσίευση από 
το edolio5.blogspot.com

Κεφαλονιά: Χειροπέδες σε ανήλικους έπειτα από καταδίωξη
Οι αστυνομικοί τους έκαναν σήμα να στα-
ματήσουν για έλεγχο, αλλά προσπάθησαν 
να διαφύγουν και ξεκίνησε καταδίωξη, κατά 
την οποία εγκλωβίστηκαν και ακινητοποιή-
θηκαν. Τους «ζόρικους» προσπάθησαν να 
κάνουν στους αστυνομικούς της Ομάδας 
ΔΙ.ΑΣ. δύο ανήλικοι οι οποίοι συνελήφθη-
σαν μετά από καταδίωξη της μοτοσικλέτας 
με την οποία κινούνταν σε έναν δρόμο στο 
Ληξούρι της Κεφαλονιάς και μάλιστα ο ένας 
προσπάθησε να τους χτυπήσει με σιδερο-
γροθιά. Οι αστυνομικοί έκαναν σήμα στους 

δύο 15χρονους να σταματήσουν για έλεγ-
χο, αλλά ο οδηγός προσπάθησε να διαφύ-
γει αναπτύσσοντας ταχύτητα και ξεκίνησε 
καταδίωξη, κατά την οποία εγκλωβίστηκαν 
και ακινητοποιήθηκαν. Ωστόσο, οι ανήλικοι 
αναβάτες διαπληκτίστηκαν με τους αστυ-
νομικούς, αντιστάθηκαν και ο ένας έβγαλε 
την σιδερογροθιά που είχε μαζί του. Τελικά, 
οι 15χρονοι συνελήφθησαν, κατασχέθηκαν 
το δίκυκλο και η σιδερογροθιά και προσή-
χθησαν στην Ασφάλεια Αργοστολίου όπου 
σχηματίστηκε σε βάρος τους δικογραφία 

για επικίνδυνη οδήγηση, στέρηση άδειας 
ικανότητας οδήγησης, βία κατά υπαλλή-
λων, απείθεια, επικίνδυνη σωματική βλάβη 
και παράβαση του νόμου περί όπλων, κατά 
περίπτωση. Μαζί τους στον εισαγγελέα 
Πρωτοδικών Κεφαλληνίας οδηγήθηκαν και 
οι γονείς τους που συνελήφθησαν για πα-
ραμέληση της εποπτείας ανηλίκου
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Ο Σκυλακάκης καταργεί πράσινα τιμολόγια, νυχτερινό ρεύμα που προσφέρει μόνο η ΔΕΗ... εξυπηρετώντας συμφέροντα

Θεσσαλονίκη: Επιχειρηματίας και πρώην πολιτικός σε απάτη τύπου
«καρουζέλ» €35 εκατ. Έρευνα από την Αρχή για το Ξέπλυμα 

Τα νοικοκυριά δεν πρόκειται να έχουν φθηνά 
τιμολόγια...Το διζωνικό τιμολόγιο που θέλουν 
οι προμηθευτές Ο υπουργός κ Θόδωρος Σκυ-
λακάκης επιλέγει τους συνομιλητές για να 
είναι σε θέση να συνομιλεί ανώδυνα με το 
ακροατήριο το οποίο πρέπει να ελπίζει  ότι τα 
τιμολόγια θα γίνουν πιο φθηνά αλλά αυτή η 
προσδοκία δεν εκπληρώνεται. Η έλευση του 
διζωνικού τιμολογίου θα ευνοήσει τα μέγιστα 
τις μονάδες των φωτοβολταϊκών μονάδων οι 
οποίες ξαφνικά θα αποκτήσουν αυξημένη πε-
λατεία που θα ζητάει ρεύμα προς κατανάλω-
ση. Η κατάργηση του νυκτερινού τιμολογίου 
στην πράξη από τους προμηθευτές ενέργειας 
εκτός από τη ΔΕΗ  που το διατηρεί ως πρό-
γραμμα με χαμηλή τιμή και το προσφέρει στα 
νοικοκυριά. Το ΥΠΕΝ θα κλείσει οριστικά το 
νυκτερινό τιμολόγιο το οποίο είναι ακριβό για 
να έρθει στη θέση του το διζωνικό που θεω-
ρητικά θα προσφέρει «φθηνό» ρεύμα από τις 
10 το πρωί έως τις 3 το μεσημέρι και θα παρέ-

χεται και τα Σαββατοκύριακο από την ανατο-
λή έως τη δύση του ηλίου. Το ΥΠΕΝ καταργεί 
το νυχτερινό τιμολόγιο το οποίο το προσφέρει 
μόνο η ΔΕΗ Η στροφή του ΥΠΕΝ στο διζωνικό 
τιμολόγιο δικαιολογείται από την προσδοκία 
ότι είναι πιο φθηνό αφού η ενέργεια έρχεται 
από το ήλιο σε σχέση με την τιμή της MWh 
που τις βραδινές ώρες τετραπλασιάζεται. Η 
θεωρία του ΥΠΕΝ έχει  βάση αλλά στο στάδιο 
της εφαρμογής θα υπάρξουν ανατροπές διότι 
η αυξημένη ζήτηση σε ενέργεια την ημέρα θα 
ανεβάσει τις ωριαίες τιμές στο Χρηματιστήριο 
Ενέργειας. Οι μηδενικές τιμές που διαφημίζο-
νται στην αγορά της ενέργειας είναι αποτέλε-
σμα της παραγωγής ενέργειας από φωτοβολ-
ταϊκές μονάδες. Οι χαμηλές τιμές ανά MWh 
σημειώνονται την ημέρα, αλλά το ΥΠΕΝ ξεχνά 
ότι η ζήτηση θα ανεβάσει τις ημερήσιες τιμές 
όταν οι καταναλωτές μετακινηθούν με αντί-
στοιχα προγράμματα τις πρωινές ώρες. Τα 
νοικοκυριά με τα νέα διζωνικά τιμολόγια θα 
πρέπει να βάζουν πλυντήριο ρούχων,  όπως 
και το μαγείρεμα από τις 10 το πρωί έως τις 3 
το μεσημέρι. Σήμερα οι ΑΠΕ είναι σε θέση να 
παράγουν από 3.500 MWh έως 4.500 MWh 
ανά ώρα στο Χρηματιστήριο Ενέργειας. Με 
την εφαρμογή των διζωνικών τιμολογίων  οι 

τιμές  θα ενισχυθούν λόγω της αυξημένης ζή-
τησης. Τι δεν λέει το ΥΠΕΝ για την εφαρμογή 
του διζωνικού τιμολογίου Η πολιτική ηγεσία 
του ΥΠΕΝ αυτό που δεν λέει ότι  το νομοθετι-
κό πλαίσιο 4414 του 2016  το άρθρο 5 παρά-
γραφος 10 αναφέρει ρητώς ότι οι φωτοβολ-
ταϊκές μονάδες που δύο συνεχόμενες ώρες 
λάβουν μηδενικές τιμές  στο Χρηματιστήριο 
Ενέργειας θα λάβουν  καμία αποζημίωση για 
την παραγόμενη ενέργεια. Έτσι οι αντίστοιχες  
επενδύσεις δεν είναι αποδοτικές διότι η ζήτη-
ση σε ενέργεια τις πρωινές ώρες είναι χαμηλή 
και πιέζει τις τιμές. Το ΥΠΕΝ προσπαθεί να αυ-
ξήσει τη ζήτηση για να έχουν  καλύτερες αμοι-
βές οι παραγωγοί των μονάδων με παράγουν 
ενέργεια από τον ήλιο. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι το διζωνικό σύστημα αναφέρεται στους 
μετρητές ρεύματος που έχουν δύο μετρήσεις. 
Μια την ημερήσια και μία τη νυχτερινή. Η μία 
ένδειξή από το νέο έτος θα αφορά την κατα-
νάλωση ενέργειας τις ώρες τις αιχμής για να 
λαμβάνει ξεχωριστή  τιμολόγηση ενώ η άλλη 
ένδειξη θα καταγράφει τη κατανάλωση ενέρ-
γειας μετά τις 4 το απόγευμα έως την άλλη 
μέρα στις 10 το πρωί. Στην πράξη θα έχουμε 
νυχτερινή τιμολόγηση πιο ακριβή αλλά δεν 
θα το λέμε.

Πολυσέλιδο πόρισμα 350 σελίδων από την 
Αρχή για το Ξέπλυμα Μαύρου Χρήματος 
βρίσκεται στα χέρια του Εισαγγελέα Πρω-
τοδικών Θεσσαλονίκης αναφορικά με υπό-
θεση απάτης τύπου «καρουζέλ» στην οποία 
εμπλέκονται επιχειρηματίας της Βόρειας 
Ελλάδας και κορυφαίο στέλεχος τράπεζας 
το οποίο έχει διαδρομή και στην κεντρική 
πολιτική σκηνή. Συγκεκριμένα, σύμφωνα με 
τις πληροφορίες, η Αρχή Καταπολέμησης 
της Νομιμοποίησης Εσόδων από Εγκλημα-
τικές Δραστηριότητες η οποία ερεύνησε 
την υπόθεση κατέληξε πως οι εμπλεκόμε-
νοι ζημίωσαν το Ελληνικό Δημόσιο με 35 
εκατ. ευρώ χρησιμοποιώντας ένα πολυδαί-
δαλο σύστημα εικονικών συναλλαγών. Ο 
επιχειρηματίας, το όνομα του οποίου είχε 
εμπλακεί σε πολύκροτη ποινική υπόθεση 
η οποία απασχόλησε την κοινή γνώμη της 
χώρας για μήνες, σε συνεργασία με στενό 
συγγενικό του πρόσωπο, διαχειριζόταν ένα 
δίκτυο εταιρειών-φαντασμάτων σε Ελλάδα, 
Βουλγαρία και άλλες χώρες του εξωτερι-

κού. Μέσω αυτών των εταιρειών πραγμα-
τοποιούνταν εικονικές συναλλαγές που του 
επέτρεπαν είτε να εισπράττει ΦΠΑ που δεν 
δικαιούτο είτε να αποφεύγει την καταβολή 
του φόρου. Η συγκεκριμένη απάτη, γνωστή 
ως «καρουζέλ», λειτουργεί με τη μέθοδο 
του «εξαφανισμένου εμπόρου», προκα-
λώντας σοβαρές οικονομικές ζημιές τόσο 
στην ελληνική οικονομία όσο και στα ευ-
ρωπαϊκά ταμεία. Το συνολικό ύψος της ζη-
μιάς εκτιμάται στα 35 εκατομμύρια ευρώ. 
Οι αρμόδιες αρχές στην Ελλάδα, καθώς και 
το γραφείο των Ευρωπαίων εντεταλμένων 
εισαγγελέων, έχουν ήδη ενημερωθεί για 
την υπόθεση. Στην υπόθεση εκτός από τον 
επιχειρηματία εμπλέκεται και πρόσωπο το 
οποίο έχει διατελέσει μέλος Διοίκησης τρά-
πεζας, ενώ έχει περάσει και από τα κοινά 
και μάλιστα στην κεντρική πολιτική σκηνή.
Παρά τη σοβαρότητα των κατηγοριών, η 
Αρχή για το Ξέπλυμα δεν έχει προχωρήσει 
προς το παρόν στη δέσμευση των περιουσι-
ακών στοιχείων του επιχειρηματία, καθώς 

εκκρεμούν και άλλες ποινικές δικογραφίες 
εις βάρος του. Η τελική απόφαση για τις πε-
ραιτέρω δικονομικές ενέργειες αναμένεται 
να ληφθεί από τον εισαγγελέα Πρωτοδικών 
Θεσσαλονίκης. Σύμφωνα με το πόρισμα, ο 
επιχειρηματίας είχε πάρει δάνεια από την 
τράπεζα που διοικούσε το εν λόγω στέλε-
χος, χωρίς να πληρούνται οι απαραίτητες 
προϋποθέσεις. Σε αντάλλαγμα, ο επιχειρη-
ματίας φέρεται να βοήθησε τον τραπεζί-
τη να νομιμοποιήσει παράνομα κεφάλαια 
ύψους 2 εκατομμυρίων ευρώ, τα οποία δεν 
δηλώθηκαν ποτέ στο «πόθεν έσχες» του. 
Προστίθεται, επίσης, στο σκάνδαλο και η 
εμπλοκή ενός εν ενεργεία αξιωματικού της 
ΕΛ.ΑΣ. στη Βόρεια Ελλάδα. Ο αξιωματικός 
αυτός εμφανίζεται να παρείχε βοήθεια 
στον επιχειρηματία, βεβαιώνοντας σε πολ-
λές περιπτώσεις το γνήσιο της υπογραφής 
του, διευκολύνοντας συναλλαγές ύψους 
εκατομμυρίων ευρώ.
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Αυτό είναι το διαμέρισμα - «φιλέτο» που αγόρασε ο Κικίλιας με €1,1 εκατ. μετρητά! Τα 115 τετραγωνικά δίπλα στα Πα-
λαιά Ανάκτορα που θα ζήλευε να έχει και ο πιο ζάμπλουτος εφοπλιστής. «Όλα τα λεφτά είναι νόμιμα» λέει ο υπουργός. 
Αυτό είναι το συμβόλαιο αγοράς του ακινήτου.

Ηράκλειο: Πατριός ξυλοκόπησε άγρια στα δικαστήρια 39χρονο που
κατηγορείται για σεξουαλική παρενόχληση της κόρης του

Για το σπίτι - παλάτι που αγόρασε με ένα 1,1 
εκατ. ευρώ ο Κικίλιας το ξέρουν πλέον και οι 
πέτρες. Να δούμε όμως σήμερα την διαδρο-
μή και την ιδιοκτησία μιας επιταγής €500.000 
που έδωσε ο Κικίλιας για την εξόφληση του 
ποσού. Η επιταγή έχει εκδοθεί από την τράπε-
ζα Eurobank, στο υποκατάστημα Αμαρουσίου. 
Αρχικά ήταν σε διαταγή μιας εταιρείας ονό-
ματι Apollo Capital INC Limited. Στη συνέχεια 
μεταβιβάστηκε αφού οπισθογραφήθηκε στην 
ΜΙΚΕ με την επωνυμία CAVE DEGLI ANGELI 
MON.IKE». Τέλος, αφού οπισθογραφήθηκε 
από αυτήν μεταβιβάστηκε στον Βασίλη Κικί-
λια ο οποίος την έδωσε στα χέρια του πωλη-
τή. Η εταιρεία Apollo Capital Group με έδρα 
την Κύπρο, έχει πολλές δραστηριότητες, σύμ-
φωνα με την ιστοσελίδα της, στην ενέργεια 
και στις κατασκευές – ακίνητα. Φέρεται να 
έχει ακίνητα στην Αθήνα, την Ύδρα, τη Μήλο, 
τους Πεταλιούς, όπου υπήρχε ένα σχέδιο για 
τη δημιουργία Resort δίπλα σε αυτό που θέ-
λει να φτιάξει η Grivalia. Όπως αναφέρεται 
στην ιστοσελίδα: «Η ανάπτυξη του νησιού θα 
είναι σε μεγάλη κλίμακα, Βίλλες, Ξενοδοχεία, 
Μαρίνες, Γκολφ, κτλ. Λόγω της μοναδικότη-
τας και παρθένας μορφής του νησιού μεγά-
λοι Όμιλοι του Εξωτερικού έχουν εκδηλώσει 
σοβαρό ενδιαφέρον». Ο Ομιλος αυτός έχει 
φτιάξει θυγατρικές που βρίσκουμε στο ΓΕΜΗ. 
Η μία Apollo Capital Properties με έδρα του 
Ζωγράφου, συστάθηκε το 2007 με αρχικό κε-
φάλαιο 785 χιλ. ευρώ και πρόεδρος και CEO 
είναι ο Αλέξανδρος – Σταύρος Ευσταθίου, με 
αντιπρόεδρο τον Σπύρος Ροσόλιμο. Υπάρχουν 

κι άλλες εταιρείες με την ίδια 
διεύθυνση και τους ίδιους 
πάνω – κάτω επικεφαλής. H 
Cave, η Μις Τουρισμός και ο 
γνωστός Σπύρος Ροσόλιμος 
Και πάμε στην εταιρεία CAVE 
DEGLI ANGELI MON.IKE από 
την οποία πήρε ο Κικίλιας 
την επιταγή. Έχει έδρα το Πι-
κέρμι, συστάθηκε το 2022 με 
κεφάλαιο… 4,5 εκατομμύρια 
ευρώ με σκοπό την κατα-
σκευή ξενοδοχείων και άλλων καταλυμάτων 
και μοναδικός εταίρος είναι μια εταιρεία ονό-
ματι Νέα Ζωή Αττική Ανάπτυξη Μονοπρόσω-
πη ΙΚΕ, ενώ διαχειριστής ο γνωστός από την 
Apollo, Σπύρος Ροσόλιμος. Όπως διαπιστώ-
νουμε, η Νέα Ζωή μπήκε στην εταιρεία Cave 
τον περασμένο Ιούλιο με αλλαγή του κατα-
στατικού. Ενώ ψάχνοντας για τη συγκεκριμέ-
νη εταιρεία, στον τελευταίο ισολογισμό για το 
2022, παρουσιάζει μηδενική δραστηριότητα 
γράφοντας μόνο ότι το σύνολο ενεργητικού 
είναι 4.499.292,00 με ζημίες 708 χιλιάδες. 
Ψάχνοντας για τους εταίρους της εταιρείας 
Νέα Ζωή Αττική Ανάπτυξη, βρίσκουμε ότι 
ιδρυτής είναι η κυρία Θεοδώρα Ντανιέλα 
Ντε Μοράις Μοσχούρη, γνωστό μοντέλο στη 
show bizz που το 2015 είχε πάει στην Κίνα να 
εκπροσωπήσει την Ελλαδα ως Μις Τουρισμός, 
αλλά αποβλήθηκε για… ανάρμοστη συμπερι-
φορά. Διαχειριστής της εταιρείας είναι κά-
ποιος κύριος ονόματι Δημήτρης Ανδρούτσος.
Ουσιαστικά η εταιρεία από την οποία πήρε ο 

υπουργός Πολιτικής Προστασίας την επιταγή 
έχει εταίρους τη Νέα Ζωή, άρα το μοντέλο Θε-
οδώρα Ντανιέλα Ντε Μοράις Μοσχούρη και 
τον κ. Ροσόλιμο. Μια λεπτομέρεια ιδιαίτερα 
σημαντική. Το email της ιδρυτού είναι της… 
Apollo Capital Group, επομένως συνάγεται το 
συμπέρασμα ότι είναι εταιρεία συνδεόμενη 
με τον συγκεκριμένο όμιλο που είχε πρώτη 
την επιταγή του κ. Κικίλια. Ο γνωστός μας… 
Σπύρος Ροσόλιμος, στο παρελθόν απασχόλη-
σε την κοινή γνώμη. Δημοσιεύματα που ανέ-
φεραν ότι ο ίδιος και η κόρη του Αταλάντα, 
έχουν μεγάλη έκταση στο Ντράφι, σε καμένη 
περιοχή και θέλουν τον αποχαρακτηρισμό και 
την πώλησή της. Εκεί είχε εμπλακεί και η γνω-
στή μας… Apollo Group που φερόταν να έχει 
στην ιδιοκτησία της περί τα 3.500 στρέμματα 
στην περιοχή. Ο κ. Ροσόλιμος απάντησε τότε 
ότι διαθέτει συνολικά έκταση 641,6 στρεμ-
μάτων που ανήκουν στην ανώνυμη εταιρεία 
«Κτήμα Πεντέλης Α.Ε.», ιδιοκτησίας του ιδίου 
και της κόρης του. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com

Την οργισμένη αντίδραση του πατριού μιας 
κοπέλας που έπεσε θύμα σεξουαλικής παρε-
νόχλησης από 39χρονο προκάλεσε το αίτημα 
αναβολής της δίκης που ζήτησε ο κατηγορού-
μενος με αποτέλεσμα στο δικαστικό μέγαρο 
Ηρακλείου να πέσουν γροθιές και κλωτσιές. Η 
υπόθεση αφορά τη σύλληψη ενός Αιγυπτίου 
ο οποίος το 2020 είχε συλληφθεί μετά από 
καταγγελία 14χρονης ότι την παρενοχλούσε 
σεξουαλικά με ασελγείς χειρονομίες και θω-
πείες. Σύμφωνα με το cretalive.gr ο 39χρονος 
επρόκειτο να δικαστεί σήμερα από το Μονο-
μελές Πλημμελειοδικείο Ηρακλείου με την 

κατηγορία της προσβολής γενετήσιας αξιο-
πρέπειας. Ωστόσο επειδή η μητέρα της κοπέ-
λας, από τη Ρουμανία, απουσίαζε και παρών 
ήταν μόνο ο 40χρονος Αιγύπτιος πατριός της 
κοπέλας, η πλευρά της υπεράσπισης του κα-
τηγορουμένου ζήτησε αναβολή, η οποία δό-
θηκε για τον Απρίλιο του 2025. Ακούγοντας 
την απόφαση για αναβολή, τόσο η κοπέλα 
όσο και ο πατριός εκνευρίστηκαν και έτσι την 
ώρα που ο κατηγορούμενος εξερχόταν της αί-
θουσας, η 18χρονη σήμερα κοπέλα τον χτύ-
πησε με μπουνιά. Στη συνέχεια ο πατριός της 
άρχισε να κλωτσάει και να γρονθοκοπεί τον 

κατηγορούμενο, βγάζοντάς τον από την δικα-
στική αίθουσα και χτυπώντας τον σε όλο τον 
διάδρομο μέχρι τις τουαλέτες. Αστυνομικοί 
και αστυνομικοί της Δικαστικής Αστυνομίας 
έσπευσαν για να τους χωρίσουν τους δύο άν-
δρες. Ο πατριός της κοπέλας συνελήφθη για 
το επεισόδιο και πρόκειται να δικαστεί στο 
πλαίσιο του Αυτοφώρου.
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A. Γεωργιάδης: Πρόστιμο €800.000 σε γιατρό που έγραψε χιλιάδες
φάρμακα σε 1 μήνα με το ΑΜΚΑ της μητέρας του Οι 10 πιο κραυγαλέες 
περιπτώσεις

Η ιστορία του ληστή με την Aston Martin που πυροβόλησε τον Καλλίτση και
συνελήφθη με ροζ κοκαΐνη

Στην αποκάλυψη ότι το υπουργείο Υγείας έχει 
καταλογίσει πρόστιμο 800.000 ευρώ σε έναν 
γιατρό γιατί για έναν μήνα έγραψε χιλιάδες 
αντιψυχωσικά φάρμακα χρησιμοποιώντας το 
ΑΜΚΑ της μητέρας του προχώρησε ο Άδωνις 
Γεωργιάδης ενώ στη συνέντευξη τύπου για 
τους τρόπους καταπολέμησης της υπερ-συ-
νταγογράφησης μέσω υπαρχόντων και νέων 
συστημάτων της ΗΔΙΚΑ ανακοίνωσε ότι 
«εντοπίσαμε 100 γιιατροί οι οποίοι το πρώτο 
8μηνο του 2024 έγραψαν 250 έως 422 διαφο-
ρετικά φάρμακα ανά ασθενή. Αυτό σημαίνει 
ότι ο κάθε ασθενής από αυτούς τους ασθενείς 
έπαιρνε από 250 έως 1.600 τεμάχια φαρμά-
κων». «Ο γιατρός αυτός με το πρόστιμο των 
800.000 ευρώ είχε εξαφανιστεί και δεν μπο-
ρούσαμε να κάνουμε τον καταλογισμό γιατί 
γνώριζε ότι δεν μπορούσε να δικαιολογηθεί» 
συμπλήρωσε ο κ. Γεωργιάδης. Ο κ. Γεωργιά-
δης εξήγησε ότι «κάνουμε ελέγχους μέσω 
ΗΔΙΚΑ και ΕΟΠΥΥ, έχουμε ήδη στείλει σημει-
ώματα για απολογίες και έχουμε στείλει τις 
υποθέσεις στον οικονομικό εισαγγελέα επει-
δή θα υπάρχουν και ποινικές κυρώσεις». Στο 

πλαίσιο αυτό ο υπουργός Υγείας ανακοίνωσε 
ότι «ο έλεγχος θα γίνει αναδρομικά και προς 
τα πίσω» προσθέτοντας ότι «κατ’ εκτίμηση 
είναι τουλάχιστον κατά 50 εκατ. ευρώ τα φάρ-
μακα που γράφονται κάθε χρόνο στον ΕΟΠΥΥ 
χωρίς να χρειάζεται να γράφονται». «Η διά-
θεσή μου δεν είναι τιμωρητική αλλά να μπει 
μια τάξη. Λυπάμαι πολύ όταν με εξώφθαλμο 
τρόπο κάποιοι κακοί γιατροί χρησιμοποιούν 
με τόσο αθέμιτο και ανεύθυνο τρόπο την ηλε-
κτρονική συνταγογράφηση. Το σύστημα αυτό 
μπορεί να γίνει λευκό καρνέ επιταγών για 
γιατρό που μπορεί να το χρησιμοποιήσει για 
ίδιον όφελος» είπε ο κ. Γεωργιάδης. «Η προ-
σπάθεια που κάνουμε τους τελευταίους μή-
νες για τη σπατάλη χρημάτων και τον αθέμιτο 
πλουτισμό είναι πολυεπίπεδη και γίνεται αφε-
νός μέσω της ΗΔΙΚΑ σε πρώτο χρόνο και στη 
συνέχεια ενδελεχώς ο ΕΟΠΥΥ» συμπλήρωσε. 
«Δεν κατηγορώ τα φαρμακεία γιατί ο φαρμα-
κοποιός είναι υποχρεωμένος να εκτελεί μια 
συνταγή όταν αυτή έχει συνταγογραφηθεί. 
Αλλά αν ένας φαρμακοποιός βλέπει ότι ένας 
γιατρός γράφει τα ίδια φάρμακα για τον ίδιο 

ασθενή, θα πρέπει να ενημερώσει τον ΕΟΠΥΥ. 
Δεν είναι σπιουνιά αλλά κοινή προσπάθεια να 
αντιμετωπίσουμε το πρόβλημα της υπερβολι-
κής συνταγογράφησης». «Στις 100 νέες πε-
ριπτώσεις ιατρών με υπερυσνταγογράφηση 
διαπιστώσαμε ότι το πρώτο 8μηνο του 2024 
έγραψαν 250 έως 422 διαφορετικά φάρμακα 
ανά ασθενή. Αυτό σημαίνει ότι ο κάθε ασθε-
νής από αυτούς τους ασθενείς έπαιρνε από 
250 έως 1.600 τεμάχια φαρμάκων. Δεν υπάρ-
χει άνθρωπος που να πάρει τέτοια ποσοτητα 
και να μην χαιρετίσει τον μάταιο τούτο κό-
σμο», ανακοίνωσε ο υπουργός Υγείας. «Είναι 
ανοησία πραγματική να το κάνουν αυτό οι 
γιατροί τώρα που τα στοιχεία είναι προσβά-
σιμα σε πραγματικό χρόνο. Και τα στοιχεία 
αυτά μπορούμε να πάμε πίσω έως την πρώτη 
ημέρα της ηλεκτρονικής συνταγογράφησης 
και αυτοί οι 100 θα ελεγχθούν έτσι αναδρομι-
κά». «Σταματήσε να το κάνετε θα σας πιάσου-
με όλους» πρόσθεσε ο κ. Γεωργιάδης.

Ήταν Παρασκευή 30 Ιανουαρίου του 2009, 
όταν ο 35χρονος τότε Π.Κ. τον οποίο οι αρχές 
συνέλαβαν την Τρίτη για εμπόριο ναρκωτικών 
«χτύπησε» μαζί με έναν άλλο συνεργό του την 
χρηματαποστολή των ΕΛΤΑ στα Πετράλωνα.
Ντυμένοι αστυνομικοί, ακινητοποίησαν τους 
δύο υπαλλήλους των ΕΛΤΑ που έβγαιναν από 
το κατάστημα στην διασταύρωση των οδών 
Χαρμανλή και Γρηγορίου Λαμπράκη. Η λεία 
τους ήταν 3.000.000 ευρώ περίπου ενώ κατά 
την διάρκεια της ληστείας πυροβόλησαν τον 
ένα υπάλληλο στο πόδι, πριν φύγουν με τα 
χρήματα. Ο Π.Κ. επέστρεψε στην Πάτρα, την 
πόλη όπου φέρεται να ζούσε μόνιμα και λίγο 
αργότερα άρχισε να κάνει μεγάλη ζωή, κυκλο-
φορώντας με μια Aston Martin. Οι αστυνομι-
κοί άρχισαν να τον παρακολουθούν αφού είχε 
βεβαρυμένο παρελθόν έχοντας κατηγορηθεί 
για ληστείες και άλλα αδικήματα που τον είχαν 
στείλει στη φυλακή με 25ετή κάθειρξη, από 
όπου βγήκε το 2007 με περιοριστικούς όρους. 
Τον Απρίλιο του 2010 τον συλλαμβάνουν και 
παραδέχεται άμεσα την ενοχή του για την λη-
στεία των ΕΛΤΑ στην Πετρούπολη. Δεν μπο-
ρούσε να κάνει κι αλλιώς, αφού στην κατοχή 

του βρέθηκαν και κατασχέθηκαν 85.000 ευρώ 
σε 17 δεσμίδες των ΕΛΤΑ που αναγνωρίστη-
καν ότι προέρχονταν από την επίθεση στην 
χρηματαποστολή, αφού υπήρχαν σφραγίδες 
με την ημερομηνία του συμβάντος. Σε χρη-
ματοπιστωτικό ίδρυμα εντοπίστηκαν μέσα σε 
θυρίδα άλλες 100.000 ευρώ, ενώ όπως παρα-
δέχθηκε με λεφτά της ληστείας αγόρασε και 
την Aston Martin. Η απροσεξία του και η με-
γάλη ζωή στην οποία εντρύφησε τον έκαψαν 
τελικά και πήρε την άγουσα για τις φυλακές, 
ενώ μετά την καταδίκη του έβγαινε με άδειες, 
αφού δεν έδινε δικαιώματα. Πώς έστησε την 
επίθεση στον κομμωτή Πάνο Καλλίτση. Στις 
αρχές του 2016 στα 42 του χρόνια πλέον ο Π.Κ. 
έδειχνε ότι είχε αφήσει πίσω του το παραβα-
τικό παρελθόν, μέχρι την ημέρα που γνώρισε 
έναν αστυνομικό ο οποίος είχε κατέβει στην 
Πάτρα για να δει έναν κοινό τους γνωστό. 
Πιάνουν την κουβέντα σύμφωνα με αυτά που 
κατέθεσε αργότερα ο αστυνομικός, μιλώντας 
για τις φυλακές και διάφορα άλλα, ενώ αλλά-
ζουν και τηλέφωνα. Έκτοτε μιλάγανε τακτικά 
στο τηλέφωνο και μια μέρα σύμφωνα με τα 
όσα κατέθεσε ο αστυνομικός «Πάνω στα κου-

τσομπολιά που κάναμε για άτομα τα οποία 
βγαίνουν στην τηλεόραση και πάνω στην κου-
βέντα του είπα ότι είχα μάθει ότι ένας κομ-
μωτής, ο Καλλίτσης, έχει πολλή δουλειά στο 
μαγαζί του και κυκλοφορεί με χρήματα στο 
αυτοκίνητο του. Αυτός τότε θυμάμαι ότι γέλα-
σε και δεν ξανά είπαμε κάτι πάνω σε αυτό». 
Στις 30 Ιανουαρίου του ιδίου έτους, ο ληστής 
με την Aston Martin, επικοινωνεί με τον αστυ-
νομικό, του λέει ότι είναι στην Αθήνα και ότι 
τον χρειάζεται για μια δουλειά. Η «δουλειά» 
είναι η επίθεση στον Καλλίτση, η οποία θα 
λάβει χώρα το ίδιο βράδυ όταν ο κομμωτής 
επιστρέφει σπίτι του μαζί με την τότε σύζυ-
γό του Έλενα Χριστοπούλου. Ο Π.Κ. που είχε 
πάρει άδεια από τις φυλακές της Αγιάς στα 
Χανιά, μαζί με έναν Ιρακινό περιμένουν τον 
κομμωτή έξω από το σπίτι του στο Λυκαβητ-
τό. Μόλις ο κομμωτής ανοίγει την πόρτα του 
γκαράζ για να εισέλθει με το αυτοκίνητό του ο 
Π.Κ. και ένας Ιρακινός συνεργός του, ορμάνε 
με πιστόλια.

Πολιτική
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Το χρέος της ΕΕ το 2023 διπλασιάστηκε από το 2021
Ανησυχητική τάση της αύξησης των παράτυ-
πων δαπανών της Ευρωπαϊκής Ένωσης βλέ-
πει το Ευρωπαϊκό Ελεγκτικό Συνέδριο. Για 
τους αυξανόμενους χρηματοοικονομικούς 
κινδύνους, που απειλούν τον προϋπολογισμό 
της ΕΕ εξαιτίας του πρωτοφανούς ύψους του 
χρέους, του επιθετικού πολέμου της Ρωσίας 
κατά της Ουκρανίας και του υψηλού πληθω-
ρισμού, προειδοποιεί το Ευρωπαϊκό Ελεγκτι-
κό Συνέδριο (ΕΕΣ), σε έκθεσή του που έδωσε 
σήμερα στη δημοσιότητα. Παράλληλα, το 
ΕΕΣ εκτιμά το ποσοστό σφάλματος στις δα-
πάνες του προϋπολογισμού της ΕΕ στο 5,6% 
το 2023 (από 4,2% το 2022 και 3,0% το 2021). 
Αξίζει να σημειωθεί ότι το εκτιμώμενο επί-
πεδο σφάλματος συγκρίνεται με το όριο του 
2%, που έχει οριστεί ως το ποσοστό σφάλμα-
τος πάνω από το οποίο παράτυπες δαπάνες 
θεωρούνται σημαντικές. Όπως και τα προη-
γούμενα χρόνια, και το 2023 το εκτιμώμενο 
επίπεδο σφάλματος στις δαπάνες από τον 
προϋπολογισμό της ΕΕ έχει αυξηθεί, όμως το 
ΕΕΣ εκφράζει ανησυχία για την αύξηση του 
επιπέδου του σφάλματος σε 5,6% που περι-
έχουν οι ύψους 191,2 δισ. ευρώ δαπάνες της 
ΕΕ από τον προϋπολογισμό της. Επιπλέον, πα-
ρατυπίες εντοπίζονται και σε τμήμα του πο-
σού των 48 δισ. ευρώ που δαπανήθηκε στο 
πλαίσιο του μηχανισμού ανάκαμψης και αν-
θεκτικότητας (ΜΑΑ), του κύριου πυλώνα του 
Ταμείου της ΕΕ για την ανάκαμψη μετά την 
πανδημία (NextGenerationEU). Το ΕΕΣ εντόπι-
σε πληρωμές για τις οποίες δεν πληρούνταν 
όλες οι προϋποθέσεις, καθώς και αδυναμίες 
στα συστήματα δικλείδων των κρατών μελών. 
Το ΕΕΣ καταλήγει στο συμπέρασμα ότι το εκτι-
μώμενο σφάλμα ήταν σημαντικό και διάχυτο 
και, για τον λόγο αυτό, διατυπώνει αρνητική 
γνώμη σχετικά με τις δαπάνες της ΕΕ το 2023. 
Το ΕΕΣ επισημαίνει ότι η σημαντική αύξηση 
του εκτιμώμενου ποσοστού σφάλματος οφεί-
λεται σε μεγάλο βαθμό στα σφάλματα που 
εντοπίστηκαν στις δαπάνες συνοχής, τα οποία 
ανέρχονται σε 9,3% (έναντι 6,4% το 2022). 
Μια πιθανή αιτία που αναφέρει για τις δυ-
σκολίες που αντιμετωπίζουν οι εθνικές διοι-
κήσεις να εξασφαλίσουν την κατάλληλη χρη-

ματοδότηση των έργων συνοχής είναι η πίεση 
που τους ασκείται να προβούν σε δαπάνες 
από ανταγωνιστικά ταμεία της ΕΕ. Σχετικά με 
τις δαπάνες του Μηχανισμού Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας (ΜΑΑ), το Ελεγκτικό Συνέδριο 
διατύπωσε γνώμη με επιφύλαξη. Επισημαί-
νει ότι μετά την πανδημία ο ΜΑΑ πάσχει από 
αδυναμίες του συστήματος και παράτυπες 
πληρωμές. Συγκεκριμένα, το 2023 ήταν το τρί-
το έτος υλοποίησης του ΜΑΑ, στο πλαίσιο του 
οποίου οι χώρες της ΕΕ λαμβάνουν χρηματο-
δότηση, εφόσον επιτύχουν προκαθορισμένα 
ορόσημα και τιμές-στόχους. Το 2023 πραγ-
ματοποιήθηκαν 23 πληρωμές επιχορηγήσε-
ων σε 17 κράτη μέλη. Το ΕΕΣ διαπίστωσε ότι 
περίπου το ένα τρίτο των εν λόγω πληρωμών 
του ΜΑΑ δεν πληρούσε τους σχετικούς όρους 
και προϋποθέσεις. Το αποτέλεσμα ήταν έξι 
πληρωμές να περιέχουν σημαντικό σφάλμα. 
Το ΕΕΣ εντόπισε επίσης αδυναμίες στον σχε-
διασμό των ορόσημων ή των τιμών-στόχου, 
καθώς και επίμονα προβλήματα με την αξιο-
πιστία των πληροφοριών που περιλαμβάνο-
νταν στις διαχειριστικές δηλώσεις των κρατών 
μελών. – ΤΟ ΧΡΕΟΣ ΤΗΣ ΕΕ ΤΟ 2023 ΣΧΕΔΟΝ 
ΔΙΠΛΑΣΙΑΣΤΗΚΕ ΑΠΟ ΤΟ 2021 – Σύμφωνα με 
το ΕΕΣ, το χρέος της ΕΕ αυξάνεται και επιβαρύ-
νει όλο και περισσότερο τα οικονομικά της ΕΕ. 
Το συνολικό ύψος των εκκρεμών αναλήψεων 
υποχρεώσεων, που εάν δεν αποδεσμευθούν 
αντιπροσωπεύουν μελλοντικά χρέη, στα τέλη 
του 2023 έφθασε στο πρωτοφανές ποσό των 
543 δισ. ευρώ (από 452,8 δισ. ευρώ το 2022). 
Εν τω μεταξύ, το χρέος της ΕΕ εκτινάχθηκε το 
2023, φθάνοντας στα 458,5 δισ. ευρώ (από 
348 δισ. ευρώ το 2022, αύξηση κατά 32%), κυ-
ρίως λόγω του δανεισμού 268,4 δισ. ευρώ για 
το Ταμείο Ανάκαμψης. Το χρέος της ΕΕ είναι 
πλέον διπλάσιο απ’ ό,τι το 2021 (όταν ανερ-
χόταν σε 236,7 δισ. ευρώ). Αυτό σημαίνει ότι 
η ΕΕ είναι πλέον ένας από τους μεγαλύτερους 
εκδότες χρεωστικών τίτλων στην Ευρώπη, 
ενώ δεν είναι σαφές αν η πρόταση της Επιτρο-
πής για τους ιδίους πόρους θα εξασφαλίσει 
επαρκή έσοδα για την αποπληρωμή του χρέ-
ους του Ταμείου Ανάκαμψης. Τα δε πρόσθετα 
έξοδα, που συνεπάγονται τα δάνεια του Τα-

μείου Ανάκαμψης, εκτιμάται ότι κυμαίνονται 
μεταξύ 17 και 27 δισ. ευρώ. Το ΕΕΣ επισημαί-
νει επίσης ότι ο υψηλός πληθωρισμός εξακο-
λουθεί να ταλαιπωρεί τον προϋπολογισμό της 
ΕΕ. Εκτίμησή του είναι ότι, μέχρι το τέλος του 
2025, ο προϋπολογισμός της ΕΕ θα μπορού-
σε να χάσει σχεδόν το 13% της αγοραστικής 
του δύναμης. Στο τέλος του 2023, το συνολικό 
άνοιγμα του προϋπολογισμού της ΕΕ, με το 
οποίο μετράται ο κίνδυνος που συνδέεται με 
τις εγγυήσεις από τον προϋπολογισμό της ΕΕ 
και τις ενδεχόμενες υποχρεώσεις, ανερχόταν 
σε 298 δισ. ευρώ (έναντι 248,3 δισ. ευρώ το 
2022). Σε ό,τι αφορά τη χρηματοδοτική βοή-
θεια της ΕΕ στην Ουκρανία, το ΕΕΣ σημειώνει 
ότι υπερδιπλασιάστηκε το 2023 (από 16 δισ. 
ευρώ σε 33,7 δισ. ευρώ) και προειδοποιεί ότι 
η μετάθεση στο μέλλον των κινδύνων πιθανής 
αθέτησης υποχρεώσεων εξόφλησης δανείων 
θα μπορούσε να θέσει υπό πίεση τον ενωσι-
ακό προϋπολογισμό. Επιπλέον, υπογραμμί-
ζονται οι σοβαροί κίνδυνοι που εγκυμονεί η 
διευκόλυνση για την Ουκρανία που δημιουρ-
γήθηκε το 2024, με στόχο την παροχή πρό-
σθετης χρηματοδοτικής στήριξης ύψους μέ-
χρι και 33 δισ. ευρώ με τη μορφή δανείων, για 
την περίοδο 2024-2027, η οποία δεν απαιτεί 
οποιαδήποτε πρόβλεψη. O Πρόεδρος του ΕΕΣ 
Τόνι Μέρφι δήλωσε τα εξής: «Βρισκόμαστε 
στη μέση σχεδόν της δημοσιονομικής περιό-
δου 2021-2027 και τα ευρήματα της ετήσιας 
έκθεσής μας αναδεικνύουν κρίσιμες προκλή-
σεις για τον προϋπολογισμό της ΕΕ, μεταξύ 
άλλων τα υψηλά επίπεδα παράτυπων δαπα-
νών. Οι προκλήσεις αυτές υπογραμμίζουν την 
ανάγκη για ισχυρά συστήματα εποπτείας και 
λογοδοσίας τόσο σε επίπεδο κρατών μελών 
όσο και σε επίπεδο ΕΕ, προκειμένου να διατη-
ρηθεί η εμπιστοσύνη των πολιτών και να δι-
ασφαλιστούν οι μελλοντικοί προϋπολογισμοί 
της ΕΕ».

Καθυστερημένη παρέμβαση ΕΣΡ για τις εκπομπές Λιάγκα, Κουτσελίνη, Κουσουλού
Με καθυστέρηση 5 ημερών το ΕΣΡ αποφά-
σισε να ασχοληθεί με τον τρόπο που πα-
ρουσίασαν τον θάνατο του Τζοιτζ Μπάλντοκ 
τρεις τηλεοπτικοί σταθμοί Πρόκειται για τον 

ΑΝΤ1 και την εκπομπή του Γιώργου Λιάγκα,  
το Star και την εκπομπή της Ζίνας Κουτσελί-
νη και το Open για όσα μετέδωσε ο Πέτρος 
Κουσουλός.

Ρεπορτάζ
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Η δίκη Ρέστη στο Εφετείο και η μεγάλη ανατροπή! Να μετατραπεί το κακούργημα για το οποίο καταδικάστηκε πρωτόδικα 
σε 10 χρόνια κάθειρξη, σε πλημμέλημα (που σημαίνει έχει παραγραφεί) ζήτησαν οι συνήγοροι υπεράσπισης. «Θέλω 1 
μήνα προθεσμία για να κάνω την πρόταση μου επί αυτού» είπε ο εισαγγελέας της έδρας.

Τα μεγάλα και βαρύγδουπα λόγια της ηγεσί-
ας του Αρείου Πάγου φαίνεται ότι αποτελούν 
κενό γράμμα όταν συμβαίνουν τέτοια φαινό-
μενα! Όσοι παρακολούθησαν την σημερινή 
ακροαματική διαδικασία στο Εφετείο Αθηνών 
όπου διεξάγεται η δίκη με κατηγορούμενο 
τον εφοπλιστή Βίκτωρ Ρέστη μαζί με άλλους 
έμειναν άφωνοι. 7 χρόνια έχουν περάσει από 
την πρωτόδικη βαρύτατη καταδίκη 10 ετών 
στην πλάτη του και η ώρα του εφετείου με κα-
τηγορούμενο τον γνωστό εφοπλιστή Βίκτωρ 
Ρέστη που μετά από συνεχείς αναβολές, είχε 
είχε προσδιοριστεί για τις 9/7 αλλά τελικά 
πήρε μια ακόμα παράταση - σκάνδαλο και η 
δίκη δεν πραγματοποιήθηκε λόγο απουσίας 
του «βιασικού» μάρτυρα.  Σήμερα οι συνήγο-
ροι υπεράσπισης σε κοινή γραμμή, αντίθετα 
με τις αγορεύσεις του στο πρωτόδικο δικα-
στήριο, υπερασπίστηκαν το γεγονός ότι το 
κακούργημα που βαρύνει τους εντολείς τους 
είναι πλέον πλημμέλημα και όχι κακούργημα 
αφού οι δημόσιες εκτάσεις που πήγαν να επι-
καρπωθούν παράνομα έχουν επιστρέψει στο 
δημόσιο και κατά συνέπεια το Ελληνικό κρά-
τος δεν έχει υποστεί ζημιά. Αντίθετα με αυτό 
τον ισχυρισμό οι συνήγοροι του δημοσίου 
που είναι παρόντες ως πολιτική αγωγή ισχυ-
ρίστηκαν ότι αυτό δεν ευσταθεί ως νομικός 
χαρακτηρισμός και θα πρέπει το κακούργημα 
να δικαστεί ως έχει. Ο εισαγγελέας της έδρας 
ζήτησε προθεσμία 1 μήνα (!) προκειμένου να 
καταθέσει την πρόταση του επί του αιτήματος 
που προέβαλαν οι συνήγοροι υπεράσπισης 
με αποτέλεσμα η δίκη να γίνει στις 7 Νοεμ-
βρίου με την πρόταση του εισαγγελέα προκει-
μένου να αποφανθούν οι δικαστές της έδρας.  
Να σημειώσουμε πάντως, ότι για πρώτη 
φορά αυτός ο νομικός ισχυρισμός κατατέθη-
κε από τους συνηγόρους υπεράσπισης.  Με 
απλά λόγια... εάν αυτό γίνει δεκτό από το 
δικαστήριο το αδίκημα έχει ήδη παραγρα-
φεί και κατά συνέπεια ούτε γάτα ούτε ζημιά. 
Να θυμίσουμε ότι: Το Δεκέμβριο του 2018 το 

Τριμελές Εφετείο Κακουργημάτων επέβαλε 
ποινές πρόσκαιρης κάθειρξης με αναστολή 
στον εφοπλιστή Βίκτωρα Ρέστη και σε τέσσε-
ρις ακόμη συγκατηγορουμένους του, για την 
υπόθεση καταπάτησης 300 στρεμμάτων δη-
μόσιας δασικής έκτασης που είχε αποκαλυ-
φθεί κατά την εισαγγελική έρευνα για το απο-
καλούμενο «παραδικαστικό Νο 2». Οι ποινές 
που επιβλήθηκαν στον Ρέστη, ήταν οκτώ έτη 
για καθεμία από τις κατηγορίες που αντιμε-
τώπιζε, ποινές που τελικά συγχωνεύτηκαν 
σε 10ετή κάθειρξη. Για την υπόθεση βρέθη-
καν στο εδώλιο συνολικά 17 κατηγορούμενοι 
υπόλογοι για καταπάτηση 300 στρεμμάτων 
δασικής έκτασης στη Β’ Ζώνη Υμηττού, στο 
Κορωπί. Ανάμεσά τους, ο συμβολαιογράφος 
που συνέταξε τα συμβόλαια, η γυναίκα που 
πούλησε την επίμαχη έκταση και ο πολιτικός 
μηχανικός που υπέγραψε τα σχετικά έγγρα-
φα, στους οποίους επιβλήθηκαν ποινές κά-
θειρξης από οκτώ έως δέκα χρόνια. Σε ποινή 
κάθειρξης έξι ετών καταδικάστηκε επίσης η 
μεσίτρια, σύζυγος του συμβολαιογράφου. 
Το δικαστήριο αθώωσε τους υπόλοιπους 12 
κατηγορούμενους, ενώ σε όλους τους κατα-
δικασθέντες δόθηκε ανασταλτική δύναμη 
στην έφεση.  Σύμφωνα με την απόφαση του 
πρωτοδίκου δικαστηρίου, στον Ρέστη επιβλή-
θηκαν οι περιοριστικοί όροι της απαγόρευσης 
εξόδου από τη χώρα, καθώς και της υποχρεω-
τικής εμφάνισης μία φορά το μήνα σε αστυ-
νομικό τμήμα. Στην πορεία όμως του χρόνου 
οι περιοριστικοί όροι άρθηκαν. Στη δικογρα-
φία για την υπόθεση αναφέρεται πως ο εφο-
πλιστής έγινε κύριος της επίμαχης έκτασης με 
ψευδή έγγραφα που φαίνεται να στόχευαν 
να πείσουν τον υποθηκοφύλακα Κορωπίου, 
ο οποίος δεν είχε προχωρήσει στην εγγραφή 
της καθώς δεν υπήρχε βεβαίωση του δασαρ-
χείου γι’ αυτήν. Ο Ρέστης έχει υποστηρίξει 
ενώπιον της Δικαιοσύνης πως με την επίμαχη 
μεταβίβαση ουσιαστικά έπεσε θύμα πρώην 
στενών συνεργατών του που είχαν την διαχεί-
ριση εταιρειών του και του έστησαν παγίδα. 
Ένας εκ των καταδικασθέντων για την υπόθε-
ση ( Μ.Σ. ) αυτή ισχυρίστηκε στο δικαστήριο 
κατά την απολογία του αλλά και καθ’ όλο το 
διάστημα που εκλήθη στο στάδιο της ανάκρι-
σης από το 2012 και σε κάθε έκβαση της υπό-
θεσης ότι κατέβαλε 2.000.000 ευρώ σε πρώην 
δασάρχη της Αττικής με ιδιαίτερες άκρες στην 

Κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ προκειμένου να κα-
ταφέρουν οι εμπλεκόμενοι να εκδώσουν τα 
απαραίτητα πιστοποιητικά. Παρά το γεγονός 
ότι ο άνθρωπος που τα κατάγγειλε αυτά κατά 
επανάληψη δεν μηνύθηκε από αυτόν που κα-
τονόμασε ότι του έδωσε τα 2.000.000 ευρώ. 
Το περίεργο όμως είναι ότι ενώ σε έκθεση 
ελέγχου που έγινε σε βάρος του καταγγελλο-
μένου πρώην δασάρχη, την οποία το edolio5 
έχει στην διάθεση του, βρέθηκαν το επίμαχο 
διάστημα 700.000 ευρώ σε τραπεζικό λογα-
ριασμό του, ο άνθρωπος αυτός δεν πήγε ποτέ 
κατηγορούμενος για την υπόθεση που κατα-
δικάστηκαν οι υπόλοιποι! Κατά περίεργο επί-
σης τρόπο η έκθεση ελέγχου που είχε συντά-
ξει η αρμόδια ΔΟΥ Χολαργού ενώ καταλογίζει 
400.000 ευρώ, ως μη δικαιολογημένο από 
τους τραπεζικούς λογαριασμούς του πρώην 
δασάρχη, στην πορεία... όλα εξαφανίστηκαν! 
Είναι προφανές ότι κάποιο μακρύ χέρι προ-
στατεύει κάποιον. Έχει αξία να σημειώσου-
με ότι στο δικαστήριο που καταδικάστηκαν 
ο Ρέστης και η παρέα του ο πρώην δασάρχης 
κατέθεσε ως μάρτυρας (!) και βρέθηκε σε 
αντιπαράσταση με τον κατηγορούμενο που 
αποτελεί άνθρωπο κλειδί της υπόθεσης και 
έχει καταδικαστεί σε 6 χρόνια κάθειρξη, αφού 
χειρίστηκε το σύνολο των χρημάτων για αυτή 
την δουλειά, αφήνοντας στους δικαστές και 
όσους παρακολουθούσαν την ακροαματική 
διαδικασία... άφωνους. ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ: 
Δεν σας έδωσα κύριε 2.000.000 ευρώ σε με-
τρητά; π. ΔΑΣΑΡΧΗΣ: Σας βλέπω για πρώτη 
φορά. Δεν σας γνωρίζω ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ: 
Κοιτάξτε με στα μάτια. Δεν σας έδωσα δεσμί-
δες με λεφτά για να μου δώσετε τα χαρτιά 
του αποχαρακτηρισμού; π. ΔΑΣΑΡΧΗΣ: Δεν 
μιλάω άλλο μαζί σας. Λέτε ψέματα! Δεν σας 
ξέρω. ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ: Αυτά που λέω τα 
ισχυρίζομαι από το 2012 σε κάθε ανακριτή. 
Γιατί δεν μου κάνατε μήνυση μέχρι σήμερα; 
π. ΔΑΣΑΡΧΗΣ: Κύριε πρόεδρε δεν τον ξέρω τον 
κύριο. Λέει ανοησίες. Δεν επιθυμώ να μιλήσω 
άλλο μαζί του. Νομικοί και δικαστικοί κύκλοι 
που συνομίλησε το edolio5 θεωρούν πρωτό-
γνωρο το γεγονός ότι ο πρώην δασάρχης δεν 
πήγε έστω ως κατηγορούμενος ανεξάρτητα 
εάν καταδικαζόταν ή όχι εφόσον θα μπορού-
σαν να αποδειχθούν η ισχυρισμοί του καταγ-
γέλλοντα.. Να σημειώσουμε ότι σύμφωνα με 
την έκθεση ελέγχου ο π. Δασάρχης είχε 37 (!) 
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τραπεζικούς λογαριασμούς είτε ως συν δικαι-
ούχος είτε ατομικούς. Αυτό πάντως που προ-
κάλεσε αίσθηση είναι ότι βρέθηκε πάλι στην 
αίθουσα ο μέχρι εχθές στενός του συνεργά-
της και σήμερα βουλευτής Ανδρέας Βορύλ-
λας, που εξελέγη με το κόμμα «Νίκη». Όπως 
έχει αποκαλύψει το edolio5, ο Βορύλλας ήταν 
ο άνθρωπος για όλες τις δουλειές του εφο-

πλιστή. Τουλάχιστον μέχρι την εκλογή του. 
Αξίζει πάντως να απαντήσει ο ίδιος γιατί ως 
βουλευτής παρακολουθεί την δίκη αυτή ; Και 
αν δεν απαντήσει ο ίδιος πρέπει να απαντή-
σει ο πρόεδρος του κόμματος του. Σύμφωνα 
με τις ίδιες πληροφορίες ανάμεσα στους κα-
τηγορουμένους υπάρχουν έντονες διαφωνίες 
εξαιτίας της «εγκατάλειψης» τους από τον Βί-

κτωρ Ρέστη και της έντονης οικονομικής ανέ-
χειας που βρίσκονται με αποτέλεσμα να μην 
μπορούν να ανταποκριθούν ούτε καν στην 
αμοιβή του δικηγόρου και για τον λόγο όπως 
διαπιστώσαμε κάποιοι εκ των κατηγορουμέ-
νων δεν ήταν παρόντες στην σημερινή δίκη. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

Φωτιά στην Κορινθία: Δίωξη σε βαθμό κακουργήματος στον αντιδήμαρχο Ξυλοκάστρου

Ο εισαγγελέας έκρινε ότι υπάρχουν επαρ-
κείς ενδείξεις για την άσκηση δίωξης για 
εμπρησμό από τον οποίο προέκυψε θάνα-
τος - Τι απαντά δια του δικηγόρου του ο αντι-
δήμαρχος. Ποινική δίωξη κακουργηματικού 
χαρακτήρα ασκήθηκε σήμερα Τετάρτη σε 
βάρος του αντιδημάρχου Ξυλοκάστρου – Ευ-
ρωστίνης για τη φονική πυρκαγιά της 29ης 
Σεπτεμβρίου που κόστισε τη ζωή σε δύο αν-
θρώπους και κατέκαψε 71.000 στρέμματα 
δάσους. Ο εισαγγελέας Κορίνθου μελέτησε 
τη δικογραφία που σχημάτισε η Διεύθυνση 
Αντιμετώπισης Εγκλημάτων Εμπρησμού και 
έκρινε ότι υπάρχουν επαρκείς ενδείξεις για 
την άσκηση δίωξης για εμπρησμό από τον 
οποίο προέκυψε θάνατος. Όπως εξήγησαν 

καλά ενημερωμένες πηγές στο protothema.
gr, η δίωξη ασκήθηκε με βάση τον νέο νόμο 
Φλωρίδη που προβλέπει ότι όποιος πραγ-
ματοποιεί θερμές εργασίες τις ημέρες που 
απαγορεύεται και προκαλεί πυρκαγιά τότε 
διώκεται για εμπρησμό. Υπενθυμίζεται ότι 
αρχικά ο αντιδήμαρχος είχε αρνηθεί ότι την 
ημέρα της πυρκαγιάς κάπνισε τα μελίσσια 
του, κάτι που αργότερα αναγκάστηκε να 
παραδεχθεί. Ο άνδρας αναμένεται, σύμφω-
να με πληροφορίες, να δώσει εξηγήσεις τις 
επόμενες ημέρες ενώπιον στελεχών της πυ-
ροσβεστικής υπηρεσίας. Τι απαντά ο αντι-
δήμαρχος, για του δικηγόρου τουμ Κλείσιμ 
Με αφορμή όλως αυθαίρετα και αναληθή 
δημοσιεύματα που διακινούνται στον ηλε-
κτρονικό τύπο αλλά και δημοσιογραφικά 
ρεπορτάζ που αναπαράγονται στα μέσα 
μαζικής ενημέρωσης, αναφορικά με την 
πυρκαγιά της 29ης Σεπτεμβρίου 2024 στον 
Δήμο Ξυλοκάστρου – Ευρωστίνης, δια του 
παρόντος και υπό την ιδιότητά μου ως Πλη-
ρεξουσίου Δικηγόρου του Αντιδημάρχου 
του Δήμου Ξυλοκάστρου – Ευρωστίνης, με 
στοιχεία Α.Κ., σας ενημερώνω ότι: ΟΥΔΕΠΟ-
ΤΕ εκδόθηκε ένταλμα σύλληψης σε βάρος 
του ανωτέρω εντολέα μου ΟΥΔΕΠΟΤΕ συνε-

λήφθη αυτός και ΟΥΔΕΠΟΤΕ έως και σήμε-
ρα ασκήθηκε σε βάρος του κακουργηματική 
δίωξη για το αδίκημα του εμπρησμού κατ’ 
άρθρο 265 Π.Κ. Προς αποκατάσταση της 
αλήθειας, η οποία στην προκειμένη περί-
πτωση επιχειρείται από ορισμένους να δι-
αστρεβλωθεί, τονίζω ότι όλες οι υπόλοιπες 
αναφορές που διακινούνται στον Τύπο τυγ-
χάνουν ψευδείς και δεν ανταποκρίνονται 
στην πραγματικότητα. Ειδικότερα, τα περί 
αξιολογήσεως του αποδεικτικού υλικού 
και δήθεν υπάρξεως επαρκών ενδείξεων 
ενοχής από τον κ. Εισαγγελέα Πλημμελει-
οδικών Κορίνθου προκείμενου να ασκηθεί 
ποινική δίωξη σε βάρος του ως άνω εντο-
λέως μου τυγχάνουν αναληθή στο σύνολό 
τους. Σε περίπτωση συνεχίσεως αναπαρα-
γωγής ψευδών ειδήσεων επιφυλασσόμεθα 
για την προάσπιση των νομίμων δικαιωμά-
των μας. Τέλος και για λόγους διαφάνειας 
αλλά και αποκατάστασης της αλήθειας, πα-
ρακαλώ για την άμεση δημοσιοποίηση του 
παρόντος σε άπαντα τα μέσα μαζικής ενη-
μέρωσης. ΚΟΡΙΝΘΟΣ, 10.10.2024 Ο ΠΛΗΡΕ-
ΞΟΥΣΙΟΣ ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ ΤΟΥ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΥ 
ΞΥΛΟΚΑΣΤΡΟΥ – ΕΥΡΩΣΤΙΝΗΣ ΑΝΔΡΕΑΣ Θ. 
ΒΑΓΓΟΠΟΥΛΟΣ

Τώρα ξυρίζουν τον γαμπρό του Μαξίμου! Ολοκληρώνεται το πόρισμα με τεράστια πρόστιμα από την αρχή προστασίας δε-
δομένων σε Μισέλ Ασημακοπούλου - Μιχάλη Σταυριανουδάκη και σε άλλους εμπλεκομένους για την διαρροή των e-mail. 
Ετοιμάζουν και μαζικές αγωγές οι θιγόμενοι που τα έλαβαν.
Η πληροφορία μου είναι διπλά τσεκαρισμέ-
νη και δεν επιδέχεται καμία αμφισβήτηση. 
Το πόρισμα θα γίνει η βάση που θα ξεκινή-
σουν μαζικές αγωγές προς τους διακινητές 
των email αλλά και όλους τους εμπλεκομέ-
νους σε αυτή την υπόθεση. Το επόμενο δι-
άστημα βγαίνει στην δημοσιότητα το πόρι-
σμα και τα πρόστιμα που θα βάλει η Αρχή 
Προστασίας Δεδομένων στη Νέα Δημοκρα-
τία, στο υπουργείο Εσωτερικών, στον Μιχά-
λη Σταυριανουδάκη και στην Άννα Μισέλ 
Ασημακοπούλου εξαιτίας της εσκεμμένης 
διαρροής email των ομογενών. Όλοι λένε 

για εξοντωτικά πρόστιμα. Και το καλύτε-
ρο δεν σας το είπα... Το πόρισμα θα γίνει 
η βάση που θα ξεκινήσουν μαζικές αγωγές 
προς τους διακινητές των email... Θα πλη-
ρώνουν μέχρι να βάλουν μυαλό. Μαθαίνω 
ότι ο Μιχαλάκης της υπόθεσης παριστάνει 
το άνετο «παγόνι» και διαδίδει δεξιά και 
αριστερά ότι ο Μητσοτάκης θα τον βάλει 
διοικητή σε οργανισμό. Μάλλον θα πρέπει 
να γυρίσει πλευρό και να αρχίσει να ρευ-
στοποιεί το αμέτρητο χαρτοφυλάκιο μετο-
χών που έχει αξίας πολλών εκατομμυρίων 
ευρώ για να μπορεί να πληρώσει αυτά που 

έρχονται. Να σημειώσουμε ότι εκτός από 
τις αγωγές υπάρχουν και ποινικές ευθύνες 
και ο νόμος προβλέπει μέχρι και κάθειρξη 
για την διαρροή προσωπικών δεδομένων.
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com
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Το ανώτατο ακυρωτικό δικαστήριο έκρινε 
ότι η άρνηση ενός άνδρα να υποβληθεί στο 
τεστ ισοδυναμεί με αποδοχή της πατρότητας 
και δικαίωσε τη μητέρα του παιδιού. Οποιος 
αρνηθεί να υποβληθεί σε εξέταση πατρότη-
τας (DNA) προκειμένου να διαπιστωθεί εάν 
το παιδί που γεννήθηκε εκτός γάμου είναι 
καρπός σαρκικής επαφής με τη μητέρα του 
μετά από ερωτική σχέση, τότε συνάγεται ότι 
είναι ο βιολογικός πατέρας του νεογέννητου 
παιδιού, σύμφωνα με τον Αρειο Πάγο. Και 
αυτό, υπό την πρόσθετη προϋπόθεση ότι για 
την τεκμηρίωση της πατρότητας του ανηλίκου 
πρέπει να αποδειχθεί και η ύπαρξη σαρκι-
κής επαφής με τη μητέρα του παιδιού κατά 
το χρονικό διάστημα μεταξύ των 180 και 300 
ημερών προ του τοκετού. Αγαμη γυναίκα σύ-
ναψε ερωτικό δεσμό και είχε ολοκληρωμένες 
γενετήσιες επαφές. Η σχέση του ζευγαριού 
διήρκεσε περίπου έντεκα μήνες και κατά το 
διάστημα αυτό έμεινε έγκυος. Κατά τη διάρ-
κεια της εγκυμοσύνης της και ενώ ήταν στον 
τρίτο μήνα της κύησης, ο πατέρας της συνά-
ντησε τον άνθρωπο με τον οποίο είχε δεσμό 
η κόρη του. Αρχικά, εκείνος αρνήθηκε ότι δια-
τηρούσε σοβαρή σχέση με την εγκυμονούσα, 
αλλά παρ’ όλα αυτά συμφώνησαν να συνα-
ντηθούν και πάλι για να τα πούνε. Μάχη εξω-
δίκων Αντί όμως να συναντηθούν, τηλεφώνη-
σε στον πατέρα της κοπέλας ο δικηγόρος του 
φερόμενου έως τότε πατέρα, ο οποίος ζήτησε 
να μην ξαναενοχληθεί ο πελάτης του. Μετά 
την άκαρπη αυτή προσπάθεια προσέγγισης 
και μετά τη γέννηση του παιδιού, η μητέρα 
έστειλε εξώδικο στον βιολογικό πατέρα του 
και ζήτησε να επικοινωνήσει με τον δικηγόρο 
της προκειμένου να διευθετηθεί «το ζήτημα 
της αναγνώρισης της πατρότητας του παι-
διού».Παρ’ όλα αυτά, εκείνος εξακολούθησε 
να αρνείται ότι έχει οποιαδήποτε σχέση με 
το παιδί της και συνέχισαν να ανταλλάσσουν 
εξώδικα. Στο τελευταίο εξώδικο η μητέρα τον 
κάλεσε να συμμετάσχει «σε εξέταση ελέγχου 
αμφισβητούμενης πατρότητας, σε δημόσιο 
νοσοκομείο». Παράλληλα, του γνωστοποίησε 

την πρόθεσή της να προσφύγει στα δικαστή-
ρια προς διασφάλιση των νόμιμων δικαιω-
μάτων του νεογέννητου. Εκείνος συνέχισε να 
αμφισβητεί και να αρνείται οποιαδήποτε ευ-
θύνη του για την ύπαρξη του παιδιού, ενώ χα-
ρακτήριζε τους ισχυρισμούς της μητέρας του 
περί πατρότητας ως «μυθεύματα». Κατόπιν 
αυτών, η άγαμη μητέρα κατέθεσε αγωγή στο 
Πολυμελές Πρωτοδικείο Αθηνών, το οποίο 
διέταξε να διενεργηθεί ιατρική πραγματο-
γνωμοσύνη και διόρισε πραγματογνώμονα 
βιολόγο, ειδική σε εξετάσεις DNA. Η βιολόγος 
αφού θα ελάμβανε δείγμα από τη μητέρα, 
τον φερόμενο πατέρα και το παιδί, θα προέ-
βαινε σε ανάλυση, με τη μέθοδο υβριδοποί-
ησης DNA με RNA και θα γνωμοδοτούσε αν 
εκείνος είναι πατέρας του ανηλίκου. Ομως, 
η πραγματογνωμοσύνη δεν έγινε ποτέ, κα-
θώς εκείνος παρά το γεγονός ότι κλητεύθηκε 
δύο φορές, δεν εμφανίστηκε προκειμένου να 
πραγματοποιηθεί η λήψη δείγματος γενετι-
κού υλικού. Ακόμη, δύο φορές στη συνέχεια 
διατάχθηκε η διενέργεια εξέτασης DNA από 
το Εφετείο, όπου οδηγήθηκε η υπόθεση, χω-
ρίς όμως και πάλι να υπάρξει αποτέλεσμα, κα-
θώς εκείνος αρνήθηκε για ακόμη δύο φορές 
να δώσει γενετικό δείγμα. Απόδειξη επαφής 
Οπως επισημαίνουν οι αρεοπαγίτες, σύμφω-
να με τις διατάξεις του Αστικού Κώδικα για 
«τη δικαστική αναγνώριση της πατρότητας 
του τέκνου που γεννήθηκε χωρίς γάμο αρκεί 
να αποδειχθεί ότι ο εναγόμενος ήρθε σε σαρ-
κική συνάφεια με τη μητέρα του τέκνου κατά 
το χρονικό διάστημα που περιλαμβάνεται με-
ταξύ των 180 και 300 ημερών προ του τοκε-
τού» και υπογραμμίζουν: «Αποδεικνυομένου 
δε του γεγονότος αυτού, της σαρκικής, κατά 
το κρίσιμο διάστημα, συνάφειας με οποιον-
δήποτε τρόπο, χωρίς να απαιτείται λεπτομε-
ρής περιγραφή του τρόπου τέλεσης αυτής, 
αρκούσης και της εκ του συνόλου των περι-
στάσεων μαρτυρίας της συντέλεσής της, γεν-
νάται τεκμήριο για την πατρότητά του και δεν 
απαιτείται η απόδειξη οποιουδήποτε άλλου 
περιστατικού». Οπως αναφέρεται στην από-

φαση του Αρείου Πάγου, η μη προσέλευσή 
του στους πραγματογνώμονες «ισοδυναμεί 
με αδικαιολόγητη άρνηση αυτού να υποβλη-
θεί στην απαραίτητη αιματολογική εξέταση ή 
τη λήψη οιουδήποτε γενετικού υλικού, αφού 
ο ίδιος δεν επικαλείται ειδικό λόγο υγείας, 
που εμποδίζει τη σχετική εξέταση». Η αδικαι-
ολόγητη αυτή άρνησή του, σύμφωνα με τους 
αρεοπαγίτες, εκτιμάται σε συνδυασμό με τις 
λοιπές αποδείξεις και δεν αποτελεί αμάχητο 
τεκμήριο για την πατρότητα ή μη, αλλά από 
αυτήν (σ.σ.: άρνηση) «συνάγεται η συνταγ-
ματική αποδοχή του ισχυρισμού της μητέρας 
του ανηλίκου ότι αν είχε διενεργηθεί η σχετι-
κή πραγματογνωμοσύνη θα εντοπίζονταν στο 
αίμα του ανήλικου τέκνου της γονιδιακές μορ-
φές που θα μπορούσαν να αποδοθούν στον 
βιολογικό του πατέρα και θα αποδεικνυόταν 
επιστημονικά ότι αυτός είναι φυσικός πατέ-
ρας του». Επιπρόσθετα, επισημαίνεται στη 
δικαστική απόφαση, από όλη τη διαδικασία 
αποδεικνύεται ότι ο αρνηθείς την αναγνώρι-
ση είναι πατέρας του ανηλίκου τέκνου, καθώς 
«ουδόλως αποδείχθηκε ότι εκείνη είναι πολύ 
πιθανόν κατά το κρίσιμο διάστημα της σύλλη-
ψης του τέκνου να είχε σαρκική συνάφεια με 
άλλους άνδρες». Τόσο στο Πολυμελές Πρω-
τοδικείο όσο και στο Εφετείο Αθηνών ο πατέ-
ρας του ανηλίκου (σύμφωνα με τις δικαστικές 
αποφάσεις) έχασε τις δίκες και προσέφυγε 
στον Αρειο Πάγο ζητώντας να αναιρεθεί η σε 
βάρος του εφετειακή απόφαση. Ομως, το Α2 
Πολιτικό Τμήμα απέρριψε την αίτησή του και 
επικύρωσε ότι είναι ο βιολογικός πατέρας του 
παιδιού που γεννήθηκε εκτός γάμου, κατά τη 
διάρκεια του ερωτικού δεσμού που είχε με τη 
μητέρα του

Άρειος Πάγος: Όποιος αρνείται το τεστ πατρότητας είναι... ο πατέρας του παιδιού

Κουίζ: Η κόντρα δύο υπουργών λόγω μία νομοθετικής ρύθμισης
Πρωτοκλασάτος υπουργός 
που έχει άμεση αναφορά στο 
Μαξίμου δεν έκανε μία νομο-
θετική «χάρη» σε έτερο κυβερ-
νητικό στέλεχος και έχει ξεκι-
νήσει ένας πόλεμος νεύρων 

και διαρροών που δεν ξέρουμε 
που θα καταλήξει… Ας προσέ-
ξει ο πρώτος διότι είναι πλέον 
κόκκινο πανί για αρκετούς κυ-
βερνητικούς και θα το φάει το 
κεφάλι του, το αρβανίτικο...
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Νυχτερινή κατάθλιψη: Τι είναι και πώς μπορούμε να την αντιμετωπίσουμε;
Έχετε διαπιστώσει ποτέ ότι η διάθεσή σας 
τείνει να πέφτει όταν δύει ο ήλιος; Δεν εί-
στε οι μόνοι. Πρόκειται για ένα φαινόμενο 
ευρέως διαδεδομένο που συμβαίνει στους 
ανθρώπους αργά το βράδυ και περιέχει 
συναισθήματα άγχους, στεναχώριας και 
ανησυχίας. Αν και δεν πρόκειται για κλινικό 
όρο, αυτή η εμπειρία είναι πολύ πραγμα-
τική και η κατανόηση του γιατί συμβαίνει 
μπορεί να μας βοηθήσει να τη διαχειρι-
στούμε πιο αποτελεσματικά. Γιατί η διάθε-
ση μας πέφτει τη νύχτα; Υπάρχουν διάφο-
ροι λόγοι για τους οποίους η διάθεσή μας 
μπορεί να μην είναι καλή το βράδυ. Ορι-
σμένοι από αυτούς τους παράγοντες είναι 
βιολογικοί, ενώ άλλοι είναι περιβαλλοντικοί 
ή ψυχολογικοί. Το σώμα μας ακολουθεί ένα 
24ωρο εσωτερικό ρολόι, γνωστό ως κιρκά-
διος ρυθμός, το οποίο ρυθμίζει διάφορες 
λειτουργίες, συμπεριλαμβανομένης της δι-
άθεσης. Καθώς πλησιάζει η νύχτα, το σώμα 
μας προετοιμάζεται φυσικά για ξεκούραση, 
οδηγώντας συχνά σε πτώση της ενέργειας 
και της εγρήγορσης. Αυτή η μετατόπιση 
μπορεί να προκαλέσει πτώση της διάθε-
σης, ειδικά για όσους είναι επιρρεπείς στο 
άγχος ή την κατάθλιψη. Το σώμα παράγει 
περισσότερη μελατονίνη καθώς σκοτεινιά-
ζει, προάγοντας την υπνηλία, ωστόσο αυτή 
η ορμονική μετατόπιση μπορεί επίσης να 
οδηγήσει σε αισθήματα νωθρότητας ή θλί-
ψης σε ορισμένους ανθρώπους. Επιπλέον, 
κατά τη διάρκεια της ημέρας, οι περισσό-
τεροι άνθρωποι είναι απασχολημένοι με 
τη δουλειά, το σχολείο, τις κοινωνικές δρα-
στηριότητες ή τις δουλειές τους. Οι περι-
σπασμοί της καθημερινής ζωής κρατούν τις 
αρνητικές σκέψεις μακριά. Ωστόσο, όταν 
έρχεται το βράδυ, υπάρχει συχνά περισσό-
τερος ήσυχος χρόνος, ο οποίος μπορεί να 
επιτρέψει να βγουν στην επιφάνεια αγχωτι-
κές σκέψεις ή συναισθήματα μοναξιάς. Για 
τους ανθρώπους που ήδη παλεύουν με την 
κατάθλιψη ή το άγχος μάλιστα, η σιωπή και 
η μοναξιά της νύχτας μπορεί να κάνει αυτά 
τα συναισθήματα πιο έντονα. Για όσους 
ζουν μόνοι τους ή αισθάνονται μοναξιά, η 
έλλειψη σύνδεσης τη νύχτα μπορεί να είναι 
ιδιαίτερα σκληρή, εντείνοντας το αίσθημα 
της απομόνωσης. Ακόμα ένα πράγμα που 
συμβαίνει καθώς η μέρα τελειώνει, είναι να 
αναλογιζόμαστε τι συνέβη κατά τη διάρκεια 
της ημέρας. Ωστόσο για κάποιους, αυτός ο 
αναστοχασμός μετατρέπεται σε μια αρνητι-
κή εμπειρία καθώς αναπαράγονται συζητή-

σεις που κάναμε, μετανιώνουμε για πράξεις 
ή ανησυχούμε για το αύριο. Αυτή η συνή-
θεια της υπερβολικής σκέψης μπορεί να 
τροφοδοτήσει συναισθήματα ανεπάρκειας, 
λύπης ή άγχους, τα οποία μπορεί να βαθύ-
νουν την αίσθηση της νυχτερινής κατάθλι-
ψης. Τρόποι αντιμετώπισης της νυχτερινής 
κατάθλιψης: Αν και η νυχτερινή θλίψη ή κα-
τάθλιψη μπορεί να αποτελεί πρόκληση για 
την ψυχική μας ηρεμία, υπάρχουν διάφο-
ρες στρατηγικές που μπορούν να μας βοη-
θήσουν να απαλύνουμε τη συναισθηματική 
αυτή πίεση και να βελτιώσουμε τη νυχτε-
ρινή μας διάθεση. Ακολουθούν ορισμένες 
συμβουλές για τη διαχείριση της μελαγχο-
λίας κατά τη διάρκεια του ύπνου: Καθιέρω-
ση μιας χαλαρωτικής νυχτερινής ρουτίνας: 
Μια συνεπής, ηρεμιστική ρουτίνα πριν από 
τον ύπνο μπορεί να βοηθήσει το σώμα και 
το μυαλό σας να μεταβούν πιο ομαλά στην 
ώρα του ύπνου. Δοκιμάστε να ενσωματώ-
σετε δραστηριότητες όπως το διάβασμα ή 
ένα ζεστό μπάνιο. Αποφύγετε αγχωτικές ή 
διεγερτικές δραστηριότητες πριν από τον 
ύπνο, όπως ο έλεγχος των emails ή η συμμε-
τοχή σε έντονες συζητήσεις. Ο στόχος είναι 
να δημιουργήσετε ένα ήρεμο περιβάλλον 
που ενθαρρύνει τη χαλάρωση. Περιορίστε 
το χρόνο οθόνης: Το μπλε φως από τα τη-
λέφωνα, τους υπολογιστές και τις τηλεορά-
σεις μπορεί να επηρεάσει την παραγωγή 
μελατονίνης, διαταράσσοντας τον κύκλο 
του ύπνου σας. Επιπλέον, η ενασχόληση 
με τα μέσα κοινωνικής δικτύωσης ή τις ει-
δήσεις μπορεί να αυξήσει το άγχος ή το 
αίσθημα ανεπάρκειας. Ο περιορισμός του 
χρόνου της οθόνης μια ώρα πριν από τον 
ύπνο μπορεί να βοηθήσει να ηρεμήσει το 
μυαλό σας και να βελτιώσει τη διάθεσή σας 
καθώς προετοιμάζεστε για ύπνο. Εξασκη-
θείτε σε ασκήσεις Mindfulness ή διαλογι-
σμού: Οι ασκήσεις Mindfulness, όπως η βα-
θιά αναπνοή ή ο διαλογισμός, μπορούν να 
σας βοηθήσουν να παραμείνετε παρόντες 
και να σπάσετε τον κύκλο των αρνητικών 
σκέψεων. Εφαρμογές όπως το Headspace 
ή το Calm προσφέρουν καθοδηγούμενους 
διαλογισμούς ειδικά σχεδιασμένους για να 
διευκολύνουν το άγχος και να βελτιώσουν 
τον ύπνο. Αυτή η πρακτική μπορεί να σας 
διευκολύνει να αφήσετε το άγχος της ημέ-
ρας και να αποφύγετε την αναπόληση του 
παρελθόντος ή του μέλλοντος. Εάν παλεύε-
τε με αϋπνία ή άλλη διαταραχή του ύπνου, 
εξετάστε το ενδεχόμενο να μιλήσετε με 

έναν πάροχο υγειονομικής περίθαλψης ή 
έναν ειδικό ύπνου. Η αντιμετώπιση των 
προβλημάτων ύπνου μπορεί να έχει σημα-
ντικό αντίκτυπο στη συνολική σας διάθεση 
και να μειώσει τη νυχτερινή κατάθλιψη. 
Ένα υγιεινό πρόγραμμα ύπνου, όπως η τή-
ρηση ενός σταθερού προγράμματος ύπνου, 
η μείωση της πρόσληψης καφεΐνης και η 
δημιουργία ενός σκοτεινού, δροσερού πε-
ριβάλλοντος, μπορεί επίσης να βοηθήσει. 
Αμφισβητήστε τις αρνητικές σκέψεις: Όταν 
η νύχτα φέρνει μια πλημμύρα αρνητικών ή 
αγχωτικών σκέψεων, μπορεί να είναι χρή-
σιμο να εξασκηθείτε σε τεχνικές γνωστικής 
συμπεριφοράς. Αμφισβητήστε τις σκέψεις 
σας ρωτώντας τον εαυτό σας: «Είναι αυτή 
η σκέψη χρήσιμη;» ή «Υπάρχουν στοιχεία 
που να υποστηρίζουν αυτή την ανησυχία;». 
Η αναδιαμόρφωση της σκέψης σας μπορεί 
να μειώσει τον συναισθηματικό αντίκτυ-
πο αυτών των σκέψεων και να αποτρέψει 
τη σπειροειδή ανάπτυξή τους. Εξετάστε το 
ενδεχόμενο επαγγελματικής βοήθειας: Εάν 
διαπιστώσετε ότι η νυχτερινή σας κατάθλι-
ψη είναι επίμονη ή επηρεάζει σημαντικά 
τη ζωή σας, σκεφτείτε να απευθυνθείτε σε 
έναν θεραπευτή. Η Γνωσιακή Συμπεριφορι-
κή Θεραπεία (CBT) είναι μια αποτελεσματι-
κή θεραπεία για την κατάθλιψη και το άγχος 
που μπορεί να σας βοηθήσει να αναπτύξε-
τε υγιέστερα πρότυπα σκέψης. Η θεραπεία 
μπορεί επίσης να σας παρέχει εργαλεία για 
να διαχειριστείτε τα συναισθήματά σας και 
να χτίσετε μια ισχυρότερη συναισθηματι-
κή βάση. Η νυχτερινή κατάθλιψη είναι μια 
πραγματική εμπειρία για πολλούς ανθρώ-
πους, αλλά δεν είναι κάτι που πρέπει να 
υπομένετε σιωπηλά. Κάνοντας μικρές αλ-
λαγές στον τρόπο ζωής σας, εξασκώντας την 
ενσυνειδητότητα και αναζητώντας βοήθεια 
όταν χρειάζεται, μπορείτε να βελτιώσετε 
σημαντικά την ψυχική σας υγεία και την 
ποιότητα του ύπνου σας. Να θυμάστε ότι το 
να αισθάνεστε άσχημα τη νύχτα δεν καθο-
ρίζει ολόκληρη τη μέρα σας -ή την ψυχική 
σας υγεία στο σύνολό της. Υπάρχουν τρόποι 
για να αντιμετωπίσετε και να ξεπεράσετε 
αυτές τις νυχτερινές μελαγχολίες, ώστε να 
μπορείτε να κλείσετε τη μέρα σας με μια 
πιο ευχάριστη νότα.
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Οι καλύτεροι έγιναν μια ομάδα! Ο Φώτης Ντουΐτσης (υποστράτηγος) αναλαμβάνει το «Ελληνικό FBI». 
Σε «ροτόντα» ο σχεδιασμός για την αντιμετώπιση του οργανωμένου εγκλήματος από τους επικεφαλής
των πιο κρίσιμων υπηρεσιών της ΕΛΑΣ με ενιαίο κέντρο αποφάσεων.

Έτσι απογειώνονται οι τιμές από το χωράφι στο ράφι χωρίς…
κερδοσκόπους - Αναλυτικά παραδείγματα:

Η αλήθεια είναι ότι ο ένας είναι καλύτερος 
από τον άλλον και έχουν «γράψει» επιτυ-
χίες στο ενεργητικό τους. Διοικητής της 
Διεύθυνσης Αντιμετώπισης Οργανωμένου 
Εγκλήματος (όπως είναι η επίσημη ονομα-
σία της νέας υπηρεσίας) αναλαμβάνει ο 
υποστράτηγος Φώτης Ντουΐτσης, ενώ υπο-
διευθυντής αναλαμβάνει ο υποστράτηγος 
Γιώργος Τζήμας (ο οποίος ήταν διευθυντής 
της Ασφάλειας Θεσσαλονίκης). Η εμπειρία 
και των 2 είναι πολύ σημαντική. Ο ταξίαρχος 
Γιώργος Μάγγας μετακινείται από την κα-
ταργηθείσα Οικονομική Αστυνομία, όπου 
ήταν διευθυντής, στη Διεύθυνση Ασφα-
λείας Αττικής ως διευθυντής. Ο ταξίαρχος 
Γιάννης Σταυρακάκης από τον Κλάδο Αλλο-
δαπών και Προστασίας Συνόρων μετακινεί-

ται στο ελληνικό FBI ως β’ υποδιευθυντής. 
Η Αντωνία Λεούση από τη Διεύθυνση Αλλο-
δαπών μετακινείται στο Γραφείο  Προιστα-
μένου Επιτελείου.  Ο Αλέξης Κωτσιόπουλος 
από τη Διεύθυνση Ασφαλείας Αττικής στη 
ΓΑΔΑ.  Ο ταξίαρχος Γιώργος Μπουροδήμος 
από τη Διεύθυνση Ασφαλείας Αττικής, στη 
ΓΑΔΑ. Ο Βασίλης Παπακώστας από τη Δι-
εύθυνση Δίωξης Ηλεκτρονικού Εγκλήματος 
στον Κλάδο Αλλοδαπών και Προστασίας 
Συνόρων, ως προϊστάμενος. Ο Αλέξανδρος 
Σταματίου στη Διεύθυνση Ασφάλειας Αττι-
κής, όπου υπηρετεί, ως βοηθός. Ο Κωνστα-
ντίνος Αθανασάκος από τη Διεύθυνση Άμε-
σης Δράσης Θεσσαλονίκης στη Διεύθυνση 
Ασφάλειας Θεσσαλονίκης, ως διευθυντής. 
Η προσπάθεια αυτή έπρεπε να είχε γίνει 

εδώ και πολύ καιρό για να υπάρχει ενιαία 
αντιμετώπιση στα σοβαρά εγκλήματα του 
λευκού κολάρου και η πληροφορία να έχει 
μια κατεύθυνση και όχι να διασπάται δε-
ξιά και αριστερά με αποτέλεσμα όπως έχει 
δείξει στο παρελθόν να δημιουργούνται 
ακόμα και διαφορετικές δικογραφίες για 
την ίδια υπόθεση από διαφορετικά τμή-
ματα. Φυσικά όλα θα κριθούν στην πράξη. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

Δωρεάν μαθήματα οικονομίας στους διακι-
νητές της άποψης η πορεία των τιμών από 
το χωράφι στο ράφι» που αναδεικνύουν τις 
αποκλίσεις από τον παραγωγό στα ράφια 
των σούπερ μάρκετ των λαϊκών αγορών 
και των μανάβικων της γειτονιάς δίνει ο 
Σύνδεσμος Εμπόρων Κεντρικής Λαχαναγο-
ράς Αθηνών. Ο πρόεδρος του Συνδέσμου 
κ Νίκος Καλόγρης προσπαθεί να αποδεί-
ξει τα αυτονόητα και κυρίως να αφαιρέσει 
από τον δημόσιο διάλογο το ερώτημα που 
φέρνουν οι οικονομικοί «φωστήρες» που 
λένε σε κάθε ευκαιρία πόσο έχει η τιμή 
ενός προϊόντος στο χωράφι και με ποια 
τιμή φτάνει στον καταναλωτή. Οι σύγχρο-
νοι σοφιστές που δεν κατανοούν τις δύο 
διαφορετικές τιμές, ο Σύνδεσμος Εμπόρων 
Κεντρικής Λαχαναγοράς Αθηνών βάζει σε 
σειρά τα κόστη και αιτιολογεί πως ένα προ-
ϊόν στο χωράφι με τιμή τα 0,70 λεπτά το 
κιλό να πωλείται προς 1,7 ευρώ στο ράφι. 
Το μήλο μπήκε στην εξίσωση για να δικαι-
ολογηθεί η διαφορά της τιμής με τον πρόε-
δρο κ. Νίκο Καλόγρη να σημειώνει στον BN 
ότι δεν υπάρχουν υπερκέρδη στην αλυσίδα 
τροφοδοσίας. Οι τελικές λιανικές τιμές στο 
σύνολο των προϊόντων αντιπροσωπεύουν 
τα κόστη της αλυσίδας τροφοδοσίας και 
ένα μικρό περιθώριο κέρδους για τους συ-
ντελεστές. Σημειώνοντας ότι η τελική τιμή 
για ένα κιλό μήλο στα επίπεδα του 1,70 
αλλά και για πιο χαμηλές τιμές που διαμορ-

φώνονται έχουν σχέση με την ποιότητα που 
περιλαμβάνει πολλές κατηγορίες ανά προ-
ϊόν και ειδικά στο μήλο Ζαγορίου μπορεί 
να υπάρξει ταμπέλα 2 ευρώ. Ο κ. Καλόγρης 
τόνισε ότι δεν υπάρχουν κερδοσκόποι πίσω 
από την πώληση ενός προϊόντος , όταν μά-
λιστα γνωρίζουν ότι ένα μήλο με αυτές τις 
θρεπτικές αξίες για τον άνθρωπο δεν μπο-
ρεί να πουληθεί προς 3 και 4 ευρώ το κιλό 
στην εγχώρια αγορά ενώ μπορεί να συμβεί 
σε μια άλλη αγορά όπως είναι της Ισπανίας. 
Οι καταναλωτές θα πρέπει να γνωρίζουν ότι 
το προϊόν θέλει προετοιμασία για να φτά-
σει σε αυτούς και το κόστος θα περάσει στη 
λιανική τιμή. Τα κόστη μετά τον παραγωγό 
πριν φθάσουν τα προϊόντα στο ράφι....
Συχνά, οι παραγωγοί των μήλων αλλά και 
οι καταναλωτές διερωτώνται πώς είναι δυ-
νατόν ένα κιλό μήλα (στάρκιν) να ξεκινά την 
πορεία του από το χωράφι με τιμή 0,70€ το 
κιλό και να καταλήγει στο ράφι με τιμή -κατ’ 
ελάχιστο- 1,70€ το κιλό.
Η πορεία έχει ως εξής:
• 0,70€/κιλό παραγωγός
• 0,10€/κιλό εργάτες συγκο-
μιδής
• 0,20€/κιλό αποθήκευση, 
ψυγεία
• 0,15€/κιλό εργαζόμενοι 
για μεταφορά από ψυγείο 
στο τελάρο
• 0,07€/κιλό μεταφορικά 

(ανάλογα με το ύψος των καυσίμων)
• 0,35€/κιλό έξοδα συσκευασίας
• 0,13€/κιλό ΦΠΑ, φορτωτικά, διαλογή, 
φύρα, κέρδος εμπόρων Το άθροισμα των 
παραπάνω είναι 1,70€. Ένα κιλό μήλα, λοι-
πόν, φτάνει σε αυτή την τιμή -κατ’ ελάχιστο- 
στον καταναλωτή, γεγονός που δεν μπορεί 
να αμφισβητηθεί καθώς τα πολλαπλά κόστη 
δεν είναι δυνατόν να απαλειφθούν ακόμα 
και αν όλη πορεία την αναλάβει ένας συνε-
ταιρισμός. Ενδεικτικό παράδειγμα αποτε-
λεί ο συνεταιρισμός της Ζαγοράς, ο οποίος 
παράγει το καλύτερο ελληνικό ΠΟΠ προϊόν 
της κατηγορίας, το μήλο Ζαγοράς, και δεν 
επιτρέπει να φύγει από τα συσκευαστήρια 
το ένα κιλό μήλα, χαμηλότερα από την τιμή 
του 1,35€/ κιλό.
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Σε υλοποίηση του επιχειρησιακού σχεδιασμού 
της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων, τα 
Τελωνεία συνεχίζουν την διενέργεια εκτετα-
μένων ελέγχων, καταγράφοντας σημαντικές 
επιτυχίες στην καταπολέμηση του λαθρεμπο-
ρίου και της παράνομης διακίνησης ρευστών 
διαθεσίμων, καπνικών προϊόντων, αλκοολού-
χων προϊόντων, ναρκωτικών, παραποιημένων 
ειδών και ενεργειακών προϊόντων.
Ενδεικτικά, οι τελωνειακοί ελεγκτές της ΑΑΔΕ 
κατάσχεσαν συνολικά πάνω από:
* 395.690 ευρώ, 56.590 $ , 35.000 Ντιρχάμ 
ΗΑΕ και 103.100 Ρούβλια Ρωσίας
* 1.385.240 τεμάχια τσιγάρων και 95 κιλά κα-
πνού
* 660 λίτρα παράνομων αλκοολούχων προϊό-
ντων
* 33495 τεμάχια απομιμητικών/παραποιημέ-
νων προϊόντων
Αναλυτικά:
A. Αδήλωτα ρευστά διαθέσιμα
Στο αεροδρόμιο «Μακεδονία», ενώ δεν είχαν 
δηλωθεί στο Τελωνείο, εντοπίστηκαν:
* 10.900 ευρώ σε επιβάτη κατά την άφιξή του 
από Ισραήλ
* 19.000 ευρώ σε επιβάτη κατά την άφιξη του 
από Κωνσταντινούπολη
* 9.450 ευρώ μετρητά και 35.000 Ντίρχαμ 
ΗΑΕ σε επιβάτη κατά την άφιξή του από Κων-
σταντινούπολη
* 7.810 ευρώ, 5.120 $ και 4.100 ρούβλια Ρω-
σίας σε επιβάτη κατά την άφιξή του από Κων-
σταντινούπολη
* 13.000 ευρώ σε επιβάτη κατά την άφιξή του 
από Ζυρίχη
* 10.320 ευρώ σε επιβάτη κατά την άφιξή του 
από Τελ Αβίβ
* 11.950 $ και 40 ευρώ σε επιβάτη κατά την 
άφιξή του από Νέα Υόρκη
* 15.740 ευρώ σε επιβάτη κατά την άφιξή του 
από Κωνσταντινούπολη
* 10.800 $ και 8.500 ευρώ σε επιβάτη κατά 
την άφιξη του από Κωνσταντινούπολη
* 2.400 ευρώ και 27.000 $ σε επιβάτη κατά 
την άφιξη του από Κωνσταντινούπολη
* 12.310 ευρώ και 99.000 ρούβλια Ρωσίας σε 
επιβάτη κατά την άφιξή του από Κωνσταντι-
νούπολη
* 19.920 ευρώ σε επιβάτη κατά την άφιξη του 
από Τελ Αβίβ
* 25.000 ευρώ σε επιβάτη κατά την άφιξη του 
από Τελ Αβίβ
* 13.000 ευρώ σε επιβάτη κατά την άφιξη του 
από Κωνσταντινούπολη

* 10.000 ευρώ, 1.720 $ και 500 Σέκελ σε επι-
βάτη κατά την άφιξη του από Τελ Αβίβ
Στο Τελωνείο Ευζώνων κατά την διενέργεια 
συνεχιζόμενων ελέγχων εντοπίστηκαν συνο-
λικά 184.300 ευρώ σε επιβάτες κατά την είσο-
δό τους στη χώρα.
Στο Τελωνείο Κρυσταλλοπηγής κατά τη διε-
νέργεια ελέγχου εντοπίστηκαν 20.000 ευρώ 
σε επιβάτη κατά την άφιξή του από Αλβανία.
Στο Τελωνείο Κακαβιάς κατά την διενέργεια 
ελέγχου εντοπίστηκαν 14.000 ευρώ σε επιβά-
τη κατά την έξοδο από Ελλάδα προς Αλβανία.
Σε όλες τις ανωτέρω περιπτώσεις τα χρημα-
τικά ποσά που δε δηλώθηκαν στο Τελωνείο 
δεσμεύθηκαν και ακολουθήθηκε η προβλε-
πόμενη διαδικασία.
Β. Λαθραία καπνικά προϊόντα
Στο Τελωνείο Ευζώνων:
Σε περιπτώσεις φορτηγών που προσήλθαν 
στη χώρα, κατόπιν ελέγχου εντοπίστηκαν:
* με τη συνδρομή του σκύλου ανιχνευτή 
«Βούκα»,44 κούτες (8.800 τεμάχια) τσιγάρα 
κρυμμένα κάτω από το υδραυλικό σύστημα 
ανύψωσης της καρότσας. Στον οδηγό επιβλή-
θηκε πολλαπλό τέλος για τη λαθρεμπορία 
ύψους 3.560 ευρώ.
* με τη συνδρομή του σκύλου ανιχνευτή 
«Βούκα», 54 κούτες (10.800 τεμάχια) τσιγάρα, 
κρυμμένα κάτω από το υδραυλικό σύστημα 
ανύψωσης της καρότσας. Στον οδηγό επιβλή-
θηκε πολλαπλό τέλος για την λαθρεμπορία 
ύψους 4.370 ευρώ.
* 760 τεμάχια τσιγάρα και & 250gr καπνό 
κρυμμένα στην καμπίνα.
Σε περιπτώσεις ΙΧΕ αυτοκινήτων που προσήλ-
θαν στη χώρα, κατόπιν ελέγχου εντοπίστηκαν:
* με τη συνδρομή του σκύλου ανιχνευτή 
«‘Αρια», 33.200 τεμάχια τσιγάρα κρυμμένα σε 
ειδικά διαμορφωμένη κρύπτη κάτω από τον 
χώρο αποσκευών.
* με τη συνδρομή του σκύλου ανιχνευτή 
«Μπόϊκα», 13.200 τεμάχια τσιγάρα και 950 
gr καπνός κρυμμένα στους πίσω θόλους του 
οχήματος.
* με τη συνδρομή του σκύλου ανιχνευτή 
«Μπόϊκα», 3.600 τεμάχια τσιγάρα κρυμμένα 
στο ταμπλό του αυτοκινήτου.
* με τη συνδρομή του σκύλου ανιχνευτή 
«Βούκα», 18.200 τεμάχια τσιγάρα κρυμμένα 
σε κρύπτη στο χώρο των αποσκευών του αυ-
τοκινήτου.
* 17.000 τεμάχια τσιγάρα. Στον οδηγό επι-
βλήθηκε πολλαπλό τέλος για τη λαθρεμπορία 
ύψους 10.318 ευρώ.

* 299 κούτες (59.800 τεμάχια) τσιγάρα και 
2,4 kg καπνό. Στον οδηγό επιβλήθηκε πολλα-
πλό τέλος για τη λαθρεμπορία ύψους 37.986 
ευρώ.
* 800 τεμάχια τσιγάρα κρυμμένα στα πίσω 
καθίσματα.
* 800 τεμάχια τσιγάρα κρυμμένα στην τσάντα 
και στον χώρο αποσκευών.
* 1.600 τεμάχια τσιγάρα κρυμμένα σε διάφο-
ρα σημεία του αυτοκινήτου.
* 1.000 τεμάχια τσιγάρα καλυμμένα με σα-
κούλες.
* 1.200 τεμάχια τσιγάρα κρυμμένα κάτω από 
το κάθισμα του οδηγού.
* 1.400 τεμάχια τσιγάρα στα πίσω καθίσματα.
* 1.600 τεμάχια τσιγάρα κρυμμένα στο παιδι-
κό κάθισμα του αυτοκινήτου συνολικά.
Στον Αερολιμένα Αθηνών «Ελευθέριος Βενιζέ-
λος»:
* σε έλεγχο που πραγματοποιήθηκε στην αί-
θουσα αφίξεων κατάσχεσαν 15 αποσκευές 
επιβατών οι οποίοι αφίχθηκαν από το Κάιρο. 
Στις αποσκευές διαπιστώθηκε ότι περιέχο-
νταν συνολικά 202.200 τεμάχια λαθραία τσι-
γάρα καθώς και 33 kg λαθραίος καπνός για 
ναργιλέ. Συνελήφθησαν 4 επιβάτες, οι 3 εκ 
των οποίων μετά την άφιξή τους στην Αθή-
να, θα συνέχιζαν στην Μύκονο όπου και θα 
παραλαμβάνανε τις αποσκευές τους και θα 
επιστρέφανε με το πλοίο της γραμμής στον 
Πειραιά. Στους συλληφθέντες εφαρμόστηκε 
η διαδικασία του αυτοφώρου. Οι αναλογού-
ντες δασμοί και φόροι ανέρχονται συνολικά 
σε 49.959 ευρώ.
* κατόπιν αξιοποίησης πληροφοριών, οι ελε-
γκτές πραγματοποίησαν έλεγχο στην απο-
θήκη του αερολιμένα σε 100 χαρτοκιβώτια 
τα οποία αφίχθηκαν από την Τουρκία. Με τη 
συνδρομή του σκύλου ανιχνευτή καπνικών 
«Μπάνε», διαπιστώθηκε ότι σε αυτά περιέχο-
νταν συνολικά 4.996 κούτες (999.200 τεμάχια) 
αδασμολόγητα και αφορολόγητα τσιγάρα. Οι 
αναλογούντες δασμοί και φόροι, ανέρχονται 
συνολικά σε 202.156 ευρώ.

ΑΑΔΕ: Εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ, λαθραία τσιγάρα και προϊόντα - μαϊμού κατασχέθηκαν στα τελωνεία
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Θέμα ημερών είναι η πλήρη ένταξη των λιμε-
νεργατών της προβλήτας 2 και 3 του Λιμένος 
Πειραιώς, καθώς η εταιρία ανέλαβε πρωτο-
βουλία, μετά την απόφαση του ΣτΕ, να λύσει 
οριστικά το θέμα σε συνεννόηση με τις τρεις 
συνδικαλιστικές οργανώσεις του χώρου, ώστε 
οι εργαζόμενοι να ασφαλιστούν από το 2012 
και όχι από το 2018. Η απόφαση του ΣτΕ ουσι-
αστικά δικαιώνει τους εργαζόμενους αναφέ-
ροντας στο σκεπτικό της ότι λόγω των συνθη-
κών εργασίας οι εργαζόμενοι στους Σταθμούς 
Εμπορευματοκιβωτίων στις προβλήτες 2 και 
3 του Λιμένος Πειραιώς θα έπρεπε να έχουν 
υπαχθεί στο καθεστώς των ΒΑΕ από το 2012 
και όχι από το 2018 που τους ενσωμάτωσε 
το ΕΦΚΑ. Με βάση την εκκρεμότητα αυτή, 
θα μπορούσαν εργαζόμενοι αν και είχαν συ-

μπληρώσει τα συντάξιμα χρόνια, να συντα-
ξιοδοτηθούν 5 χρόνια νωρίτερα. Η υπαγωγή 
στα ΒΑΕ θα καταργήσει τα εμπόδια για την 
πρόωρη συνταξιοδότηση των περίπου 600 λι-
μενεργατών εντάσσοντάς τους στις ευνοϊκές 
ρυθμίσεις που ισχύουν για όλους τους εργα-
ζόμενους με καθεστώς ΒΑΕ. 
Σύμφωνα με την εταιρία, η απόφαση του ΣτΕ 
ακυρώνει την παράτυπη ένταξη που πραγ-
ματοποιήθηκε μέσω της εγκυκλίου 46/2018 
του ΕΦΚΑ και επιβεβαιώνει την ανάγκη να τη-
ρείται η προβλεπόμενη, νόμιμη διαδικασία, 
όπως ακριβώς υποστηρίζαμε από την αρχή. 
«Η εξέλιξη αυτή ενισχύει τη δέσμευσή μας 
για διαφάνεια, δικαιοσύνη και την προστα-
σία των δικαιωμάτων των εργαζομένων μας. 
Είμαστε ήδη σε αναμονή για τις απαραίτητες 

διευκρινίσεις που αφορούν τη διαδικασία 
υποβολής των ενσήμων και την τακτοποίηση 
των σχετικών οφειλών. Σε αυτό το πλαίσιο, 
θέλουμε να διαβεβαιώσουμε όλους τους ερ-
γαζομένους ότι η DPort θα φροντίσει ώστε να 
μην υπάρξει καμία οικονομική επιβάρυνση 
για το παρελθόν», επισημαίνεται σε ανακοί-
νωση της εταιρίας.

Επικαλούμενος τη συμπλήρωση του συνόλου 
της ποινής που έχει ήδη εκτίσει,  ο καταδι-
κασμένος σε 13ετή κάθειρξη για διεύθυνση 
εγκληματικής οργάνωσης Ηλίας Κασιδιάρης, 
αιτήθηκε στο αρμόδιο δικαστικό Συμβούλιο 
Λαμίας την αποφυλάκισή του με όρους.
Ο Ηλ. Κασιδιάρης, σύμφωνα με δηλώσεις 
της συνηγόρου του Βάσως Πανταζή, έχει ήδη 
συμπληρώσει την ποινή του πλην όμως δεν 
αποφυλακίζεται ενώ έχει λάβει ήδη αρνητική 
εισαγγελική εισήγηση στο αίτημα για απο-
φυλάκισή του. Σύμφωνα με την υπεράσπιση 
του Ηλία Κασιδιάρη, ο καταδικασμένος έχει 
προσφύγει στο Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δι-

καιωμάτων του Ανθρώπου (ΕΔΔΑ)κατά της 
εισαγγελικής πρότασης που ζητά να μην απο-
φυλακιστεί, ισχυριζόμενος ότι προσβάλλεται 
το τεκμήριο αθωότητάς του. «Έχουμε έναν 
πρωτόδικα καταδικασμένο που έχει ολοκλη-
ρώσει την ποινή του εδώ και εννέα μήνες και 
δεν αποφυλακίζεται. Αναμένεται η απόφαση 
συμβουλίου, αλλά έχει γίνει και προσφυγή 
στο ευρωπαϊκό δικαστήριο γιατί δεν αποδέ-
χονται το τεκμήριο αθωότητας» είπε η η κ. 
Πανταζή σε δηλώσεις της μετά τη διακοπή της 
δίκης των «Σπαρτιατών», στην οποία ο εντο-
λέας της είναι κατηγορούμενος ως ηθικός αυ-
τουργός σε εξαπάτηση του εκλογικού σώμα-

τος. Σύμφωνα με το πρώην ηγετικό στέλεχος 
της Χρυσής Αυγής, η εισαγγελική απορριπτική 
πρόταση στην εκκρεμούσα δευτεροβάθμια 
δίκη της εγκληματικής οργάνωσης, παραβι-
άζει την Ευρωπαϊκή Σύμβαση για τα Δικαι-
ώματα του Ανθρώπου που ορίζει πως κάθε 
κατηγορούμενος τεκμαίρεται αθώος μέχρι να 
καταδικαστεί. 

Παρατείνεται η αγωνία για περίπου 100.000 
συνταξιούχους δικαιούχους συντάξεων χηρεί-
ας του ιδιωτικού τομέα για το αν και πότε θα 
περικοπεί το εισόδημά τους κι αν θα κληθούν 
να επιστρέψουν ποσά από το 2020 και μετά.
Σύμφωνα με πληροφορίες του «Mononews», 
η κυβέρνηση δεν θα προχωρήσει στην εφαρ-
μογή του Νόμου 4387/2016 -γνωστού ως νό-
μου Κατρούγκαλου– που προβλέπει τη μείω-
ση των συντάξεων χηρείας στις περιπτώσεις 
που ο δικαιούχος λαμβάνει σύνταξη εξ ιδίου 
δικαιώματος ή εργάζεται. Συγκεκριμένα, το 
ύψος των συντάξεων των δικαιούχων που 
προέρχονται από τον ιδιωτικό τομέα, (σύμ-
φωνα με τον ισχύοντα νόμο) πρέπει να μει-
ωθεί κατά 50% μετά την πάροδο της τριετίας 
(από το 70% στο 35%) σε περίπτωση ανάλη-
ψης εργασίας ή συνταξιοδότησης. Η περικο-

πή έπρεπε να είχε εφαρμοστεί από το 2020, 
αλλά εφαρμόζεται μόνο στις συντάξεις του 
δημοσίου τομέα και του ΟΓΑ, λόγω έλλειψης 
λογισμικού. Σύμφωνα με νομικούς, είναι θέμα 
χρόνου σε περίπτωση που δεν εφαρμοστεί ο 
νόμος συνταξιούχοι δημόσιοι υπάλληλοι και 
οι αγρότες που είδαν το εισόδημά τους να 
μειώνεται να προσφύγουν στη δικαιοσύνη, 
προκειμένου να τους επιστραφούν αναδρο-
μικά τα ποσά της παρακράτησης. Σύμφωνα 
με τις ίδιες πηγές, η οριστική απόφαση για 
τον τρόπο που θα εφαρμοστεί ο νόμος, και 
κυρίως για το εάν και κατά πόσο θα αναζητη-
θούν αναδρομικά οι περικοπές, θα πρέπει να 
ληφθεί από το κυβερνητικό επιτελείο εντός 
του επόμενου διαστήματος. Πρόκειται για 
ένα θέμα που αφορά χιλιάδες ασφαλισμέ-
νους, κυρίως γυναίκες-χήρες, κι έχει τεράστι-

ες κοινωνικές προεκτάσεις, το οποίο μπορεί 
να προκαλέσει έντονες αντιδράσεις.

Αναδρομικά στα Βαρέα και Ανθυγιεινά από το 2012 οι λιμενεργάτες με σφραγίδα ΣτΕ

Απορρίφτηκε η αίτηση αποφυλάκισης του Κασιδιάρη

Παγώνει η περικοπή των συντάξεων χηρείας στον ιδιωτικό τομέα
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Γανίτας Αργύρης – Ιδιοκτήτης του vapetopia.gr – Συνέντευξη στον Μένιο Φουρθιώτη

Ερώτηση: Πόσα χρόνια ασχολείστε επαγ-
γελματικά με το ηλεκτρονικό τσιγάρο – ηλε-
κτρονική συσκευή ατμίσματος – άτμισμα και 
πως προέκυψε να ασχοληθείτε με αυτόν τον 
κλάδο – τομέα; Αργύρης Γανίτας: Ξεκίνησα 
να ασχολούμαι επαγγελματικά με αυτό τον 
κλάδο στα μέσα του 2010 έχοντας ήδη ξεκι-
νήσει προσωπικά σαν χρήστης από το 2009 
έπειτα από παρότρυνση του πνευμονολό-
γου μου. Θέλησα να ασχοληθώ με αυτό για 
να βοηθήσω περισσότερο κόσμο, όταν πλέον 
είχα πειστεί και εγώ ο ίδιος για τα πλεονεκτή-
ματα που έχει στην υγεία συγκριτικά με το 
συμβατικό τσιγάρο. Ερώτηση: Πείτε μας για 
την πορεία σας μέχρι και σήμερα σχετικά με 
το ηλεκτρονικό τσιγάρο; Αργύρης Γανίτας: Το 
2010 ξεκίνησα δειλά με ένα κατάστημα λια-
νικής πώλησης στην περιοχή που κατοικώ, 
σε συνεργασία με ένα μεγάλο brand της τότε 
εποχής, έως και τα μέσα του 2011. Τότε είχε 
ξεκινήσει να γίνεται ευρέως γνωστό το ηλε-
κτρονικό τσιγάρο ως εναλλακτικός τρόπος 
διακοπής του καπνίσματος. Τότε επεκτάθηκα 
και άνοιξα ακόμα τρία καταστήματα λιανικής, 
Σύνταγμα – Περιστέρι – Πανόρμου, έχοντας 
πλέον βοηθήσει πολύ κόσμο να διακόψει το 
κάπνισμα. Το 2017 η εταιρεία μου αποτελού-

νταν από 7 καταστήματα στην Αττική, ένα ερ-
γαστήριο παρασκευής υγρών αναπλήρωσης 
ηλεκτρονικού τσιγάρου και τμήμα χονδρικής 
πώλησης, που προμηθεύαμε πολλά σημεία 
σε όλη την Ελλάδα. Ερώτηση: Αφού είχατε 
μεγάλη εταιρεία γνωστή σε όλη την χώρα, 
πως σας προέκυψε η εταιρεία VapeTopia; Αρ-
γύρης Γανίτας: Η VapeTopia ξεκίνησε το 2020 
έπειτα από δική μου απόφαση να αποχωρή-
σω από την ήδη υπάρχουσα εταιρεία και να 
πουλήσω το ποσοστό μου στον τότε συνέται-
ρο μου και να αρχίσω πάλι από την αρχή μια 
εταιρεία, η οποία θα λειτουργεί έτσι όπως θα 
την ήθελα εγώ και να πατάει πάνω στις δικές 
μου γνώσεις για το αντικείμενο. Ερώτηση: Σε 
ποιους απευθύνεται το ηλεκτρονικό τσιγά-
ρο; Αργύρης Γανίτας: Το ηλεκτρονικό τσιγάρο 
απευθύνεται σε όλο τον κόσμο άνω των 18 
και είναι καπνιστές. Εννοείται ότι κάποιος που 
δεν καπνίζει δεν χρειάζεται καν να δοκιμάσει.  
Ερώτηση: Τι κέρδος θα έχει κάποιος, ο οποί-
ος θα θελήσει να κάνει την μετάβαση από το 
συμβατικό τσιγάρο, στο ηλεκτρονικό (υγεί-
α-οικονομία) Αργύρης Γανίτας: Ένα μεγάλο 
όφελος, προσωπικά για εμένα, είναι σίγουρα 
το κομμάτι της υγείας. Από πολλές έρευνες 
που έχουν γίνει στο διάστημα 2010-2024, 
έχουν καταλήξει στο συμπέρασμα ότι είναι 
κατά 95% λιγότερο βλαβερό από το συμβατι-
κό, δεν επιβαρύνει τον οργανισμό στον βαθ-
μό του τσιγάρου, δεν δημιουργεί παθητικούς 
καπνιστές και σε πολύ μικρό διάστημα γίνεται 
εμφανές στον κάθε χρήστη ότι υπάρχει μια 
βελτίωση στον οργανισμό. Τώρα από οικονο-
μικής απόψεως, είναι αρκετά πιο οικονομικό 
διότι τα έξοδα συντήρησης είναι χαμηλότερα 
από το να αγοράζεις πακέτα τσιγάρα κάθε 
μέρα. Παραδείγματος χάρη, κάποιος που κά-

νει 2 πακέτα την ημέρα, χρειάζεται τον μήνα 
περίπου 300 ευρώ, ενώ με το ηλεκτρονικό 
τσιγάρο το κόστος είναι περίπου στα 90 ευρώ. 
Ερώτηση: Πως θα περιγράφατε την VapeTopia 
σαν εταιρεία στο χώρο και τι παρέχει στους 
πελάτες της; Αργύρης Γανίτας: Η VapeTopia 
είναι δίπλα στον κάθε πελάτη ξεχωριστά διότι 
δεν έχουν όλοι τις ίδιες ανάγκες. Υπάρχουν δι-
άφορες κατηγορίες χρηστών, όπως παράδειγ-
μα οι απλοί χρήστες (όπως τους λέμε εμείς) 
που θέλουν να κόψουν το τσιγάρο, οι χρήστες 
οι οποίοι θέλουν να συνεχίζουν να καπνίζουν 
αλλά μέσω του ατμίσματος και υπάρχει και η 
κατηγορία των χρηστών που έρχονται σε εμάς 
λόγω κάποιου σοβαρού προβλήματος υγείας 
και έπειτα από παρότρυνση των γιατρών τους 
(εφόσον δεν μπορούν να το κόψουν, τουλάχι-
στον ας ατμίσουν). Σε αυτούς είμαστε πάντα 
πιο κοντά γιατί λόγω του οποιουδήποτε προ-
βλήματος υγείας έχουν, θέλουν και μια πα-
ραπάνω στήριξη από τους άλλους. Ο σκοπός 
της VapeTopia είναι να βρίσκεται δίπλα στον 
κάθε πελάτη – χρήστη που θέλει να πετάξει 
από πάνω του την κακή και βλαβερή συνή-
θεια του τσιγάρου. Ερώτηση: Τι θα λέγατε σε 
κάποιον που σκέφτεται να ξεκινήσει το ηλε-
κτρονικό τσιγάρο αλλά φοβάται να πάρει την 
απόφαση λόγω όλων αυτών που μπορεί να 
ακούγονται; Αργύρης Γανίτας: Δυστυχώς στην 
Ελλάδα υπάρχει πολύ μεγάλη παραπληροφό-
ρηση στο συγκεκριμένο θέμα, σε αντίθεση με 
άλλες χώρες στις οποίες συνταγογραφείται 
κιόλας. Όποιος φοβάται μπορεί να μας επι-
σκεφθεί και να του λύσουμε όλες τις απορίες 
πάνω στο ηλεκτρονικό τσιγάρο (αν και απορώ 
πως κάποιος που καπνίζει φοβάται οτιδήπο-
τε άλλο). VapeTopia Εθνικής Αντιστάσεως 12, 
18531 Πειραιάς Τηλ. 210 417 4746
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Λεωνίδας Διαμαντόπουλος: 
Οι εξατομικευμένες λύσεις λογισμικού και το όραμα της TechIns
Η TechIns, 
έχοντας συ-
ν ε ρ γ α σ τ ε ί 
νωρίς με 
μ ε γ ά λ ο υ ς 
α σ φ α λ ι σ τ ι -
κούς και χρη-
μ α τ ο ο ι κ ο -
ν ο μ ι κ ο ύ ς 
ομίλους, στο-
χεύει στην 

εδραίωσή της στην ελληνική αγορά και σε 
μελλοντική εξάπλωση σε διεθνές επίπεδο, 
όπου ήδη υπάρχουν σημαντικές συνεργα-
σίες. Πρόκειται για μια εταιρεία που πα-
ρέχει ένα ευρύ φάσμα εξατομικευμένων 
λύσεων λογισμικού, με προσαρμοσμένες 
υπηρεσίες και την ευελιξία που προσφέ-
ρει το περιβάλλον μιας startup. Η ιδέα 
για την ίδρυση της TechIns προέκυψε από 
την εμπειρία του κ. Διαμαντόπουλου στον 
ασφαλιστικό τομέα, όπου εντόπισε τε-
χνολογικά κενά. Με την επιτυχία του SaaS 
προϊόντος της εταιρείας, αποκαλύπτει επί-
σης την πρόθεση για την κυκλοφορία μιας 
νέας λύσης για κλινικές και νοσοκομεία το 
2024. Στόχος είναι η επέκταση σε νέους 
τομείς μέσω των εφαρμογών που προ-
σφέρει η TechIns. Η TechIns ξεκίνησε με το 
SaaS προϊόν «Lux», το οποίο ενισχύει τους 
ασφαλιστικούς και χρηματοοικονομικούς 
συμβούλους στην παρουσίαση επενδυτι-
κών προγραμμάτων. Σήμερα, προσφέρει 
εξατομικευμένες λύσεις λογισμικού, όπως 
custom web apps, εφαρμογές κινητών και 
cross-platform εφαρμογές που λειτουρ-
γούν σε διαφορετικά λειτουργικά συστή-
ματα. Οι ιδανικοί πελάτες για αυτές τις λύ-
σεις είναι επιχειρήσεις που κατανοούν την 

τεχνολογία ως εργαλείο για την επίτευξη 
επιχειρηματικών στόχων. Τα οφέλη από 
τις εξατομικευμένες εφαρμογές περιλαμ-
βάνουν τη βελτίωση των διαδικασιών, την 
ενίσχυση της εταιρικής εικόνας και τη δια-
φοροποίηση από τον ανταγωνισμό. Όσον 
αφορά την εμπιστοσύνη σε μια startup, ο 
κ. Διαμαντόπουλος επισημαίνει ότι η ευε-
λιξία και η ταχύτητα μιας μικρότερης εται-
ρείας είναι ανταγωνιστικά πλεονεκτήματα 
σε έναν ταχέως μεταβαλλόμενο κόσμο, 
ενώ η αφοσίωση και η προσαρμοστικότη-
τα στις ανάγκες των πελατών 
εξασφαλίζουν την αξιοπιστία. 
Συγκρίνοντας τις εξατομικευ-
μένες εφαρμογές με τις τυπο-
ποιημένες λύσεις, η TechIns 
προσφέρει μεγαλύτερη ευελι-
ξία, δυνατότητα αναβάθμισης 
και προσαρμογή στις ανάγκες 
της κάθε επιχείρησης, προσφέ-
ροντας ανταγωνιστικό πλεονέ-
κτημα. Το Lux, το οποίο κατέχει 
σημαντικό μερίδιο στην ελλη-
νική αγορά, είναι επιτυχημένο 
λόγω της κατανόησης της αγο-
ράς, της ευχρηστίας, της προσι-
τής τιμολόγησης, της προσαρ-
μοστικότητας και της άμεσης 
υποστήριξης. Σχετικά με νέες 
λύσεις, η TechIns ετοιμάζει ένα 
SaaS προϊόν για κλινικές και 
νοσοκομεία, το οποίο θα πε-
ριλαμβάνει λειτουργίες όπως 
διαχείριση ραντεβού, παρακο-
λούθηση ασθενών και χρήση 
τεχνητής νοημοσύνης για τη 
βελτιστοποίηση της εμπειρίας 
του ασθενούς. Η εταιρεία δια-

γράφει ανοδική πορεία, με επεκτάσεις σε 
νέους κλάδους και στόχο την καθιέρωση 
στην ελληνική αγορά και τη διεθνή εξά-
πλωση. Παράλληλα, ο κ. Διαμαντόπουλος 
συμβουλεύει τους νέους επιχειρηματίες 
να προετοιμαστούν για τις δυσκολίες και 
να επενδύσουν στην ομάδα τους, επιση-
μαίνοντας ότι δεν υπάρχει μαγική συνταγή 
για την επιτυχία, αλλά η σκληρή δουλειά 
και η προσαρμογή στις ανάγκες της αγο-
ράς είναι κρίσιμες για την επιτυχία.
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